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CURA PER AL CÀNCER: EL PROTOCOL DE RICK SIMPSON

El protocol Rick Simpson

“Comenceu les persones amb dosis minúscules, de la mida de mig gra d’arròs sec de gra curt. Tot i que l’oli no
és inofensiu, menys és millor que més per a aquells que comencen el tractament. Al principi, prengui només una
petita porció d'aquesta increïble substància cada vuit hores, després augmenti la seva dosi cada quatre dies de
forma regular i aviat augmentarà la seva tolerància. Si la persona diu que no en va sentir els efectes o que només
els va sentir lleugerament, ho consideraria una bona dosi per a principiants. Només voleu obtenir una mica dels
medicaments del seu sistema perquè puguin començar a acostumar-s'hi.

Mai se sap exactament com respondrà la persona, així que procediu lentament i augmenteu la dosi cada quatre
dies, fins que el pacient pugui ingerir  un gram cada 24 hores. La millor manera d’aconseguir-ho és fer-los
prendre dosis iguals a un terç de gram cada vuit hores, un cop estiguin acostumats al seu ús. Tot i així, voldria
recordar a aquells que presenten dificultats que la seva dosi es pot augmentar més lentament, però per obtenir
els millors resultats, s’hauria d’ingerir el més ràpidament possible.

Aquestes són les instruccions de dosificació que recomana Rick, si el pacient pot augmentar la seva tolerància
amb la suficient rapidesa. Si se segueix aquest protocol,  molts pacients poden treballar fins al punt en tres
setmanes que poden ingerir un terç de gram cada 8 hores. Però, de mitjana, la majoria dels pacients solen passar
de quatre a cinc setmanes abans que puguin ingerir aquesta quantitat per dosi, després de la qual cosa poden
continuar prenent un gram al dia fins que es curin o es controli el seu estat.

A Rick li agrada subministrar aquest medicament en xeringues de plàstic, que no tenen agulles, en canvi, només
hi ha una petita obertura per on es pot passar l'oli. Diu que proporcionar aquest oli facilita la mesura de les dosis
al pacient i evita que les substàncies estranyes contaminin la medicació.

La forma més senzilla per a la majoria d’entendre la quantitat que haurien d’ingerir és comparar-lo amb alguna
cosa com l’arròs sec de gra curt. Una dosi per a principiants hauria de ser aproximadament la meitat de la mida
d’un d’aquests grans d’arròs o aproximadament una vuitena part de polzada de llarg, aquesta quantitat seria
igual a aproximadament un quart de gota. En alguns casos, aquells amb una tolerància molt baixa fins i tot
poden trobar que això pot ser excessiu per manejar-los còmodament al principi, de manera que, si cal, podrien
començar amb menys encara.

Les  dosis  d’aquesta  mida  s’han  d’ingerir  tres  vegades  al  dia,  a  primera  hora  del  matí,  a  mitja  tarda  i
aproximadament una hora abans que el pacient se’n vagi al llit. Tot el que ha de fer un principiant és treure
l’equivalent a mig gra d’arròs sec de la xeringa de plàstic i aquesta és la seva dosi. Tot i que estem parlant d’una
quantitat molt petita i no perjudicarà el pacient, a causa de la seva potència, aquesta substància s’ha d’utilitzar
amb respecte.

Després de quatre dies amb aquesta dosi, es duplica a dosis que equivalen a la mida d’un gra d’arròs, o dosis
que fan aproximadament un quart de polzada quan s’extreu de la xeringa. Després, quatre dies després, es torna
a duplicar la dosi i continua cada quatre dies fins que el pacient pugui ingerir l’equivalent a setze grans d’arròs
per dosi. Aquesta quantitat equival a aproximadament vuit a nou gotes d'oli per dosi, que és aproximadament un
terç d'un gram.

Un ml és només una mica més d’un gram en pes, de manera que, si els pacients ho desitgen, poden utilitzar
aquesta mesura per determinar la seva dosi. En aquest moment, els pacients solen continuar amb aquesta dosi
fins  que  aconsegueixen  l’efecte  desitjat  amb  la  seva  condició  mèdica.  Hi  haurà  pacients  que  no  podran
augmentar la seva dosi tan ràpidament, però Rick els insta a prendre-la el més ràpidament possible, de manera
que l’oli pot alleujar el seu patiment. A més, hi haurà qui pot prendre aquest medicament amb més rapidesa i
Rick no hi té cap problema, sempre que el pacient estigui còmode en prendre’l més ràpidament, simplement
significa que es curaran més ràpidament.

En realitat, Rick considera que els pacients haurien de romandre a la seva pròpia zona de confort quan es tracta
d’utilitzar aquest medicament. Però continua pensant que qualsevol persona amb una malaltia greu no hauria de
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jugar a aquesta substància, ja que si no es pren correctament pot ser que no pugui superar la malaltia que es
pretenia tractar.

Com que aquest medicament és tan segur d’utilitzar, no solem mesurar exactament les dosis, però per a aquells
a qui els agradi mesures precises i tinguin escales de precisió suficient, comenceu amb aproximadament 0,01 g
(10 mg) o menys tres vegades al dia durant la primera quatre dies. A continuació, si podeu, dupliqueu-lo a 0,02
g (20 mg) durant quatre dies, després a 0,04 g (40 mg) durant quatre dies, 0,08 g (80 mg) durant quatre dies,
0,16 g (160 mg) durant quatre dies. , i després 0,32 d'un gram (320 mg). Aquest seria el programa de dosificació
ideal per a aquells que poden ingerir aquesta substància ràpidament. També és bo saber que se solen tolerar
dosis d’1-5 mg sense símptomes.

Quan pugueu obtenir varietats de brots d’Índica d’alta qualitat, l’oli que es produeix serà extremadament sedant.
Aquest és l'efecte que tindrà el petroli  si ha produït el veritable "oli de Rick Simpson" i hi ha poc de què
preocupar-se. Els pacients simplement s’adormen i, finalment, es despertaran. Alguns poden sentir-se una mica
apedregats al principi, però no resultaran il·lesos i, normalment, al cap d’una hora després d’aixecar-se, aquesta
sensació de son es desapareix. Si l'oli es produeix a partir de varietats sativa de cànem, espereu problemes i una
energia  sativa  energètica  de llarga  durada.  No voleu que  les  persones  amb afeccions  greus  com el  càncer
intentin prendre oli amb aquests efectes i el pacient no rebrà els beneficis medicinals que pot proporcionar una
bona indica. No a tothom li agrada ser alt i  no és el propòsit  medicinal que se li apedregui excessivament
aquesta substància.

La qüestió és introduir el medicament al pacient tres vegades al dia. El pacient només es pot posar al dit i
després  raspar-lo  a les  dents.  A continuació,  preneu una beguda d’aigua freda o te  i  haurien  de ser  fàcils
d’empassar. Algunes soques produeixen un extracte que no té un gust agradable, però que és fàcil de tractar.
Simplement poseu la dosi dels pacients en un petit  tros de pa i plegueu-la, després introduïu-la a la boca i
doneu-los una mica d’aigua. També es pot fer el mateix amb l’ús de plàtans o altres tipus de fruites. La idea és
fer entrar l’oli al pacient el més ràpidament possible, però a Rick encara li agrada veure que es queden a la seva
zona de confort.

Tothom és diferent i la nostra tolerància a aquest medicament variarà de persona a persona, així que assegureu-
vos que el pacient estigui còmode amb la quantitat que està ingerint. Amb moltes afeccions greus, és important
que els pacients ingereixin ràpidament  aquest medicament,  de manera que poden tenir  més possibilitats  de
sobreviure. Com ja he esmentat, tot i que l’oli és inofensiu, si se’n pren massa, sovint als pacients no els agrada
l’experiència. Per tant, reduïu la dosi lentament; així es sentiran còmodes amb el seu ús.

Tot i així, com ens agrada dir, les malalties agressives haurien de tractar-se de manera agressiva, de manera que
si tingués alguna cosa que posés en perill la vida, ingeriria tant d’extracte com pogués prendre en el menor
temps possible. Crec que val la pena estar preparat, de manera que aquells que ho puguin haurien de començar a
acostumar-se als  efectes  del  petroli  tan aviat  com sigui possible,  perquè sabran què esperar si  mai  han de
prendre dosis més grans.

El tractament estàndard per restablir un bon estat de salut al cos és de 60 grams d’oli d’alta qualitat ingerits en
un període de tres mesos. Per a aquells que han pres quimioteràpia i radiació, és una bona idea ingerir de 120 a
180 grams d’oli tan aviat com sigui possible. Normalment, 60 g poden curar un càncer greu, però per a aquells
que han estat danyats pel sistema mèdic, sovint es requereixen més per evitar el retorn del càncer i per desfer els
danys que aquests tractaments han deixat enrere.

Un cop el pacient estigui sa de nou, podeu reduir la dosi a un o dos grams al mes o tant com li agrada ingerir;
des de la nostra perspectiva, com més millor. No ometeu les dosis de manteniment, ja que són importants per
mantenir una bona salut. Un gram al mes o una gota al dia després de treballar a la nit no sona gaire, però,
segons Rick, hauria de ser suficient per mantenir el cos sa.

A més, li agrada que els pacients utilitzin altres coses naturals com llavors de poma i herba de blat juntament
amb el tractament amb oli. Per la meva experiència, també voldria que els pacients mengessin llavors de cànem,
ja que l’oli que contenen és tan nutritiu i bo per al cos.
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Rick també creu que els pacients haurien d’intentar augmentar el pH del cos el més ràpidament possible ingerint
coses com síndria o suc de llimona, etc. Afirma que això és de la màxima importància i fer-ho pot donar al
pacient moltes millors possibilitats de sobreviure.

Els  pacients  també  haurien  de  començar  a  menjar  més  fruites  i  verdures  crues  i  menjar  menys  carn,
especialment les varietats processades, que contenen més toxines. Rick creu fermament en l’ús de màquines de
fer sucs i creu que dosis grans de vitamina C també poden ser de gran benefici.

Aquest és el protocol Rick Simpson i és per això que el seu nom serà conegut per l'eternitat. Probablement és el
descobriment més important de tots els temps i no es pot exagerar l’efecte beneficiós del que ens ha donat
aquest  home.  De què  serveixen  la  medicina  i  la  tecnologia  modernes  quan no funcionen? Si  voleu  veure
resultats, proveu el mètode curatiu de Rick.

Se'ns ha criticat per dir que aquest oli és una cura, però quina altra cosa es podria anomenar una substància que
es pot utilitzar amb èxit per tractar tants problemes mèdics? Alguns semblen pensar que les paraules curar-ho
tot vol dir que aquest oli proporcionarà vida eterna, però aquesta no era la intenció de Rick. Certament, aquest
medicament pot allargar-vos la vida i és possible que visqueu molt més temps amb el seu ús, d’això hi ha pocs
dubtes. Tot i això, això no vol dir que proporcionarà la vida eterna.

Aquest  petroli  encara  no  està  disponible  legalment  per  a  la  majoria  i,  per  tant,  trigarà  molt  de  temps  a
determinar quants anys afegits pot proporcionar. Fins ara, no considerem que aquest medicament sigui un elixir
de la immortalitat i creiem fermament que no suposa una prova de bales. Tot i així, com diu Rick, si alguna
vegada trobem la clau de la immortalitat, està segur que el cànem serà un ingredient important.

Si us plau, no penseu que, quan el feu servir, no pugueu contreure cap virus. És possible que segueixi detectant
coses com la grip, però els seus efectes es poden reduir molt i es recuperarà molt més ràpidament. En cas de
pandèmia  o  alguna  cosa  semblant,  si  ingeriu  o  ja  esteu  ingerint  el  meravellós  oli  que  aquesta  planta  pot
proporcionar,  les vostres possibilitats  de supervivència augmentarien sens dubte.  " Jindrich Bayer,  Phoenix
Tears: La història de Rick Simpson

Informació sobre la dosi

Hi ha algun protocol per al tractament?

"Hi ha un protocol i s'hauria de seguir per garantir que el tractament sigui efectiu. Es poden utilitzar petites
quantitats d’oli per tractar el càncer de pell i altres afeccions tòpicament o es poden vaporitzar i inhalar per
ajudar a tractar afeccions pulmonars. L'oli també es pot absorbir al cos si s'utilitza en forma de supositori o, per
descomptat, es pot ingerir directament per via oral. Per tractar els càncers interns, el pacient ha d’ingerir l’oli el
més  ràpidament  possible.  En general,  sempre  voleu  fer  arribar  aquest  medicament  a  la  zona  que  causa el
problema de la manera més sensata. Per exemple, si tractés el càncer d’intestí, el mitjà de tractament més eficaç
probablement seria prendre l’oli en forma de supositori.

El pacient mitjà pot ingerir un tractament complet contra el càncer de 60 grams en uns 90 dies. Les persones
que han patit  danys per radioteràpia i  quimioteràpia o pacients  que han patit  durant anys amb EM i altres
afeccions greus trobaran en alguns casos que els seus problemes mèdics poden trigar força temps a curar-se.

Aquells que han patit greus danys derivats del sistema mèdic i que acaben de començar el tractament s’han
d’adonar que aquest oli natural no produeix una cura instantània. Sovint, aquests pacients necessiten molt més
oli i s’hauran de prendre durant un període més llarg. Aquests pacients haurien d'intentar ingerir entre 120 i 180
grams durant sis mesos per desfer el dany que tota la quimioteràpia i la radiació ha deixat i reparar els danys
causats per altres malalties a llarg termini i el que es va utilitzar per tractar-los. Una vegada que el pacient
estigui curat i s'hagi desfer tots els danys o s'hagi controlat la malaltia, li recomano que continuïn prenent una
dosi de manteniment d'1 a 2 grams d'oli al mes per mantenir una bona salut. Per a un adult, això equivaldria a
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una gota al dia i, un cop acostumats al seu ús, ni tan sols senten els seus efectes, així que realment no puc
imaginar que aquest sigui un preu massa alt per pagar per una bona salut ". Rick Simpson, Cànem: la planta més
medicinal

Per què són tan importants les dosis de manteniment?

"Tothom hauria de prendre dosis de manteniment per mantenir el cos desintoxicat i en bon estat de salut. Tot el
que cal és d’1 a 2 grams d’oli al mes, només ingerir una gota a la nit aproximadament una hora abans d’anar a
dormir. Això us proporcionarà una bona nit de son i fins i tot us proporcionarà una certa protecció contra la
radiació que emana del Japó i d’altres llocs.

L’oli funciona amb el cos per mantenir-vos sa i proporcionar protecció contra una àmplia varietat de problemes
de salut. Ni tan sols permetria que un fill meu prengués aquestes horribles vacunes i trets que persones com Bill
Gates intenten tirar-nos per la gola. Si vull protegir els meus fills de coses com la grip, confiaré en l’oli de
cànem produït adequadament, ja que sé que és eficaç i que no causarà cap mal.

Suggereixo que els pacients comencin amb tres dosis diàries aproximadament de la mida de mig gra d’arròs sec
de gra curt. Una dosi com aquesta equivaldria a aproximadament ¼ d’una gota, de manera que, com podeu
veure, en la majoria dels casos els principiants haurien de començar amb dosis molt petites.

L'única  vegada  que  recomanaria  que  els  pacients  comencessin  amb  dosis  més  grans  seria  eliminar-los
ràpidament de medicaments contra el dolor addictius i perillosos o si estiguessin a la porta de la mort. Quan les
persones que utilitzen aquests medicaments comencen el tractament amb oli, solen reduir els medicaments per
al dolor a la meitat. L’objectiu és ingerir prou oli per tenir cura del dolor i ajudar el pacient a alliberar-se de l’ús
d’aquests  perillosos  medicaments  addictius.  Prendre  l’oli  facilita  molt  la  realització  d’aquesta  tasca  per  al
pacient i patirà menys problemes d’abstinència perquè l’oli funciona meravellosament per ajudar a trencar les
addiccions.

Per a aquells que es troben en aquesta situació, crec que la seva primera dosi hauria de ser el doble del que
ingeriria el principiant mitjà. A continuació, haurien d’augmentar la dosi el més ràpidament possible fins arribar
al punt en què no necessitin altres medicaments per controlar el dolor. En treure persones de la morfina, és
possible que tingueu problemes. De vegades, quan barregeu oli i morfina, pot fer que els efectes de la morfina
siguin encara més acusats i el pacient pugui començar a al·lucinar.

Això és només un inconvenient a curt termini, ja que a mesura que es redueix la ingesta de morfina del pacient,
les al·lucinacions disminuiran fins que ja no es produeixin. En la majoria dels casos, alliberar  els pacients
d’aquestes substàncies presenta pocs problemes, de manera que no espereu tenir massa problemes. A mesura
que continuen augmentant la seva dosi, el pacient desenvoluparà una tolerància més alta i aviat ja no sentirà ni
els efectes del petroli. Un cop això es produeixi, poden ingerir qualsevol quantitat d’oli que es necessiti molt
ràpidament fins que es curin.

Després de quatre dies de prendre una dosi per a principiants, la majoria de la gent pot augmentar la quantitat
que està ingerint. Suggereixo que això es faci aproximadament cada quatre dies, perquè això permet al pacient
temps  per  augmentar  la  seva  tolerància  a  aquesta  substància.  La  persona mitjana  triga  entre  quatre  i  cinc
setmanes a arribar al punt en què pot ingerir un gram al dia. Això significa que el pacient ingeriria de 8 a 9 gotes
d’oli d’alta qualitat cada vuit hores. Un cop arribi a aquesta dosi, el pacient pot continuar a aquesta velocitat fins
que la condició desaparegui o estigui sota control.

Molts pacients desenvolupen una tolerància a aquest medicament molt ràpidament i poden prendre l’oli a un
ritme molt més ràpid. Si sou una d'aquestes persones, no dubteu a ingerir aquesta substància tan ràpidament
com vulgueu, ja que el resultat final serà que curareu molt més ràpidament. Sempre adverteixo els pacients que
es quedin a la seva pròpia zona de confort amb l’ús d’aquest medicament, però si l’oli es pot prendre amb més
rapidesa, el pacient li dóna més possibilitats de sobreviure.
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Aquest mètode permet al cos augmentar la seva tolerància lentament i, després de quatre a cinc setmanes, la
majoria de la gent no té problemes per ingerir un gram al dia o fins i tot més en alguns casos. Per a la persona
mitjana que augmenta la seva dosi cada quatre dies, normalment es presenten pocs problemes.  De fet,  tinc
informes de persones que van prendre l'oli, que van afirmar que ni tan sols van pujar durant el tractament. Tots
tenim diferents toleràncies a qualsevol medicament, de manera que considero que és millor permetre al pacient
determinar quina quantitat d'aquesta substància se sent còmoda en prendre.

La  vostra  mida  i  pes  corporal  tenen  poc  a  veure  amb la  vostra  tolerància  a  l’oli  de  cànem.  He vist  que
principiants que eren homes molt grans prenien una gota d’aquest oli i en una hora ni tan sols podien sortir del
camp de Chester. Tot i que les seves dones que eren molt més petites podien prendre la mateixa dosi i no sentir
res. Per tant, com podeu veure, la mida no és un factor important a l’hora de determinar quant pot prendre el
pacient, sinó que realment tracta més del propi pacient.

Tingueu en compte quan comenceu el tractament amb aquest medicament que us baixarà la pressió arterial. Si
actualment  està prenent medicaments per a la  pressió arterial,  comproveu la pressió sovint,  ja que és molt
probable que ja no necessiteu res més que l’oli per controlar la pressió arterial en molt poc temps. A més, si el
pacient és diabètic, ha de controlar el sucre en la sang. En la majoria dels casos, la seva necessitat d’insulina
disminuirà i alguns ja no necessiten la substància.

Quan la gent pren l’oli, m’agrada veure’ls mantenir-se dins de la seva zona de confort, però la veritat és que
com més ràpid ho puguin prendre, millor serà la possibilitat de sobreviure.

Vaig tenir un home amb una tolerància extremadament baixa que trigava set mesos a ingerir el tractament de 60
g. Va curar el seu limfoma terminal, però ho hauria preferit molt si hagués pogut prendre tot el tractament més
ràpidament.

Per sort,  poques vegades  trobo pacients  que triguen tant  a ingerir  el  tractament,  però sí.  Fins i  tot  he vist
pacients que han pres tot el tractament en un mes i han pogut curar els seus càncers terminals. Per tant, la
velocitat que pot ingerir l’oli depèn en gran part dels pacients i de la rapidesa amb què poden augmentar la seva
tolerància.

Al final  del  tractament,  la  majoria  de la  gent  continua prenent  l’oli,  però a  un ritme molt  reduït.  Com he
esmentat abans, aproximadament d’un a dos grams al mes, que equival a una gota d’oli abans d’anar a dormir
cada nit, seria una bona dosi de manteniment.

No m'agrada veure gent sobredosi de l'oli, però una sobredosi no fa mal, així que no us espanteu si això es
produeixi. El principal efecte secundari d’aquest medicament és el son i el descans, que juga un paper important
en el procés de curació. Normalment, al cap d’una hora després d’haver pres una dosi, l’oli us indica que us
ajusteu i relaxeu-vos. No combateu la sensació de son, simplement poseu-vos còmodes i deixeu que l'oli us doni
la resta que necessiteu. En la majoria dels casos, al cap d’un mes, el  cansament diürn associat  amb aquest
tractament s’esvaeix, però el pacient continua dormint molt bé a la nit.

Els dic als pacients que moren de càncer que l'oli farà una de les dues coses: o curarà el seu càncer i continuaran
vivint o, en els casos en què sigui massa tard per afectar-lo, l'oli es reduirà la seva sortida i, almenys, poden
morir sense molt de patiment i mantenir la seva dignitat.

L’oli  de  cànem té  un  índex d’èxit  molt  alt  en el  tractament  del  càncer  i  la  majoria  tendeix  a  sobreviure.
Malauradament,  moltes  persones  que  vénen a mi  han estat  molt  danyades  pel  sistema mèdic  amb la  seva
quimioteràpia i radiació, etc. Els danys que causen aquests tractaments tenen un efecte durador i les persones
que han patit aquests anomenats tractaments són els més difícils de curar. Però no us desespereu, ja que fins i tot
si us ha resultat molt malmès, aquest petroli segueix tenint un percentatge d’èxit del 70 al 80%.

Si es produeix i s’utilitza correctament, la medicina del cànem no és la millor curadora natural d’aquest planeta.
Independentment del que pateixi una persona, hauria de provar l’oli i veure què pot fer per ajudar-la. Si estàs
realment  cansat  de  patir,  fes-te  un  descans  i  prova  alguna  cosa  que  realment  funcioni.  Un  cop  hàgiu
experimentat el que pot fer aquest medicament,  comprendreu per què la història i jo tots dos anomenem la
medicina del cànem una cura per a tots ”. Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal
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Altres coses naturals que podeu fer poden ajudar-vos

“Quan els pacients vénen a buscar-me oli per tractar el seu càncer, el primer que els dic és que canviïn la seva
dieta.  Intenteu  allunyar-vos  de la  proteïna  animal  tant  com sigui  possible,  ja  que aquest  tipus  de proteïna
afavoreix el creixement del càncer. Aconsegueix una màquina de fer sucs i comença a menjar tantes fruites i
verdures crues com sigui possible, perquè les proteïnes vegetals lluiten contra el creixement del càncer. Deixeu
d’utilitzar sucre i substituïu el seu ús per edulcorants naturals com la mel crua.

Augmenteu el pH del pacient el més ràpidament possible ingerint coses com síndria i suc de llimona, etc.

Fa dècades, els investigadors van obtenir grans resultats tractant el càncer amb mega dosis de vitamina C, que
s’injectava directament al flux sanguini del pacient de la mateixa manera que els metges injecten quimioteràpia,
però sense els efectes secundaris devastadors que poden causar la mort del pacient. Per tant, crec que grans
dosis de vitamines podrien ser de gran benefici per als pacients que pateixen malalties greus com el càncer.

Feu que el pacient comenci a menjar les llavors de dues pomes cada dia, cosa que li donarà una bona dosi diària
de B17, que també es coneix com laetrile. Fa anys, hi havia molta propaganda sobre com aquest tractament no
era  segur,  però  aquestes  acusacions  van resultar  ser  falses.  En  realitat,  B17 té  un  historial  prou bo en  el
tractament del càncer. També hi ha altres coses naturals com l’herba de blat i les algues verdes blaves que
també us poden resultar útils. Fa uns anys, un metge a Itàlia fins i tot curava alguns tipus de càncer amb l’ús de
bicarbonat de sodi, de manera que hem de mantenir la ment oberta a totes les possibilitats.

Moltes  persones  que han utilitzat  l'oli  per  tractar  els  seus  càncers  no van canviar  res,  però l'oli  encara  va
funcionar amb la seva màgia i es van curar. Tot i això, si teniu una malaltia greu com el càncer, crec que és una
bona idea  prendre  altres  coses  naturals  que  puguin  ajudar  el  petroli  a  eradicar  el  càncer  i  donar-vos  més
possibilitats de sobreviure.

El més important de tot és que la gent s’ha d’adonar que, en la seva major part, el que proporciona el sistema
mèdic fa molt més mal que bé. Aquesta és la raó per la qual dic a les persones que em contacten que si volen
sobreviure, el millor és mantenir-se el més lluny possible del sistema mèdic.

Aquest és el trist estat en què es troba el sistema mèdic actual i no canviarà fins que les persones que treballen
dins d’aquest sistema finalment s’adonin que els productes químics i el verí no es curen. Pel que fa a mi, el que
avui  practiquen  la  majoria  de  metges  difícilment  es  podria  considerar  medicina.  Seria  molt  més  precís
anomenar-lo pel seu nom real, bogeria.

Des del meu punt de vista, qualsevol persona amb càncer hauria de fer tot el possible per optimitzar les seves
possibilitats de supervivència. Així que, per descomptat, preneu oli de cànem per tractar el vostre càncer, però
crec que el millor seria incloure també altres tractaments beneficiosos naturals ". Rick Simpson, Cànem: la
planta més medicinal

Consells addicionals per a pacients amb càncer de pulmó

P. Aquest va estar un temps amb l'oli i encara va haver d'utilitzar analgèsics, de manera que buscàvem més
maneres d'ajudar el pacient. 

A.1) Feu un altre lot d’oli i intenteu barrejar-lo amb el que tingueu, busqueu l’oli més sedant possible, no voleu
dinamitzar el pacient.

2) Intenteu produir l'oli a partir de més d'una soca a la vegada, si és possible, sol tenir un millor efecte de catifa
d'aquesta manera. Novament, busqueu el poder més brutal i sedant del material de partida i de l'oli.
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3) Seria millor que deixés d'utilitzar l'oli en càpsules. En voleu una mica a la boca per obtenir una absorció
sublingual addicional (té un millor efecte analgèsic d’aquesta manera)

4) Feu supositoris de 0,3-0,5 g amb mantega de cacau i feu-los servir com a mínim dues vegades al dia, ja que
pot utilitzar-lo de manera analitzada i viceversa. 

5) Feu-la vaporitzar  l’oli  diverses vegades al  dia:  es vol tossir,  necessita  tossir  tot  allò  que no pertany als
pulmons, inclosos aquells tumors (simplement es reduiran i es desfaran i els tossirà).

6) Feu una tintura d’oli amb alcohol (20-30-50%, depenent de la quantitat d’oli que tingueu; 1-2 ml de l’oli en 4
ml  d’alcohol  del  96-99%) i  apliqueu-la  al  lloc  on  li  van  operar.  amb un comptagotes  o  un  comptagotes:
normalment faran una o dues gotes i d’aquesta manera podeu estalviar molt d’oli. Per descomptat, també podeu
aplicar una mica d’oli directament al lloc i cobrir-lo amb un embenat i repetir-lo cada tres dies o quan es caigui
l’embenat.

7) Feu una crema amb mantega de karité o dissoleu una mica d’oli en oli de llavor de cànem càlid o oli d’oliva
verge extra d’alta qualitat i fregueu-lo per la zona diverses vegades al dia. Això hauria d’ajudar a eliminar el
dolor a les costelles i també el podreu utilitzar per ferides del llit i qualsevol cosa que tingui a la pell.

8) Incloeu llavors de cànem, cors de cànem i oli de llavors de cànem a la seva dieta, com a mínim un grapat de
llavors / cors, o 1-3 cullerades d’oli de llavors de cànem. 

9) Augmenteu el pH del cos amb síndria, suc de llimona, etc., feu-la menjar llavors de dues pomes cada dia
(B17). 

10) Intenteu substituir els analgèsics i els pegats per l'oli tan aviat com sigui possible. Si comenceu a aplicar
l’oli per via tòpica, us hauria d’ajudar molt. Els supositoris també fan meravelles per a afeccions pulmonars.
Com més oli  ingereixi  i  més ràpidament  ho faci,  millor.  Ha de quedar-se un gram o més al  dia  fins que
conquereix la malaltia i, després, mantenir-se amb una dosi de manteniment d’1-2 g al mes. Llegiu i seguiu
totes les altres instruccions del nostre lloc. Els millors desitjos, JB i RS

Vies d'administració

Quines vies d'administració de l'oli recomana i quins són els seus respectius avantatges?

"Sempre suggereixo als pacients que ingerissin l'oli per via oral per afeccions internes o simplement per tornar
el cos a un estat de bona salut. Després d’unes dècades d’estar exposats a toxines en el nostre dia a dia, fins i tot
aquells  que  es  pensin  saludables  haurien  de  plantejar-se  la  ingesta  d’un  tractament  complet  de  60  g  per
desintoxicar el cos abans que aquestes substàncies puguin causar problemes de salut.

Per tractar moltes malalties, com ara hemorroides o càncer d’intestí, etc., pot ser millor utilitzar l’oli en forma
de supositori. La majoria de la gent no se n’adona, però prendre l’oli al cos d’aquesta manera és una de les
maneres més efectives de dur a terme la tasca.

Crec que és beneficiós per al pacient que l’oli s’administri el més a prop possible d’un tumor o del que es tracti.
Per tant, si teniu problemes intestinals, els supositoris probablement funcionarien millor, però si teniu alguna
cosa com un càncer de gola, ingeriria l’oli per via oral.

Des de fa anys, metges i investigadors han injectat THC en animals de laboratori i han obtingut bons resultats.
Tot i això, malauradament, no faran el mateix amb un pacient amb càncer moribund, de manera que una vegada
més això posa de manifest el fracàs del nostre sistema mèdic en fer allò que és adequat per al pacient. Si els
metges només reconeguessin aquest medicament increïble pel que és i comencessin a funcionar correctament
amb aquesta substància, molts dels que ara moren es podrien salvar.

Sovint, els pacients vénen amb mi amb càncer de pulmó i altres afeccions pulmonars. Per a aquestes persones,
recomano l'ús d'un vaporitzador a més d'ingerir l'oli. Vaporitzar aquest medicament juntament amb ingerir-lo
pot tenir un efecte molt beneficiós per a aquells que pateixen càncer de pulmó o altres afeccions pulmonars. Tot
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el que ha de fer un pacient és ingerir  la dosi regular i escalfar un vaporitzador i inhalar els cannabinoides
vaporitzats als pulmons. Això es podria fer cada vuit hores quan ingereixin la dosi habitual i només caldria que
el pacient inhale els cannabinoides vaporitzats un parell de vegades a cada ambient. En utilitzar aquest mètode,
s’ataca el càncer de pulmó des de les dues direccions i això pot augmentar considerablement l’eficàcia del
tractament.

En la majoria dels casos, els tumors només desapareixen, però he sentit a dir que alguns pacients han tossit
trossos morts dels tumors que patien. Estic segur que aquesta no és una experiència que gaudiríem, però és la
forma natural en què els nostres pulmons es lliuren de coses que no haurien d’estar-hi.

A més, conec pacients que han passat tumors durant els moviments intestinals, però, per descomptat, això també
és  natural.  En alguns casos,  és  possible  que  s’hagin d’eliminar  quirúrgicament  aquests  tumors  encapsulats
morts,  si  són massa grans per passar per mitjans naturals,  de manera que en una situació com aquesta,  es
requeriria un metge.

A jutjar pels que he proporcionat l'oli a qui patia diverses formes de càncer, no sé cap tipus de càncer que aquest
oli no seria eficaç per tractar. Per a mi, totes les formes de càncer són curables, independentment d’on triï
manifestar-se al vostre cos. Com menys danys tingui el pacient per part del sistema mèdic, millors són les seves
possibilitats de recuperació, de manera que, al meu entendre, aquells que vulguin curar el seu càncer haurien
d’utilitzar aquest mètode natural provat ”. Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

Ús tòpic

"Per a ús tòpic, l'oli es pot barrejar amb cremes per a la pell, locions de bronzejat, etc. No obstant això, per a
afeccions  cutànies  greus,  aconsello  que  només  s'hagi  d'utilitzar  l'oli  en  estat  pur.  La  barreja  de  l’oli  amb
qualsevol cosa reduirà la potència d’aquest medicament. Tot i això, moltes d’aquestes formes afeblides de la
medicina del cànem poden ser força eficaces per tractar problemes de la pell.

Sovint, per a persones amb malalties de la pell molt males que s’estenen per zones extenses del cos, recomano
una tintura de cànnabis. Una tintura és simplement oli barrejat amb alcohol o algun transportador d’aquest tipus.
Quan s’utilitza un gotero per aplicar una tintura a una afecció de la pell, l’alcohol fa que una gota s’estengui per
una àrea força gran. L’alcohol s’evapora en pocs segons, deixant la zona coberta amb una fina pel·lícula d’oli.

Les tintures són una manera rendible d’administrar l’oli en àrees extenses i els mateixos pacients poden ajustar
la força d’una tintura d’aquest tipus segons les seves necessitats. Si es vol que la tintura sigui més forta, només
cal afegir més oli; si volen debilitar-lo, afegiu-hi més alcohol.

Creieu que les tintures de cànem podrien ser tan potents com l’oli de cànem?

Per volum, seria impossible que una tintura de cànem fos tan potent com l’oli pur. Un pacient podria ingerir les
seves dosis barrejades amb alcohol, però, de què serviria prendre aquest medicament amb alcohol? L’oli és el
medicament i barrejar-lo amb alcohol o altres portadors d’aquest tipus, al meu entendre, no té cap benefici per a
l’ús intern.

Actualment, hi ha una empresa farmacèutica que ven una tintura basada en cànnabis, que s’anomena Sativex,
que s’escola sota la llengua per alleujar el dolor, etc. a més, cal comprar Sativex, ja que van trobar que l'oli que
vaig proporcionar era més eficaç. Per a afeccions tòpiques, es pot utilitzar una tintura per fer que l’oli vagi més
enllà, però per a una afecció greu de la pell o una infecció, preferiria que s’utilitzés oli pur en el seu tractament.
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Quins són els principals usos per a aplicacions tòpiques i heu presenciat reaccions al·lèrgiques a l'oli?

He trobat que les tintures són eficaces en el tractament de moltes afeccions de la pell i l’ús d’aquesta manera pot
ser  molt  menys  malgastador.  Per  a  les  persones  que  estiguin  preocupades  per  les  seves  pells,  simplement
barrejar l’oli amb la seva crema facial preferida i donar-se un bon tractament facial pot tenir resultats dramàtics.

L’herpes, el càncer de pell, les berrugues, els lunars i altres afeccions de la pell es poden tractar amb oli pur
sense reaccions al·lèrgiques que conec. En realitat, l'única reacció que he vist quan s'utilitza tòpicament l'oli va
ser causada pels embenatges que s'utilitzen per cobrir-lo. Si utilitzeu un embenat durant períodes prolongats, pot
provocar irritacions a la zona coberta amb la porció enganxosa de l’embenatge.  Simplement s’ha de deixar
d’utilitzar els embenats durant un o dos dies i la condició desapareixerà.

Una altra cosa que he d’esmentar és que l’oli no permet que els embenats s’enganxin a la ferida o a la infecció
que s’està curant. Pot ser que això no sembli massa important, però si alguna vegada heu passat per l’agonia de
treure un embenat que s’ha enganxat a una ferida, entendreu el que vull dir.

Quan era al Canadà, sovint barrejava olis de diferents varietats, perquè poden variar molt en les seves virtuts
mèdiques. Fent això, vaig trobar que aquests olis barrejats tenien un millor efecte curatiu general en moltes
condicions, de manera que si teniu previst produir oli a una escala més gran, podeu plantejar-vos fer el mateix ".
Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

Podeu combinar diversos tipus d’administració del petroli?

“Es poden combinar totes les maneres d’administrar l’oli sense efectes secundaris nocius i, de fet, fer-ho pot ser
de gran benefici en algunes situacions. Per exemple, si tingués càncer de pulmó, podria combinar la ingestió
d’oli amb l’ús de supositoris i també vaporitzaria l’oli per poder inhalar-lo directament als pulmons. Tant la
ingesta oral com els supositoris funcionen bé per tractar el càncer de pulmó i vaporitzar l'oli també pot ser
beneficiós per a aquells que pateixen aquesta afecció.

La literatura científica diu que el cos no pot processar THC tret que es dissolgui en greixos animals. No seria
més eficient utilitzar el petroli d’aquesta manera?

Realment, tinc poca preocupació pel que diu la literatura científica i no crec que el greix animal sigui bo per als
pacients que pateixen afeccions com el càncer. Per la meva experiència, l’oli no s’ha de barrejar amb res per ser
efectiu. Com que me l'he pres moltes vegades sense menjar i encara en sentia els efectes, crec que hi ha moltes
possibilitats que el que se'ns hagi dit sigui erroni. Si el cos no pot processar THC sense barrejar-se amb greixos
animals, per què podria sentir els efectes de l'oli? A més, quan es fumeix cànnabis, no hi ha greixos animals a
l’articulació, de manera que la gent s’eleva?

En utilitzar  processos  que  dissolen  el  THC en greixos  animals,  mantega,  llard  de  porc,  etc.,  sento que  la
potència del medicament es redueix. És l’oli que fa la curació, no la mantega ni el greix animal, per tant crec
que s’hauria d’utilitzar aquest medicament en la forma més pura per aconseguir la màxima eficàcia. Si prengués
una persona que tingués dos càncers de pell i en tractés un amb oli pur i l’altre amb una barreja de greixos
animals, no tinc cap dubte que el càncer tractat amb oli pur es curaria molt més ràpid i eficaç ”. Rick Simpson,
Cànem: la planta més medicinal

Fumar cànnabis
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Podeu comparar el valor mèdic de fumar i menjar cànem?

“Quan una persona fuma una articulació, més del 90% dels aspectes medicinals del material vegetal acabaven
de fumar. Per a mi és irònic veure pacients que han pres quimioteràpia fumant cànem per reduir les nàusees, ja
que fumen la mateixa substància que, si es pren correctament, els podria curar.

Per a mi, hi ha poca o cap comparació entre fumar cànnabis i ingerir l’oli essencial d’aquesta planta per tractar
una malaltia. Si simplement busqueu una mica d’alleujament de la vostra condició, fumar cànnabis pot tenir
algun benefici. Però si voleu tractar l’afecció correctament, la millor manera d’aconseguir-ho és ingerir l’oli. No
hi ha dubte que fins i tot fumar cànnabis té alguns beneficis medicinals, però no espereu curar una afecció greu
d’aquesta manera.

Per a què serveix la marihuana fumada des del punt de vista mèdic?

Des del punt de vista mèdic, fumar cànem de cànnabis té un valor mèdic limitat en comparació amb la ingestió
d’oli. Fumar olla sovint pot tenir efectes en els nivells de sucre en sang en persones amb diabetis i també pot
ajudar a reduir la pressió ocular de les persones que pateixen glaucoma. Tots sabem de la capacitat del cànem
per reduir les nàusees i fumar aquesta substància sovint ajudarà a combatre el dolor associat a moltes afeccions
mèdiques.

Fins  i  tot  simplement  fumar  una  bona varietat  d’Índica  tendeix  a  relaxar-se,  cosa  que  en  sí  pot  ser  molt
beneficiosa.  Fumar  pot  pot  ajudar  a  reduir  els  símptomes de  moltes  afeccions  com l’EM i  sovint  és  molt
beneficiós per a aquells amb afeccions espasmòdiques. No falten proves que demostrin clarament que fins i tot
fumar cànem pot ajudar molt al benestar d’innombrables persones a tot el món. Però, des del meu punt de vista,
per què reduir els símptomes quan es pot curar o controlar molt millor el problema si el medicament es pren
correctament en forma d’oli?

Hi ha poca comparació entre fumar cànem i ingerir oli de cànem. Fumar és el mètode menys eficaç d’utilitzar el
cànem com a medicament.  El  poder  curatiu  del  cànem s’augmenta  moltes  vegades  quan es  produeix l’oli
essencial  concentrat  de  la  planta  de  cànem.  Si  voleu  veure  l’autèntica  màgia  medicinal  d’aquesta  planta,
comenceu a ingerir oli de cànem d’alta qualitat. Quan es comença a ingerir el THC cru i sense cremar i els seus
cannabinoides  associats,  els  miracles  mèdics  solen  ser  el  resultat  ”.  Rick  Simpson,  Cànem:  la  planta  més
medicinal

En què s'ha de centrar la investigació?

“En un futur proper, el més important és fer créixer les millors soques medicinals possibles, de manera que
puguem determinar les seves vertaderes virtuts mèdiques. Atès que aquest medicament és inofensiu, podem fer
qualsevol investigació necessària mentre estem curant la gent.

Algunes soques de cànem són molt  més efectives que d’altres per a diferents situacions mèdiques. En poc
temps, hauríem de ser capaços de determinar les millors soques per tractar qualsevol afecció i això permetrà
tractar aquests trastorns de manera més eficaç. A més, hem d’instal·lar alguna forma de control de qualitat el
més ràpidament possible i desenvolupar estàndards als quals els proveïdors han de complir. Actualment, els
pacients no tenen ni idea de la qualitat o l’eficàcia dels olis que compren a d’altres. Realment, encara s’ha de fer
moltes investigacions sobre les qualitats medicinals d’aquesta planta, però si ho fem correctament, en poc temps
crec que podem aprendre molt ”. Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

"El meu vell amic de 28 anys ha estat operat avui per càncer de mama, diuen que el càncer s'ha eliminat, però
encara volen fer-li quimioteràpia. Ja hem parlat abans i li vaig dir que rebutgés la quimioteràpia i que prengués
RSO. Hi tinc raó? Pel que he llegit  a Phoenix Tears, crec que és correcte, però voldria la vostra ajuda per
respondre-ho. Gràcies ". Justin
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- Ben fet, Justin. Sense quimioteràpia ni exploracions. La cirurgia no era necessària. Demaneu-li 120-180 g
d’oli durant els propers sis mesos i seguiu les instruccions del nostre lloc. JB

“Imagineu-vos intentar ensenyar a la gent a portar els pantalons ... Sembla fàcil. Què passa si la gent us enviava
missatges de text cada dia per demanar-vos com posar-vos els pantalons? (agreujant) És com el dia del porc de
terra! Si em poso els pantalons i es fa bé, aquesta és la manera que mostraré a algú més. Em podria riure de la
gent que vol provar de posar-se els pantalons cap enrere i dir-li: “Ei, estan bé, segur, però no canvia el fet que
estiguin enrere! (Va funcionar per a Khris Kross) ".

JB simplement ens explica el que funciona i no ens ho dirà de cap altra manera, ja que no calen altres maneres.
Seguiu les instruccions o passegeu amb els pantalons cap enrere, però no us enfadeu amb JB quan us adoneu
que només us mostrava la manera correcta de fer-ho. No intentem canviar el text d’un llibre, sinó que anem a
buscar altres llibres! ” Txad

- Gràcies, Txad, aquesta va ser una gran explicació i sí, té raó. Tot aquest número de medicina RSO és tan
ofensivament senzill que en realitat ho fa més complicat. És massa senzill per a la gent creure-ho, és a dir, quan
no poden provar la medicina ells mateixos i només han de llegir-ne.

I tot plegat és que la vida de les persones està en joc. Parlo amb ells en persona, veig el dolor a la cara, no em
pregunteu què em fa després de tots aquests anys. Per a mi no hi ha gaire espai per a la improvisació, no hi ha
temps per a llargs solos bebop o free jazz. Es tracta d’un blues sòlid de dotze barres i de 12 barres. Rick ens va
donar instruccions a seguir, però tothom vol reinventar la roda a causa d'alguns problemes de l'ego o del que és.

Tot el que dic sobre això és: “Domineu primer una cuina d’arròs i un ventilador. RSO primer, després totes les
altres formes (menys potents) de medicaments contra el cànnabis. Perquè la potència és important. Com més
potent i sedant sigui l’oli,  millor serà per al pacient.  No cal que proveu les condicions internes,  proveu-ho
primer amb les afeccions de la pell i observeu si es cura més ràpidament amb el RSO real molt potent i sedant
amb un 95-98% de THC o amb qualsevol altra cosa, que us hauria de respondre. Aleshores, sàpiga que el
mateix que passa a la pell passa a l’interior del cos quan s’ingereix aquest medicament.

Un cop ho feu, bàsicament perdreu l’interès per les formes menys potents de medicaments contra el cànnabis.
No perquè no puguin ajudar en alguns casos, sinó perquè per què volar de segona o tercera classe quan es pot
volar de primera classe pels mateixos diners i salvar-se la vida de manera més ràpida i fiable al mateix temps?

RSO és un medicament de primera qualitat,  i  la meva manera de veure-ho no és una medicina de primera
qualitat. I vull una medicina premium, per què voldria una medicina diluïda en lloc de la realitat? Com més
brutalment sedant i potent sigui l'oli, millor funcionarà com a medicament, i això no canviarà mai. "JB

“El millor RSO és del 95-98% de THC i és extremadament potent i sedant. Qualsevol altra cosa que no sigui
això (cànnabis cru, sucs, comestibles, olis rics en CBD, BHO no descarboxilat, tintures, salves, preparacions,
macerats, així ho digueu) és una forma menys potent de medicament contra el cànnabis. Totes les formes de
medicament contra el cànnabis són beneficioses fins a cert punt, per descomptat, però no aposteu la vostra vida
per formes menys potents de medicament contra el cànnabis ". JB

El procés de producció d'oli de cànem de Rick Simpson

“Normalment treballo amb una lliura o més de cabdell procedent d’encreuaments sativa d’índica o índica d’alta
qualitat  molt  potents.  Una unça de bon brot normalment  produeix de 3 a 4 grams d’oli  d’alta qualitat  i  la
quantitat d’oli produït variarà de soca a soca. Mai no esteu segur de la quantitat d’oli que obtindreu fins que no
hagueu processat  el  material  amb el  qual  esteu  treballant.  De mitjana,  una  lliura  de bon cabdell  produeix
normalment uns 60 grams d’oli d’alta qualitat i, fins i tot, fins i tot pot obtenir-ne substancialment més algunes
varietats.
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Molts semblen creure que el petroli ha de ser ambre i que s’hauria de poder veure a través d’ell. Sovint els olis
que vaig produir presentaven aquests trets, però no sempre. El color i la textura de l’oli que produïu depèn en
gran mesura de la soca, el mètode i el dissolvent que utilitzeu per produir l’oli. No us preocupeu si l’oli que
produïu té un color més fosc, això no vol dir que un oli d’aquest tipus no sigui un medicament potent. De fet,
alguns dels olis més forts que he produït  mai eren de color fosc, però encara tenien els efectes medicinals
desitjats.

Crec  que  aquestes  instruccions  haurien  de facilitar  la  producció  d’aquest  oli  per  a  tothom,  però abans  de
començar, assegureu-vos que teniu tot el que necessitareu per fer-ho correctament. Tot el que necessiteu és el
material de partida, el dissolvent, una longitud de fusta, dos cubs de plàstic, uns petits contenidors amb embuts i
filtres  de  cafè,  una  cuina  elèctrica  per  a  arròs,  un  ventilador,  una  tassa  mesuradora  d’acer  inoxidable,  un
escalfador de cafè i xeringues.

El procés que estic a punt de descriure consisteix a rentar el material de partida dues vegades amb un bon
dissolvent com ara nafta alifàtica lleugera pura o alcohol isopropílic al 99% per eliminar la resina disponible del
material vegetal. La nafta lleugera ha demostrat ser un molt bon dissolvent per produir l'oli, també és molt barat
de comprar en comparació amb el cost d'altres dissolvents. Es presenta en diferents formes i amb diferents
noms, però el dissolvent que he utilitzat  s’anomena nafta lleugera al Canadà i, a Europa, sovint s’anomena
benzina (e). Es ven amb molts noms, però si aneu a un proveïdor de combustible, no hauríeu de tenir massa
problemes per localitzar-lo si sol·liciteu dissolvent alifàtic lleuger hidrotratat nafta / èter de petroli / benzina /
dissolvent d’hidrocarburs amb un punt d’ebullició des de 40 fins 100 ° C (140 - 212 ° F), número CAS 64742-
49-0.

La nafta lleugera té molts usos industrials i sovint s’utilitza per desgreixar peces del motor o pintures fines, etc.,
així que estic segur que hauríeu de tenir pocs problemes per trobar allò que necessiteu. Només per fer-vos una
idea dels seus múltiples usos, és la mateixa substància que s’utilitza per alimentar llums i estufes Coleman.
Però, malauradament, s’afegeixen inhibidors de l’òxid al combustible de Coleman, de manera que no recomano
que aquest combustible s’utilitzi per produir petroli. També hi ha nafta de qualitat mèdica (hexà) disponible a
molts països del món, però és una mica més cara i sol ser més difícil d’aconseguir i no he trobat cap diferència
significativa entre la nafta lleugera pura i la seva versió de qualitat mèdica .

El butà pot produir oli, però no recomano el seu ús com a solvent per produir aquest medicament, ja que és molt
volàtil  i  requeriria  l’ús  d’equips  cars  per  neutralitzar  el  perill.  A  més,  l’ús  de  butà  per  produir  l’oli  no
descarboxila el producte acabat, de manera que els olis produïts d’aquesta manera serien menys efectius per a ús
medicinal, tret que es trigués el temps addicional per descarboxilar-los correctament.

Els únics dissolvents amb què tinc experiència directa són l’èter, la nafta alifàtica lleugera i el 99% d’alcohol
isopropílic. L’èter és el meu favorit personal i és un dissolvent molt eficaç, però és car i pot ser molt difícil
d’aconseguir. Crec que l’ús de l’èter és més adequat per a dispositius de destil·lació tancats, ja que és molt
volàtil i els seus fums fan que sigui perillós treballar-hi.

Tant l’èter com la nafta lleugera són dissolvents més selectius per naturalesa, la qual cosa significa que l’alcohol
no és tan eficaç com un dissolvent, però que funciona bé. L’alcohol dissoldrà més clorofil·la del material de
partida i, per això, els olis produïts amb alcohol solen tenir un color més fosc.

Perquè un dissolvent sigui eficaç, ha de ser 100% pur i un 100% d’alcohol pur és car i pot ser bastant difícil de
trobar. La nafta lleugera, d’altra banda, és bastant barata d’adquirir i no sol ser massa difícil de localitzar. Al
costat de l’ús d’èter, la nafta alifàtica lleugera pura és el meu dissolvent d’elecció.

Tots aquests dissolvents, inclòs l’alcohol, són verinosos, però si seguiu aquestes instruccions, els residus de
dissolvents de l’oli acabat no preocupen. Després que el producte acabat es refredi a temperatura ambient, és
una substància grassa en forma de greix en lloc d’un oli i és tan anti-tòxic com es pot obtenir. Fins i tot si
quedava una petita petjada de residus de dissolvent, el propi oli actuaria sobre ell per neutralitzar qualsevol
efecte tòxic nociu. En essència, tot el que feu és rentar les resines medicinals del material del brot. Després,
després de filtrar la barreja d’oli de dissolvent i bullir el dissolvent, us quedaran les resines en la seva forma més
medicinal.
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Per obtenir els millors resultats, el material de partida ha d’estar el més sec possible. Assegureu-vos que el lloc
on esteu treballant està ben ventilat i que no hi ha espurnes, flames obertes ni elements candents a la zona.

Col·loqueu el material de partida en un recipient de bona profunditat per evitar que la barreja de dissolvents
d’oli s’escampi durant el procés de rentat. A continuació, esmorteix el brot amb el dissolvent que s’utilitza i el
material del brot es tritura amb una longitud de fusta com ara una peça de 2 × 2.

Després  d’haver-lo  triturat,  afegiu  més  dissolvent  fins  que  el  material  quedi  completament  submergit  al
dissolvent. Treballeu el material del brot durant uns tres minuts amb la longitud de fusta que heu utilitzat per
aixafar-la. A continuació, aboqueu lentament la mescla d’oli de dissolvent en un altre recipient net, deixant el
material inicial al contenidor original perquè es pugui rentar per segona vegada.

Afegiu de nou el dissolvent fresc al material de partida fins que quedi una vegada més immers en el dissolvent i,
a  continuació,  treballeu-lo  durant  tres  minuts  més  amb  la  longitud  de  fusta  que  heu  estat  utilitzant.  A
continuació, aboqueu la barreja d’oli solvent al mateix recipient que conté la barreja d’oli solvent des del primer
rentat que vau fer.

Intentar fer un tercer rentat sobre el material vegetal produeix molt poc oli i, com a medicament, seria poc o
gens beneficiós. El primer rentat dissol del 70 al 80% de la resina disponible del material de partida; el segon
rentat elimina llavors qualsevol resina que sigui útil, que quedi.

Els olis produïts a partir del primer rentat són els medicaments més potents, però si s’utilitza material de partida
d’alta qualitat, l’oli del segon rentat també té avantatges. Si, per alguna raó, heu de treballar amb material que
no sigui tan potent com hauria de ser, és millor utilitzar l’oli del primer rentat només per a ús intern i després
començar  a créixer  o buscar  material  de partida  que sigui  de millor  qualitat.  Recordeu,  la  qualitat  és més
important que la quantitat i com millor sigui el material de partida, millor serà la medicina.

Utilitzeu alguna cosa com contenidors d’aigua neta amb una petita obertura a la part superior i introduïu embuts
a les obertures i, a continuació, poseu filtres de cafè grans als embuts. Aboqueu la mescla d’oli solvent del
primer i segon rentat als filtres de cafè i deixeu que la mescla d’oli dissolvent s’escorri a través dels filtres per
eliminar qualsevol material vegetal no desitjat.  Com més embuts i contenidors utilitzeu,  més ràpidament es
filtrarà. Un cop filtrada la barreja d’oli solvent, ja està preparada per fer bullir el dissolvent.

Si encara no en teniu cap, podeu adquirir una cuina d’arròs més gran i econòmica amb una tapa oberta que
tingui una temperatura de calor alta i baixa per bullir el dissolvent de l’oli.  Assegureu-vos que la cuina de
l’arròs estigui instal·lada en una zona ben ventilada i col·loqueu un ventilador a prop per bufar els fums mentre
el dissolvent es bull. D’aquesta manera s’evitarà la condensació dels fums i el perill. Les cuines d’arròs estan
dissenyades per no cremar l’arròs mentre es cuina. Els sensors de temperatura incorporats tornaran a engegar
automàticament la cuina quan la temperatura de la cuina comença a ser massa alta.

Quan es produeixi petroli, si la temperatura arriba a una mica més de 148 ° C (300 ° F), començarà a vaporitzar
els  cannabinoides  del  petroli  i,  per  descomptat,  no voleu  que  es  produeixi.  Si  una  cuina  d’arròs  funciona
correctament, es desactivarà automàticament la temperatura alta a aproximadament 230 ° F (110 ° C), que està
per sobre de la temperatura on es diu que es produeix la descarboxilació i encara està molt per sota del punt que
el THC i altres els cannabinoides es vaporitzaran. Per això, recomano encaridament l’ús d’una cuina d’arròs a
aquells  que mai no han produït oli,  ja que elimina qualsevol perill  de danyar l’oli  en qüestió. A més, l’oli
resultant  està  descarboxilat,  cosa  que  també  és  important,  de  manera  que  pot  aconseguir  els  seus  efectes
medicinals complets.

Suggereixo que la gent no provi d'utilitzar olles i aparells similars per produir oli. Quan vaig provar de produir
oli per primera vegada, vaig fer servir una cassola i, com que no sabia la quantitat de calor que poden generar
aquests aparells, l’oli es va escalfar i es va arruïnar. Per tant, crec que és sensat que un principiant comenci
utilitzant una cuina d’arròs i segueixi atentament les nostres instruccions. Si ho feu, els podríeu estalviar molt de
dolor.

També es pot utilitzar un dispositiu de destil·lació per produir aquest medicament i recuperar el dissolvent que
s’utilitza. Aquest mètode realment té més sentit que fer servir una cuina d’arròs, però els fotogrames dissenyats
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per  fer  bullir  els  dissolvents  de  manera  segura  són  cars  i  la  majoria  de  la  gent  no  sap  com  funcionar
correctament un d’aquests dispositius. Si n’hi ha un, prefereixo fer servir un fotograma jo mateix, però, en
alguns països, posseir un fotògraf està en contra de la llei. Si algú és seriós i vol produir grans quantitats de
petroli, mireu en la destil·lació i educeu-vos en l’ús adequat d’aquest equip.

Assegureu-vos sempre que no hi hagi espurnes, flames obertes ni elements encesos a la zona mentre ompliu la
cuina d’arròs o bulliu el  dissolvent perquè els fums produïts a partir de dissolvents són molt  inflamables i
tòxics. He utilitzat aquest mateix procés milers de vegades i mai he tingut cap contratemps, però per la vostra
seguretat, seguiu les instruccions i assegureu-vos que la zona estigui ben ventilada. També us adverteixo per
evitar  que  respireu  els  fums  que  produeixen  els  dissolvents,  ja  que  poden  tenir  efectes  desagradables  en
qualsevol persona propera.

Assegureu-vos que el ventilador estigui en funcionament i que produeixi prou flux d’aire per bufar els fums i, a
continuació,  ompliu la cuina d’arròs fins que estigui plena de tres quarts. Això permet que la barreja d’oli
solvent es bulli sense vessar-se. Poseu la cuina d’arròs a foc alt i comenceu a bullir el dissolvent. No intenteu
fer-ho mai sense fer servir un ventilador, ja que els fums es podrien condensar i, si entren en contacte amb
l’element calefactor, poden provocar un incendi.

A mesura que baixi el nivell de la cuina d’arròs, continueu afegint amb cura la barreja d’oli solvent que us quedi
fins  que  no  us  quedi  res.  Quan  el  nivell  de  la  cuina  d'arròs  baixi  per  última  vegada  i  s'hagi  reduït  a
aproximadament dues polzades de mescla d'oli de dissolvent restant, afegiu unes 10 a 12 gotes d'aigua a la
mescla d'oli de dissolvent que quedi. Aquesta petita quantitat d’aigua permet que el dissolvent restant bulli l’oli
que queda a la cuina més fàcilment.

Quan queda  molt  poc  a  la  cuina,  normalment  em poso uns  guants  i  després  agafo  la  cuina  i  començo  a
remolinar-ne el  contingut.  Això es  fa  amb el  flux  d’aire  del  ventilador  que  encara  elimina  els  fums i  pot
accelerar lleugerament el procés d’acabat. En poc temps, la cuina inicia automàticament la seva temperatura alta
i després passa a foc baix. A mesura que es bull l’últim dissolvent, sentireu un cruixit de l’oli que queda a la
cuina i veureu que hi ha força bombolles a l’oli que queda. A més, notareu el que sembla una petita quantitat de
fum o vapor que surt de l'oli de la cuina d'arròs, però no us preocupeu, ja que es tracta sobretot de vapor produït
a partir de les poques gotes d'aigua que heu afegit. Després que l’olla d’arròs hagi canviat automàticament a la
temperatura baixa, Normalment el deixo refredar fins que es pugui canviar de nou a la temperatura alta. Després
que la cuina s'hagi canviat automàticament a la temperatura de foc baix per segona vegada, després treuré l'olla
interior de la cuina i abocaré el seu contingut en una tassa de mesurar d'acer inoxidable.

Quedarà una petita quantitat d’oli a l’olla que gairebé serà impossible sortir, tret que s’utilitzi alguna cosa com
pa sec per absorbir l’oli, encara que estigui calent. Després, es poden menjar petites quantitats d’aquest pa com
a medicament, però recordeu que de vegades pot passar una hora o més abans de sentir-ne els efectes. Tingueu
cura, doncs, de la quantitat de pa que consumeix, ja que fins i tot una quantitat molt petita us pot fer dormir unes
quantes hores igual que farà l'oli cru. Una altra bona manera de netejar qualsevol oli que quedi a l’olla és rentar
l’olla amb una petita quantitat d’alcohol per produir una tintura d’oli de cànem.

Una tintura com aquesta pot ser molt eficaç en el tractament de les afeccions de la pell i només pot recórrer una
mica,  cosa que us pot estalviar diners.  Com que sovint m’agrada barrejar oli de diverses varietats  de totes
maneres, sol deixar l’oli restant a l’olla fins a la propera vegada. En barrejar olis de diferents soques, obtindreu
els beneficis  medicinals de tots aquests  diferents tipus d’oli  i  he trobat que aquests olis són eficaços en el
tractament de tot. Si teniu a la vostra disposició moltes varietats diferents de bon cànem, crec que barrejar els
olis és una bona idea, però si no, crec que l’oli d’una sola varietat probablement satisfarà les vostres necessitats.

Agafeu  l'oli  que  heu  abocat  a  la  tassa  de  mesurar  d'acer  inoxidable  i  poseu-lo  en  un  dispositiu  suau
d'escalfament, com ara un escalfador de cafè, per evaporar tota l'aigua que quedi a l'oli. Molt sovint, només cal
trigar poc temps a evaporar l’aigua restant, però també algunes soques produeixen terpens més naturals que
d’altres. Aquests terpens poden provocar que l’oli que teniu ara a l’escalfador de cafè faci bombolles durant
força temps i pot passar un temps fins que aquests olis cessin aquesta activitat. Quan l'oli de l'escalfador de cafè
hagi deixat de bullir i hi hagi poca o cap activitat visible, traieu l'oli de l'escalfador de cafè i deixeu-lo refredar

18



CURA PER AL CÀNCER: EL PROTOCOL DE RICK SIMPSON

una mica. Una altra manera d'acabar l'oli sense fer servir un escalfador de cafè és posar l'oli en un forn a 130 ° C
durant aproximadament una hora. Això descarboxilarà l'oli acabat i el residu de dissolvent no hauria de ser un
problema.

A continuació, utilitzant aplicadors de plàstic o xeringues sense agulles disponibles a la vostra farmàcia local,
utilitzeu l'èmbol per treure lentament l'oli calent cap a les xeringues i deixar que es refredi. En poc temps, la
resina es convertirà en una substància grassa semblant al greix.

De vegades, la resina és tan gruixuda que pot ser difícil forçar-la a sortir de les xeringues quan es refreda. Si
passa alguna cosa així, poseu la xeringa en una tassa d’aigua calenta en poc temps i podreu treure la dosi amb
més facilitat.  De vegades, un pacient força massa oli,  però si passa això, només cal que torneu a col·locar
l’èmbol de la xeringa i l’excés d’oli normalment es pot extreure de nou a la xeringa sense massa dificultats.

De mitjana, una lliura seca de material requerirà uns 2 galons (8-9 litres) de dissolvent per fer els dos rentats
que es requereixen. Si teniu previst produir l'oli a partir de més o menys material de partida, feu només els
càlculs per determinar aproximadament la quantitat de dissolvent que necessiteu. De principi a fi, normalment
es necessiten de tres a quatre hores per dur a terme tot el procés i, a continuació, el medicament està allà assegut
a punt per ser utilitzat.

També cal esmentar que aquest oli té una vida útil extremadament llarga. Però, per a un emmagatzematge a
llarg termini,  el posaria en una ampolla  fosca amb una tapa estreta o un recipient  d’acer inoxidable.  Si es
conserva en un lloc fresc i fosc quan s’emmagatzema, pot mantenir la seva potència medicinal durant anys.

Al principi, pot semblar descoratjador per a alguns intentar produir el seu propi medicament, però en realitat
aquest procés és extremadament senzill. Tot el que heu de fer és seguir atentament les instruccions i, després de
produir aquest medicament un parell de vegades, trobareu que no és molt més difícil de fer que una tassa de
cafè. Un cop heu produït la vostra pròpia medicació, es treu tot el misteri de la medicina i ja no us heu de basar
en  els  metges,  per  ara  us  heu convertit  en el  vostre  propi  metge  ".  Rick  Simpson,  Cànem:  la  planta  més
medicinal
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P. Per què la mòlta de material sec provoca pèrdua de THC? Hi ha alguna explicació per això?

A. Alguna vegada heu mòlt un brot molt potent? Si ho feu, hauríeu de saber per què. Aquesta pols blanca que hi
ha al voltant de la taula després de triturar-la és THC (o tricomes) i és el que hauria d’haver quedat a l’oli. A
més, quan es tritura, queda massa fi i treureu molt del que realment no volíeu treure amb el vostre oli.

Procedeu els cabdells sencers secs d’os després d’humitejar-los amb nafta o el dissolvent que vulgueu, però no
el toqueu molt abans de processar-lo perquè cada cop que el toqueu en perdreu. Els olis produïts a partir de
material mòlt són significativament menys potents que els olis produïts a partir de cabdells que van ser aixafats
després d’haver-se humitjat.

El  primer  rentat  ràpid  és  el  més  potent  i  tira  aproximadament  el  70% de  THC disponible,  el  segon  tira
aproximadament el 20% i el tercer aproximadament el 5%. Quan la tritureu, obteniu els tres rentats (en realitat
quatre) del vostre oli i no voleu això. Qualitat sobre quantitat. JB

“Hola JB. Quin és el temps més curt que podeu deixar assecar el cabdell si el necessiteu amb urgència? Gràcies
". Priscilla

- Fins que estigui sec a l’os. Però només voldria assecar ràpidament entre 5 i 7 g de cabdell, que us donaran
aproximadament un gram d’oli, suficient per començar, i després podreu acabar-lo quan estigui ben assecat, en
una setmana més o menys. Com menys manipuleu el material de partida abans de processar, menys malgastareu
resina. Per tant, és millor no descarboxilar el material  de partida (com ho fan GW sense cap motiu, podeu
descarboxilar l’oli amb menys problemes escalfant-lo, cosa que heu de fer per eliminar el residu de dissolvent
de totes maneres). El millor que es pot fer és posar el cabdell en un cubell per processar-lo al secador, sense
manipulació addicional, sempre que sigui possible. Com menys toqueu el rovell, millor. JB

1.) Vaig triturar els cabdells secs amb els ossos només amb les mans, sense utilitzar cap molí. El material inicial
semblava brots molt petits d’aprox. De 5 a 10 mm de diàmetre, de manera que sobretot no hi ha pols. Com que
ara tinc la meva pròpia experiència de "cuina", estic totalment d'acord amb vosaltres en tots els punts, excepte el
punt C. He vist olis fets amb alcohol que solen ser molt més foscos a mesura que l'aigua de l'alcohol dissol les
clorofil·les. Vaig fabricar el meu oli amb èter de petroli pur de qualitat. Aquest oli té un color molt més brillant
(marró daurat)  i  té  un sabor picant  excel·lent  i  deliciós  en comparació amb els  d’alcooli  que vaig tenir  la
possibilitat de provar. El meu punt aquí és que crec que la nafta no elimina tants terpens i clorofil·les com
l'alcohol. També bull molt més controlat i manejable com ho fa l’alcohol. Així que la meva pregunta aquí és:

- No tritureu primer el material. Qualsevol manipulació del material sec del brot us farà perdre THC i altres
cannabinoides (la pols fina de la taula és la que hauria d’haver quedat a la galleda). Sí, la mòlta i la nafta serien
"millors" que la mòlta i l'alcohol; aquesta combinació és un fracàs gairebé garantit, simplement no es pot fer un
bon oli d'aquesta manera.

Poseu el  cabdell  en un cub, humitegeu-lo amb nafta,  aixafeu-lo amb un pal durant  uns dos o tres minuts,
aboqueu la barreja oli-dissolvent en un cub. Si treballeu amb material de bona qualitat, feu un segon rentat i
aboqueu la segona barreja a la galleda amb el primer rentat. Si no feu servir un material tan bo, utilitzeu el
primer rentat només per a propòsits interns (i continueu buscant un bon material).

L’èter produeix olis excel·lents (ens agraden més els olis d’ambre que els olis foscos, però recordeu que algunes
varietats produeixen olis més foscos que d’altres). També ens agraden els olis d’ambre per raons pràctiques: qui
vol tenir dents negres amb marques de clorofil·la? Però de moment no ho recomanem gaire, ja que és bastant
perillós treballar amb èter, és difícil aconseguir-ho a la majoria de parts del món i ens preocupa molt la seguretat
dels productors de petroli. Pot fer créixer molt fàcilment a temperatures relativament baixes. Per tant, per a la
majoria de la gent, la nafta alifàtica lleugera funcionarà bé. Normalment fem servir nafta, però l’èter seria el
dissolvent que triem.

La llista actual de dissolvents que utilitzaríem personalment és: 1. èter, 2. nafta lleugera pura, 3. 99% d’alcohol
isopropílic, 4. alcohol de qualitat alimentària, preferiblement del 99%, però en general és difícil d’aconseguir i
és molt car. Quan es treballa amb un 96% d’alcohol, el 4% restant sol ser aigua. El 4% de cada 10 litres és de
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4dcl, gairebé una pinta d’aigua que haurà de bullir, i es necessita un temps que es pot gastar de manera més
raonable.

2.) També vaig posar l'oli calent final de 60 ° C durant 1,5 hores al buit per eliminar totalment tots els residus de
dissolvents. Com us escrivia, vaig descarboxilar l'oli 35 menjats grams més tard ... El gust de l'oli era molt més
picant abans de la descarboxilació, no diria pitjor, però teniu raó sobre l'erupció.

-  Com he dit  l'última  vegada,  l'erupció  va  ser  de  les  restes  d'aigua.  I  l’aigua  hi  era  a  causa  de  la  baixa
temperatura “científica” que feia  servir.  Cal  descarboxilar  l'oli  de totes  maneres,  de manera que una cuina
d'arròs que s'apagarà a 110 ° C funciona molt bé. O, per descomptat, el millor que s’hauria d’utilitzar seria un
fix, però, de nou, molta gent no en té propietaris i no sap com fer-los servir, i el risc d’una explosió sempre és
present. Quan un dispositiu explota, normalment demolirà tota la casa. Quan exploti el contingut d’una cuina
d’arròs, només produirà una flama de dos o tres metres d’alçada que serà fàcil de tractar.

Pel que fa al buit, per descomptat, per què no? Si teniu l’equip i sabeu utilitzar-lo correctament, no és una mala
idea acabar l’oli, si voleu estar 100% segurs que no hi ha residus de dissolvent o si voleu tancar la boca dels que
estan en contra dels dissolvents petroquímics. Algunes persones l’utilitzen amb gran èxit i no hi estic en contra.
Però, com ja sabeu, la majoria de la gent no posseeix aquest equip i molts dels nostres pacients no poden ni es
podrien permetre ni una cuina d’arròs ni un ventilador, de manera que no recomanem aspirar com a necessitat.

Mireu el fàcil i senzill mètode de Rick i quantes preguntes encara ens queden per respondre. Imagineu ara què
passarà quan afegim informació sobre altres mètodes de producció del petroli. Només causarà confusió i hauré
de passar dies i setmanes intentant respondre a preguntes de persones "confuses", cosa que de totes maneres no
faré molt més.

3.) Expliqueu per què suggeriu ingerir l'oli directament del tub, directament a la boca, sense càpsules? Algun
problema d’absorció? Menjo la major part de l’oli del paper de cigarretes,  però poques vegades faig servir
algunes càpsules si he de sortir de casa més hores. A més, no m’agrada tenir-me les dents, ja que és molt difícil
baixar ...

- Per diversos motius. La principal és que aquest mètode d’ingestió ha demostrat ser el més eficaç i beneficiós
per als pacients. Millora la higiene bucal, ja que també desinfecta la boca i després ajuda a qualsevol afecció del
tracte digestiu o de la gola, etc. a la meva boca el temps que pugui suportar. En la majoria dels casos, es
controla la grip o el mal de coll (o els seus símptomes) durant la nit.

Com dieu,  una mica  d’oli  es queda a les dents i  sota  la  llengua,  de manera que aquest  mètode d’ingestió
combina en realitat el processament sublingual de l’oli (ala Sativex i altres esprais i tintures sota la llengua que
utilitzen les persones) i el processament a l’estómac i intestins. El més important és aconseguir l’oli a l’estómac.
Per tant, si teniu oli amb un gust no tan bo, podeu posar-hi un tros de pa o plàtan, etc. (o paper de cigarreta, si
voleu menjar-ne els productes químics), doblegueu-lo i empagueu-lo com una pastilla i rentar-la amb aigua o te
o el que vulgueu. Renteu-vos les dents amb oli després de deu minuts aproximadament, també us ajudarà amb la
higiene bucal. Molts olis tenen un sabor deliciós (especialment quan el material de partida no està triturat i quan
no s’utilitza alcohol per produir l’oli.

Càpsules - a) les heu de comprar a Big Pharma, per les quals les ajudeu amb els vostres diners, b) algunes
persones són al·lèrgiques a elles, c) algunes es dissolen a l’intestí i no a l’estómac, d) menys oli en una càpsula
del que hauria d’haver, e) no funcionen tan bé en tantes condicions, f) és difícil treure’l d’oli quan es vol fer una
articulació o vaporitzar l’oli per afeccions pulmonars o quan es vulgui utilitzar l'oli per via tòpica. No dic que no
es puguin utilitzar càpsules, només dic que és millor aprendre a utilitzar l'oli directament del tub. Després de
practicar més, aprendràs a utilitzar l’oli sense molèsties. Personalment, m'agrada menjar l'oli directament de la
cuina d'arròs, només hi submergeixo el dit i  prenc tot el que crec que puc prendre. Preocupa't per tu, això
consumeix molt oli i normalment en traieu més d'una xeringa. Quan l'oli sigui bo, una "sobredosi" només us
farà dormir,  cosa important.  Però,  per descomptat,  ho puc fer per  la  meva experiència  i  tolerància,  no ho
recomanaria ni ho recomano als principiants ni a aquells que no tenen tanta experiència.  El millor per a tu
també, Stefan. Jindrich ”
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"Si us preocupa el cost, és molt més barat que el copagament de la majoria dels medicaments contra el càncer i
alguns si els medicaments que preneu a casa per al càncer no estan coberts per l'assegurança. Si algú de la meva
família necessités aquest oli per al càncer, trobaria una manera. Bona sort!!!!" Lisa

- "Estic d'acord, Lisa, el petroli és un tractament molt més barat quan es tenen en compte tots els altres costos i
despeses. A més, és incomparablement més segur que qualsevol cosa que el sistema mèdic subministraria, sense
oblidar que funciona de manera molt més eficaç i fiable i, sens dubte, és més divertit de prendre que el verí o la
radiació. "JB

P. Sé que recomano fer el RSO vosaltres mateixos, però un dispensari en té de local i només em preguntava
quin hauria de ser un preu just. 

R. Es necessiten 4-7 g de cabdell d'alta qualitat per produir un gram d'oli, de manera que hauria de ser el "preu
correcte". No discutim els preus ridículs del cànem, per a mi el preu adequat per a una dosi de 60 g és de 50 a
100 USD (o menys, si es conreava legalment a l’aire lliure a gran escala). No estic dient que sàpiga on obtenir-
lo a aquest preu en aquest moment, el petroli de primera qualitat costa el que costa el material de primera classe
on viu. JB

Altres formes d'extracció

Heu trobat alguna altra manera de fer l’oli?

"Hi ha moltes maneres de produir l'oli i no afirmo que el meu mètode sigui necessàriament el millor, però,
segons el meu coneixement, és l'únic que ha tingut èxit en milers de casos.

De fet, el mètode que hem demostrat al món es consideraria en el millor dels casos cru, però es pot produir una
forma molt pura d’aquest medicament d’aquesta manera. La meva intenció era presentar un mètode per produir
oli amb equips que estiguin fàcilment disponibles, de manera que, si cal, gairebé tothom podria produir el seu
propi medicament d’una manera senzilla.

Fins que em van atacar el 2005, havia utilitzat processos de destil·lació per produir el medicament i recuperar
els dissolvents. Aquest mètode és molt menys perillós i és més "respectuós amb la terra", ja que el dissolvent no
es malgasta. Però la policia em va confiscar el material, cosa que em va obligar a començar a utilitzar cuines
d’arròs per dur a terme la tasca.

Quines altres formes d’extracció es poden utilitzar aleshores?

De nou, hi ha diversos mètodes d’extracció i no professo ser un expert en aquestes coses. El problema amb
mètodes científics com les extraccions de gasos nobles, etc. és que la majoria de la gent no disposa dels equips i
coneixements necessaris per dur a terme aquestes extraccions. És per això que vam mostrar al públic la forma
més senzilla possible de produir ells mateixos aquest medicament.

També hi ha mètodes d’extracció d’aigua freda que es poden utilitzar per extreure les resines. Només he intentat
fer aquest tipus d’extracció un parell de vegades i els resultats no han estat tan bons com s’esperava. Tot i això,
sé de persones que diuen que han produït oli d'alta qualitat d'aquesta manera. Waterbviament, l’aigua freda no
pot prendre foc ni explotar, de manera que els mètodes d’extracció d’aigua freda poden ser una opció, però cal
assegurar-se que l’oli està descarboxilat abans de donar-lo al pacient.

Què és la descarboxilació?

La descarboxilació es produeix quan les molècules de l'oli s'han girat fins a la posició delta 9 amb l'ús de la
calor, de manera que es tornen més medicinals actives. La temperatura a la qual es produeix és discutible, ja que
molts informes que he vist sobre el tema no estan d'acord. Fent el que he suggerit, l’oli s’escalfa a temperatures
molt superiors a les que es diu que es produeix la descarboxilació.  S'elimina el grup carboxil,  que després
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permet que les molècules s'adaptin als receptors CB1 i CB2 del nostre sistema endocannabinoide i els permeti
passar la barrera cerebral.

Hi ha alguna manera de fer l'oli més potent?

Hi ha diverses maneres d'augmentar la potència del petroli, però, de nou, molts d'aquests mètodes requereixen
equipament especialitzat i coneixements que la persona mitjana no té. En el passat, he produït aquests olis i els
considero  més  potents  i  medicinals,  però  amb  les  lleis  vigents  i  l’equipament  necessari,  em  va  resultar
impossible produir qualsevol quantitat.

Hi ha alguna cosa que pugui fer quan l'oli que he produït o comprat no és prou potent?

Si s’utilitza un bon material de partida per produir l’oli, no s’hauria de trobar aquest problema, però estic segur
que n’hi haurà. Quan es tracta una malaltia greu, només funcionaran els millors, de manera que si l’oli que teniu
no s’ajusta a la tasca que porteu a la feina, obtindré més material per a brots i el produiria correctament. Amb la
vida d'algú en suspensió, no és moment de jugar amb oli de baixa qualitat. Si fos tu qui patís, no voldries la
millor  medicació possible? Per tant,  intenteu proporcionar el  mateix als  altres ". Rick Simpson, Cànem: la
planta més medicinal

Producció d’olis d’alta qualitat possible

“Amb l’interès de permetre a l’home comú produir olis de la més alta qualitat i medicaments possibles, he
descobert  un mètode senzill  que permetrà a gairebé tothom produir olis amb valors medicinals  encara més
eficaços del que he demostrat al públic en el passat . Tot el que heu de fer és afegir uns quants passos més al
procés que ja us hem mostrat, però després de produir oli d’aquesta manera crec que estareu d’acord que farà
una gran diferència.

Si teniu gemmes medicinals d’alta qualitat per treballar, hauríeu de ser capaços de fabricar olis amb nivells de
cannabinoides  molt  elevats,  simplement  utilitzant  un bon dissolvent  i  una cuina  d’arròs.  Els  olis  que vaig
produir d'aquesta manera solien mostrar nivells de THC del 95% o més juntament amb nivells variables d'altres
cannabinoides i ceres vegetals. El poder curatiu d’olis com aquest és el que finalment ha donat a la planta de
cànem de cànnabis el reconeixement mèdic que es mereix, però tot i així he descobert que el poder curatiu
d’aquesta substància es pot portar a un nivell completament nou sense grans dificultats.

Tot el que heu de fer és agafar l’oli i posar-lo en una unitat de calefacció que pugui atrapar els cannabinoides a
mesura que es vaporitzin i això produirà olis de major qualitat i puresa. Tot i que un vaporitzador normal pot
complir aquesta tasca, en realitat no estan dissenyats adequadament per complir aquesta funció, ja que trigaria
tant a produir qualsevol quantitat de medicaments i la majoria dels vaporitzadors disponibles tendeixen a filtrar-
se.

Per produir oli a una escala més gran es requeriria una unitat de vaporització molt més gran que fos hermètica i
també es necessitaria l’ús d’una cúpula de recollida molt més gran que estigui inclinada en un angle, de manera
que una vegada que els cannabinoides comencessin a recollir-se començarien a baixeu fins al punt més baix de
la cúpula, on podrien recollir-se d’un petit forat de desguàs en forma d’oli altament purificat. Qualsevol persona
que tingui una inclinació mecànica no hauria de tenir  massa problemes per muntar una unitat  per realitzar
aquesta tasca, però caldrà una mica de temps i esforç per muntar el dispositiu.

La quantitat d'oli que es pot recollir després d'haver-se vaporitzat depèn del percentatge en pes de cannabinoides
que tenia l'oli inicial inicial. Si l'oli que utilitzeu tenia un 99% de cannabinoides en pes, hauríeu de recuperar
aproximadament aquesta quantitat després que s'hagi vaporitzat.
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També he de mencionar que aquesta és una bona manera de millorar la qualitat dels olis de grau inferior que
tenen moltes impureses, de manera que es poden utilitzar com a medicament més potent i eficaç. Fins i tot un
oli  inicial  amb  un  contingut  de  cannabinoides  molt  més  baix  pot  produir  una  medicació  decent,  si  els
cannabinoides es vaporitzen i queden les impureses al bol. Potser no en sortiu tant com hi poseu, però almenys
acabareu amb un oli molt més medicinal del que vau començar. Pel que fa a la curació, la puresa i l’eficàcia
d’un medicament ho signifiquen tot per al pacient, de manera que si voleu produir els olis més medicinals
possibles, crec que hauríeu de tenir en compte el que dic.

Fins ara, no puc explicar per què els olis produïts d’aquesta manera són molt més medicinals actius que fins i tot
els millors olis que s’han produït amb altres mètodes. Atès que els olis que he vaporitzat s’havien descarboxilat
fins i tot abans d’entrar al vaporitzador, això hauria de significar que ja eren el més actius medicinals possible,
de manera que s’esperaria veure poques diferències de potència després de recollir l’oli del vaporitzador. Quan
els cannabinoides es vaporitzen d’aquests olis d’alta qualitat, tot el que queda al bol del vaporitzador són ceres
vegetals  no  desitjades  i  altres  contaminants.  En deixar  aquestes  substàncies  no  desitjades  al  bol,  l’oli  que
recolliu serà molt més pur, però, com que aquests olis tenien poques impureses fins i tot abans de posar-les al
vaporitzador, això no explica res per què l’oli és ara molt més potent .

Els cannabinoides vaporitzen del petroli  entre 300 i 400 graus Fahrenheit  i  aquestes temperatures són molt
superiors a les que se'ns ha dit que són necessàries per aconseguir la descarboxilació. O hi ha alguna cosa que
encara no entenem sobre la descarboxilació que està causant aquest increïble augment de la potència, o tot
aquest calor addicional necessari per vaporitzar els cannabinoides pot estar fent alguna cosa amb el petroli que
mai no havíem sabut en el passat .

He estat  parlant  d’aquest  nou procés durant les  últimes setmanes quan faig entrevistes  i  ara hi  ha algunes
persones que han començat a fabricar olis d’aquesta manera i pel que m’han dit que es van sorprendre de la
diferència de potència. Per la meva experiència, fins i tot els olis de més alta qualitat produïts amb l’ús d’equips
de destil·lació o una cuina d’arròs no es poden comparar amb els olis que es recullen després de la vaporització
dels cannabinoides. Pot semblar una mica igual, però crec que els olis vaporitzats són moltes vegades més forts
i, de fet, això els hauria de fer encara més adequats per tractar individus amb afeccions greus.

Algunes persones simplement posen material vegetal en un vaporitzador i després recullen els cannabinoides en
forma d’oli de la cúpula del vaporitzador, després que el material vegetal s’hagi escalfat. Utilitzant la matèria
primera vegetal es pot produir un oli decent, però les proves han demostrat que aquests olis no són iguals a la
potència dels olis produïts en una cuina d’arròs i és per això que demano a la gent que produeixi l’oli mitjançant
els meus mètodes. Si poseu oli d’alta qualitat en un vaporitzador, l’oli resultant que es produirà després d’haver-
se vaporitzat els cannabinoides serà molt més fort que fins i tot els millors olis que es poden vaporitzar amb
material de brots d’alta qualitat. Per tant, si voleu obtenir resultats excel·lents, es poden aconseguir simplement
vaporitzant el millor oli possible i això us proporcionarà un medicament, que crec que no es pot comparar.

Tant  se  val  als  governs  com  si  no,  en  un  futur  pròxim molts  de  nosaltres  produirem  els  nostres  propis
medicaments i, atès que aquests olis són tan eficaços per a una gamma tan gran de problemes mèdics, espero
veure  aquesta  senzilla  medicina  popular  fabricada  a  tot  arreu.  aquells  que  no  tenen  diners  per  jugar  amb
companyies farmacèutiques. En el futur estic segur que les companyies farmacèutiques intentaran dir que són
les úniques qualificades per produir aquest medicament,  però tots sabem que tot el que aquests delinqüents
estiguin disposats a proporcionar tindria un preu molt alt; i  com que gairebé qualsevol persona pot produir
aquesta substància, no veig la necessitat que les companyies farmacèutiques tinguin ni un paper.

Després de fer la senzilla investigació necessària, podrem barrejar els diferents cannabinoides naturals i produir
olis dissenyats específicament per tractar diferents malalties, però tot i que aquests olis nous tindran capacitats
curatives  sorprenents,  els  olis  que  nosaltres  mateixos  podem produir  sempre  tenen  el  seu  lloc  als  nostres
gabinets de medicaments. Mai he intentat patentar cap dels mètodes que he descobert, ja que considero que
aquest coneixement hauria d’estar disponible per a tothom que el vulgui utilitzar i ningú no té dret a retenir res
que pugui salvar la vida d’algú i, com a qüestió de fet, crec que seria un món molt millor si no tinguéssim cap
patent.
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Tot i que aquells que desitgen prohibir l’ús d’aquest medicament,  com les companyies farmacèutiques, han
demostrat en el passat que estan més que encantats de intoxicar-nos i matar-nos amb les escombraries que han
estat proporcionant, estic segur que intentaran dir-nos que són els únics que poden produir aquest medicament
correctament. Mitjançant el nou mètode que acabo de descriure, qualsevol persona pot fabricar medicaments tan
purs com qualsevol cosa que una empresa farmacèutica pugui proporcionar. A més, crec que els medicaments
que podem produir nosaltres mateixos seran molt més eficaços del que oferiria una companyia farmacèutica,
perquè a diferència d’ells no estem en aquest preu i el  nostre objectiu és simplement curar-nos a nosaltres
mateixos.

Ara no hi ha cap raó raonable per què no puguem produir els nostres propis medicaments i, quan els governs
comprats i pagats intentin impedir-ho, serà un exemple més de per què hem de lliurar-nos de la seva corrupció i
una vegada per a tothom, allibera la humanitat de les seves urpes. A hores d’ara hauria de ser més que evident
que a les empreses farmacèutiques i als nostres governs els importa poc o res la nostra salut i benestar, així que
donem al sentit comú i a la Mare Natura l’oportunitat de veure què poden fer per millorar la nostra salut general
i ho fem, estic segur que ja no acceptarem el que ha passat en el passat ". Rick Simpson, Cànem: la planta més
medicinal

Cànem o marihuana?

“Al llarg de la història, el cànnabis sempre ha estat conegut com a cànem pels que durant milers d’anys el van
cultivar com a cultiu. Amb la manipulació de les preocupacions de grans diners i dels governs que controlen, les
soques de cànem amb alt contingut en resina es van canviar de nom a marihuana i van ser vilanitzades per al
públic en general. Ja en l’època en què es va produir, el gran públic en general no tenia ni idea del que fins i tot
era la marihuana. Tot el que se’ls va dir va ser que la marihuana és una perillosa droga addictiva i mortal. A tots
ens va fer creure que fumar una articulació era gairebé el més autodestructiu i nociu que podíem fer-nos a
nosaltres mateixos. Per descomptat, tot això era simplement un paquet de mentides, però aleshores el públic no
tenia els mitjans per esbrinar el contrari.

Si el públic hagués sabut quan els seus governs intentaven que aquesta planta fos il·legalitzada que molts dels
pares  fundadors  i  anteriors  presidents  dels  Estats  Units  fumaven  cànem durant  la  seva  carrera,  potser  no
s’haurien empassat aquestes noves restriccions que se’ls obligava amb tanta facilitat. . Hi ha un gran nombre de
relacions documentades que descriuen amb força les pràctiques de fumar de molts estadistes coneguts i fins i tot
com presidents com Abraham Lincoln gaudien del temps que passava fumant cànem a la pipa assegut a la seva
galeria.

A  jutjar  per  alguns  dels  documents  creats  pels  líders  polítics  d’aquella  època,  com  la  Declaració
d’Independència i la Constitució, crec que és segur dir que, de fet, eren pensadors molt clars. Sembla que els
temuts efectes de la marihuana que fumaven, que ara es deia al públic, són tan perjudicials, no van tenir cap
impacte en aquestes persones ni en la seva capacitat de pensar racionalment. Tot i això, dècades després, quan
es van posar en marxa les lleis que restringien l’ús del cànem a principis del segle XX, molt poques persones
tenien coneixement d’aquestes coses.

L’ús medicinal del cànem al llarg de la història és llegendari. Es va utilitzar per tractar pràcticament tot tipus de
malalties  i  lesions.  Només durant  les  darreres  dècades  s’ha  negat  al  públic  l’ús  medicinal  del  cànem.  Per
reconèixer la planta de cànem pel que realment és, tot el que hem de fer és separar els fets de la ficció.

El sistema va vil·laritzar el cànem al públic rebatejant-lo com a marihuana. Els mitjans de comunicació i les
pel·lícules van informar als nostres pares i avis que la planta de marihuana i / o cànem era una droga mortal,
perillosa  i  addictiva.  Res no podria  haver  estat  més lluny de la  veritat,  però en aquella  època era gairebé
impossible per al públic esbrinar els fets per si mateixos.

Els qui van produir aquesta ridícula propaganda han mort des de fa molt de temps, per què les mentides i els
enganys  sobre  el  cànem  perduren?  La  resposta  és  senzilla:  els  diners.  Estem  patint  i  morint  perquè  les
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companyies  farmacèutiques  i  altres  grans  interessos  monetaris  volen  millorar  els  seus  marges  de  benefici.
Perquè continuïn fent això, han de garantir que el cànem es mantingui il·legal i allunyat del públic, per a usos
medicinals i altres usos.

Si ens fixem en la història que hi ha darrere de tot això, trobarem que va ser John D. Rockefeller i els seus rics
amics, juntament amb la corrupció que va implicar governs d’aquella època desapareguda que ens va donar el
sistema mèdic que tenim avui. A les escoles de medicina finançades per rics i poderosos, es va ensenyar als
metges la medicina al·lopàtica, és a dir, la medicina a partir de productes químics i verins. Amb el pas del
temps, les seves mentides i enganys han convençut no només els metges, sinó també el públic en general, que
els productes químics i els verins són beneficiosos per a les afeccions mèdiques. En altres paraules, aquestes
anomenades escoles de medicina han rentat el cervell tant als metges com al públic en general per creure que el
negre és blanc ”. Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

Quina soca o varietats he d’utilitzar per fer l’oli?

“Aquesta és una pregunta bastant difícil de respondre, ja que, en realitat, tots estem a mercè dels comerciants de
llavors, ja que són els que tenen la darrera paraula sobre el que estem cultivant.

El problema és que si ordenés una varietat com White Widow a cinc proveïdors de llavors diferents, quan els
conreu, és probable que acabis cultivant cinc tipus de plantes completament diferents. El tipus de White Widow
que feia créixer al Canadà va tenir un efecte sedant molt intens, com una bona varietat índica, i va ser un dels
millors  analgèsics  que  he vist  mai.  Però  si  intentés  demanar  les  mateixes  llavors  a  l’empresa  on les  vaig
comprar originalment, avui probablement m’enviarien llavors amb valors medicinals completament diferents.

La White Widow que he vist a Europa és molt més energitzant que la que jo creixia al Canadà, de manera que
sembla que les llavors disponibles aquí han de ser més dominants sativa. Malauradament, en la seva major part,
no tenia els valors medicinals que estic buscant per produir l’efecte somnolent pesat, com la White Widow que
feia créixer al Canadà.

Algunes soques són millors per alleujar  el  dolor, mentre  que d’altres seran més efectives per controlar  els
nivells  de  sucre  en sang per  a  diabètics  o  per  reduir  la  pressió  ocular  en  aquells  que  pateixen  glaucoma.
Necessitem un bon subministrament constant de llavors que tinguin valors medicinals coneguts, de manera que
una  persona  normal  sàpiga  el  que  creix.  Tot  el  que  necessitem és  la  llibertat  de  cultivar  les  soques  més
medicinals  de  la  terra  i,  mitjançant  un  simple  procés  d’eliminació,  podríem  determinar  quines  soques
produeixen el millor oli per tractar diferents afeccions mèdiques.

Un cop fet això, es podria posar a l'abast del públic un subministrament estable d'aquestes llavors i després
podrien cultivar ceps que s'adaptessin a les seves necessitats mèdiques. Però fins que no arribi aquell dia, no puc
recomanar un cep o un proveïdor de llavors específic i dir que "aquest és el vostre" i té "efectes garantits".

Algunes empreses de llavors tenen informació disponible sobre els valors medicinals de les soques que venen.
Per tant, seria una bona idea examinar aquesta informació abans de realitzar la compra.

Quines soques han de buscar els pacients aleshores?

En aquest moment, tot el que puc fer és demanar al públic que ordeni creuaments sativa forts i molt sedants
d’índica o índica dominant que tinguin un 20% de THC o més per produir el seu oli. A més, la gent sempre em
pregunta on poden obtenir llavors i això pot suposar un problema real per a aquells que viuen en alguns països
que no permeten la seva venda. Si aneu a Internet i trobareu moltes empreses de llavors que subministraran
llavors de cànnabis i algunes naus a tot el món. (Consell: Google les paraules llavors de marihuana a tot el món
i veureu una selecció de botigues en línia que poden satisfer les vostres necessitats).
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Què cal tenir en compte a l’hora de triar o comprar plantes per produir petroli?

Per a les persones que no tinguin experiència amb el cànem, han d’anar amb compte, ja que molts productors i
distribuïdors  simplement  intentaran  vendre el  que tinguin.  Per a aquells  que no han fumat mai  cànem, els
suggereixo que portin algú amb experiència quan facin la seva compra.

No sempre es pot mirar per l’olfacte per determinar la potència del cànem. He vist cabdells que brillaven amb
resina i feien una olor meravellosa, però que no tenien la capacitat de produir una bona medicació. Per tant, és
millor esbrinar la potència del material abans de comprar una gran quantitat.

Quan algú porta una lliura per produir el medicament, primer provo els seus efectes sobre mi mateix. Vaig tallar
una mica de cabdell i vaig enrotllar una junta. Si el cànem és bo, quan he fumat la meitat de l’articulació, sento
els seus efectes. El que busco és una forta sensació de son que et doni ganes d’anar a dormir. Si estic fumant
una bona creu índica o una creu sativa dominant, normalment aquestes varietats presentaran aquests efectes.

He descobert que pràcticament totes les varietats de cànem que produeixen aquesta sensació de somni pesat són
molt medicinals. Aquestes són les varietats que he utilitzat amb tant d’èxit a l’hora de produir olis per tractar el
càncer i altres problemes interns greus ”. Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

Com es pot determinar quin material de partida s’ha de comprar?

“La manera més senzilla de determinar quins trets té el material de la brotxa és simplement fumar-ne alguns i
veure quin efecte té sobre vosaltres. Quan la gent em porta cànem per produir aquest medicament, faig rodar
una articulació. Quan n’he fumat aproximadament la meitat, ja sé si té l’efecte sedant que busco i és així com
selecciono el material que faig servir.

Si aneu a comprar cànem per produir medicaments i no el fumeu vosaltres mateixos, porteu algú que sigui
fumador experimentat i feu-lo provar el material que esteu pensant en comprar. Digueu-los que esteu buscant un
efecte sedant i que no voleu comprar quelcom que sigui estimulant o energitzant.

Tampoc no és una mala idea portar una lupa de butxaca perquè pugueu examinar la resina del cabdell que voleu
comprar. Un bon brot sembla que estigui cobert de gelades, la majoria de les vegades fins i tot es pot veure a
simple vista. Un cop us acostumeu a produir l’oli, sovint es pot tenir una bona idea de la quantitat de petroli que
pot produir una soca per lliura només mirant el material del brot amb una lupa. La resina que observeu és la
medicina i, en general, com més hi hagi present en el material del brot, més gran serà la quantitat d’oli que
produirà.

Per què recomaneu que la gent fabriqui l'oli a partir d'una lliura o més del material de partida? Podrien 
produir-lo a partir d'una unça de cànem sec?

Sí, és clar, l’oli també es pot produir en quantitats més petites. Una unça de bo brot de cànem sec hauria de
produir de 3 a 4 grams d’oli d’alta qualitat i només es necessitarien unes 16 unces de dissolvent líquid per fer
els dos rentats.

Però hi ha raons per les quals suggereixo que els pacients produeixen l'oli a partir d'una lliura, si és possible, i
que impliquen posar el pacient a gust amb el seu ús. Crec que fins i tot aquells que són relativament sans
haurien d’ingerir un tractament complet de 60 grams per desintoxicar els seus cossos i tornar-los a un estat de
bona salut. Per produir tanta quantitat d’oli normalment es requereix aproximadament una lliura de cabdell i
crec que és una mica més fàcil per al pacient si no intenta produir olis de moltes varietats diferents.

Cada varietat produeix olis amb efectes diferents, de manera que si el pacient canvia d'una varietat a una altra,
mai no sap què esperar. Per a aquells que estiguin a gust amb l’ús d’aquest medicament, el canvi d’olis presenta
pocs o cap problema. Però per als pacients que experimenten els seus efectes per primera vegada, crec que és
millor si només ingereixen un tipus d’oli.
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Què tan fortes i potents són les plantes que utilitzeu per fer l’oli?

Sempre poso el medicament a l’abast del material més fort i sedant i sovint les soques amb les que treballo
també produeixen un efecte eufòric. Els olis produïts a partir de soques amb aquests trets tenen efectes molt
agradables i els pacients solen gaudir-ne.

A nivell local, molts fumadors d’olla es queixen que compro tot el bon cànem per a medicaments i no deixo res
per a aquells que vulguin fumar. No hi prenc molta atenció, ja que considero que salvar vides és molt més
important que les necessitats recreatives dels que no estan malalts.

Sempre busco soques que presentin un fort contingut de resina i els valors medicinals adequats. Gran part del
material que faig servir per produir el medicament prové de varietats, que se suposa que es troben dins del 20%
de THC. Per descomptat, si aquestes soques contenien en realitat tant THC, una lliura produiria entre 90 i 100
grams d’oli.  Hi ha alguns que en realitat  conreen cànem medicinal  d’aquesta qualitat,  però me’l treuen, el
cànem d’aquest tipus pot ser molt car i difícil de trobar.

La major part del material que tenia disponible per a mi produiria al voltant de 60 grams d’oli d’alta qualitat per
lliura seca; així que sens dubte la qualitat podria haver estat millor. En realitat,  tenia molt poca opció en la
matèria. Si volia salvar la vida dels pacients, havia d’utilitzar el que hi havia a l’abast. El que realment ha de
saber la gent és que cada varietat variarà en la quantitat d'oli que produeixi, i aquests olis també variaran en
valor medicinal.

A més, els mètodes utilitzats per cultivar el cànem tenen molt a veure amb la quantitat de THC present en el
material sec del brot. La soca que es cultiva pot ser capaç de produir brots que poden contenir un 20% de THC
o fins i tot més, però molts cultivadors no tenen les habilitats ni l'equipament necessari per aconseguir-ho. He
treballat amb soques que produïen 90 grams d’oli d’una lliura de cabdell sec i, de vegades, fins i tot una mica
més. Malauradament, el cànem d’aquesta qualitat és bastant rar, de manera que si podeu obtenir 60 grams de
bon oli d’una lliura seca de brot de cànem, sigueu feliços. Busqueu sempre el cànem més potent possible a
l’hora de comprar el material de partida; la vida d'algú en pot dependre ". Rick Simpson, Cànem: la planta més
medicinal

Cannabis Sativa versus Cannabis Indica

Quina és la diferència principal entre el cànnabis sativa i el cànnabis indica en el tractament?

"No  m'agrada  veure  ningú  que  ingereixi  oli  sativa  per  intentar  tractar  el  càncer  i  altres  afeccions  greus.
Certament, hi ha la possibilitat que l’oli fet amb una bona sativa pugui curar el càncer, però l’efecte energitzant
d’aquest oli no és propici per a la curació. Certament, no dubtaria en tractar el càncer de pell externament amb
aquest oli, però la ingestió d’olis de varietats sativa pot afectar greument els patrons de son del pacient. També
considero aquests olis molt  eficaços en el tractament de persones que pateixen depressió. En alguns casos,
aquells que pateixen depressió podrien beneficiar-se si prenien una petita dosi d’aquest oli quan es lleven del
llit.  Això  els  animaria  i  els  animaria,  però  si  se’n  pren  massa,  alguns  olis  sativa  forts  poden  ser  massa
energitzants i a la majoria de la gent no li agrada aquest efecte.

Tot i que els olis produïts a partir de satives poden ser beneficiosos en algunes situacions, en la seva majoria
intento evitar el seu ús. Sovint, aquests olis són massa energitzants i no vull veure algú amb càncer terminal o
altres  afeccions  greus  intentant  pintar  el  graner.  Alguns  pacients  no  manegen  bé  els  efectes  dels  olis
energitzants, cosa que sovint els pot fer molt inquiets. Per la meva experiència, el pacient respondrà molt millor
si l’oli es produeix a partir de soques sedants amb trets com els que he esmentat.

El son extra que experimentarà el pacient és molt refrescant i, lògicament, un pacient ben descansat es curarà
millor  que aquell  que tingui  dificultats  per  dormir.  Per  a  ús  intern  per  tractar  la  majoria  de les  afeccions
mèdiques, suggereixo fermament que s’utilitzin soques índica o creus sativa índica dominant. Els índics relaxen
una persona i li proporcionen més descans, son i tranquil·litat.
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També  he  descobert  que  els  olis  produïts  a  partir  de  soques  dominants  índica  són  eficaços  per  tractar  la
depressió i altres problemes relacionats amb la salut. Des de la meva perspectiva, els olis produïts amb bones
soques índica són més desitjables medicinalment que la majoria dels olis produïts a partir de sativa.

He provat olis de moltes soques i combinacions de soques. Recordo un oli que gairebé em va donar un 
nirvana. Com descriuríeu l’oli ideal que produiria l’experiència més agradable per als pacients?

No és necessari arribar al nirvana quan s’utilitzi aquest oli per curar eficaçment el seu cos, però fins i tot si
n’hagués pres massa i assolit aquest estat, no se us farà mal. En realitat, per a aquells que estan a punt de morir
per  causes  com el  càncer,  una  gran  sobredosi  de  petroli  d’alt  grau  augmentaria  les  seves  possibilitats  de
supervivència.

El pacient podria fer-ho a casa, però si es permetia l'oli, crec que es podria fer molt millor en un hospital. Tret
que el pacient estigui a punt de morir, els dic que segueixin les nostres instruccions de dosificació, però per a
aquells que tinguin la vida en perill, els recomano que prenguin aquest medicament el més ràpidament possible.

Molts que han fumat cànem en el passat no tenen por d’aquesta substància i he vist algunes persones amb
càncer terminal curar la seva condició en un mes. En realitat, depèn del propi pacient determinar la rapidesa
amb què es pren aquest medicament.  Un cop es faci públic el  grau de seguretat  d’ingerir,  espero que més
intentin ingerir-lo d’una manera més ràpida.

Indica, Sativa o Ruderalis?

Per sort, sembla que, en la seva majoria, les bones soques de cànnabis indica són un tractament eficaç per a tot
tipus de càncer. Ara hi ha milers de diferents tipus de cànem que s’han creat a causa que els criadors creuen
diferents soques. Les tres varietats principals d’aquesta planta són el cànnabis indica, el cànnabis sativa i el
cànnabis ruderalis. Els indicis purs produeixen un medicament molt sedant que és eficaç en el tractament de la
majoria de les afeccions mèdiques.

Les bones soques índica que s’han creuat amb sativa o ruderalis també poden tenir aquest efecte medicinal
sedant intens. Tot i això, depèn molt del percentatge d’índica que hi hagi en aquests nous encreuaments quant a
la seva efectivitat com a medicament. En general, com més alt sigui el contingut índica, més sedants i eficaços
seran aquests encreuaments com a medicaments.

La sativa pura, en canvi, produeix un efecte energètic que no és propici per afavorir la curació en la majoria dels
casos i pot interferir amb els patrons de son dels que intenten utilitzar-la com a medicament. Els medicaments
produïts a partir de creus sativa o sativa dominants índica o ruderalis poden ser beneficioses en el tractament de
persones que pateixen depressió o afeccions cutànies que es poden tractar tòpicament.

Per a la ingestió, els olis produïts a partir de creus sativa i sativa dominant s’han d’utilitzar amb precaució.
Aquests  olis  poden  ser  increïblement  energitzants  quan  s’ingereixen  i  aquest  efecte,  al  meu  entendre,  no
afavoreix el procés de curació.

En els darrers anys, el cànnabis ruderalis ha guanyat molta atenció al món del cànem. Segons tinc entès, es
creua ruderalis amb indicacions i satives per fer aquestes ceps més resistents i resistents a la floridura. A més,
les varietats ruderalis són riques en CBD i alguns pensen que això podria ser de gran importància, però encara
no s’ha demostrat. No puc expressar cap opinió sobre l’eficàcia dels medicaments produïts a partir d’aquesta
varietat.  Com que  no  tinc  experiència  treballant  amb  varietats  ruderalis,  en  aquest  moment  no  em  sento
qualificat per oferir els meus punts de vista.

Tot i això, per obtenir els millors resultats, faria servir incrustacions índica pura o sativa dominant índica per
produir aquest medicament, ja que ja s’ha demostrat que són efectius.

Per la meva experiència, pràcticament totes les soques dominants índiques poden produir un medicament que
sigui un tractament eficaç per a moltes afeccions mèdiques. Fins i tot les persones que pateixen depressió es
poden beneficiar dels efectes dels olis produïts a partir de bones indicacions. Per tant, és millor mantenir-se
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allunyat de les satives per produir medicaments per a la majoria dels propòsits interns. Tot i això, si voleu
tractar tòpicament una malaltia de la pell o càncer de pell, crec que trobareu que els olis produïts a partir de
varietats satives poden ser força eficaços en el tractament d’aquestes coses. No hi ha dubte que algunes soques
produeixen una medicació molt més potent que d’altres per a diferents afeccions mèdiques. En el futur, és aquí
on s’ha de fer la investigació ”. Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal
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Exterior versus interior

Hi ha diferències entre olis de plantes d’interior i d’exterior?

“He produït oli de cànem que es va cultivar tant a l'interior com a l'exterior amb bons resultats. Prefereixo
treballar amb cànem que es conreava a l’aire lliure, ja que de mitjana el cànem d’alta qualitat que es cultiva a
l’exterior  en una bona temporada de cultiu pot ser més potent i  sovint produeix més resina. Ho atribueixo
sobretot al sol, ja que no crec que la majoria dels sistemes d’il·luminació interior puguin competir amb aquesta
font de llum. A més, hi ha altres estressos i factors a la natura que poden afectar la potència de la soca que es
cultiva que les plantes cultivades en interiors no troben.

El cànem que es cultiva a l'interior, per descomptat, pot ser molt potent i produirà una bona medicina, però hi ha
molts inconvenients en el cultiu a l'interior. Les plantes que es conreen a l’interior solen tenir una estatura molt
més petita que les que es conreen a l’exterior. A més, amb les instal·lacions interiors, sorgeixen problemes
relacionats amb l’olor, el moviment de l’aire, les infestacions i la calor. Els sistemes de cultiu a l’interior solen
produir una gran quantitat d’excés de calor i sovint es controlen les infestacions i el creixement de les plantes
amb l’ús de productes químics.

No puc dir que he tingut cap problema per produir medicaments a partir de cultius d'interior; per tant, si no teniu
cap alternativa, aquesta és una bona manera de subministrar-vos. Per a aquells que no viuen en un entorn rural,
els suggereixo que construeixin o comprin un petit sistema de cultiu interior des del qual puguin proveir les
necessitats  medicinals  de tota  la seva família.  Actualment  hi ha molts  tipus diferents de cambres de cultiu
interiors  disponibles  o,  si  ho  desitgeu,  sempre  podeu  construir  les  vostres.  Tot  i  això,  des  de  la  meva
perspectiva,  només hi ha una manera de cultivar  el  cànem correctament  i  que és a l’aire  lliure.  El que es
requereix és un terreny obert amb un bon drenatge i un pH adequat. Això, juntament amb molta llum solar, fem
de cavall i abundants quantitats d’aigua, poden produir un cultiu sorprenent.

No he notat cap diferència en l'oli de cànem produït a partir de plantes d'interior o d'exterior que el fet que les
plantes d'interior semblin una mica menys potents. Però hi pot haver diverses raons per les quals això es va
produir i, possiblement, en les condicions adequades, les plantes d’interior podrien ser tan fortes com les que es
conreen a l’aire lliure.

Els olis més potents que he produït mai al Canadà provenien de plantes d’exterior. Les plantes d’interior poden
produir olis lleugerament menys potents, però continuen sent molt eficaços com a medicaments. Per tant, en
aquest moment treballaria amb el brot sedant més potent que pugueu obtenir, independentment de si prové
d’interiors o exteriors ”. Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

Amb quin tipus de llum artificial obteniu els millors resultats?

“He aconseguit els millors resultats a l'interior amb una combinació de llums d'alta pressió. Hem utilitzat un
sodi d'alta pressió de 1000 watts i halogenurs metàl·lics de 1000 watts a la mateixa cambra de cultiu per produir
els cabdells més grans que he crescut mai a l'interior. Tot i que mai he utilitzat sodi d'alta pressió de 600 watts
en  un  sistema  de  cultiu  d'interior,  pel  que  puc  recollir,  aquestes  bombetes  són  les  més  eficients  perquè
produeixen la major quantitat de lúmens per watt.  El principal problema dels sistemes d’il·luminació a alta
pressió és la calor que produeixen i la potència que consumeixen, de manera que he estudiat  altres formes
d’il·luminació per ajudar a resoldre aquests problemes.

Els bulbs fluorescents blancs freds estàndard de 4 peus cultivaran el cànem força bé en estat vegetatiu; però per
a la brotació recomanaria molta més intensitat de llum. Avui en dia hi ha moltes formes d’aparells fluorescents
compactes i LED d’alta intensitat disponibles que els productors m’han dit que aconsegueixen bons resultats.
Aquest tipus d’il·luminació produeix molt poca calor, té un baix consum d’energia i aquests accessoris tenen
una llarga esperança de vida.
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En els darrers anys, el cost d’aquestes diferents formes d’il·luminació ha baixat dràsticament, de manera que
aquests  accessoris  es  troben en  un rang de  preus  que  molts  productors  poden permetre’s.  Per  a  qualsevol
persona nova en l'art del cultiu d'interior, crec que aquesta forma d'il·luminació juntament amb l'ús d'aparells
fluorescents  és  una  bona manera  de  començar  i  pot  eliminar  molts  dels  problemes  associats  als  sistemes
d'il·luminació d'alta pressió.

Tot i que els accessoris LED i fluorescents poden produir un bonic cultiu interior, la font de llum que més em fa
il·lusió és la il·luminació de plasma. Pel que entenc, és molt eficient en termes d’energia, amb poca producció
de calor i la quantitat de llum que pot emetre només una bombeta de 1000 watts és gairebé incomprensible.
Només l’ús d’una d’aquestes bombetes pot eliminar la necessitat d’utilitzar molts sodi d’alta pressió de 1000
watts. Per als productors més grans, això pot ajudar a resoldre els seus problemes de calor i reduir dràsticament
els costos d’energia i cablejat. Actualment, aquesta il·luminació és bastant cara, però, igual que els accessoris
LED, el preu aviat baixarà.

Crec que un aparell de plasma amb el mateix espectre de llum que el nostre sol a la vostra sala de cultiu seria
una bona inversió per als cultivadors més seriosos. En poc temps, espero veure fluorescents compactes, LED i
accessoris de plasma que canvien per sempre la cara del cultiu interior i compliquen les coses molt menys per a
tots els que participen en el cultiu de la planta de cànem de cànnabis ". Rick Simpson, Cànem: la planta més
medicinal

Què han de saber els pacients per cultivar cànem?

“Per a qualsevol persona nova en cultiu de cànem, és imprescindible un bon llibre o vídeo sobre el tema. Només
heu d’anar a una de les publicacions de cànnabis en línia o comprar una d’aquestes publicacions a una botiga
local on resideu. Normalment, aquestes revistes us indicaran on hi ha bons llibres disponibles sobre el tema. El
meu favorit personal és "La Bíblia del conreador de medicaments a l'aire lliure a l'interior" de Jorge Cervantes.
A més, Ed Rosenthal i molts altres tenen disponibles excel·lents llibres sobre el tema.

Per a aquells que vulguin obtenir més informació sobre el cànem i els seus nombrosos usos, us recomano que
llegeixin el llibre de Jack Herer, "The Emperor Wears No Clothes" o que vegin el vídeo de Jack "Emperor of
Hemp".

Després del viatge del descobriment, aquesta planta m'ha assumit, sigui quin sigui el vostre problema mèdic,
crec que si aquest medicament no us ajuda, crec que és molt poc probable que pugueu trobar res que ho faci.
Tinc bones raons per anomenar aquesta meravella de la natura la planta amb mil perfils medicinals diferents. Un
cop  hàgiu  experimentat  els  efectes  mèdics  que  poden  tenir  els  olis  produïts  a  partir  de  diferents  soques,
comprendreu exactament el que vull dir ". Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

P. L’afganès Kush és un producte adequat per fer oli? He fabricat una mica d’oli amb coses del carrer i l’he
utilitzat durant les dues darreres setmanes, ja que tenia problemes per dormir, ara dormo com un bebè i em llevo
ben descansat al matí. El problema és que és difícil aconseguir coses bones a Londres, per això he demanat AK,
només necessito la teva opinió ara. Moltes gràcies.

R. Realment no puc seguir el nom de la soca. Si és potent i us fa son, pot produir una bona medicina. Com ja
sabeu, us recomanem les soques més potents i sedants (preferiblement amb un 20% de THC i més) i els millors
olis es produeixen a partir d’una combinació de diverses soques molt potents i sedants, de manera que intentaria
demanar  diverses  soques  sedants.  possible,  seria  ideal.  Però  fins  i  tot  els  olis  d’una  sola  soca  poden  fer
meravelles, tot el que dic és que els millors olis solen produir-se a partir d’una combinació de diverses soques.
Els millors desitjos, JB

“Hola, el meu amic Bobby em va referir ... Sóc cuidador / productor de RI i acabo d’assabentar-me que el meu
pare té càncer, de manera que fer una mica d’oli de Rick Simpson s’ha convertit en una prioritat.  Tinc una
pregunta ràpida sobre el material utilitzat per fabricar l'oli ...
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Sempre ha de ser dominant índica? Tinc accés a un munt de material A +, però la major part és sativa dominant,
ja que no sóc cap indi ... dièsel àcid de la costa est, chemdog d, chemdog 4, germana chemdog, clon sativa de
nabius, galetes per a exploradores, OG Kush, etc. ... Tot inclinant-me més a l’espectre sativa ... Podria posar-me
a la mà de material més índica dominant si cal ... Gràcies per tot el que feu ... "Sam

- Sam, vols que l’oli es produeixi amb el material més sedant, les satives energitzaran massa el pacient i no
tenen els efectes curatius adequats que estem buscant. Seleccioneu, doncs, els cabdells més sedants, prepareu
uns quants grams d’oli perquè pugui iniciar el tractament i continueu buscant el material de partida adequat. Els
millors desitjos, JB

33



CURA PER AL CÀNCER: EL PROTOCOL DE RICK SIMPSON

Hi ha ceps que no siguin efectius contra el càncer?

"Per sort per a nosaltres, si l'oli es produeix correctament a partir de varietats sedants, sembla que funciona molt
bé en el tractament de tot tipus de càncer. Com ja he esmentat, normalment produeixo aquest oli amb varietats
índiques fortes, però les creus satives dominants índiques sovint també poden produir excel·lents resultats ".
Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

“Després de perdre la meva dona a causa del càncer als 35 anys, i amb el meu germà esperant un trasplantament
de fetge durant els darrers cinc anys a causa del càncer, he estat buscant RSO als dispensaris. El preu varia entre
100 $ / g fins a 30 g a l’estat de Washington. Un dels anomenats llocs RSO tenia el petroli a un 7% de THC
impietat amb CBD més elevats, val la pena? Aquest va ser l’oli de 30 g. El petroli de cent dòlars per gram era
superior als 90, crec que el 92%. Quin és l'equilibri perfecte dels tres productes químics psicoactius? " Bruc

-  Heath,  el  millor  RSO  és  al  voltant  del  95-98%  de  THC,  generalment  al  voltant  de  l’1%  de  CBD  i
extremadament potent i sedant, amb èmfasi en les paraules potent i sedant (bloqueig del sofà, us ha de tenir
molt somni i relaxat quan s’ingereix Si no ho fa, proveu un altre lot i conserveu l'oli energitzant per a ús tòpic).

Pel que fa a aquells olis “amb alt contingut de CBD” amb un 7% de THC, almenys ara ja sabeu per què estem
en contra d’aquests olis: la majoria dels olis amb alt contingut de CBD que es subministren actualment són
sinònims del que anomenem escombraries, perquè sabem la diferència entre el grau alt petroli i bàsicament tota
la resta.

El millor és fer el vostre propi oli sempre que sigui possible. Aconsegueix el brot dels dispensaris, compra el
millor que tinguin i fes l’oli, realment no hi ha res. Jo mateix no compraria l’oli a ningú, sempre en faria el meu.
Voleu ser el vostre propi control de qualitat, no voleu dependre de ningú. Si podeu fer una tassa de cafè o un
mojito, també podeu fer l’oli. JB

Emmagatzematge

Quant de temps es pot emmagatzemar l’oli?

"Per la meva experiència,  no hi ha cap" data màxima abans de la data "pel que fa a l'emmagatzematge de
medicaments de cànem. Hi ha tres coses que poden afectar la potència de l’oli de cànem: l’aire, la llum i la
calor. Digo a la gent que guardi aquest medicament en un lloc fresc i fosc, però no requereix refrigeració. Això
s’encarrega de qualsevol problema associat a la llum i la calor. Pel que fa a l'aire que provoca dificultats, l'oli és
un greix espès,  de manera que no hi pot entrar  aire,  per tant,  l'oli  es pot emmagatzemar durant  dècades  i
mantenir la seva potència.

Per raons pràctiques, normalment subministro l’oli en xeringues per facilitar als pacients la mesura de les seves
dosis  i  evitar  la  contaminació.  Per  emmagatzemar  oli  durant  un  llarg  període  de  temps,  us  suggeriria  un
recipient  d’acer  inoxidable  o  una  ampolla  de  color  fosc  amb  una  tapa  ajustada.  Si  l'oli  s'emmagatzema
correctament, es pot passar per alt la preocupació per la seva data de fabricació durant molt de temps ". Rick
Simpson, Cànem: la planta més medicinal

Seria millor o més segur produir l’oli amb alcohol de qualitat 
alimentària?

“Sovint, la gent em diu que preferiria produir l'oli amb alcohol de gra. Per alguna raó, semblen pensar que
l’alcohol de gra seria més segur d’utilitzar, però en realitat encara és verí com qualsevol altre dissolvent. Un
dels principals problemes amb l’alcohol de gra és que és molt difícil trobar alcohol com aquest pur o 99%. En la
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majoria dels casos, és difícil trobar alcohol que superi el 95% i normalment l’altre 5% serà aigua. Com que
aquesta aigua és present, fa que l’alcohol sigui menys eficaç com a dissolvent i, al final del procés, quedarà
força aigua a l’oli que s’haurà d’evaporar.

Per la meva experiència, no considero que l’ús d’alcohol de gra sigui més segur que l’alcohol isopropílic o la
nafta lleugera per produir l’oli. No importa com ho mireu, l’alcohol és verí i, quan consumeix alcohol, produeix
un verí elevat que afecta les vostres habilitats motores i es coneix com a begut. No dic que no es pugui produir
oli d’alta qualitat amb alcohol de gra. Més aviat, dic que hauríeu de ser conscients que aquesta substància no és
millor ni més segura que altres dissolvents que he utilitzat i, d'alguna manera, no funciona tan bé.

Sovint em contacten persones que desitgen extreure l'oli amb mantega o oli d'oliva, etc. Amb molta freqüència,
em pregunten si crec que una extracció d'aquesta manera produiria un medicament amb una potència similar a
la que jo faig. el meu mètode. La resposta és no. Considero que les extraccions fetes d’aquesta manera són
simplement  formes  de  medicina  del  cànem  debilitada.  Per  volum,  no  hi  ha  cap  manera  possible  que  un
medicament produït així tingui la mateixa potència que el medicament que produeixo. Si teniu un càncer greu,
voldríeu tractar-lo amb algun tipus de medicament de cànem aigualit o abans faríeu servir el veritable en el
vostre tractament?

Es pot utilitzar oli de cànem juntament amb alcohol?

He vist que molta gent que es posava molt fort en alcohol es calmava després de fumar una articulació. No hi ha
dubte que l'alcohol és una de les coses més destructives d'aquest planeta, però la gent serà gent i a molts els
agrada el seu licor.  Segons la nostra experiència,  sembla que l’oli  de cànem no presenta cap perill  per als
bevedors i, de fet, sovint pot disminuir la ingesta d’aquesta substància nociva. Sovint els bevedors que han pres
el tractament amb oli de cànem per als seus problemes mèdics informen que la seva set d’alcohol s’ha reduït
molt, i alguns fins i tot han deixat de beure completament ”. Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

Solvents i residus de dissolvents en l'oli

“Al llarg dels anys, un bon nombre de persones m'han contactat amb la preocupació de la possibilitat que es
deixin residus de dissolvent en l'oli acabat. Per la meva experiència, crec que no hi ha perill de consumir oli si
se segueixen les instruccions que hem posat a disposició per produir l’oli correctament. Fa uns deu anys que
ingereixo jo mateix aquest oli sense efectes negatius. A més, he posat aquest oli a disposició de milers de
persones i he rebut molt poques queixes. Si algú té un problema amb el gust de l’oli, no es produeix a partir de
residus solvents. En canvi, la causa són els terpens naturals, que contenen l'oli. Alguns olis tenen molt poc gust,
mentre que d’altres poden tenir un sabor desagradable, però pel que sé, la medicina no se suposa que tingui un
bon gust, de manera que tinc poca preocupació per aquestes coses.

En les proves de laboratori realitzades amb els olis que vaig produir, no es va trobar cap residu de dissolvent.
Em sembla absurd que algú es preocupi pels residus de dissolvent de l’oli si es té en compte el que el sistema
mèdic ha alimentat la ciutadania. Productes químics tòxics per al fetge, verins, quimioteràpia, radiació, vacunes,
etc. Em sembla que qualsevol persona preocupada per ser enverinada hauria d’estar més preocupada pel que el
sistema mèdic subministra, en lloc dels residus d’un dissolvent que s’ha bullit completament.

Si  algú  té  problemes  per  prendre  l'oli,  sol  ser  perquè  es  va utilitzar  una  sativa  energitzant  per  produir  la
substància. A més, poden sorgir altres problemes si el pacient intenta prendre productes farmacèutics juntament
amb el tractament amb oli, o si no l’utilitza de la manera correcta. En una situació ideal, altres membres de la
família podrien prendre l'oli juntament amb el pacient. Això els ajudaria a entendre els efectes del petroli i,
aleshores, no es preocuparien tant per l’efecte que té sobre el pacient. Com que no saben què esperar amb l’ús
de l’oli, els familiars solen reaccionar massa si el pacient ingereix massa. Però els efectes esgotaran en poc
temps i el pacient quedarà il·lès. Per tant, crec que altres membres de la família també haurien de provar l’oli en
dosis petites,
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L’oli de cànem d’alt grau té la capacitat de substituir l’ús de la majoria de productes farmacèutics, però quan un
pacient intenta prendre medicaments juntament amb l’oli, de vegades poden sorgir problemes a causa de les
interaccions. Moltes de les substàncies que proporcionen els metges són verinoses i al petroli no li agrada la
presència  d’aquestes  coses  al  cos  del  pacient.  Normalment,  poc  després  que  el  pacient  cessi  l’ús  de
medicaments, tots els problemes que experimentaven simplement desapareixen ”. Rick Simpson, Cànem: la
planta més medicinal

"Nafta és el nom comercial  del petroli,  així que intenteu cercar que l'èter per a mascotes tingui molts usos
industrials, desgreixant per pintar diluents". Al

"RECORDEU que el THC i el CBD no són polars ... i la clorofil·la i l'H2O són polars ... Així que el millor oli
es fabrica amb dissolvent no polar ... és net ... sense clorofil·la". Michael

"Un amic meu químic em va simplificar tota la història i em va explicar per què la nafta podria ser millor
(encara que pensa que no és significatiu): la nafta és un dissolvent no polar, de manera que extreu molècules no
polars amb més facilitat i eficiència (THC i El CBD són bàsicament molècules no polars) i deixa de banda les
molècules polars.

L'alcohol isopropílic  (i l'èter  per a això) és un solvent polar feble,  de manera que és molt  bo per a aquest
propòsit, però potser una mica menys que la nafta, ja que JB diu que van provar tots dos i que eren més potents.
EDIT: Oh, sí, gairebé ho he oblidat: també va dir que no hi ha por que quedi nafta (o iso) en el producte final si
seguiu la recepta proporcionada per Rick Simpson (el meu amic va dir que no fes servir una galleda de plàstic,
però, però si en teniu un de vidre o d’acer inoxidable) i, si no esteu segurs, feu el que sempre diu JB: afegiu-hi
aigua i poseu-la al forn perquè s’evapori completament. Tanmateix, faria servir alcohol isopropílic, perquè esteu
segur que és el que se suposa que és ... ”Sandra

- Sandra, el mètode que Rick va mostrar al món és el més bàsic, senzill i assequible. És gairebé infal·lible quan
un segueix les instruccions d'un T. El vidre és bo, però es trenca i no voleu que això passi mai. L'acer inoxidable
està bé, és clar. L'ISO del 99,9% funciona bé, però sempre faríem nafta alifàtica lleugera, sempre que sigui
possible. JB

"També recomano passar tot el fred que puguis abans de l'extracció. La majoria posa l'alcohol, el cànnabis, els
contenidors i tot allò relacionat amb l'extracció al congelador durant 24-48 hores. D’aquesta manera obtindreu
un producte molt més net. Els vostres rendiments seran menors, però no en necessitareu tants. Disculpeu els
errors tipogràfics o les paraules que falten, MS és una merda i no tinc medicaments, lol. Beneeixi." Chuck

- Chuck, la congelació és bona i fina, però no cal fer-ho quan es treballa amb dissolvents de qualitat i material
de partida. A més, no ens agrada refredar-nos les mans, la temperatura de l’habitació funciona molt bé per a
nosaltres i no tindrem problemes d’artritis després d’uns mesos o anys de congelació del brot. A més, sovint
l’oli es fabrica en llocs on no hi ha congeladors a centenars de quilòmetres. Per tant, sí, podeu congelar-lo si
voleu, però no ho faríem nosaltres mateixos.

No m’agraden les verdures congelades, evito menjar-les sempre que sigui possible, així que no veig per què
hauria de fer una excepció i congelar la verdura que més m’agrada. Però sí, pot ajudar-vos quan s’ha d’utilitzar
alcohol per extreure l’oli, de manera que no hi estic completament en contra.

És que no fem servir l’alcohol com a dissolvent nosaltres mateixos (o millor: no és un dissolvent de la nostra
primera elecció), no veig cap raó per la qual hauria de pagar a l’Estat un impost extra per un dissolvent que
s'evaporarà de totes maneres (tret que utilitzeu un fix, que faríem sempre que fos possible). Puc comprar un litre
de nafta lleugera per uns 3 a 4 dòlars, un litre d’alcohol al 99% costaria unes cinc vegades més i produiria
menys oli i és probable que aquest oli no sigui tan bo com si fos nafta lleugera o 99,9 S'ha utilitzat% iso. A més,
obtindreu menys oli.

Llavors, on és exactament l’avantatge d’utilitzar l’alcohol com a dissolvent? No puc veure una sola raó racional
per la qual s’hauria de preferir l’alcohol sobre la nafta alifàtica lleugera amb poca ebullició pura, és a dir, quan
es considera que no hi ha residus de dissolvents a l’oli  que s’haurien de preocupar  quan l’oli  es produeix
correctament. Quan no es produeix correctament, hi ha o pot haver-hi residus de dissolvent a l'oli. Però no ens
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culpeu dels olis que no es van produir correctament, realment no ens podem fer responsables de la manca de
qualitat dels olis subministrats per altres. És tan senzill com això. ”JB

"Una explicació molt senzilla a una pregunta sense fi ... He utilitzat personalment nafta ... iso alcohol ... i butà
per fer oli ... i, amb diferència, el millor ... més net ... el més fort ... i el millor tastar oli prové de la nafta ... No
entenc el que no agrada a la gent ... No queda combustible si es fa correctament ... i la nafta sembla que també
despulla les plantes ... Ho fa molt més ràpid ... Oli tan net ... (daurat) ... ”Peter

"La nafta lleugera és la fracció que bull entre 30 ° C (86 ° F) i 90 ° C (194 ° F) i consta de molècules amb 5 - 6
àtoms de carboni. La nafta pesada bull entre 90 ° C (194 ° F) i 200 ° C (392 ° F) i consta de molècules amb 6 a
12 carbonis.

La nafta s'utilitza principalment com a matèria primera per produir gasolina amb elevat octanatge (mitjançant el
procés de reforma catalítica).  També s’utilitza a la indústria minera de betum com a diluent,  a la indústria
petroquímica per produir olefines en galetes de vapor i a la indústria química per a aplicacions de dissolvents
(de neteja). Els productes més habituals que s’elaboren inclouen líquids més lleugers, combustible per a estufes
de campament i alguns dissolvents de neteja ”.

“La nafta té la fórmula química de CnH2n + 2. La nafta lleugera té 5 i / o 6 àtoms de carboni, que es redueixen
a C5H12 i C6H14, també coneguts com a pentà i hexà. Per tant, el que busqueu és una nafta que sigui purament
una barreja de pentà i hexà ". Wouter

“Només volia publicar alguna cosa sobre dissolvents. Vaig anar a un amic meu que té diversos doctorats i
màsters  en química  i  li  vaig preguntar  què podia fer  per  treure  completament  la  nafta  del  petroli.  Va dir:
"Prengui  5  ml  d'alcohol  isopropílic  i  remeneu-lo  després  que  hagi  deixat  de  bullir  per  última  vegada.
S’evaporarà i s’emportarà la nafta. El dissolvent tòxic es converteix en dissolvent no tòxic. Aquest no és el meu
veritable nom, és una pena que no pugui fer servir el meu compte real per por de ser acomiadat o contractat com
a infermer ". Bobbie

"Per trobar Nafta al Regne Unit, busqueu" panell de neteja "o" panell de neteja ràpida ". És un producte que
s’utilitza en la reparació de carrosseries de cotxes per netejar el metall i no deixar residus. La dificultat és trobar
una llista detallada dels ingredients exactes, ja que poden variar. El 99,9% d’isopropanol hauria de ser fàcil de
trobar ”. Em

"Rick Simpson, hem seguit  el  vostre procés amb VM&P Naphtha i  tot  ha anat  d'acord amb el  planejat,  a
excepció del primer parell de sortejos de xeringues que van sortir una mica més líquids del que esperàvem. Vaig
afegir un parell de gotes d’aigua i ho vaig tornar a provar i sembla que està bé. La meva única preocupació /
pregunta és el gust. Encara té un sabor a dissolvent. Està bé o he de fer alguna cosa més? El destinatari d’això
dorm durant  unes  12  hores  cada  vegada  que  pren  l’oli.  És  correcte  fins  que  desenvolupa una  tolerància?
Qualsevol ajuda és molt agraïda ". Pamela

-  VM&P no sembla  ser  un  bon  dissolvent  (tot  i  que  algunes  MSDS diuen  que  hauria  de  ser  la  mateixa
substància que voldríem utilitzar). Sembla ser una nafta pesada i no sembla que bulli completament i sembla
que requereix atenció addicional.

Afegiria una mica d’aigua i la posaria en un forn elèctric a 130 ° C (266 ° F) durant unes hores, potser durant la
nit, o fins que el dissolvent s’acabi completament, hi ha qui diu que triga fins a quatre dies a eliminar el residu
de dissolvent . No hauria d’haver cap regust de dissolvent si l’oli es produeix correctament i l’oli no s’ha de
deixar escórrer, hauria de ser més com un greix. Assegureu-vos que l’oli estigui realment filtrat correctament, ja
que els residus de dissolvent tendeixen a adherir-se als materials vegetals.

Simplement feu una prova de dit amb el dissolvent que vulgueu utilitzar. Feu-hi el dit i vegeu si s’evapora
completament en 30 segons o més ràpid. Com més ràpidament s’evapori, sense deixar cap pel·lícula, millor.

Si no podeu obtenir nafta alifàtica lleugera pura (també anomenada benzina a Europa, sol·liciteu el número
CAS 64742-49-0. Es ven amb molts noms diferents. No és el tipus que s'utilitza com a combustible als cotxes,
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sinó el tipus que s'utilitza com a un dissolvent o un diluent o desgreixant de pintura), preferiria un 99% o fins i
tot millor un 99,9% d’alcohol isopropílic, que sembla que es pot trobar gairebé a qualsevol part del món.

De moment,  preferim la  nafta  alifàtica  lleugera  (amb poca ebullició,  hidrogenada),  tot  i  que produeix olis
millors i més potents que la majoria dels altres dissolvents que s’utilitzen actualment. Com menys materials
vegetals  i clorofil·la  conté l’oli,  millor funciona com a medicament,  millor sabor i més potent. Tot el  truc
consisteix en el grau de potència i sedació de l’oli. Com més potent i sedant millor. JB

“La nafta correcta NO es ven als EUA ni a Tractor Supply, Home Depot ni Lowes ni a Sherwin Williams. Tot i
això, encara es ven al Canadà. Tinc un amic que el destil·la a 100 ° F i estalvia el solvent que es desprèn per
utilitzar-lo per fabricar oli ". Steve

“Si viviu als EUA, no obtindreu la nafta adequada, no es pot confiar en tota la nafta fabricada als Estats Units a
causa de la regulació fluixa dels ingredients d’aquest tipus de dissolvent. Mai obtindreu nafta pura als EUA, fins
i tot el VM&P pot ser totalment inconsistent d’una ampolla a l’altra i ni tan sols s’anuncia com a pur. Al Canadà
fabriquen nafta  pura i  és  el  millor  dissolvent  que s’utilitza  en comparació  amb l’alcohol  ISO o Grain,  no
cometeu un gran error i malgasteu medicaments o, encara pitjor, us encaixeu amb un dissolvent equivocat.
Tingueu en compte que la nafta als Estats Units fins i tot produirà un oli que es vegi completament com hauria
de fer-ho però que us posarà molt malalt ”. persecució

- El fet que la nafta alifàtica pura no es ven a tot arreu als EUA no significa que la nafta alifàtica pura amb el
número CAS 64742-49-0 i un punt d’ebullició al voltant dels 60-80 ° C no existeixi o que existeixi no produeixi
un oli  millor que la majoria  dels altres dissolvents,  quan s’utilitza correctament.  Si no es pot obtenir  nafta
lleugera pura, el 99% o millor el 99,9% d’alcohol isopropílic seria la nostra segona opció.

Però encara no m’abandonaria: la nafta lleugera (benzè) o dissolvents similars s’utilitzen per extreure olis de les
plantes, així que comprovaria amb els productors d’oli vegetal i veuria què utilitzen. Allà on visc a Europa, puc
comprar el dissolvent a pràcticament totes les ferreteries o botigues de pintura, és un dels líquids tècnics més
habituals  que  recordo  de  la  meva  infantesa,  l’utilitzàvem  per  desgreixar  cadenes  de  bicicletes,  etc.  i
pràcticament  tothom  tenia  una  ampolla.  d’això  a  casa.  Per  tant,  tot  aquest  interminable  debat  sobre  els
dissolvents em sembla una mica ridícul. Quan utilitzeu la nafta lleugera adequada, no hi hauria cap residu de
dissolvent que hagués de preocupar-se, potser unes poques ppm, igual que en la majoria d’olis vegetals barats
que sovint es produeixen amb gairebé exactament el mateix dissolvent que el que recomanem. JB

“La nafta alifàtica lleugera va funcionar molt bé, no va deixar cap toc de dissolvent al meu oli. Si seguiu les
instruccions de Ricks al peu de la lletra, no hauríeu de tenir cap problema ”. Rick

“Hi ha dues categories  principals  de nafta:  lleugera i  pesada.  La nafta  lleugera  NO conté benzè,  cosa que
significava Raina (no hexà). Tot i que no recomanaria ni tan sols nafta lleugera, tret que l’extracte de cànnabis
es pugui provar després de produir-lo per obtenir residus de nafta, però es pot fer servir si només es pot obtenir
un dissolvent.  La clau és assegurar-se que bulliu  l’extracte  a un greix gruixut,  en aquest  moment s’hauria
d’haver desaparegut la major part de la nafta. L’ús d’equips de destil·lació és la manera de fer l’oli més pur i
lliure de dissolvents, però més enllà de la capacitat de la majoria de la gent mitjana. Espero que això ajudi ".
senyal

“Raina, no vaig a discutir amb tu. De Wikipedia: "L'èter de petroli, tot i el seu sinònim de benzina, no s'ha de
confondre amb benzè o benzina, ni s'ha de confondre amb benzina, tot i que moltes llengües ho anomenen amb
un nom derivat  de benzina,  per exemple"  benzina "(alemany) o" benzina ”(italià).  L'èter  de petroli  és una
barreja d'alcans, per exemple,  pentà, hexà i heptà, mentre que el benzè és un hidrocarbur cíclic i aromàtic,
C6H6.  De la  mateixa  manera,  l'èter  de petroli  no s'ha de confondre  amb la  classe de  compostos  orgànics
anomenats èters, que contenen el grup funcional RO-R '. Els meus antecedents són la microbiologia, on vaig
estudiar química orgànica, una mica de bioquímica / alguna química inorgànica ... Sens dubte, no ho sé tot, però
en sé una mica. La nafta lleugera NO conté benzè. Ignoraré el vostre comentari, "Seria en el millor interès de
tothom que no fes afirmacions fora de les dades científiques". senyal
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“Què  li  agradaria  donar  al  seu  pare?  El  millor  dels  millors  o  alguna  cosa  que  sembli  similar  però  que
simplement no tingui els efectes adequats? Quan elaboreu el medicament segons les instruccions de Rick, la
probabilitat  de fracàs  durant  el  tractament  és molt  baixa.  Quan fabriqueu l'oli  segons les  instruccions  dels
"experts  i  científics",  esteu  fabricant  un  producte  diferent.  I,  segons la  nostra  experiència,  pot  ser  que  no
funcioni tan bé com el que recomanem.

Voleu, doncs, que callés i els deixés subministrar escombraries de baixa qualitat? O preferiu aprendre de mi /
nosaltres i saber fer-ho bé per obtenir els mateixos resultats dels que parlen els nostres pacients? " JB

“Faig servir un 99% d’alcohol isopropílic, això és el que tenia més fàcilment disponible. Faig servir la crema
dels meus cabdells, cultivats 100% orgànics i sense pesticides, ben cuidats i secs als ossos. El barrejo amb
diverses soques índiques. Vaig tractar un pacient amb limfoma de Hodgkin, estava a la fase 4 i als 6 mesos
d’haver pres l’oli segons les instruccions, ara no té càncer !! Gràcies Rick Simpson pels sacrificis que vau fer
per posar aquesta informació a l'abast de tothom. Fa poc, un altre pacient amb càncer de la fase 4 es va acostar a
mi  per  obtenir  ajuda,  té  un  tumor  en  un  dels  ronyons  que  no  funciona.  Pregant  per  obtenir  dues  cures
confirmades seguides. Déu us beneeixi, Rick Simpson i JB, continueu difonent la paraula i educant la gent sobre
aquest meravellós oli de cànem curatiu ". GrowGoddess

-  Mesclar  diverses  soques  sempre  és  una  bona  idea.  Mireu-ho  simplement,  no  sabeu  per  a  què  serveix
exactament una soca en concret, de manera que quan barregeu diverses varietats obtindreu un efecte de catifa
molt millor. A més, aquests olis us portaran molt més amunt: els que fumen olla de manera “recreativa” sabran
de què parlo. Imagineu-vos assegut amb els vostres amics i que cadascun presenti el millor brot que tingui. En
un parell d’hores, no podreu fer gran cosa. I aquest és l’efecte que necessiteu per obtenir els millors resultats,
així que, de nou, barrejar les soques és el camí a seguir. Els meus millors desitjos i gràcies, GrowGoddess,
sempre estic contenta de saber de persones que simplement segueixen les indicacions i obtenen els resultats de
què parlem. JB

"Hola JB, tinc un problema amb la cuina d'arròs elèctrica, tot el que he vist baixar a 100 °° C, he mirat totes les
marques del mercat  i totes tenen un termòstat  que s'apaga quan el contingut arriba a temperatura.  Què em
recomaneu?" Cristina

- Cristina, quin és exactament el problema? Sempre podeu posar l'oli en un forn elèctric a 130 ° C i deixar-lo
allí durant aproximadament una hora i descarboxilar-lo d'aquesta manera. JB

“Quan la temperatura arriba a 100 ° C, l’arròs elèctric s’apaga! El dissolvent no arriba a 110 ° C ". Cristina

- El dissolvent no pot arribar a assolir aquesta temperatura perquè crec que bulliria,  crec. Seguiu bullint  el
dissolvent fins que la cuina s’apagui per primera vegada (afegiu unes gotes d’aigua a l’últim lot). A continuació,
deixeu-lo refredar i torneu a engegar-lo. Això és tot el que fem. JB

"Es torna a encendre i deixar bullir fins que torni a? Llavors s'apaga i l'oli ja està acabat? " Cristina

- Engegueu la cuina de l’arròs, bulliu-la fins que s’aturi per primera vegada, espereu cinc minuts fins que es
refredi, engegueu-la de nou i espereu fins que s’apagui per segona vegada. A continuació, aboqueu l'oli en una
tassa d'acer inoxidable i poseu-lo al forn a 130 ° C durant una hora i el vostre oli estarà llest. JB

- Gràcies JB, m'has salvat la vida. Cristina

“Estàs respirant la nafta mentre fas l’oli. Respireu intoxicacions quan ho feu així. Si el sentiu, ja esteu morts. He
olorat el combustible Coleman per al  campament,  el combustible per a encenedors zippo i la nafta que he
utilitzat en part per a la neteja i aplicacions industrials centenars de vegades a la meva vida ... Encara no he
mort. Lol.

De debò ... Si utilitzeu un dissolvent pur (sense additius) i bulliu el dissolvent correctament amb una mica
d’aigua amb un punt d’ebullició més alt al final, ja sigui iso, alcohol o nafta, l’obtindreu tot fora. Ingeriu molta
més nafta que bombeja el vostre propi gas al vostre cotxe durant un any, del que obtindríeu durant tota la vida
utilitzant oli fabricat correctament ". Mateu
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"Hola Rick (o aquells que llegeixen aquest correu), primer de tot  vull  dir-te que estàs fent un gran treball
promocionant  aquesta  bruixa,  sembla  ser  un  medicament  meravellós  per  tant!  Visc  a  Noruega  i  tinc  el
diagnòstic de la malaltia de Crohn. També tinc un amic molt proper que té càncer i que els metges han deixat de
tractar perquè no hi ha res més que puguin fer. Vull provar l'oli en aquestes dues condicions.

Tinc una pregunta sobre com fer oli. Aquí a Noruega és molt difícil trobar nafta pura (almenys després de la
meva experiència), així que busco bones alternatives. Fa uns anys vaig comprar un "extractor d'abelles" (un
cilindre que ompliu d'herbes seques i utilitzeu gas butà per extreure l'oli). És tan bo com cuinar l'oli amb nafta?

I com s’utilitza l’esperit? Quin contingut té més d’un 90% d’alcohol? Tinc alguns amics que fan el seu propi
esperit i no em sembla una opció molt cara. És millor que el butà? Vaig fumar l '"extracció de mel" quan la vaig
fer l'última vegada i em preguntava si seria un bon medicament per a aquestes dues condicions. Menciono si la
menjo. Si no, el butà o l’alcohol són una bona opció. Podeu recomanar altres opcions que pugueu saber que és
fàcil d’aprofitar a Noruega o Suècia? Moltes gràcies! Tinc moltes ganes de provar l’oli de la meva malaltia.
Salutacions cordials, Henry ”

"Benvolgut Henry, no tinc experiència en l'extracció d'abelles, però no crec que aquest mètode sigui tan eficaç
com els mètodes que faig servir. Produir l’oli tal com ho fa, escalfa l’oli a una temperatura que descarboxila el
producte acabat per fer l’oli el més potent possible. Aquest procés d’escalfament fa girar les molècules fins a la
posició delta 9, cosa que fa que el petroli sigui més fort. Si teniu problemes per trobar el dissolvent adequat,
podeu provar l'acetona. Mai no he provat l’acetona per produir l’oli, però no veig cap motiu perquè l’acetona no
funcioni tan bé com l’alcohol o la nafta per produir el medicament. Haureu de ser capaç d’obtenir nafta alifàtica
lleugera de les botigues que subministren pintura, ja que normalment venen nafta com a diluent de pintura.

Un oli fet correctament hauria de tenir cura dels vostres problemes i també hauria de donar al vostre amic amb
càncer la possibilitat de sobreviure. L’alcohol del 90% serà un dissolvent menys eficaç, ja que l’altre 10% sol
ser aigua i durant el procés d’acabat tindreu molta aigua sobrant per evaporar-se. Els millors desitjos, Rick
Simpson ”

"La descarboxilació correcta és una part molt important en la fabricació perfecta d'olis, ja que la planta bruta
proporciona poc delta9-THC pur i CBD, en canvi, té els àcids que significa THCA i CBDA. Per eliminar el
grup carboxil,  el  procediment  és l’escalfament.  Feu-ho amb molta cura per no cremar les vostres valuoses
molècules. Vaig trobar en un Journal of Chromatography una bona nota que hauria de ser la temperatura i el
temps necessaris per escalfar l'oli, ja que segons la cuina d'arròs el temps pot no ser suficient. Per tant, és una
bona idea  que  l’oli  s’escalfi  durant  27 minuts  com a mínim.  122 graus  centígrads.  Comproveu sempre la
temperatura de la placa de calefacció amb un dispositiu de mesura digital per evitar no escalfar massa el vostre
oli. A la taula següent es veuen els punts d’ebullició dels principals cannabinoides als quals mai no hauríeu
d’arribar si no els cuineu. Tinc en compte, a més, que és correcte el que deia Rick tot el temps en els seus vídeos
que no escalfen l'oli, sinó que cal calor per fer l'oli curatiu. Es necessita una temperatura mínima de 106,2 graus
centígrads per al procés de descarboxilació correcte durant el temps especificat al diagrama al voltant d’una
hora. Si el vostre oli només té la forma àcida de THCA i CBDA, no és tan eficaç perquè els àcids no s’adapten
molt bé als receptors CB1 i CB2. Així que tingueu cura de fer-ho de la manera correcta perquè el que va dir
Rick és cert, només el petroli millor fet pot fer la feina quan depèn de la vida. (...) Si el vostre oli només té la
forma àcida de THCA i CBDA, no és tan eficaç perquè els àcids no s’adapten molt bé als receptors CB1 i CB2.
Així que tingueu cura de fer-ho de la manera correcta perquè el que va dir Rick és cert, només el petroli millor
fet pot fer la feina quan depèn de la vida. (...) Si el vostre oli només té la forma àcida de THCA i CBDA, no és
tan eficaç perquè els àcids no s’adapten molt bé als receptors CB1 i CB2. Així que tingueu cura de fer-ho de la
manera correcta perquè el que va dir Rick és cert, només el petroli millor fet pot fer la feina quan depèn de la
vida. (...)

Sí, mireu i interpreteu aquest diagrama científic per entendre que el procés de descarboxilació s’executa tot el
temps que escalfeu la barreja de líquids dissolvents cannabinoides a la cuina de l’arròs. Així doncs, els gràfics
mostren que és molt gran portar la temperatura a 130 graus centígrads durant el temps suficient per obtenir la
màxima descarboxilació. Tot una qüestió de temperatura i temps per assolir els millors nivells.
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Si utilitzeu un instrument de mesura digital de la temperatura i el poseu a la part inferior de la cuina d’arròs
durant tot el procés per vaporitzar el dissolvent de, veureu que només a la fase final del procés quan les gotes
d’aigua entren a la cuina, la temperatura arriba als 100-110 ° C. Però el temps en aquest interval no és prou llarg
per a tot el procés de descarboxilació. Després d'això, escalfeu l'oli en una petita olla d'acer sobre una placa
calefactora durant  més temps.  Molt temps sense activitat  (sense bombolles  de gas) que escalfeu i  espereu.
Controleu la temperatura i millor no superar els 130 graus centígrads durant mitja hora. Recordeu que el THC té
un punt d’ebullició de 157 graus C. Així que, si us plau, no us arrisqueu per sobreescalfament, en cas contrari,
els vostres cannabinoides desitjats es vaporitzaran i es dispersaran ...

En el fons, no és important obtenir la màxima quantitat de descarboxilació, de manera que després obtingueu
prou oli al cos. És interessant el valor d’UN gram per dia o més que hauríeu de prendre. Per descomptat, la
quantitat de petroli que necessiteu depèn de la quantitat de delta9THC que hi hagi realment en el petroli; és a
dir, l’eficàcia de la descarboxilació. Si seguiu la recomanació de Ricks i assegureu-vos que teniu l'oli durant
prou temps escalfat a 130 ° C; tot anirà bé. És independent del dissolvent que utilitzeu ". Stephan

"Hola JB, he trobat aquesta nafta a la meva zona ... (enllaç) No diu nafta lleugera ... encara funcionaria? Gràcies
de nou per tota la vostra ajuda i súper informació. "

- Ha de ser nafta alifàtica lleugera: comproveu la MSDS per veure si és nafta lleugera pura sense additius),
satèl·lit a Austràlia, benzina (tècnica o industrial) a Europa (benzina, no benzè, i no el tipus utilitzat com a
combustible  als  cotxes).  Es  ven amb molts  noms diferents.  S'utilitza  com a diluent  de  pintura,  dissolvent,
desgreixant, solia ser un desgreixant per a la llar o tèxtil molt comú, també es pot utilitzar com a fluid més
lleuger, etc. Punt d'ebullició al voltant de 60-80 °° C, com més baix millor .

Unteu-les amb una placa Petri neta o submergeu-hi el dit i, si s’evapora al cap de trenta segons i no deixa
residus  greixosos,  hauria  d’utilitzar-se bé.  Hi ha molts  proveïdors,  no puc dir-vos  quin és  el  millor  o què
recomanaríem en aquest moment, de manera que només proporcionem instruccions generals.

Número CAS 64742-49-0, pur, destil·lat de petroli, sense additius, si és possible, i el punt d’ebullició ha de ser
el més baix possible. La majoria de les refineries el produeixen, simplement pregunteu-los què recomanarien
per als extractes d'herbes.

La segona opció és el 99% o el 99,99% d’alcohol isopropílic o el 99% d’alcohol de qualitat alimentària, molt
car. L’alcohol isopropílic i l’alcohol de qualitat alimentària no són tan efectius com els dissolvents com la nafta
i desprenen més materials vegetals i clorofil·la de l’oli, cosa que el fa menys potent i de bon gust, per això
recomanem utilitzar nafta sempre que sigui possible / disponible. Els millors desitjos, JB ”

P. Rick, a Mèxic, "nafta" no és més que un dels diversos noms de productes de tipus nafta. Per tal d'evitar un
error fatal, tindríeu el nom científic de la "nafta" que utilitzeu, si us plau?

A. Cerqueu nafta  lleugera  pura sense ingredients  addicionals.  Bàsicament  és  el  mateix  que el  combustible
Coleman que podeu veure a la foto següent, però busqueu nafta sense additius anti-òxid que s’afegeixin al
combustible Coleman.

Si  descobriu  que  la  nafta  alifàtica  lleugera  està  prohibida  al  vostre  país  (com era  el  cas  a  Hondures,  per
exemple), busqueu un 99% o millor un 99,9% d’alcohol isopropílic, hauria de ser fàcil de localitzar. El 99%
d’alcohol és el tercer dissolvent que faríem servir, però faríem tot el possible per evitar-ne l’ús perquè tira
massa clorofil·la i altres materials vegetals no desitjats. A alguns els agrada congelar el dissolvent i el material
de partida quan utilitzen alcohol isopropílic o alcohol com a dissolvent. Personalment, no fem servir aquests
dissolvents, tret que ho haguem de fer i no ens agrada treure les mans congelades, de manera que en realitat no
promovem la congelació, però hi ha qui diu que ajuda a millorar la qualitat de l’oli. Quan utilitzeu nafta lleugera
pura no polar amb un punt d’ebullició baix, no haureu de congelar res i encara obtindreu un bon producte si
seguiu les instruccions. JB

"Ei JB, i si hi ha al·lèrgia a l'ús de Naptha? Tenim un membre de la família que té reaccions al·lèrgiques greus a
TOTS els pocs, especialment els dissolvents. Volem fer-li oli, però hem d’utilitzar un dissolvent orgànic. Vam
pensar en fer una "llum de lluna" orgànica que es destil·lés diverses vegades per guanyar puresa, però quins
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penses sobre això? Quina és la vostra recomanació per als al·lèrgics greus? No pot prendre gens de productes
farmacèutics  perquè  és  al·lèrgica  als  agents  d’unió,  pateix  molt  per  les  seves  al·lèrgies  a  tot.  Gràcies  per
endavant!" Sara

- Bé, podeu utilitzar un 99% d’alcohol, mai no hem dit que no. Per la nostra experiència, els olis produïts amb
dissolvents no polars són una mica més potents i solen contenir menys materials vegetals. Alguns congelen
l'alcohol i el brot abans de processar-lo per obtenir oli més ambre. Així que suposo que aquest és el camí a
seguir per a tu, Sara.

Alt THC o alt oli de CBD?

“Estic una mica confós. El meu amic té càncer de ronyó en fase 4 i càncer als pulmons. És millor donar oli ric
en CBD o oli de THC? L’oli de CBD només té rastre de THC? Li vaig aconseguir un tub de deu grams i té un
18% de CBD i menys d’un 1% de THC. Ho faré de manera equivocada? "Richard

Mikees: Sí, no és així, has d'obtenir la RSO real.

- El 95-98% de THC no és un 18% de CBD, oi? Digueu a qui us l’ha subministrat que deixi de fer-ho. El gran
bombo de màrqueting de CBD matarà a molts pacients desprevinguts, segons sembla, és trist. Per què no poden
simplement  seguir  les  instruccions  que  realment  funcionen?  L’ús  d’olis  rics  en  CBD és  molt  limitat,  no
funcionen tan bé fins i tot en les malalties de la pell, realment no entenc per què tothom està tan malament amb
aquestes  tonteries  de CBD. Sí,  també és un medicament  potent,  però els  seus  usos  només són limitats  en
comparació amb el RSO real.

95-98% de THC, 1-2% de CBD, extremadament potent, sedant i eufòric; aquest és el vostre millor oli i això és
el que funcionarà millor. Proveu-ho primer. Quan ho feu, no tocarà ni s’acostarà a l’oli de CBD alt i sabreu la
diferència i ningú no us enganyarà. RSO primer. JB

“M’agrada molt aquesta pàgina i la informació que en puc aprendre. No obstant això, és tan decebedor sentir
que altres cannabinoides, a més del THC, es consideren secundaris. Aquesta noia i els seus pares no veuen el
CBD com a secundari. Li ha donat la vida. No va ser el THC qui ho va fer, va ser el CBD. Deixa de cagar per
tot, si us plau. Esteu desincentivant la gent que provi varietats altes de CBD quan realment pugui ajudar-la.
L’alta THC no és la resposta a tot i per això hi ha més d’un cannabinoide a la planta ”. Tina

“JB va respondre sobre el càncer de pulmó, no sobre la síndrome de Dravet, ningú no es caga en res. Pel que fa
al càncer, els informes dels pacients i els estudis científics indiquen que el THC és el que mata el càncer. Hi ha
alguns estudis que diuen que el CBD és beneficiós per a alguns tipus de càncer, però pocs en comparació amb
els estudis fets amb THC. Ara les convulsions i algunes altres condicions amb un elevat nivell de CBD és el que
busqueu ". Kellin

- Kellin  i  Tina,  els  olis  que fem servir  també funcionen en convulsions.  I  els  pacients  obtindrien resultats
incomparablement millors si utilitzessin allò real i intentessin curar la causa i no només els símptomes.

No estic deixant el CBD, és un medicament molt potent per si mateix, i crec que és ideal per mastegar xiclets
per a nens, etc., per exemple. Però si voleu el poder real, necessiteu un RSO més brutalment potent i molt THC.
Aquesta és la meva perspectiva i no canviarà.

Simplement proveu-ho en condicions de pell i veureu si una cremada o una ferida es curarà més ràpidament
amb el RSO real o amb una versió de CBD de baix grau. Ho he vist amb els meus propis ulls, no necessito
experimentar amb olis rics en CBD per mi. Vull el millor per a mi i per als meus pacients.

La majoria dels olis amb alt contingut de CBD són de qualitat secundària en comparació amb els RSO millors i
més potents i sedants amb un 95-98% de THC.
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El vostre principal problema és que heu comprat la teoria dels cannabinoides que Big Pharma està impulsant
perquè puguin treure profit dels medicaments contra el cànnabis. En realitat no voleu medicaments basats en
cannabinoides individuals, voleu l’oli més brutalment potent i sedant per obtenir els millors resultats.

I podeu cultivar les plantes vosaltres mateixos i  també podeu fer l’oli,  realment  no cal comprar-lo a grans
empreses farmacèutiques que intentaran posar un preu enorme a la resina de cànnabis descarboxilada sense cap
altra raó que la seva cobdícia. .

És probable que necessiteu quilos d’oli algun dia, per a vosaltres o per a la vostra família, quant voleu pagar per
gram? Un dòlar és massa, si les plantes es conreaven a l’aire lliure i a gran escala. Per tant, no hi ha impostos
especials, res d’això. La legalització del 100% és l’única manera d’anar i s’ha de fer ara, no hi ha cap raó per
deixar patir a centenars de milions de pacients a tot el món.

No dubteu a discutir-hi; però això és tot el que podeu fer al respecte de totes maneres. Els millors desitjos, JB

"Si us plau, seguiu explicant com ho teniu, per exemple, prenc notes i aprenc tot el que puc sobre allò que és bo
per a què, etc.,  vull  estar preparat i preparat  amb el coneixement  adequat per a mi i la meva ...  Si no em
diguéssiu sobre la  necessitat  d'un THC elevat,  hauria  pensat  que qualsevol  estava bé,  agraeixo TOTA LA
INFORMACIÓ ". Vicky

"Rick sempre  ha  mantingut  que el  THC és  alt,  que  és  imprescindible  per  donar-vos  la  millor  oportunitat,
òbviament amb això va obtenir els millors resultats. Hi ha moltes coses per les quals pot ser millor el CBD,
normalment s’utilitza en nens amb síndrome de Dravet, TDAH i trastorn obsessiu-compulsiu greu, perquè molta
gent encara té por de tenir nens elevats. El THC és el que et fa pujar. He trobat algunes persones que utilitzen
oli de THC alt per tractar la majoria de la gent, però si el pacient no respon com esperava, va canviar a CBD alt
i això ha funcionat millor.

Suposo que tothom és diferent i cada càncer és diferent. Però fins que no es permeti fer tota la investigació
necessària, probablement sigui millor seguir el mètode de Rick. THC alt, indica dominant seguint el protocol.
Es diu que si comencen dosis petites i es doblen cada 4 dies, el pacient pot acumular una tolerància ràpidament i
la severa somnolència disminuirà al cap de poc temps amb l’oli. L’oli de Rick té un 95-8% de THC, però els
efectes psicoactius no us perjudicaran.

I a l’hora d’intentar decidir el mètode a seguir, no crec que ningú hagi tingut més experiència amb aquest
medicament que Rick. He vist el mètode holandès i només penso que si algú es mor, per què diluiríeu la cura? "
efecte

"Des que he sentit a parlar dels greixos olis de CBD que ajuden a les convulsions, sempre he pensat que si
aquests pares donaven al seu fill un híbrid, però dominarien l'oli índica, el nen es curaria. Sé que els olis de
CBD controlen les crisis  i estic molt  content que ALGUNA cosa pugui ajudar a nens com Charlotte,  però
imagino la curació que podria succeir si es donés THC i l’altre espectre de cannabinoides de la planta.  De
manera que el vostre fill dorm molt a causa del THC, els seus cossos s’adaptaran a la dosi. Només crec que la
planta completa és la més útil, no una de les més destacades dels cannabinoides ". Sara

"Els mitjans de comunicació continuen centrant-se en la separació dels cannabinoides, però s'ha comprovat que
tant el THC com el CBD maten els càncers i redueixen els tumors. L’oli Rick Simpson, elaborat amb Cannabis
Indica, és el medicament que cura Landon i Brave Mykayla i molts altres i qualsevol pot fer-lo. No deixeu que
els mitjans de comunicació us facin pensar que cal esperar aquesta cura o que separeu el CBD. THC també
funciona amb el nostre sistema endocannabinoide. Coneixeu la cura que tothom pot fer ". Hanan

És segur utilitzar l’oli?

“La seguretat d’aquest medicament és incomparable i pel que he vist, no és més perillós que beure una tassa
d’aigua dolça. Fins i tot si una persona fa una sobredosi, no se li fa cap mal un cop esgotin els efectes del
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petroli. L’efecte secundari més freqüent que hem observat amb les persones que ingereixen oli de cànem per les
seves condicions mèdiques és un gran descans i un somriure a la cara.

Igual  que  qualsevol  altre  medicament  potent,  si  algunes  persones  ingereixen  massa,  pot  provocar  efectes
secundaris indesitjables. Tot i que els efectes que aquest oli pot produir no suposen un perill,  hi ha qui no
gaudeix de la seva sobredosi. Tot i que aquest medicament és segur i la majoria no té problemes d’ús, també
s’ha de tenir en compte que hi haurà persones que presentaran dificultats.

Aquesta és la raó per la qual demano a tothom que comenci amb dosis molt petites i que augmenti la quantitat
que  ingerix  cada  quatre  dies.  En  fer-ho,  ofereix  a  la  persona  que  pren  aquesta  substància  l’oportunitat
d’augmentar la seva tolerància i molts pacients han informat que ni tan sols van augmentar durant el tractament.
Si l’oli de cànem es produeix correctament a partir de soques sedants molt potents de cànnabis indica, o sovint
quan es fabrica a partir d’alguns tipus de creus satives dominants índica, es descobrirà que els efectes d’aquests
olis afavoriran la somnolència i el son, part important del procés de curació.

Els pacients han de ser conscients del fet que aquest oli també pot reduir la pressió arterial, la pressió ocular i
els nivells de sucre en sang. Si les persones prenen medicaments per tractar aquests problemes, haurien de ser
capaços de reduir la seva necessitat d’utilitzar els medicaments que utilitzen actualment molt ràpidament en la
majoria dels casos. He d’informar els pacients que prenen medicaments per a la pressió arterial que, una vegada
que comencen l’oli, sovint els problemes de pressió arterial ja no requereixen l’ús de productes farmacèutics i
això també és vàlid per als diabètics i per als que pateixen glaucoma.

Tingueu en compte que si s’ingereix oli per tractar altres afeccions i es pren juntament amb medicaments per a
la pressió arterial, en alguns casos pot baixar massa la pressió arterial del pacient. Tot i que no conec ningú que
hagi experimentat això que hagi patit cap dany real, sento que s’hauria d’intentar evitar aquesta situació, si és
possible. Per tant, reviseu la pressió arterial  sovint i, si ja no són necessaris productes farmacèutics, no els
ingeriu.

Alguns  individus  poden  semblar  increïble  que  puguin  deixar  d’utilitzar  aquestes  substàncies  prescrites.
Tanmateix, una vegada que s’adona del potencial curatiu d’aquesta medicina natural, aviat arriben a entendre
que aquest increïble oli pot substituir l’ús de pràcticament tots els productes farmacèutics.

Com se sol tolerar l’oli?

Tots tenim diferents toleràncies als medicaments potents, de manera que animo els pacients a romandre a la
seva pròpia zona de confort a l’hora de determinar quina dosi ingeriran. La tolerància de la majoria de la gent
augmenta molt ràpidament i, de mitjana, una persona normal sol trigar uns 90 dies a ingerir el tractament de 60
grams. Sembla que 60 grams d’oli degudament produït poden curar la majoria dels càncers, tret que el sistema
mèdic causi greus danys al pacient amb la seva quimioteràpia i radiació, etc.

Els pacients que han patit els efectes de la quimioteràpia i la radiació necessiten més petroli per desfer el dany
que el sistema mèdic ha deixat. En la seva major part, una vegada que una persona s’acostuma als efectes dels
olis, sembla que els pacients gaudeixen prenent la substància. Però a causa del caràcter no addictiu d’aquest
medicament, sovint aquells que utilitzen la substància oblidaran prendre les seves dosis correctament. No és que
el petroli els faci oblidar, és simplement perquè els seus cossos no perceben la necessitat de la seva presència i
això només posa de manifest el fet que la substància és realment no addictiva. Perquè si no fos així, és poc
probable que el pacient oblidi prendre la seva dosi, perquè si fos addictiu, al cap de vuit hores, els seus cossos
estarien cridant per la substància.

Hi ha algun efecte secundari que s’hagi de preocupar?

Alguns pacients han informat que van experimentar ansietat o paranoia amb l’ús d’aquest medicament.  Les
maneres de tractar-ho es discutiran quan la qüestió aparegui una mica més endavant en aquest llibre.

Els principals efectes secundaris de l’oli de cànem que se m’han informat són la bona salut, la felicitat i la bona
nit de son, així que, què es pot demanar més a un medicament que utilitzen?
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Molta gent ingereix una gran quantitat de productes farmacèutics cada dia. Pot ser bo per al cos?

No tinc ni idea de per què aquells que veuen els efectes secundaris perillosos de les drogues alopàtiques en els
anuncis de medicaments encara considerarien prendre aquests medicaments. Sembla que moltes persones faran
el que demana el  metge i un bon nombre d’aquestes persones tendeixen a rebutjar l’ús de la medicina del
cànem. Simplement a causa de les mentides, els seus governs els han dit i els que estan a l’ombra de la indústria
farmacèutica. Ningú mor per l’ús de la medicina del cànem i no es produeix cap dany. M’agradaria poder dir el
mateix pel que ens prescriuen els metges cada dia, però tristament, no és així.

De vegades, les diferents interaccions que provoquen aquests anomenats medicaments són suficients per situar-
nos en una tomba primerenca. Però, fins i tot si no experimentem cap problema immediat, el seu ús encara
presenta un perill. Amb el pas del temps, els productes químics i verins que contenen aquests medicaments
s’acumulen al nostre cos i això també pot provocar greus problemes de salut que sovint poden provocar la mort.
Fins i tot coses senzilles com les pastilles d’aspirina causen milers de morts a tot el món cada any. Per tant, no
crec que cap de nosaltres hagi de confiar en la indústria farmacèutica ni en res que proporcionin. Si voleu veure
un poder curatiu real, recorreu a la Mare Natura, ja que trobareu molt poc en una fàbrica de pastilles que us
resultarà molt útil.

Com es comparen els pacients els efectes secundaris de l’oli de cànem amb els de medicaments químics?

No hi ha una comparació real entre els efectes secundaris de l’oli de cànem i els productes químics verinosos
que  proporciona  el  sistema mèdic.  Aquestes  substàncies  subministrades  pels  metges  són una  cosa  que  no
hauríem de tenir al nostre cos perquè són tòxiques per al fetge. Això significa que no s’han d’ingerir aquests
anomenats medicaments perquè enverinaran el fetge i en afectaran la funció. A més, el seu ús pot causar tota
una sèrie d’altres problemes de salut que es podrien evitar si s’utilitzés oli de cànem.

Amb l’ús de medicaments químics, sovint ens exposem a efectes secundaris que poden ser encara pitjors del
que es tractava originalment. Alguns pacients amb malalties com el càncer i la diabetis, etc., fins i tot m’han dit
que les seves afeccions eren causades pels medicaments que havien estat proporcionant els metges. Així doncs,
sembla que sovint els mateixos metges són almenys parcialment responsables de la situació mèdica actual del
pacient.  Molts  pacients m'han descrit  en detall  els horribles efectes  secundaris  que van trobar a causa dels
medicaments que se'ls van receptar, de manera que intentaria evitar el seu ús si era possible.

Atès que la química del nostre cos i la nostra tolerància a moltes altres substàncies varien molt.  Sovint els
metges no tenen ni idea dels efectes que pot tenir una acumulació de diferents medicaments químics sobre la
nostra salut i benestar. No som dos els mateixos i diferents medicaments barrejats no són res menys que un
còctel químic verinós, que en alguns casos pot tenir conseqüències totalment inesperades per al pacient per a la
salut. Llavors, com qualsevol metge seria capaç de tenir en compte totes les incògnites per determinar què és
segur i què és inacceptable?

Sincerament, crec que malalties com l’Alzheimer i moltes altres malalties són sovint causades per la barreja de
productes químics que els metges prescriuen. Molts pacients m’han explicat els problemes que van trobar amb
l’ús de productes farmacèutics, però un cop van deixar de prendre aquestes substàncies i van començar a ingerir
l’oli, els problemes van desaparèixer. En resum, si els medicaments del cànem es produeixen correctament, són
extremadament segurs i inofensius, però no ho són els professionals mèdics.

És possible comparar els efectes de la medicina al·lopàtica i empírica?

Pel que fa a mi, no hi ha comparació entre medicina alopàtica i medicina empírica. La medicina al·lopàtica és,
en la seva major part, només una barreja de productes químics nocius i verins que ningú no hauria d’ingerir. La
medicina empírica (medicina de plantes) s’utilitza  des de fa milers d’anys i  els medicaments produïts  amb
cànem no es poden comparar pel que fa a la seguretat.  El caràcter medicinalment eficaç i inofensiu de les
resines de cànem que produeix l’oli fa que la planta de cànem sigui la "reina de tota la medicina empírica".
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Al llarg dels anys, he estat en contacte amb molts pacients que prenien tot el que es disposava per tractar les
seves afeccions i, després de tot el fracàs, van venir a mi. Crec que els pacients que han utilitzat tant medicina
al·lopàtica com empírica estan més qualificats per parlar de la diferència entre medicaments químics i oli de
cànem en  lloc  de  mi.  Però,  malauradament,  molts  encara  tenen  por  de  presentar-se,  així  que  només  puc
transmetre el que han informat.

La  majoria  d'aquests  pacients  em  van  dir  directament  que  abans  utilitzarien  oli  de  cànem  en  lloc  dels
medicaments que els proporcionaven els seus metges.  Simplement  perquè funcionava molt  millor,  no tenia
efectes  secundaris  desagradables  i,  en  poc  temps,  molts  podrien  tornar  a  viure  una  vida  normal.  No  van
experimentar  aquests  efectes  curatius  pronunciats  amb  l’ús  de  medicaments  al·lopàtics  i  la  majoria  van
considerar que aquests medicaments estaven fent molt de mal. Crec que això explica molt per què ara ni tan sols
consideraria l’ús de medicaments al·lopàtics i en un futur proper crec que molts més començaran a sentir-se
igual.

Hi ha alguna raó per preocupar-se per l'addicció al THC?

Els extractes de la planta de cànem també es poden utilitzar per facilitar la retirada del seu ús a aquells que són
addictes a substàncies perilloses. El sistema ens indica que la marihuana té un efecte de porta d’entrada, que
farà que aquells que l’utilitzen rebutgin la vida i es converteixin en addictes a les drogues dures. Afirmacions
com aquesta són una tonteria absoluta.  Com pot un medicament útil per trencar addiccions que algú pugui
esdevenir addicte a les mateixes substàncies perilloses que causen el problema?

Estaria d’acord que l’oli de cànem és una droga d’entrada, però és una porta d’entrada per a les persones que
pateixen addiccions i no porta els qui l’utilitzen en el camí cap a la destrucció, tal com volen fer creure els
nostres  governs.  Un cop  conegueu  realment  què  poden  fer  els  medicaments  produïts  amb aquesta  planta,
trobareu que els seus usos medicinals són il·limitats.

Vegem ara els efectes "devastadors" d'una sobredosi molt gran d'oli de cànem. Aquest medicament provoca una
afecció  semi-comatosa  anomenada  son i,  quan es  produeix a  partir  de les  soques  adequades,  també és  un
analgèsic molt més eficaç que la morfina. Si una persona normal prengués massa, sens dubte, dormiria durant
força temps, però quan es despertés quedaria il·lès i no patiria addicció.

He proporcionat aquest medicament a molts pacients, però no conec cap condició que impedeixi que un pacient
utilitzi aquesta substància amb un bon avantatge; tot i així, amb el temps podem trobar que hi ha qui no pot. Tot
el que dic és que no sé cap medicament que sigui més eficaç i segur d’utilitzar i estic segur que el sistema mèdic
no utilitza res del que puguin dir el mateix. Ara mireu els efectes de l’oli de cànem i mireu els efectes del que
proporciona el sistema mèdic. Crec que estareu d’acord que treure el màxim rendiment als medicaments del
cànem és gairebé l’excusa més fràgil que podrien haver plantejat,  si teniu en compte la naturalesa nociva i
perillosa de les substàncies que utilitzen actualment.

Aquest medicament es pot ingerir, utilitzar tòpicament, vaporitzar o també es pot utilitzar en forma de supositori
amb bons resultats. Quan comenceu a ingerir l’oli, al principi s’aconsegueix una petita dosi de vuit hores de
diferència. Si pateix una malaltia greu i està prenent medicaments per al dolor forts, augmenteu la mida de la
dosi el més ràpidament possible i intenteu interrompre l’ús d’aquestes substàncies perilloses.

Per a aquells que pensin que necessiten orientació,  ja que el vostre metge va ser qui va posar tots aquests
productes  desagradables  addictius  en  primer  lloc,  demaneu-los  consell  sobre  com deixar  de  fer  servir  l'ús
d'aquestes substàncies. Si el vostre propi metge no vol ajudar-vos, consulteu un metge naturòpata o homeopàtic
per obtenir consell. En molts casos, en el passat, he vist que la gent prenia medicaments innecessaris per si
mateixos sense cap consell de ningú.

En començar el tractament amb l’oli, molts pacients que prenen medicaments a base d’opiacis poden reduir a la
meitat l’ús d’aquestes substàncies perilloses. En la majoria dels casos, en una o dues setmanes, el pacient pot
eliminar tots aquests medicaments i patirà menys símptomes d'abstinència.
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Aquest medicament no consisteix realment a elevar-se, sinó a deixar-se guarir per una substància natural que no
faci mal. Ara bé, com a humans, com hauríem de permetre als altres que continuïn negant-nos l’ús d’aquest
medicament? L’ús medicinal gratuït del cànem és el tema més important de la nostra època i, atès que tantes
persones moren innecessàriament,  totes les altres preocupacions es palesen en comparació.  El cànem és un
medicament  per a les masses que pràcticament qualsevol persona pot cultivar  i  produir.  Ara, innombrables
persones a tot el món produeixen els seus propis medicaments i estan aconseguint els mateixos resultats que
hem descrit a la nostra informació. Ja ha arribat el moment del canvi, uniu-vos a nosaltres per ajudar a acabar
amb el sofriment de tanta gent i per portar esperança a un món d’una altra manera desesperançat.

La planta de cànem es va posar en aquesta terra perquè tots poguem utilitzar-la lliurement per a menjar, fibra,
medicaments, energia i una gran quantitat d’altres aplicacions. Finalment, es poden produir més de 50.000 coses
diferents d’aquesta increïble planta. Quan s’eliminin aquestes restriccions il·legals, tornarà a posar la gent a la
terra on pertanyen. Un cop més, entraran en contacte amb la natura i esdevindran molt  més autosuficients.
Aleshores hi hauria milions de llocs de treball per obtenir indústries basades en el cànem respectuoses amb la
terra i, en poc temps, podríem tenir una economia basada en el cànem ". Rick Simpson, Cànem: la planta més
medicinal

"Quan  vaig  començar  a  prendre  l'oli,  tenia  efectes  secundaris"  horribles  ",  devia  menjar  mitja  caixa  de
bunyols !!! Ha Ha Ha !!! M’agradaria tenir-ne alguna més, he dormit de meravella! Cada dia esperava la nit per
poder dormir. M’agafaria una mica d’oli a les 7:00 i m’endormiria cap a les 9:30 i dormia fins a les 8:30.
Meravellós !!! ” Tom

"Irònic que escoltem tantes històries de persones que prenen concentrats de cànnabis, diàriament, sense històries
de terror,  sense addicció,  sense efectes  secundaris  ni  morts  relacionades,  però els  legisladors  locals  lluiten
contra el cultiu, l'ús i la venda de marihuana en interès del públic preocupacions de seguretat  ", que és un
encobriment de la seva lleialtat a Big Pharma i el" suborn financer de Booze-Baron per restringir el creixement
de la indústria del cànnabis als EUA ... "Raphael

“Vaig començar a donar l'oli al meu pare aquesta setmana. Càncer de pròstata avançat que s’ha estès a alguns
punts dels ossos. Fins ara dorm molt i ha recuperat la gana. No menjava res a causa del dolor de radiació a la
gola. També una part de la seva ansietat s’ha convertit en aparents alegries al cap!

Encara rep medicaments contra el dolor a l’hospital, que són útils per al dolor agut fins que les coses estiguin
controlades. Els documents no en saben, però, sobre l’oli. Fins i tot vam deixar entreveure la idea de combinar
oli amb medicaments, però els metges van tornar amb fabricacions d’efectes secundaris monstruosos. Volíem
demanar-los que ens mostressin els estudis, però no volem posar en perill l’alliberament del pare, ja que ens han
marcat com a "difícils" per qüestionar la necessitat de medicaments excessius que l’empitjoren cada cop.

No desitjaria que el tractament del càncer hospitalari fos el meu pitjor enemic. Havia escoltat les històries de
terror, però suposo que en algun nivell pensava que les coses serien diferents per al pare. Sincerament espero
que no sigui tard ". Edmund

- Edmund, tenien raó sobre els possibles efectes secundaris, però els causarien els productes químics que li
donen, no el petroli. Com més aviat el torneu a casa i l’ompliu d’oli, millor serà. Mai no és tard per començar
amb l’oli,  l’única pregunta és si  no és massa tard per avançar-se a la malaltia.  Però això està directament
relacionat amb la quantitat de petroli que aconseguirà obtenir en ell i amb la rapidesa.

Amb això no estic dient que no s'ha de seguir el protocol o que s'ha de començar amb dosis enormes. Porteu-lo
a casa, seguiu el protocol i deixeu-nos esperar el millor. JB

"Hola Jindrich, vull compartir alguns dels" efectes secundaris "del petroli. Primer, fa temps que en faig el meu i
també  en  compro algun en  un  dispensari  (com el  meu  millor!),  No tinc  cap  afecció  ni  malaltia  especial,
probablement he ingerit prop de 30 ml des del 2012, així que ...

* Ja no puc beure alcohol ... un got de vi i ja sóc fora! No intentava deixar de beure, però realment el meu cos
ho rebutja completament i queda molt bé tenir un cap clar !!
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* L'iris dels meus ulls és completament verd ... ja no hi ha petits punts marrons aquí i allà (si coneixeu la
iridologia, aquests petits punts són una indicació de mal funcionament dels òrgans o fins i tot de defuncions),
així que els ulls nets signifiquen una bona salut. 

* El mateix efecte per als meus ulls de gos pastor de 10 anys i amb molta energia. (Ha tingut unes 6 dosis).
L’oli i tots els efectes secundaris inesperats !! Gràcies i Rick per tots els vostres esforços per compartir aquesta
medicina amb el món. Molt amor, Estelle “

“Puc dir-vos que la  meva gosseta  (gos pastor)  tenia  càncer  de glàndula lletera,  grans grumolls.  Li donava
diàriament 2 gotes abans de la nit. D'aquí a 3 setmanes TOTS ANATS !!! (És com si el càncer de mama en
humans també fos sensible als estrògens !!!). I va salvar la vida de la meva amiga, tenia càncer de bufeta -
Desaparegut. MOLT FELIÇ per poder ajudar les persones i els animals ". Dolly

"Dono als meus tres gossos una gota d'oli diàriament per prevenir el càncer després de perdre tots els gossos en
el passat per càncer". Roger

“Acabo d’escriure la setmana passada sobre vòmits sobre l’oli. Finalment em vaig aturar i segueixo utilitzant el
mateix lot d’oli. Ara em sento molt bé. Crec que estava desintoxicant tots els medicaments del meu sistema. Va
ser una experiència miserable, però la desintoxicació mai és divertida ”. Robin

“No ho sé amb certesa, però suposo que n’hauràs trigat massa aviat. Hi ha tal cosa que arribar a ser massa alt i
que  pot  fer  vomitar  algunes  persones.  Ho  sé  per  experiència  personal.  (Em  vaig  adonar  que  semblava
condescendent, no ho volia dir així.) ”Tina

”Tina, també hi vaig pensar i tenia moltes preguntes sobre per què estava tan malalt. Realment crec que va ser
una desintoxicació a causa del que em va passar el desembre passat. El meu oncòleg em va dir que estava en les
"fases finals" que m'havia quedat sense petroli i que tenia un IV de Zometa per ajudar-me a enfortir els ossos.
Resulta que l’oli funcionava com una píndola per a al·lèrgies i em salvava dels efectes de Zometa. Fora de l'oli,
em vaig convertir  en anorèxic, tenia molt dolor, ja que el Zometa entrava als meus ossos i vomitava,  tenia
calfreds i estava hospitalitzat.

Des d’aquell  incident,  ni tan sols vaig poder seure a l’estil  indi perquè em feien mal les articulacions i els
malucs. Quan vaig tornar a utilitzar l’oli, al principi estava bé, però després em vaig posar malalt. Aleshores em
vaig posar molt malalt i, quan feia dies que estava vomitant i desgraciat, va passar alguna cosa estranya, em van
acabar totes les articulacions i no tinc més dolor articular al cap de 6 mesos. De nou sóc flexible. Només puc
creure que l’oli em va treure aquesta porqueria de les articulacions que es pot quedar un any amb vosaltres ”.
Robin

“És molt important entrar el màxim possible en un pacient terminal tan aviat com sigui possible. La majoria
dels pacients terminals han estat sotmesos a quimioteràpia / radiació, analgèsics, etc. Bonny

"Quan els vostres metges us diguin" sou terminals ", no voldríeu provar el que hi ha? Penseu-hi ... Després d’un
diagnòstic així, què heu de perdre? Tinc una neboda que viu avui ... per aquest oli ... Necessito dir-ne més? "
Carol

“Sóc jo la seva neboda. Realment va funcionar ". Joanne

“Vaig fer una mitja marató, vaig recaptar 5.000 dòlars per a la investigació del càncer. Poc sabia que ja hi havia
una fotuda cura i no me la donaven. Em van donar una quimioteràpia molt forta dues vegades. Em van arruïnar
el fetge; em van arruïnar els ronyons. Em van enviar a casa per morir a l’abril de l’any passat. Van dir que no
viuria sis setmanes. I aquí estic avui, encara viu, perquè vaig descobrir com fer la meva pròpia medicina per
poder estar aquí avui.

Hem d’explicar a tothom aquesta cura. Tothom ho ha de saber: hi ha productes de marihuana mèdics reals que
us ajudaran a viure i a ajudar els vostres amics amb càncer. Tothom ho ha de saber: ningú ha de morir de
càncer. Hi ha cura, sempre hi ha cura. Simplement ... Big Pharma no ens permetrà tenir-la. Com s’atreveixen ?!
La investigació del càncer és una indústria multimilionària ... I què fan? Maten persones com jo amb les seves
drogues. És una merda! Hi ha cura! L’oli de Phoenix Tears funciona! Digueu-ho a tothom. Si us plau! ” Joanne
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"Hola, tinc confiança en l'oli i l'utilitzo actualment per a la meva mare que té càncer, però tinc una pregunta:
dius que s'hauria de consumir 2 unces en tres mesos, però la meva mare està molt feble a causa de la malaltia i
només es pren com una unça i està a punt de complir-se tres mesos, però encara ho prenc i vull saber si té el
mateix efecte, perquè heu dit que hauria de ser d'aquí a tres mesos. Si us plau, responeu-me el missatge perquè
estic preocupat ". Esmeralda

“No us preocupeu massa pel que ha agafat fins ara. Seguiu intentant que mengi una mica més. Digueu-li que
mengi una peça més gran que mai, quan va a dormir a la nit, a poc a poc podrà menjar més. Assegureu-vos que
menja una dosi més gran a la nit i que augmenti la tolerància. El meu pare va fer el mateix els primers tres
mesos. Va trigar molt a menjar més de mig gram al dia i el càncer desapareixia fins i tot quan amb prou feines
menjava 1/4 de gram al dia (el tumor es feia més petit). Ara té aproximadament un gram al dia i ha menjat més
de cent grams en deu mesos. Bona sort!" Jose

Substitució de medicaments

“Amb la meva experiència amb l'oli, personalment no sé cap medicament farmacèutic que estaria disposat a
utilitzar. Tinc diversos motius, però el principal és que no són necessaris. El vostre cos només pot processar el
que menjaven els  vostres  avantpassats;  no està  preparat  per processar  productes  químics  de cap mena i  el
consum de productes químics acabarà provocant problemes. És possible que us ajudin amb la condició que sou
ara, però pagareu el preu més endavant. L’oli ressona amb l’ADN humà i ajuda a regenerar i rejovenir les
cèl·lules de tot el cos. L’oli funciona selectivament i ataca tot allò que no és saludable al cos. A més, l’oli no
produeix efectes secundaris nocius. En una lleugera exageració, ens agrada dir que els únics efectes secundaris
de l’ús de l’oli són el son, la felicitat i la salut. No vol dir que un pacient no experimenti estats inusuals de cos i
ment, sobretot quan pren més oli del que està acostumat a prendre. Però, fins i tot si ho fan, si utilitzen oli de
cànem d’alta qualitat, simplement aniran a fer una migdiada i dormir-la. No té cap sentit intentar combatre els
efectes del petroli, el millor és deixar-lo funcionar i fluir amb ell. "JB

"D'acord, així que he de compartir això. Vaig obtenir una mica d’oli d’un amic d’un altre estat. Les primeres
coses que vaig prendre van ser d'un dispensari i vaig tenir la sensació que no era el que havia de ser. Prenia una
dosi de bona mida cada poques hores i no semblava que fes molt. Quan vaig rebre les coses del meu amic ahir,
vaig  pensar  que  podia  agafar  la  mateixa  quantitat  que  havia  estat  de  les  coses  del  dispensari.  Noi,
m’equivocava!  No  bromeu  quan  dieu  que  comenceu  lentament.  Quan  tingueu  les  coses  reals,  és  potent.
Malauradament, no vaig tenir una bona experiència, una paranoia important i incapaç de dormir tota la nit. En
realitat, el meu fill va haver de venir i "cuidar-me". Avui estic molt cansat i encara sento els efectes, de manera
que probablement no en prendré cap i, si ho faig, em quedarà menys de mig gra d’arròs. Suposo que, per la part
bona, no tinc dolor aquest matí.

- Casey, jeje. Probablement hi hagi alguna sativa en el nou lot, així que intenteu obtenir-ne una altra. L’oli
produït a partir del que recomanem no ho fa. Provaria un lot nou o la meitat del que vau prendre. Aquests
sentiments  desagradables  de  vegades  poden ocórrer  a  algú,  però una vegada que apreneu a  tractar-los,  no
representa cap problema, ja que probablement la vostra mainadera us ho pot confirmar.

Però, de nou, com dic, probablement hi hagi alguna sativa energitzant a l’oli. Però potser té millors efectes
analgèsics que l'oli anterior. Proveu de prendre menys i veure com funciona. Si tampoc no us agrada la segona
vegada, doneu-lo al vostre fill amb finalitats recreatives o utilitzeu-lo tòpicament (per bellesa, etc.) i demaneu-li
que obtingui alguna cosa més potent i sedant que compleixi els requisits especificats a la nostra "Indicacions".
Els millors desitjos, JB

“Funciona per a tota mena de malalties i malalties. Si ho preneu, tingueu en compte els nivells de potassi, ja que
semblen caure en algunes persones. Per a qualsevol persona amb problemes renals, hepàtics i cardíacs, busqueu
suplements glandulars en combinació amb RSO i q10 per obtenir efectes regeneratius ". Mateu
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“Només  els  cannabinoides  regulen  les  cèl·lules.  La  majoria  dels  ungüents  /  substàncies  per  a  ferides  són
desinfectants  i  només  intenten  fer  una  situació  ideal  perquè  el  cos  es  pugui  curar.  Els  cannabinoides  són
antibacterians / antifúngics / antivirals, etc. En altres paraules, és menys probable que tingueu cicatrius per l'ús
de cannabinoides a les ferides perquè les cèl·lules es regulen amb la següent lògica:

Estic malmès una mica? - Sí = Autofàgia per reciclar / reparar la cel·la. Estic molt malmès? - Sí = Mort cel·lular
programada (apoptosi)

He passat de la data usada? - Sí = Mort cel·lular programada (apoptosi)

Estic molt malmès? Sí = Necrosi. Quan els danys són tan greus, tret que s’apliquin cannabinoides a la zona, els
cannabinoides  endògens de la  sang solen fallar  en arribar  a les  cèl·lules  i  regular-les i  es traduirà  en carn
podrida / Necrosi.

El  càncer  sol ser el  resultat  d’una cèl·lula  danyada que no està  regulada perquè els  seus receptors CB no
funcionen a causa d’un dany.

Les substàncies que se sap que provoquen càncer solen ser substàncies que surten lentament del cos i causen un
dany cel·lular constant al llarg del seu viatge.

Com més sovint es danyin les cèl·lules, més probabilitats hi ha d'existir una cèl·lula sense receptors de CB
funcionants ". Scott

Càncer curatiu amb l'oli

A jutjar per les observacions del nombre de pacients que heu tractat, l'oli és eficaç per a tot tipus de càncer o 
coneixeu algun tipus de càncer que no us ajudarà?

"L'oli és eficaç en el tractament de tot tipus de càncers de pell i, segons el que sé, el mateix passa amb els
càncers interns i altres afeccions mèdiques. Després d’anys d’experiència en tractar amb pacients que patien tot
tipus de problemes mèdics. Sincerament, puc dir que no conec cap condició per a la qual l’oli no sigui un
tractament eficaç.

L’oli de cànem d’alt grau, quan es fabrica i s’utilitza d’acord amb les meves instruccions, sembla que funciona
en tot tipus de càncer i no conec cap tipus de càncer que no seria eficaç de tractar. Fa un temps, vaig escoltar un
estudi que afirmava que el THC pot causar un cert tipus de càncer, però crec que es tractava d’una propaganda
més per evitar que el públic aprengués la veritat. Només puc dir que aquest estudi ha de ser defectuós i ara
explicaré per què he arribat a aquesta conclusió.

En poques paraules, la majoria de les investigacions ens diuen que el càncer és només cèl·lules mutants que es
van permetre multiplicar a causa d’un problema subjacent present al cos del pacient. El THC mata les cèl·lules
mutants. Llavors, com pot el THC produir les mateixes cèl·lules que tan bé destrueix?

Si busqueu tractaments que puguin causar càncer, no busqueu més que la quimioteràpia i la radiació. Aquests
dos anomenats "tractaments" són molt cancerígens, de manera que, en altres paraules, poden causar i causar
càncer. Fins i tot una tomografia computada exposa el cos a una dosi massiva de radiació. La radiació fa que les
cèl·lules muten i això és el que a tots ens han dit que el càncer és, que muta les cèl·lules ". Rick Simpson,
Cànem: la planta més medicinal

Es pot utilitzar l'oli juntament amb la quimioteràpia i la radiació?

“Quan els  pacients  em fan aquesta pregunta,  els  dic  que sí,  el  petroli  es podria  utilitzar  juntament  amb la
quimioteràpia i la radiació.  No tinc cap dubte que l’ús d’aquest oli seria molt  beneficiós i els donaria més
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possibilitats de sobreviure als efectes que causen aquests tractaments. Tot i així, per què algú amb la seva bona
raó es planteja fins i tot prendre quimioteràpia i radiació?

La quimioteràpia  i  les radiacions  no curen el  càncer,  sinó que el  provoquen i,  en el  passat,  m’he  negat  a
subministrar petroli a les persones que tenen previst fer els anomenats tractaments. Per què hauria de córrer el
risc d’anar a la presó per produir petroli  per a algú que tingui previst  prendre tractaments  com aquest del
sistema mèdic? Si una persona decideix prendre quimioteràpia o radiació, per descomptat, aquesta és la seva
elecció. Però, des de la meva perspectiva, crec que seria una tonteria per la meva part proporcionar la cura, si
aquestes persones tenen la intenció de deixar que el sistema mèdic les enverinin. És com subministrar un antídot
mentre es bombeja verí a les venes del pacient.

En el passat, he proporcionat aquest medicament als pacients que volen un tractament eficaç que no faci mal i
els  doni  molt  bones  possibilitats  de  sobreviure.  Però considero  que  la  major  part  del  subministrament  del
sistema mèdic és més sobre assassinat que sobre medicina. Aquesta és la raó per la qual dic a les persones amb
afeccions mèdiques greus que prenguin l'oli i que es mantinguin allunyats del sistema mèdic i dels seus metges.

Llevat que els professionals mèdics comencin a comportar-se racionalment cap al tractament del càncer, crec
que és millor que el pacient no sol·liciti consell. El que el sistema mèdic proporciona al final normalment fa
molt més mal que bé i disminueix les possibilitats de supervivència del pacient. Els danys causats i deixats per
la quimioteràpia i la radiació provocaran en la majoria dels casos la mort del pacient, tret que ingerisquen grans
quantitats de petroli per desintoxicar-se. La gran majoria de les persones que prenen quimioteràpia i radiació
moren a causa dels efectes que causen aquests tractaments i no del càncer pel qual estaven tractant-se.

Com he dit, per la meva experiència, l'oli sembla funcionar en tots els tipus de càncer, però he tingut algunes
persones que van adquirir el tractament i després es van negar a prendre'l. No puc explicar el seu comportament
més que dir que al final sembla que no estaven disposats a trencar amb el sistema mèdic. Només n’hi ha hagut
uns quants que ho han fet i, que jo sàpiga, al final tots aquests pacients van morir. M’agradaria poder explicar
per què la gent fa les coses que fa i per què és tan temerària amb la seva vida. Però, tret que estiguin disposats a
educar-se sobre el que el sistema mèdic els reserva, espero que això continuï ". Rick Simpson, Cànem: la planta
més medicinal

Taxa d’èxit dels pacients amb càncer?

"Quan les persones vénen a mi amb un diagnòstic de càncer i s'han negat a prendre quimioteràpia o radioteràpia,
és gairebé un fet que es puguin curar tret que hagin esperat fins que arribin a la porta de la mort per prendre el
tractament o es neguin a ingerir l’oli de la manera adequada.

El càncer pot fins i tot revertir-se en aproximadament el 75% de les persones que han estat greument danyades
pel sistema mèdic si prenen correctament el tractament amb oli. No obstant això, hi ha aproximadament 1 de
cada 4 que han estat tan danyats que el millor que es pot esperar és donar-los una qualitat de vida molt millor
mentre siguin amb nosaltres. Però per als pacients en aquesta situació, la ingestió d’oli encara té molt de sentit,
ja que facilitarà molt el seu patiment i, sovint, viuran molt més del que s’esperava.

Fins i tot si es pot curar el càncer, al final els danys causats per la quimioteràpia i la radiació sovint provocaran
la mort del pacient, tret que es pugui reparar el dany causat. Aquests individus no moren de càncer; de fet,
moren pels anomenats "tractaments mèdics" que van rebre del sistema mèdic. Com podeu veure, l’oli de cànem
té un índex d’èxit sorprenent, sobretot quan no hi ha cap metge implicat. Però si el sistema mèdic comencés a
comportar-se  racionalment  i  a  utilitzar  aquest  medicament  com  hauria  de  fer-ho,  crec  que  les  taxes  de
supervivència podrien augmentar encara més.
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Quantes persones que coneixeu s'han curat amb l'oli?

Des del 2003, he subministrat aquest oli a prop de 5.000 persones que patien tot tipus de problemes mèdics.
Molts d'aquests pacients tenien diversos problemes mèdics que necessitaven atenció, però la majoria van ser
controlats o curats amb l'ús d'aquest oli. A causa de l'estat il·legal d'aquest medicament, no vaig tenir registres,
però és segur dir que he vist centenars de persones curades amb càncers interns i externs, a més d'una gran
quantitat d'altres afeccions.

A més, cada setmana rebo un gran nombre de correus electrònics de tot el món, que em diuen fins a quin punt
aquest petroli ha ajudat els pacients de països llunyans. Quan vam posar les instruccions al nostre lloc web i
vam publicar el documental "Run From the Cure", que explicava a les persones de tot arreu com es poden curar,
va cridar molt l'atenció i molts van utilitzar aquesta informació per ajudar a proporcionar als medicaments a
aquells  que ho necessitaven.  que va funcionar.  Com que aquest petroli  és tan fàcil  de produir,  un nombre
incalculable  de persones a tot  el  món han experimentat  els  seus beneficis  i  espero que en un futur  proper
tinguem la llibertat de fer el mateix ". Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

És massa tard per començar a utilitzar l’oli?

“Mai no és tard per començar a utilitzar aquest increïble medicament.  Fins i tot les persones que han estat
greument danyades pel sistema mèdic encara tenen bones possibilitats de recuperar-se. Teníem un senyor amb
càncer de pulmó que estava a l’hospital i els metges li havien donat vint-i-quatre hores de vida. Tot i l'oposició
del sistema mèdic, el seu fill li va donar una gran dosi d'oli i va sortir de l'hospital l'endemà mateix. Uns quinze
mesos després, aquest veterà de 83 anys va morir, però no va patir un càncer de pulmó, va morir a causa d'una
malaltia cardíaca preexistent que havia patit durant anys. Durant els mesos extra que havia viscut, va gaudir
d’una bona qualitat de vida i va morir dormint sense dolor. No és millor que morir-se a un hospital, ofegar-se
amb el seu propi fluid per un càncer de pulmó?

Hem obtingut excel·lents resultats en el tractament de les persones amb càncer de fase 4 i que no s’esperava que
visquessin. Per descomptat, no podríem salvar-los tots, però una cosa és certa, sí que n’hem estalviat molts més
del que podia fer el sistema mèdic amb els seus tractaments bojos i les seves pèssimes taxes de supervivència.
Com he dit anteriorment, aquest oli és eficaç en el tractament de tot tipus de càncer, però els resultats que he
vist sovint en aquells que pateixen càncer de pulmó i leucèmia van ser realment sorprenents. Sovint, aquest
tipus de càncer respon molt dramàticament al tractament amb oli i no és estrany que els pacients vegin millores
en les seves condicions diàriament.

Sempre animo els que prenen l'oli a introduir-lo al seu sistema el més ràpidament possible. La idea és que més
ràpidament poden ingerir oli carregat de THC als seus cossos, més ràpidament poden curar el seu càncer i altres
afeccions. D’aquesta manera s’assegurarà que el pacient tingui moltes millors possibilitats de sobreviure, però
tot i així no es veuran afectats.

Els dic a tothom que tingui greus condicions mortals: "El petroli us salvarà la vida o us facilitarà la sortida".
Fins  i  tot  si  el  pacient  mor,  ho  farà  amb  dignitat  i  es  poden  evitar  els  efectes  de  tots  aquells  horribles
medicaments per al dolor. El nostre objectiu és estalviar tants com puguem, però per a aquells que no puguin
ajudar-nos, encara és bo saber que no hauran de passar per una dolorosa mort agònica, com han de patir altres
persones amb les mateixes condicions als hospitals ". Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

Hi ha persones que són més difícils de curar que d’altres?

"Les persones que són més difícils  de curar són les que s'han deixat ferir  greument pel sistema mèdic.  La
quimioteràpia i la radiació són tractaments cancerígens, és a dir, causen càncer. Si el pacient pot sobreviure a
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aquests  anomenats  tractaments,  pot  presenciar  una reducció  de la  mida d’un tumor.  Però,  al  final,  aquests
tractaments enverinen el cos tan greu que no queden cap sistema immunitari que els protegeixi. Això, juntament
amb els efectes causants del càncer dels propis tractaments, ajuda a estendre el càncer a altres llocs del cos.

Com que el pacient ja no té un sistema immunitari que funcioni correctament per protegir-lo, ara és incapaç de
defensar-se contra molts problemes mèdics que poden provocar la seva mort. Qualsevol persona racional no
hauria de tenir problemes per entendre per què els tractaments proporcionats pel sistema mèdic no funcionen.
Tot i això, els metges continuen dient-nos que no hi ha altres formes de tractament eficaç disponibles. Suposo
que això demostra que si pagueu els metges i altres professionals prou diners per no entendre alguna cosa, en la
majoria dels casos estaran encantats de complir-ho.

També he de mencionar  el  fet  que sovint  els  pacients  ja  prenen medicaments  que bloquegen els  receptors
cannabinoides  o interfereixen  amb la  funció  del  sistema endocannabinoide.  Aquests  medicaments  inclouen
Remonabant, Surinabant, Taranabant i Ibipenabant, per citar només alguns. Com que van ser els metges els que
van prescriure aquestes substàncies en primer lloc,  crec que és una cosa que s’hauria de discutir amb ells.
Aquesta és una de les raons per les quals explico als pacients que es retirin dels medicaments químics tan aviat
com sigui possible. Si la funció dels receptors cannabinoides es veu afectada, fa que aquestes persones siguin
molt més difícils o impossibles de tractar.

Actualment,  moltes  persones  semblen  pensar  que  el  poder  de  les  nostres  ments  té  molt  a  veure  amb  la
recuperació  de malalties  greus.  Sovint  se  senten  segurs  que una actitud  positiva  i  una forta  creença  en el
tractament que s’utilitza és molt important a l’hora de curar-se. Però la majoria dels que van venir a mi no van
creure quan van començar el tractament que aquest oli seria beneficiós. Per tant, tot i que estic d’acord que el
poder del pensament positiu pot ser útil, la gran majoria dels que vaig tractar semblaven ser capaços de curar-se
molt bé sense ell.

Tendeixo a mirar la curació amb èxit com a tenir més a veure amb la medicació adequada que s’utilitza, en lloc
de l’estat de la ment d’un pacient. Espero que molts dels que creuen en aquesta retòrica de la nova era tendeixin
a estar en desacord, però no tinc cap raó per retorçar els fets sobre el que he estat testimoni. A més, les nostres
mascotes i altres animals tenen receptors cannabinoides al cos, de manera que també poden beneficiar-se dels
efectes d’aquest oli. He tractat molts animals i, tot i que algunes d’aquestes criatures eren força intel·ligents,
estic segur que els miracles que va produir aquest oli no tenien res a veure amb el pensament positiu ”. Rick
Simpson, Cànem: la planta més medicinal

Leucèmia

“Si tracta algú que té leucèmia amb oli de cànem, sovint produeix resultats molt  ràpidament.  La leucèmia,
segons la meva experiència, és un dels càncers interns més fàcils de curar i hem vist resultats espectaculars amb
l’ús d’aquest oli. El primer lloc que passa el THC després d’entrar al cos és directament al torrent sanguini. Si el
càncer és present a la sang, probablement no estarà present durant molt de temps. He vist que el recompte de
glòbuls blancs en persones que pateixen de leucèmia disminueix dràsticament en dos dies i, al meu entendre,
sento que no hi ha un tractament millor per a aquells que pateixen aquesta malaltia ". Rick Simpson, Cànem: la
planta més medicinal

Tractament del càncer de pell

"Si l'oli es produeix correctament, definitivament funcionarà per curar el càncer de pell i normalment només es
necessita una petita quantitat d'oli per dur a terme la tasca. Apliqueu l’oli a la zona que causa el problema i
cobreix-lo amb un embenat, després torneu a aplicar oli fresc i un nou embenat cada tres o quatre dies i el
càncer aviat hauria de desaparèixer.
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Sempre els dic als pacients que continuïn el tractament fins que desaparegui el càncer i que continuïn tractant la
zona durant unes dues setmanes més, com si el càncer encara hi fos. En fer-ho, m’asseguraré que totes les
cèl·lules cancerígenes estan mortes i que mai no he vist tornar un càncer de pell si se segueixen les meves
instruccions.

Si heu tingut càncer de pell durant força temps i el càncer està ben establert, pot trigar una mica a curar-se, però
normalment fins i tot en casos força greus, el càncer de pell desapareixerà en menys d’un mes. En un cas
extrem, pot trigar més, però si és així, només cal continuar el tractament fins que estigui completament curat.
Moltes persones poden curar el càncer de pell en poc temps, però tot depèn de la vostra pròpia taxa de curació i
de la profunditat de la seva inserció.

Quantes persones han curat el càncer de pell amb l’oli de cànem?

He proporcionat l’oli  a centenars de persones amb càncer de pell.  Normalment,  al cap de tres setmanes,  el
càncer ha desaparegut i només queda una pell rosa sana. Realment no puc donar-vos una estimació de quants
pacients han utilitzat el meu mètode de tractament per curar aquests càncers. Tot i així, com que això es fa tan
conegut, espero que en aquest moment centenars de milers, si no milions, a tot el món s'hagin curat d'aquesta
condició d'aquesta manera.

Podeu comparar aquest tractament amb els procediments estàndard?

No hi ha comparació entre el tractament de càncers de pell amb oli de cànem i el que el sistema mèdic tendeix a
anomenar tractament adequat. Sovint es realitza cirurgia i, de vegades, tenen èxit en eliminar totes les cèl·lules
cancerígenes que hi ha. Però, a jutjar pels que he conegut, que van haver de tornar una vegada i una altra per
eliminar-la, diria que això és bastant rar. En massa casos, els pacients han de tornar als seus metges perquè es
repeteixin una i altra vegada aquestes operacions.

Fins  i  tot  quan aquestes  operacions  es  realitzen  diverses  vegades,  el  sistema mèdic  sovint  no aconsegueix
eradicar el problema. Els metges també utilitzen altres tractaments per al càncer de pell, com el nitrogen líquid i
les cremes que contenen quimioteràpia. Aquests tractaments solen ser dolorosos i, en molts casos, el càncer no
para de tornar i tendeix a empitjorar.

Quan s’utilitza l’oli de cànem per tractar el càncer de pell, només mata les cèl·lules canceroses mutants i la
malaltia sol curar-se ràpidament. Aquest tractament eficaç i inofensiu no causa cap mal a les cèl·lules sanes i,
segons la meva experiència, crec que és, amb diferència, la forma més sensata de tractar aquesta afecció. Els
mètodes utilitzats pel sistema mèdic són per dir el menys desagradables en comparació i no cal preocupar-se per
les infeccions o altres complicacions quan s’utilitza l’oli ”. Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal
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Oli versus quimioteràpia

Quins són els principals avantatges d’aquest tractament en comparació amb la quimioteràpia, la radiació o 
altres medicaments químics?

“L’oli de cànem té tres avantatges principals respecte als anomenats tractaments convencionals. En primer lloc,
l’oli de cànem no fa mal, en segon lloc, funciona i, en tercer lloc, no mata el pacient. La quimioteràpia, la
radiació  i  altres  medicaments  químics  verinosos  causen  un  dany  important  al  cos  i,  en  massa  casos,
disminueixen les nostres possibilitats de supervivència. A més, els pacients que suporten aquests tractaments
solen acabar amb altres problemes mèdics causats per aquests tractaments.

Realment no puc comparar la medicina del cànem amb el que proporciona el sistema mèdic, ja que no considero
que el que ens donen sigui una medicina. Els medicaments químics són tòxics per al fetge. La qual cosa hauria
de fer obvi a tothom que aquests productes químics no haurien de ser al nostre cos, ja que són verinosos i
presenten un perill per al pacient.

La quimioteràpia i  la radiació són cancerígenes, cosa que significa que aquests tractaments no només són
verinosos,  sinó  que  també  poden  causar  càncer.  Sovint,  la  mida  d'un  tumor  es  pot  reduir  amb  l'ús  de
quimioteràpia o radiació, però en un gran nombre de casos, simplement permet que el càncer es propagui. A
causa dels efectes cancerígens d’aquests tractaments i la seva naturalesa verinosa, arruïnen el vostre sistema
immunitari quan més el necessiteu. Al meu entendre, és ridícul anomenar quimioteràpia o radioteràpia un
tractament contra el càncer o qualsevol altra afecció, quan és evident que no s’han d’utilitzar en absolut.

L’ús de l’oli pot substituir la radioteràpia?

El terme radioteràpia sona força benigne. Sembla que tot el que ha de fer un pacient és escoltar música a la
ràdio i es posarà bé. Per descomptat, com la majoria de nosaltres ja sabem, això està lluny del que realment té
lloc, així que anem a anomenar-ho realment com a radioteràpia.

No crec que la radioteràpia sigui millor que la quimioteràpia, ja que tots dos tractaments són verinosos i causen
càncer. La medicina del cànem ha de ser la primera línia de defensa contra el càncer i totes les altres malalties,
no tractaments que puguin provocar la nostra mort o empitjorar les nostres condicions.

Pel que puc veure, permetre que el sistema mèdic faci coses tan destructives als nostres cossos és només una
manera més ràpida de morir. Per a alguns, la quimioteràpia i la radiació funcionen com una tàctica endarrerida,
però  al  final  el  dany que  aquests  tractaments  causen al  cos  és  horrible.  Si  sou algú  que  va viure aquests
tractaments i els seus efectes duradors, compteu les vostres estrelles afortunades perquè la gran majoria no són
tan  afortunades.  A  més,  vull  advertir  a  la  gent  que  és  millor  mantenir-se  allunyat  de  les  tomografies
computaritzades i d’aquestes coses, ja que també exposen els pacients a una dosi massiva de radiació que, de
nou, pot causar càncer o altres problemes de salut.

L’oli de cànem no és tòxic per a l’organisme i, quan s’utilitza per tractar el càncer o qualsevol altra malaltia, no
perjudica les cèl·lules sanes. Després de prendre oli de cànem, posa el pacient en un estat molt relaxat perquè
pugui descansar i dormir més, cosa que afavoreix la curació.

Des del meu punt de vista, no hi ha comparació entre medicaments químics i  oli de cànem. Els productes
químics i els verins causen danys i afecten el seu benestar; també poden tenir efectes secundaris greus i fins i tot
poden provocar la mort. L’oli de cànem és inofensiu i afavoreix la bona salut i la curació ràpida. M’agrada dir
que aquesta substància afavoreix la vida i, per la meva experiència amb el seu ús, en realitat puc informar que és
així.

Descrivireu com actua el THC sobre les cèl·lules cancerígenes enfront de les cèl·lules sanes?

En primer lloc, el THC no perjudica les cèl·lules sanes, però pot tenir efectes devastadors sobre les cèl·lules que
s’han convertit  en canceroses.  La majoria de les persones tenen pocs coneixements sobre el comportament
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d’aquestes  cèl·lules,  però  en  realitat  les  cèl·lules  cancerígenes  intenten  suïcidar-se  i  això  és  un  fet  ben
documentat.  Però  si  el  nostre  sistema  immunitari  s’ha  vist  compromès,  no  podem  produir  suficients
cannabinoides naturals per aturar el seu creixement. Quan les cèl·lules es converteixen en canceroses, en realitat
produeixen més receptors cannabinoides, cosa que permet que els cannabinoides naturals que produeixen els
nostres cossos puguin entrar amb més facilitat.  Aquests mateixos receptors també acceptaran cannabinoides
com el THC que produeix la planta de cànem i això pot ser de gran benefici per al pacient. Per tant, si el vostre
cos no produeix prou d’aquestes substàncies naturals per aturar el creixement del càncer,

En ingerir oli de cànem, proporciona aquests cannabinoides en abundància i llavors la malaltia es pot controlar i
curar. Els nostres cossos produeixen cèl·lules cancerígenes cada dia, de manera que, en essència, tots tenim
càncer, però si el nostre sistema immunitari funciona correctament, aquestes cèl·lules representen poc o cap
perill  per al  nostre benestar.  Quan el  nostre sistema immunitari  es deteriora,  sovint és quan el  càncer farà
conèixer la seva presència. Però si una persona és prou intel·ligent per ingerir oli de cànem per donar un impuls
als seus sistemes immunològics en lloc d’anar al sistema mèdic, la seva presència no es farà sentir durant molt
de temps.

Hem estudiat treballs de recerca sobre el tema i ara us donaré l’explicació científica de per què el THC és eficaç
en el tractament del càncer. Quan s’ingereix oli de cànem com a medicament contra el càncer, el THC de l’oli
provoca l’acumulació d’una molècula de greix anomenada ceramida. Quan la ceramida entra en contacte amb
cèl·lules cancerígenes, provoca la mort cel·lular programada, mentre que no fa mal a les cèl·lules sanes. Així es
va explicar en la investigació científica que hem estudiat, però mai he deixat de buscar altres explicacions.

Amb l'ajut d'una meravellosa dama anomenada Batya Stark, he desenvolupat una nova teoria que implica la
nostra glàndula pineal i la melatonina que produeix. El fluor i molts productes químics que aporten els metges i
altres  coses amb què entrem en contacte,  sovint perjudiquen la  capacitat  de la  glàndula pineal  per  produir
melatonina. La melatonina és l’antioxidant més gran conegut per l’home i viatja a totes les cèl·lules del nostre
cos. La glàndula pineal i la melatonina que produeix poden jugar un paper molt dramàtic en el manteniment
d’una bona salut i, de fet, tenen molt a veure amb la nostra sensació general de benestar.

Amb la funció de la glàndula pineal deteriorada, la seva capacitat per produir melatonina es veu molt minvada.
S'ha comprovat que a mesura que envellim, els nivells de melatonina disminueixen i crec que aquesta reducció
també podria tenir un efecte en el desenvolupament del càncer. S'ha demostrat científicament que només fumar
cànem pot augmentar molt els nivells de melatonina. Potser aquest és un dels motius pels quals les persones que
fumen cànem tenen taxes de càncer més baixes que les que no ho fan. Ara només cal pensar què faria la ingestió
d’oli cru sense cremar per als nivells de melatonina.

Pel que puc entendre, els cannabinoides de l’oli fan que la glàndula pineal s’excedeixi i, posteriorment, els
nivells  de melatonina augmentin bruscament.  Això, almenys en part,  és el que creiem que provoca l’efecte
meravellós que té aquest medicament en tantes condicions, inclòs el càncer. Si la glàndula pineal produeix grans
quantitats de melatonina, no fa mal al cos, però pot tenir un efecte devastador sobre la malaltia que pateix el
pacient. Quan els nivells de melatonina continuen sent alts, la malaltia o malaltia que ha patit el pacient sovint
es  pot  controlar  o  fins  i  tot  curar-se  completament.  En  realitat,  no  sóc  metge  ni  tinc  les  qualificacions
necessàries per convertir-me en un, però sento que hauríem de deixar la ment oberta a altres explicacions. Si
tinc raó sobre la importància de la melatonina, llavors ens pot donar una nova forma de mirar el control de la
malaltia i pot ajudar a explicar els efectes anti-envelliment que produeix aquest medicament ". Rick Simpson,
Cànem: la planta més medicinal

Testimonis sobre el càncer

Lema:  La  remissió  espontània  del  càncer  sembla  produir-se  sorprenentment  sovint  en  presència  d’oli  de
cànnabis

56



CURA PER AL CÀNCER: EL PROTOCOL DE RICK SIMPSON

“L’amic té càncer d’ossos. Acabo de començar l'oli la setmana passada, el dolor s'ha anat, se sent millor. Els
metges d’oncologia estan sorpresos ”. Joe

“Ahir una mica de grans notícies. Un home que acabàvem de donar-li a terra el seu metge quan es va trobar
poques setmanes després que els tumors dels pulmons havien desaparegut, així com el del fetge que només
s’havia reduït a un punt. Un petit tub! En tenim uns quants sobre la marxa i tots els van bé. Espero que les coses
siguin bones. Phoenix Tears està viva i sana ”. Chris

“Actualització: el meu amic de 81 anys va passar tres tumors junts del carcinoma escamós de la cara (càncer de
pell). No van tenir cap oportunitat contra la millor medicina del món. 5 setmanes de petroli i se sent millor que
en 15 anys. La seva gana ha tornat! Guanya la batalla !!! Guanyem la batalla! Jose

Steve: Estava ingerint l'oli i també el feia servir tòpicament?
Jose: Tots dos
Steve: Fantàstic No és sorprenent saber que podem marcar la diferència en la vida d'algú així
Jose: Va començar a fregar-se un 68% d’oli de THC barrejat amb oli d’oliva i oli de coco a la galta durant dues 
setmanes abans que sortís. També l’ingereix sense oli d’oliva després de fregar-lo per la part interior de la galta.
Jose: El seu doctor em va trucar ahir i em va dir que també tenia càncer de pell i li agradaria que provés petroli 
amb ell mateix.
Steve: Ara és una notícia fantàstica que el metge necessita ajuda. Ben fet amic meu !!!! I m’alegro que el teu 
vell amic de 81 anys hagi tornat a gaudir de la vida.
Jose: Sí, realment és increïble! El doctor P l’anomenarem, és un conegut autor d’un parell de llibres i un gran 
curador de naturòpates i un doctor en medicina. Ha remès 5 dels seus pacients a mi en les darreres dues 
setmanes. Tots els pacients amb càncer terminal ".

“Fa dues setmanes vaig donar a un altre pacient / amic del meu càncer de pell / gola una mica d’oli curatiu per
ingerir i utilitzar tòpicament, juntament amb una mica d’oli de coco. Dimarts em va dir que la pell de la galta
s'havia obert i que el tumor estava exposat. Li vaig dir que continués aplicant l'oli però, sense l'oli de coco,
només  l'oli  curatiu  pur.  Va posar  l'oli  curatiu  sobre  el  tumor  exposat  directament  i  va  dir:  "El  bony que
sobresortia  va  desaparèixer  l'endemà.  Va  començar  a  escórrer  pocs  minuts  després  de  fregar-lo.  Es  va
desprendre: l’oli va extreure el càncer com una crema ”. El tumor cancerós era allà, ara ha desaparegut ... Dues
setmanes !!! ” Jose

"Un membre de la família tenia càncer de gola tumors de la mida de la pilota de golf en 48 hores després que el
petroli  tirés  els  tumors  que funciona.  Està  documentat.  També ajuda  amb problemes femenins.  A ningú li
interessa trobar remeis o ajudes que només donin hormones sintètiques del cavall i es pregunten per què les
dones es tornen bojes ". Debra

“Hola Rick Simpson i Jindrich Bayer, volia compartir notícies FELIÇ FELIÇ. Les exploracions de la mare van
mostrar una disminució "mesurable" de la mida de TOTS els tumors al fetge i al pàncrees. A més, el tumor al
pulmó ja està COMPLETAMENT, 100% ANAT !!!

Hi ha moltes gràcies per fer-ho, però la primera persona que mereix més amor és Rick per compartir aquesta
informació amb el món amb tanta obertura al principi.

Gràcies Jindrich per tot el que feu, inclosa la vostra amabilitat i instruccions de suport. Sé que encara estem
caminant sobre closques d'òvuls amb el seu diagnòstic / pronòstic, però si les coses continuen millorant (els
tumors es redueixen o es "resolen" com se'n diu sense més metàstasi). Finalment, l’enviaré abans i després dels
informes mèdics perquè pugueu comprovar que heu ajudat a salvar la vida d’una dona increïble, afectuosa,
activa, que dona, que està plantant el seu jardí d’herbes mentre escric. : o). Molt amor, Bàrbara "

- Hola Barbara, gràcies, ens vas fer el dia amb el teu correu electrònic. Saludeu la vostra mare per nosaltres i
assegureu-vos que no vagi a fer cap altra exploració, raigs X ni cap altra tonteria cancerígena. Feu-la passar pel
que sent, hauria de menjar 120-180 g d’oli durant sis mesos o menys. Si jo fos ella, de tota manera menjaria
l’oli cada dia durant la resta de la meva vida, el càncer té molt poques possibilitats quan hi ha oli present al cos.
Les dosis de manteniment són una part extremadament important d’aquest mètode. Els millors desitjos, Jindrich
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"La meva mare va curar el càncer de pulmó de cèl·lules petites de l'etapa 3 amb l'oli !! J He mencionat que no
tenia càncer només quatre mesos després del diagnòstic? Bé, això és el que va passar. J ”Alba

“El meu pare també té càncer de pàncrees que es va estendre al fetge i al pulmó durant la quimioteràpia; després
es va tornar a estendre, estava molt malament i es deteriorava ràpidament. Va començar l'oli fa 3 mesos, l'última
exploració del dilluns mostra que els 7 punts han desaparegut i el càncer de pàncrees s'ha reduït, se sent 100%
millor i té una qualitat de vida enrere. L’oli és realment increïble ”. Lisa

"El meu pare també està en l'oli per al càncer de pàncrees que es va estendre a altres set punts que ha estat en
l'oli  durant  5  mesos,  els  set  punts  que  van aparèixer  durant  la  quimioteràpia  han desaparegut  des  que  va
començar l'oli i el càncer de pàncrees s'ha reduït. la seva vida!" Lisa

“Hola, només volia actualitzar-te. El pare ha fet una altra exploració des que va començar l'oli fa 5 mesos per
detectar càncer de pàncrees. L'última exploració va mostrar que el càncer del pàncrees s'havia reduït i les altres
7 taques que havien aparegut mentre estava en quimioteràpia havien desaparegut des que va començar l'oli. Els
nous resultats mostren que el càncer de pàncrees s'ha reduït de nou i no hi ha altres punts, fet que és fantàstic, ja
que és per això que el càncer de pàncrees és tan mortal a causa del ritme que s'estén. Així doncs, 8 mesos al
llarg de cinc d’aquests mesos que utilitza el pare d’oli està molt bé, de fet, ara se sent millor que quan li van
diagnosticar per primera vegada. Així doncs, gràcies de nou Rick, JB i tothom que ajudi a obtenir  aquesta
informació si no fos pel petroli, no tindria el meu pare !! " Lisa

“El meu pare també tenia càncer de pàncrees en la fase 4. També tenia 10 taques al fetge ... que va ser a finals
de novembre del 2012. Ara té 1 taca al fetge (0,08) i 1 taca al pàncrees (8 mm). Estem guanyant això. Els seus
metges estan sorpresos. Va guanyant pes i, en general, se sent molt bé. L’oli amb infusió de cànnabis també és
bo ”. Angie

- No juguis amb la medicina diluïda, Angie. És bo per a ús tòpic, però no voleu donar olis amb infusió de
cànnabis  a  pacients  amb  càncer  com  a  únic  tractament.  L’atac  d’espectre  complet  de  potència  completa
funciona millor.

Especialment per a aquells que "han de" fer una exploració "també veure" com es cura. Aquestes persones
haurien  d'afegir  automàticament  60  g  d'oli  més  al  protocol,  ja  que  van  passar  innecessàriament  per  un
procediment altament cancerigen "per veure" com se senten. La curiositat costa diners, ho sento.

Enhorabona i bons desitjos. És fantàstic veure l’èxit de gent que pensa diferent. JB

“Jo sóc una prova factual que RSO té un efecte directe sobre MPNST i NF1. Els registres mèdics, ressonàncies
magnètiques, PET, CAT demostren una reducció significativa de la mida i l'avidesa del tumor ". Kristyne

“Ok my Peeps. Avui és el dia que només esperava que passés mai. Hi ha resultats de la biòpsia. Corrie Yelland
ACABA DE REBRE LA CONFIRMACIÓ QUE EL CÀNCER ESTÀ 100% COMPLETAMENT ANAT !!!!
SÓC LLIURE CÀNCER !!!!! Ni tan sols qualsevol displàsia i molt menys el gran C.

Als meus increïbles i increïbles amics que col·lectivament van ser responsables que pogués pagar la medicina =
no  hi  ha  absolutament  paraules  per  descriure  l’agraïda  que  estic  a  tots  i  cadascun  de  vosaltres.  Tots  sou
increïbles!

A Heather, que em va enviar per primera vegada RUN FROM THE CURE - Aquest vídeo em va canviar la vida
literalment. Qui ho hauria xafardat, vaja? T'estimo! A Rick Simpson, a Jindřich Bayer de tot cor ... GRÀCIES
pel vostre coneixement i el vostre suport. Estic viu avui per culpa de tots vosaltres! Estic realment feliç de tenir
una família i amics tan increïbles ". Corrie

Hola Jindrich, només una nota ràpida per fer-te saber que he vist el meu metge avui. L'informe diu que el càncer
(càncer del canal anal)  ja no es pot detectar.  La tardor passada em van dir  que tenia 2-4 mesos si no feia
radiació. Vaig optar per no fer radiació i provar el RSO. Viouslybviament, va funcionar! De tot cor, gràcies,
gràcies, GRÀCIES a Rick i a vosaltres mateixos !!!! ” Corrie
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“La meva última història d’èxit. Es tracta d’una dona d’uns 50 anys a la qual se li va diagnosticar un estadi 3,
però molt a prop del càncer de pulmó de l’estadi 4. Avui he rebut el següent: “Bé, la meva mare va fer la seva
tomografia  computada  fa  un  mes  i  va  obtenir  els  seus  resultats  fa  un  parell  de  dies.  Ha  desaparegut
completament! El seu metge els va llegir i va dir que la massa més gran és clara i que ja no queda res ...

Encara  té  MPOC,  però  treballarem  en  això  i  en  fumar  jejeje  ...  Moltes  gràcies  per  tots  els  consells  i
coneixements de coses que mai no vam tenir coneixement. Tot es va unir per una raó i estem molt contents. Déu
us beneeixi a vosaltres i a la vostra família ". Corrie

- La remissió espontània del càncer de pulmó sembla produir-se sorprenentment sovint en presència d’oli de
cànnabis. JB

“D’acord,  tots  els  meus meravellosos  peeps,  serà una lectura  llarga,  però crec que ahir  podria  haver  tocat
PAYDIRT. No veig el meu dentista des del setembre passat. En aquell moment, estava enmig de lluitar per la
meva vida. En aquell moment es va dir al meu dentista que tenia càncer. Vam tenir la conversa habitual, on li
vaig dir que no feia radiació i que feia un "tractament alternatiu". En aquell moment, ell m’havia preguntat què
feia. Vaig dubtar a dir-li, ja que era conegut per la seva "rigidesa", però li va dir que mirés Run From the Cure.
De fet, em va trucar després d’haver-lo vist. Va dir que, com a professional mèdic, solia estar a la caixa, que
tenia un germà (un metge) i un altre germà (un farmacòleg) i que de vegades "no tenen totes les respostes".

Avanç  ràpid  fins  ahir.  Va  quedar  meravellat  al  veure  el  bon  aspecte  que  tenia  i  va  quedar  bocabadat
momentàniament  quan li  vaig dir  que havia  funcionat  l’oli  de cànnabis.  Va començar  a  fer  tota  mena de
preguntes. Moltes d’elles “preguntes científiques” a les quals no he pogut respondre. Va preguntar sobre assajos
clínics, diff. malalties tractades amb cànnabis, etc. Vol parlar amb el seu germà sobre mi, així com el cànnabis
com a "cura" del càncer, i també vol que el seu germà investigui el cànnabis com a medicament. Estaria bé si
em prengués el número de mòbil i l'adreça electrònica?

Aquí és on es fa gran. El seu germà, el doctor Jake Theissen, solia ser degà i va ser pioner del programa de
farmacologia de la Universitat de Waterloo. Ara és consultor de companyies farmacèutiques i està especialitzat
en "Nous enfocaments en el tractament del càncer". Està fortament lligat a la Canadian Cancer Society. (A més,
és el que el govern ha demanat que encapçalés la investigació sobre l'escàndol dilatat de la quimioteràpia.) John
deia que el seu germà sovint ha dit que hi ha d'haver alguna cosa millor per tractar el càncer. Alguna cosa
natural, més que químic. Li vaig dir que "no busqués més". El cànnabis és "quelcom natural".

Els dits van creuar els meus peeps. Tenir algú tan influent al nostre costat, pot ser enorme. Janet Sweeney,
Robert Melamede, Peter O'Toole, Lester Grinspoon, Gersh Avery i Rick Simpson. Cannabis Science, estareu a
bord per ajudar-me en aquest cas si cal, i estareu bé si us dirigís el meu dentista o el seu germà cap a vosaltres?

Gràcies per llegir Peeps. Seguiu fent difusió ... L’OLI DE CANNABIS MATA EL CÀNCER! ” Corrie

P. Heu vist alguna vegada RSO ajudar a curar el càncer de pròstata? 

R. Per descomptat.  Seguiu les instruccions per obtenir  els millors resultats.  Aquí teniu un exemple de com
funciona i Dennis també proporciona algunes explicacions científiques sobre com funciona el petroli. Tot i això,
seguiu les instruccions de Rick, mengeu l'oli  segons les instruccions (dosis baixes com les que va utilitzar
Dennis potser no serien suficients per a altres pacients) i utilitzeu l'oli també en forma de supositori. Els millors
desitjos, JB

“A principis del 2013 em van diagnosticar un càncer de pròstata que tenia una qualificació Gleason 9. Com a
primera opció, vaig prendre la decisió de provar l’oli de cànnabis de Rick Simpson. Segons una segona biòpsia,
la major part del càncer va desaparèixer 90 dies després, però el tumor encara hi era. Vaig decidir que la meva
dosi era massa petita, que era un desè gram per dia, així que vaig decidir tornar-la a fer durant 90 dies més.
Aquesta vegada he augmentat la dosi a 3 dècimes de gram per dia durant els primers 60 dies i a 5 dècimes de
gram durant els darrers trenta dies, excepte l'últim dia que vaig prendre un gram complet. La següent biòpsia va
mostrar que el tumor havia desaparegut. I millor encara, el meu càncer havia desaparegut un 99,9%. Dono
gràcies a Déu per haver-me dirigit en el directe del cànnabis.
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Abans del meu càncer, havia estat molt en contra de la marihuana en qualsevol forma, però quan t’enfrontes a la
mort amb l’horrible radioteràpia i quimio, vaig pensar que no tenia res a perdre. El meu uròleg va dir que mai
havia vist res semblant, que estava completament fora de la llista ". Guillem

“Acabo de trucar al telèfon amb l’uròleg. El meu marit ha tingut molts problemes mèdics després del càncer de
pròstata fa anys. Li van enviar una biòpsia fa més de dos mesos, però a causa de problemes al tub des del ronyó
fins a la bufeta no van poder fer una biòpsia completa. No obstant això, van obtenir prou teixit per veure que el
càncer de pròstata havia tornat i ara hi havia cèl·lules cancerígenes a les parets de la bufeta. El van haver de
tractar  per altres  problemes abans de poder  tornar  enrere i  reprendre la  biòpsia  a  causa d'altres  problemes
mèdics. Amb molta dificultat, això s’ha aconseguit avui. Acabo de comunicar-me amb el metge i, tot i que té
problemes renals a causa de la radiació i possiblement pot perdre un ronyó, va quedar més desconcertada per
l’absència de la cèl·lula cancerosa que va detectar dos mesos abans. No hi ha proves de càncer i simplement no
ho pot esbrinar. Després de la primera biòpsia, de seguida vaig llàgrimes de fènix. Tots dos tenim una tolerància
força bona, de manera que en una setmana o deu dies el vaig tenir a la dosi d’1 gram. Un mes després, no tenim
càncer present. Estic bocabadat,  tot i que mai he dubtat dels poders miraculosos de l’herba totpoderosa.  Jo
també tinc malalties autoimmunes que són rares (igual que l'actor Harold Ramis). Em sorprenc diàriament, ja
que fa més de tres anys que estic en remissió, cosa que crec que és bastant estrany. No sé per què, però potser el
meu consum diari també podria tenir alguna cosa a veure amb això. 2 dels meus metges són conscients dels
meus tractaments  i  són 100% solidaris.  Així que estic  agraït  senyor Simpson! Gràcies  per liderar  el  camí.
Només volia enviar-vos el meu testimoni perquè estic molt agraït. Donaré a la vostra causa un cop sigui a casa i
el tinc establert. De nou, gràcies de tot cor! Atentament, DKS ”

“Tinc la mateixa malaltia que Harold Ramis va morir el mes passat ... vasculitis. El tinc des de fa més de 15
anys, però finalment es va diagnosticar fa uns 4 anys quan els símptomes eren tan horribles que no podia ni
caminar. Fa tres anys que estic en remissió des del tractament original de citoxan (quimio) i prednisona. A
continuació,  imuran per al  manteniment.  Volia  eliminar  totes les drogues perquè per a mi els  seus efectes
secundaris eren pitjors que la malaltia. El meu metge em va dir que no. Així que vaig fer el que faria qualsevol
altra persona dura i tossuda ... Em vaig treure amb el meu propi permís !!! Hehe. Esteroides fins a 2 mg al dia
ara. Són difícils de deixar de fumar !!! Darrera visita al metge, perquè ho estava fent tan bé, el metge finalment
em va treure de les medicacions que vaig deixar abans (mai no va saber que ho vaig deixar anys abans). No ho
sé, però fa tres anys que estic en remissió.

La majoria de les persones que pateixen aquesta malaltia tenen tants problemes tot el temps, però em sento una
persona normal amb només alguns problemes que la malaltia va crear al principi, com la neuropatia als peus i a
les mans. A part d’això, sóc bo. Fer exercici cada dia i córrer. Tot el que sé és que, com a consumidor diari de
cànnabis, em sembla una persona molt afortunada en comparació amb tantes altres persones que tenen aquesta
malaltia i que tenen un grapat de pastilles horribles per suprimir el sistema immunitari i controlar la malaltia.
L’únic que sé del cert és que el cànnabis m’ha ajudat a fer-me sentir com avui. Tinc el 100% de suport de 2 dels
meus molts metges, un dels quals és el meu neuròleg.

És molt fàcil fer el vostre propi RSO. Al principi estava nerviós, així que vaig intentar fer una petita quantitat
primer. Va resultar meravellós, així que amb aquest coneixement en vaig fer més. Acabo de seguir la recepta de
Rick amb una mica d’ajuda d’un amic. Des d’una publicació recent a Facebook que he publicat (estic al punt
d’aquesta herba miraculosa) he rebut nombrosos missatges privats sobre l’èxit que ha tingut la meva família
buscant  ajuda.  Estic  a  punt  de  posar  en  manteniment  els  meus  fills  adults  sans  perquè  tinguin  menys
possibilitats de patir res catastròfic. M'encanta això!!! Moltes gràcies senyor Simpson !!! La vostra dedicació a
tothom és molt apreciada per aquesta amiga de Califòrnia !!! " Deborah

“El meu marit va fer el programa Phoenix Tears quan tenia càncer de bufeta de la fase 4. L'informe del camí
després de la cirurgia (que NO hauria tingut si haguéssim tingut més confiança en el programa) no mostrava
absolutament cap càncer. No estic disposat a reclamar l'èxit amb l'Alzheimer, però per al càncer no hi ha cap
millor opció ". Caren

“Hola de nou Rick! Espero que aquest correu electrònic us trobi bé. Us escric avui per preguntar-vos quant de
temps ha de romandre un pacient amb l’oli? Tenim un pacient amb un tumor enorme. Va començar el 15 de
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març i fins ara ha passat 40 grams. Portava 1,5 grams o més / dia des del dia 2. Us atureu a la dosi terapèutica de
60 grams? Els diners són un factor per a aquest pacient. Fins ara no ha pagat res per la seva medicina. El seu
cuidador ha donat els primers 60 grams d’oli, però no pot donar medicaments gratis per sempre. Gràcies per la
vostra aportació. Valoro la vostra visió. Atentament, Janet ”

“Benvolguda Janet, dius que porta 1,5 grams o més al dia des del segon dia. L’oli que produeixo és tan fort que
sol trigar una persona mitjana unes 5 setmanes a arribar al punt en què pot ingerir 1 gram al dia. Pot haver-hi un
problema amb la soca que es va utilitzar per produir aquest oli, les soques de cànem poden variar molt en les
seves capacitats curatives, de manera que el problema podria ser la soca. Normalment, quan el pacient ha ingerit
60 grams d’oli, el càncer ja no existeix. Però si no és així, continuaria donant-los l'oli fins que estigui. El temps
que triga i la quantitat de petroli necessària poden variar molt d’una persona a una altra. Tots som diferents i
algunes persones es curen molt  més ràpidament que d’altres.  Normalment,  les persones que han estat  molt
danyades per la quimioteràpia i la radiació necessiten un tractament més llarg i més petroli. L’oli ha de desfer
tots els danys que han deixat aquests anomenats tractaments. El meu consell seria provar de produir l'oli a partir
d'una altra varietat índica forta, però, per descomptat, mantenir-lo en l'oli, és l'únic que sé que li pot salvar la
vida. Els millors desitjos, Rick Simpson ”

“No estic segur de si això és un èxit, però segur que ho comptaré com un sol! Per si algú es pregunta per què
tinc una veu viril, no és perquè fumés cigarrets ni res, mai no vaig fumar, sinó perquè em van treure la tiroide.
Tinc 51 anys i mig! I faig servir oli des dels meus vint anys. Sempre m’ha semblat encantador vaporitzar-me. Fa
uns anys, vaig començar a tenir problemes per empassar i els metges van trobar nusos a la tiroide. Nusos de la
tiroide que vaig haver d’anar a provar el càncer. Quan ho fan, només us col·loquen una agulla de cul a la gola i
entren als nodes per ser provats. No us donen res (no anestèsic) per la ubicació. Feu-ho algunes vegades i vegeu
si us podeu quedar quiets. De totes maneres, després de ser apunyalat a 6 vegades, i la tiroide es va fer tan gran
que vaig tenir problemes per empassar i respirar, em van treure la tiroide. Amb tot el càncer de la meva família,
vaig pensar que estaria per davant del joc. Sense càncer. Cap. Sóc l’únic de la meva família que ha escapat del
càncer fins ara. Faig oli des dels meus vint anys. He tingut gairebé totes les proves de càncer per antecedents
familiars i res fins ara Gràcies a Déu! Feu les matemàtiques :-) ”Janet

“Hola Rick! L'Amy ha mort aquest matí.  L'Amy va deixar d'utilitzar l'oli quan els seus números van sortir
estranys. Vostè va dir que alguna cosa no feia mal olor, bé, els metges van desconcertar els resultats del seu
laboratori i eren dolents. Amy estava tan cansada (23 rondes de radiació, 3 o 4 de quimioteràpia). Ella es va
rendir.  No estic  fent  broma.  Havia  passat  tant  abans  que nosaltres,  que va  sentir  que havia  arribat  el  seu
moment. Tenia raó. Sense l’oli, s’havia acabat. La setmana abans es veia tan bé, ho juro! Volia pujar fins a dos
grams al dia i donar-li una puntada. Llavors van tornar aquelles maleïdes proves, i ja va acabar. Li vaig pregar
que continués prenent-la. Com ho fas amb això? Estic devastat. Janet ”

“Benvolguda  Janet,  sé  com et  sents,  benvolgut,  he  passat  el  mateix  amb algunes  persones  que  tenia  sota
tractament i no és una bona sensació. Si més no, podem entendre’ns en el fet que el que estàvem fent va ajudar i
no som nosaltres els qui van causar el dany. Sovint és molt difícil no implicar-nos profundament amb els que
estem tractant i, quan passa alguna cosa així, sempre em fa ganes d’escanyar els responsables. No m'importa el
molt que aquests metges idiotes pensin d'ells mateixos i de la seva professió, l'assassinat és assassinat i abans
que això acabi, el públic els veurà a tots pel que són. M’ho miro així Janet, no podem salvar a tothom, però el
que estem fent és alleujar el patiment d’innombrables persones. Així doncs, tot el que podem fer és continuar
endavant, fins que puguem posar en valor aquest món. Ets una dona meravellosa amb un cor enorme i el que
estàs fent significa molt per a les masses que pateixen. Així que intenteu concentrar-vos en tot el bé que heu fet
i no us culpeu per la incompetència dels altres. La gent com nosaltres és la que marca la diferència i la seva gent
com nosaltres qui canviarà aquest món, així que si us plau, no deixeu que res us aparti del camí que viatgem tots
dos. Els millors desitjos, Rick Simpson ”

“Vaig compartir Phoenix Tears de Rick Simpson al meu mur de Facebook moltes vegades ... llavors un dia una
amiga meva estava al llit de la seva mort amb un limfoma. Quan va veure les meves publicacions sobre l'oli, de
seguida va començar a prendre l'oli i ara no té càncer. Els seus metges estan sorpresos de dir-li que li quedaven
tres mesos de vida ... ESTAVEN ERRATS ”. Jamie
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“Benvolgut senyor Simpson, tinc un pacient als Estats Units que ha començat recentment a Phoenix Tears. És
legal al nostre estat. Porta aproximadament un mes al programa, però ha demanat més d’un gram al dia a partir
de la segona setmana. Utilitza més d’un gram al dia? Vaig agafar aquest pacient gratuïtament i tinc la sensació
que em juga una mica. Volia un gram al dia des de la segona setmana i després volia dos grams al dia, i això és
extremadament potent. Em faig un bucle d’un quart de gram. Estem utilitzant Buddha: 100% índica amb més
del 15% de contingut de THC. Com tractes els pacients que en volen més i més? Gràcies, George ”

“Benvolgut Doctordoctor, animo a tothom que tingui un estat greu a prendre l'oli el més ràpidament possible.
Com  més  ràpid  ho  puguin  prendre,  més  ràpidament  es  poden  curar.  He  vist  algunes  persones  ingerir  el
tractament de 60 grams en un mes i curar el seu càncer terminal. Però la gent com aquesta és poc freqüent i és
més que possible que aquest tipus et jugui. Vaig tenir un parell de persones que ho provaven amb mi i els vaig
posar a la carrera. No m'importa subministrar petroli a aquells que ho necessitin medicinalment, però no el
subministraré als ximples que estiguin fora d'una estafa. Si creieu que aquest noi intenta enganyar-lo, només cal
que  li  digueu  que  haurà  de  venir  ell  mateix  amb  el  cànem  per  produir  el  medicament.  Si  és  de  debò,
probablement intentarà fer això si no és així, probablement no en sabreu mai més. No teniu un subministrament
infinit d’aquest oli i ha d’anar allà on farà el màxim de bo. Mantingues la bona feina. Els millors desitjos, Rick
Simpson ”

“Estic  tractant  una  dona  amb  càncer  TERMINAL,  amb  oli  de  cànem  RS  i  finalment  està  millorant.
FUNCIONA!" voodootattooo

“Fent el mateix ara. 25% THC SKYWALKER OG, el darrer oli OG, el meu PSA era de 160. Després de 100
grams avui en són 7. ” Jimmy

"Hola Chris, Actualització ... el càncer desapareix ... ahir al matí va rebre una trucada del seu confús oncòleg.
Normalment tenim una cita cara a cara, però aquesta vegada la va trucar per informar-la dels resultats de totes
les exploracions realitzades fa unes setmanes.

El  càncer  de  fetge  ja  no  es  pot  veure.  El  càncer  de  pulmó,  un  de  pulmó  desaparegut  i  l’altre,  reduït
significativament. Mama - no va comentar ... No va esmentar el pensament del pit ... així que la mare el torna a
trucar per fer unes quantes preguntes i per concertar una cita perquè entrem a parlar amb ell i puguem veure el
passat i exploracions recents. Em temo que va quedar una mica impactada quan la doctora va començar a parlar
de la desaparició del seu càncer de fetge i pulmó i es va oblidar de preguntar-li per la zona del pit.

Totes les exploracions van ser per a una prescripció prèvia per a una nova ruta de teràpia hormonal ... però la
Dra. Diu que ja no és candidata a l'estudi hormonal, ja que un pacient ha de créixer a les zones canceroses i totes
les seves àrees NO creixen, però sí moribund.

Som a la lluna amb els resultats de l'oli !!! Quan vaig parlar amb Rick fa un mes més o menys sobre la meva
mare, li va suggerir que prengués un segon tractament de 90 dies, de manera que ho estem planejant a principis
de setembre. Mentrestant, li posarem una dosi de manteniment.

Vaja! Sabia des del començament del tractament que l'oli treballava en els seus tumors, podia sentir-los com es
reduïen i se n'anaven. Tots estem tan agraïts que m’hagueu presentat la vostra idea documental i compartiu
aquest tractament. Estic a casa aquesta nit si tens temps per xerrar. Forever Grateful, Cindy "

"Hola estimada Corrie ... Només volia fer-te saber que vaig donar l'oli que tenia de la meva mare a un amic d'un
amic que té càncer de mama ... Va trigar un mes i està en remissió ... Algunes cèl·lules cancerígenes són mort al
tumor ... I el metge va quedar sorprès i positiu i, pel que sembla, si té millors resultats la propera vegada,
començarà a fer alguna cosa sobre l'oli. Estic molt feliç i agraeixo a Déu que m’hagi permès donar aquesta
informació sobre l’oli de cànnabis a aquesta dona.

“Hola Rick, tinc bones notícies. La meva mare no podia suportar més psíquicament el coneixement que tenia
càncer al pit, de manera que es va sotmetre a la cirurgia. No obstant això, va menjar 30 g de la dosi i bevia unes
tisanes d'algun noi que té tot tipus d'herbes mèdiques i també els va posar embenats. De tota manera, quan els
metges van eliminar aquest càncer, no tenia més de 7 mm de gruix i tenia un 100% de teixit, només l'1% era
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actiu, maligne i en fase de mort. 3 metges ho estaven mirant i van dir que mai no veien una cosa així ... Per tant,
si passés més d'una o dues setmanes sense l'operació, tot hauria desaparegut. Ara, pren cada dia l'oli durant 1
gram i mig i entén que l'operació era completament innecessària.

No obstant això, ara està molt  més tranquil·la,  perquè flipava,  de manera que no podíem deixar-la fora de
l'operació ... però ara tot és bo, i les herbes i l'oli també van fer la seva feina. De tota manera, els metges
estúpids li van donar 23 radioteràpies, però va dir que no ho faria i el metge va dir entre línies que tenia raó. És
increïble fins on arriben aquests metges. Tothom diu hola, Rick. Moltes gràcies per la recomanació i un gran
agraïment a Jindrich una vegada més ". Sasa

"Rick  ...  a  un  amic  li  van  treure  un  tumor  cerebral  del  cap  ...  té  taques  als  pulmons  ...  volen  que  tingui
quimioteràpia i radiació ... prendre l'oli seria un malbaratament durant la quimioteràpia i radiació? Veure com
està després de treure el tumor cerebral és notable, és un 80% millor que la setmana passada amb aquesta cosa
al cap ... Vull dir-li que no faci quimioteràpia i radiació i que faci el petroli, però no ho és la meva elecció ...
”Sharon

- Sharon, augmentaria les seves possibilitats de supervivència. Però, de fet, la quimioteràpia només farà que
mengi 120-180 g de l'oli després només per desfer el dany. Per descomptat, això és si sobreviu a la intoxicació.
Els millors desitjos, JB

"Per a tots els que sou burlons que creieu que Rick Simpson és un frau, heu de saber que Michelle Aldrich
acaba de curar el seu càncer de pulmó en fase 3 amb oli de cànnabis, proporcionat per Valerie Corral i WAMM.
Per què els mitjans i els metges no poden començar a dir la veritat d’una vegada ?! El cànnabis cura el càncer,
maleït !!! I les persones irresponsables són les que intenten frenar aquesta realitat, no persones com jo i Tommy
que volen que el món sàpiga la veritat sobre el cànnabis i el càncer ”. Steven

“Hola a tothom, tinc bones notícies. La dona va obtenir el seu resultat d’anàlisi de PET dilluns. Va tenir càncer
durant 5 anys després de 6 rondes de quimioteràpia i un trasplantament de cèl·lules mare, que després va tornar.
Fa 6 mesos se suposava que havia de fer un altre trasplantament, però es va cancel·lar perquè no van trobar cap
donant. Així que va començar a utilitzar l’oli.  Dilluns el metge ens va dir que el càncer havia desaparegut.
Gràcies per l'oli, Rick. Tu ets l'home, gràcies. " Luc

-  Gràcies,  Luc.  La  documentació  mèdica  seria  més  que  benvinguda.  Hauria  de  mantenir  una  dosi  de
manteniment,  jo  menjaria  el  màxim d’oli  possible  sempre  que  fos  possible.  Si  és  possible,  mantingueu-la
allunyada de més exploracions. Un testimoni de vídeo a Youtube seria fantàstic. Els millors desitjos, JB

"L'any 2013 ja no està i estic content de poder veure el 2014, que els metges no pensaven que podria veure l'any
2013. Però aquí encara estic viu i en estat de salut. Unes quantes persones que no veia des de feia anys que em
deien, vaja, que encara estàs viu! Sí, segueixo viu perquè he estat fent servir la medicina herbària adequada (oli
de cànnabis) per matar el meu incurable càncer de cervell GBM.

Així doncs, gràcies a Déu per mostrar-me la manera de curar. I el doctor Tiew Han per les vostres habilitats en
craniotomia, també Rick Simpson per compartir els vostres coneixements sobre aquest oli enviat per Déu, i la
meva dona Cinimin Mansur per tenir cura de mi, i els meus àngels per la vostra humil ajuda, i els amics i la
meva família per la seva fantàstica suport i amor. Sense tots vosaltres, és impossible tornar-me a veure sa. Em
sento tan afortunat i beneït. I sí, crec en Àngels.

Tots els millors per al 2014, procureu no estressar-vos, ser feliços i mantenir-vos sans ”. Elia

"M'encantaria donar les gràcies (xxx) per l'oli que es va donar pel meu càncer !! A hores d’ara, no hi ha càncer
al cos! Realment funciona la gent,  la prova està a tots els meus registres mèdics.  Moltes gràcies a tots els
accessoris als Llàgrimes !!! ” Becky

"Fins a Jindrich, tenia tota la raó en aplicar aplicacions tòpiques directament sobre la pell en lloc de sobre
l'embenat. La diferència era com la nit i el dia ”. Roland
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--  És  clar.  Les  tintures  amb  un  20-30-50% d’oli  també  funcionen  molt  bé,  perquè  entren  fàcilment  a  la
superfície. En alguns casos, l’oli de llavor de cànem (o mantega de karité) i les mescles d’oli de cànem també
són molt beneficiosos. Però, lògicament, com més oli obtingueu a la ferida, millor. JB

“Vaig escriure abans que vam tenir èxit en el tractament del càncer de mama. Ara els metges van dir al pacient
que els seus resultats són tan bons que ha d’anar a treballar. El pacient va dir GRÀCIES A DÉU i el metge va
dir que li havia de donar les gràcies per no déu i li pregunto què, per ell, no va fer res, però que li continués
dient que ha de prendre quimioteràpia i radioteràpia ... .

Però l'hem passat al següent nivell, estem curant la cara d'algú perquè va ser destruït amb pastilles fa 5 anys.
Aquesta persona tenia grans problemes d’intestí i creu que al principi era un càncer i li donen unes pastilles
fortes que, en lloc de destruir-li la cara, era com una granota. Llavors van dir que podia tractar-se de la malaltia
de Crohn, etc., etc.

El meu punt és que aquesta persona va intentar curar-li la cara durant 5 anys sense èxit. Es va posar oli de
cànem a la cara cinc vegades i, de nou, no ens podem creure com queda la seva pell ara. OMG, està tan contenta
que pot tornar a ser ella mateixa.

Intento fer algunes fotos, però cada 3 dies, però la pell es curava tan de pressa que no puc mostrar-vos com era
la seva cara abans, però amb el seu permís mostrarem els dies següents les seves velles fotos (només la pell de
la seva cara) i un de nou perquè la gent pugui veure la diferència ... ”Jasmin

“Sóc una dona de 39 anys amb 2 anys i he conegut càncer de mama. Aquest oli és la meva medicina i cura.
Aquesta gent tan plena de cobdícia. No tenen ni idea del dolor i l’angoixa que patim nosaltres i les nostres
famílies. Només cobdícia egoista. Karma ". Sally

“Bé, dues setmanes ... El doctor va dir que tenia un tumor de 2-3 cm a la bufeta. Volia portar-me directament a
la  sala  d'operacions.  El  va  fer  desaparèixer  en  menys  de  14  dies.  Confirmat  per  tomografia  computada.
Diagnosticat el 2/15, tomografia realitzada el 29/02 ". Gersh

“Aquesta tomografia computada es va fer 14 dies després d’observar un tumor de 2-3 cm a través de l’abast a la
bufeta. En només 14 dies, utilitzant només oli de cànnabis essencial, no s’observa cap tumor a la bufeta. El
cànnabis només ... fa 14 dies ... desaparegut. Els legisladors, si us plau, ho entenen. No em treguis la medicina.
Aquesta no és només una altra manera d’emborratxar-se. Aquest medicament em salva la vida ". Gersh

“D'acord ...  He rebut  l'informe de patologia.  El  tumor  de la  meva bufeta  s’havia  reduït  abans  de treure’l.
L’última vegada que el metge el va veure va mesurar uns 2,5 cm. Quan el van retirar, s’havia reduït a 0,5 cm.
Em pregunto què dirà aquest metge al respecte ”. Gersh

“Benvolgut Rick, Déu us beneeixi! Al llarg dels anys he perdut la meva mare, la meva àvia, les tietes i els tiets
estimats i els meus amics al càncer. Però la que més em va colpejar va ser la meva meravellosa, intel·ligent i
meravellosa germana Kim. Li van diagnosticar càncer de pulmó en fase 4 el juliol del 2010 als 42 anys i al
febrer del 2011 ja havia mort. No sé quins tractaments va fer perquè no va dir a ningú de la família que moria
fins massa tard i el seu exmarit drogat va entrar a la seva cura i va tancar la família. No vaig saber res del petroli
fins al darrer mes i he estat investigant molt des de llavors. Al principi vaig pensar que era oli de serp, com
moltes altres coses, però fins ara he enumerat 27 persones que afirmen haver curat o reduït significativament el
seu càncer amb ell. 27 persones !!! I això només a YouTube i als blocs en línia. M’hauria agradat saber-ne el
1997, quan es va diagnosticar a la meva mare, o el 2000, quan la meva àvia va sortir de la remissió, o el 2010,
quan es va dir a la meva germana que tornés a casa i morís, o l’any passat, quan el meu germà -la llei se li va
diagnosticar un càncer de boca i gola i se li va haver de retirar i reconstruir la meitat de la cara. Però ara sí,
gràcies a tu. Déu els beneeixi i tots els que estimeu, i gràcies per treballar tant per fer que aquest meravellós
medicament  estigui  a l'abast de tothom ".  Denise i gràcies  per treballar  tant per fer que aquest meravellós
medicament  estigui  a l'abast de tothom ".  Denise i gràcies  per treballar  tant per fer que aquest meravellós
medicament estigui a l'abast de tothom ". Denise

- Estimada Denise, què vull dir? Van matar la meva mare amb quimioteràpia a causa d'un càncer de pulmó de
cèl·lules  petites  primerencs,  de  manera  que  sé  exactament  com et  sents.  Res  agradable.  Tot  el  temps,  la
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medicina hauria d’haver estat disponible i no només perquè algú vol guanyar diners. C'est la vie, però no tothom
l'empassarà tan pacíficament com jo. És una experiència molt traumàtica quan esbrina què pot curar o controlar
tot l’oli i què s’ha utilitzat tot en lloc d’ell.

Si us plau, envieu-me la llista d’aquests testimonis en línia, pot ser interessant i útil per a altres persones que es
rentaven el cervell igual que jo abans de conèixer Rick i vaig conèixer l’estat real de les coses en el camp de la
“medicina convencional”.

Gràcies pel vostre suport i per ajudar-nos a difondre aquest medicament. Després de dos anys i mig de treballar
amb Rick, tot el que puc dir és que l’oli produït i usat correctament fa exactament el que ell diu que fa. JB

“Hola Corrie! Novetats increïbles una vegada més. El meu amic ***** ***** amb el qual vau parlar i el vau
enviar a *** a Los Angeles, bé, porta oli de cànnabis des de fa uns dos mesos aproximadament i ha anat a fer
les seves exploracions mèdiques avui i no hi ha MÉS CÀNCER al cos !!!!!!! TOT BÉ!!!!!!! Està més enllà
d’agrair-te’m per haver-li parlat de tu i d’agrair-li que li expliquis ****.

GRÀCIES per sempre més. Ets tan bo per ajudar a totes aquestes persones que ni tan sols coneixes i salvar
vides a tot el món! Vaig a baixar amb cotxe a Los Angeles per treballar amb **** i intentar aturar tota la diarrea
i deixar-me anar del vàter 60-80 vegades al dia. Què tal per a un altre informe sorprenent? Ens encanta això !! ”

“Avui vull compartir un comentari del meu metge. He tingut una infecció de la bufeta durant molt de temps i el
doctor ha estat tractant la infecció. Avui ha fet un cop d'ull de primera mà amb una càmera (gaire divertit) I
sembla que tinc les restes d'una massa de bufeta (tumor) que ha MORT al seu lloc (les seves paraules no són
meves) i que fa que la infecció perduri.

DE NOU! LES SEVES PARAULES NO SON MINE; El doctor va dir: "Fa més de 40 anys que practico la
medicina i mai he vist morir un tumor al seu lloc sense cap tipus d'intervenció externa". He estat retirant i
engegant  oli  des  del  març,  però  des  que  va  arribar  la  meva  collita  he  estat  dosificant  el  petroli  durant
aproximadament 6 setmanes. Vaig a fer una mica de cirurgia de neteja el 8 d’octubre per assegurar-me que la
massa ha desaparegut (si abans no la passo). TENIA algun dubte sobre l'oli, però FOLKS, NO Tinc més dubtes.

Tinc prou material per a rovells per formar aproximadament 5 o 6 unces d’oli. El material utilitzat és Sativa
Blend Pineapple Kush, 25% THC. No puc dir-vos que estic content amb els resultats obtinguts fins ara. Encara
no li he dit res al meu doctor, perquè a FLa algun doctor es negarà a tractar-vos. Així que de moment no sap res
”. Joan

-  Però  saps  més  que  suficient,  John.  Enhorabona.  Continuaria  prenent  l'oli  i  deixaria  la  cirurgia  per  més
endavant. Ja no hi ha més exploracions, si és possible. I també agafaria l’oli en forma de supositori, sempre
voleu que l’oli sigui el més a prop possible del lloc adolorit. A més, intenteu fer l’oli amb més d’una soca per
obtenir els millors resultats, si és possible. Els millors desitjos, JB

“Acord ple allà JB. I subratllar el retard de la cirurgia. Qualsevol treball corporal invasiu permet infeccions al
sistema. A través d’hàbits clandestins i una total falta de respecte a les seves pròpies drogues meravelloses, ara
tenim bacteris que mengen carn resistent als antibiòtics, abundants a la majoria d’hospitals. RSO solucionarà
aquesta qüestió, però, què passa amb una "feina errònia" quirúrgica? Run From the Cure ho diu tot ”. Tielman

“Fa 3 dies vam tractar el carcinoma basocel·lular d'un amic amb RSO. Ho hem comprovat avui i gairebé havia
desaparegut. Vam tornar a aplicar RSO i el vam cobrir amb un embenat. Ho comprovarem en 3 dies més i
esperem que desaparegui a jutjar pel resultat dels 3 dies anteriors. Aquest és a la seva mà dreta. Els càncers
anteriors que vam curar eren a la seva mà esquerra. Hurra, funciona. " senyal

-- Si ho és. No faríem el que estem fent si no ho fes. JB

“Em dic George i m’agradaria donar-vos el meu testimoni. Als meus 82 anys, el 22 de desembre del 2010, em
van diagnosticar càncer d’esòfag. Em van dir que em quedaria de 6 mesos a 2 anys de vida i possiblement
podria necessitar-me una estona a la gola en algun moment després del tractament amb radioteràpia per ajudar a
empassar.
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Abans del meu diagnòstic, tenia problemes per respirar i empassar menjar, tenia inflor a les dues cames i em
cansava de la lleugera activitat. M’havia sotmès a un tractament de radiació a principis del 2011. Al setembre
del 2011, tenia dificultats  per empassar i mastegar aliments sòlids. Em va semblar que m’ofegava.  El meu
menjar  s’havia  de  tallar  en  trossos  petits.  Vaig  preferir  menjar  menjar  suau  i  fer  batuts  Boost.  També
experimentava gasos greus a l’estómac. El gas em va esquinçar l’estómac com un tro i un llamp. Començava a
experimentar episodis de mareig, dificultat per respirar, falta d'alè i suor. El meu equilibri era pobre i no era
capaç de desplaçar-me molt bé. Era difícil portar queviures a la meva suite sense falta d’alè i sudoració.

Més tard, un greu episodi de mareig em va enviar a l’hospital i el metge em va posar una segona pastilla per a la
pressió arterial. Poc després de la meva estada a l’hospital, un desconegut em va acostar i em va oferir una mica
d’oli  de  cànem per  tractar  el  meu  càncer  i  em va  dirigir  al  lloc  web  de  Phoenix  Tears  per  obtenir  més
informació. Al principi, estava inquiet i tenia por de prendre oli de cànem, sempre vaig pensar que el cànnabis
era una droga d’entrada que causaria una addicció i em portaria a altres drogues dures. Després d’investigar l’oli
de cànem de Rick Simpson,  vaig decidir  que prendria  el  tractament.  Em vaig adonar  durant  i  després del
tractament que l'oli de cànem / cànnabis és la "porta d'entrada" a una millor salut.

Després de la meva primera dosi -1/2 gra d’arròs d’oli de cànem, em vaig adonar que funcionava al meu cos
immediatament.
 Vaig sentir que fluïa pel cos des dels dits fins als dits dels peus. 
 Vaig experimentar una sensació de relaxació, felicitat i una millora del meu humor. 
 Les meves cames se sentien goma, que després de 6 hores es van esvair. 
 La respiració era més tranquil·la mentre descansava i també mentre dormia
 Després de dies / setmanes:
 Les meves piles / hemorroides van desaparèixer.
 Dolor a l’espatlla disminuït
 La falta d’alè disminueix. 
 A partir  del  segon dia,  es va calmar  l'acumulació  de molèsties  a  l'estómac i  es  va regularitzar  i  es va

continuar el tractament. 
 Vaig reduir i vaig deixar de prendre les pastilles per a la pressió arterial, ja que la pressió arterial baixava de

lectures. Un cop fora de les pastilles de pressió arterial, la meva pressió arterial es va normalitzar
 La inflamació de les cames i els turmells es va reduir considerablement. 
 Va frenar la gana i va regular el meu pes: fins ara he perdut 26 quilos. 
 S'ha millorat el color de la pell
 Els marejos van desaparèixer
 Els batecs del cor semblen més regulars i no tan molestos, ja que tinc un batec irregular des del naixement 
 Els moviments intestinals es van fer més regulars
 Experimenta un son millor i més tranquil. 
 Millora l’equilibri i la coordinació
 Capaç de desplaçar-se millor sense falta d'alè. 
 Es va tornar més articulat en les converses
 Vaig canviar la meva visió de les coses i va elevar el meu estat d’ànim
 Vaig canviar la meva visió sobre la marihuana
En  general,  tots  els  símptomes  que  experimentava  abans  de  prendre  el  tractament  amb oli  de  cànem van
desaparèixer.

Vaig trigar 3 mesos i mig a completar el tractament. Aquesta experiència no va ser tan desagradable. Va ser un
ajust, però, quan vaig augmentar les dosis, però al cap d’un o dos dies tot es va ajustar. Vaig seguir més o
menys els increments de dosi suggerits per Rick Simpson.

Després de 2 mesos de tractament, la meva visita a l’oncòleg va ser sorprenent. Va afirmar que el meu color de
pell tenia un bon aspecte, que la pressió arterial i els batecs del cor eren normals i, com que no tenia problemes
per empassar, no em feia falta una estona. A més, va afirmar que la radiografia d'una cita prèvia semblava bona
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i que no havia de tornar almenys durant 6 mesos. Normalment, estava programat per veure l’oncòleg cada 3
mesos ...

Crec que l'oli de cànem va matar el meu càncer. Totes les altres millores de salut que he experimentat amb l’oli
de cànem em fan sentir com un home nou. Estic totalment sorprès del miracle de l’oli de cànem. Estic molt
agraït que vaig decidir prendre l'oli de cànem.

L’oli de cànem va renovar la meva salut i va allargar la meva vida. Us agraeixo Rick Simpson, Déu us beneeixi!
Continueu així! Estic completament convençut que l’oli de cànem pot salvar vides. Gràcies." Jordi

"Mini actualització per a George ... Fins ara ha perdut +31 lliures, ara fa poc va haver de visitar el seu dentista a
causa de la seva pèrdua de pes (solia ser aproximadament 280 lliures). Ha après que podria tornar a guanyar pes
fàcilment si volia ara, tot i que està escollint un estil de vida i un estil de vida més baixos i saludables). El seu
dentista va comentar el seu aspecte i el seu color.

He d’esmentar que George va dir que encara tenia una bona respiració i que fins ara no tenia problemes d’ofec,
ja que tenia un bistec, patata i verdures per sopar a principis d’aquesta setmana i el menjar baixa molt, molt més
fàcil que mai abans del seu "tractament". Ens explica que va visitar el seu metge de capçalera (doctor habitual) a
principis d'aquesta setmana ... El seu metge va exclamar: "WOW !, esteu segur que sou el mateix George que he
vist abans?" El seu doctor també va dir que el seu color ha millorat. George em diu que més tard va mostrar al
seu metge la quantitat  de líquid que va perdre a les dues cames dient-li que creu que ja ha desaparegut ...
Aleshores, el doctor va dir: "George, ja no tens edema".

Ha adquirit  alguns antics documents d’informació mèdica i també se li va dir (ara) que hauria de /  podria
intentar obtenir una imatge antiga de radiografia i TC (en un disc) del seu oncòleg en la seva propera cita (juny).
Està intentant arribar al seu nomenament oncòleg abans ... amb l'ajuda del seu metge de capçalera ara. En
aquesta visita, demanarà una ressonància magnètica. Ha recorregut molts camins ara ... tot i que l’únic problema
real que té actualment (en cas contrari, diu que seria genial !!) és que ha tingut un batec irregular del cor des que
va néixer i, darrerament, ha augmentat una mica més de l’habitual. No sé si la seva pèrdua de pes provoca els
batecs del cor irregulars o l’emoció d’aquest esdeveniment que canvia la vida o el que està fent això amb
seguretat, només sé que vull que això també sigui molt solucionat per a ell. Ara té una referència per veure un
cardiòleg sobre els seus batecs, etc. També recentment el seu color ha millorat encara més, té una cara més
vermella / rosada, la seva circulació també sembla millor. Bé, això és tot el que podia aconseguir per ara ... Pau
1 ”Llibertat

“Bé, Rick i Jindrich, el meu treball i dedicació a RSO finalment han donat els seus fruits. Segueixo les llàgrimes
de Rick i Phoenix des del 2004 i vaig ser un creient instantani de les capacitats curatives de l’oli. Vaig difondre
la notícia i em vaig quedar al darrere al 100%, fins i tot quan la gent reia i em deia boja. Ara he curat 3 persones
amb càncer terminal i el meu pacient més recent al qual he de tenir molt de crèdit per haver passat realment pel
sistema mèdic i rebutjar tot el tractament que hi havia i haver documentat que estava utilitzant RSO per curar el
seu càncer ... tots dos pulmons estaven plens de càncer i li van donar 3 mesos de vida quan li van diagnosticar
per primera vegada ... fa 5 mesos. Avui està oficialment lliure de càncer i en realitat ha guanyat 27 lliures. Els
metges del càncer es veuen impressionats per la seva miraculosa recuperació en només 5 mesos sense gaire
ajuda, i en realitat diuen que està més sa del que estan ara. Lol, menjava l'oli davant dels metges de l'hospital i
portava una revista mundial Weed amb un article de Phoenix que mostrava a la resta de pacients i feia difusió
sobre RSO. Aviat tindré còpies de tota la documentació de l’hospital que RSO va curar el seu càncer ... en els
seus tràmits es diu que va utilitzar oli de cànem per al tractament. Vaig a preparar-li una història el més aviat
possible per ajudar-me a difondre la notícia tant com pugui, també conec altres 25 persones que han vist com el
miracle RSO funciona per a moltes malalties diferents i que ara treballen també per curar-se. .. la paraula està
fora !!!! : ) En nom dels curats i que en breu seré molts altres a la meva zona, voldria dir GRÀCIES nois per la
vostra continuada feina i dedicació al redescobriment de la panacea ... Vosaltres sou salvavides ... Literalment !!
PAU I AMOR de PA ”Steve

“Hola,  t’he d’explicar  una història  sobre un miracle  que va passar ahir.  Tinc una amiga i  es diu Shannon
O'Brien. És una supervivent de càncer de cervell de 17 anys. Fa un any que té un tumor inoperable que creix.
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Havia crescut fins a gairebé tota la mida del seu cervell. Vaig compartir amb ella la RSO i ahir els seus resultats
de ressonància magnètica van mostrar que el tumor s'havia reduït gairebé a la meitat. Ho porta des del 14 de
febrer. Heu d’entendre que es tractava d’una Ave Maria. Estic molt agraït que el meu esperit hagi trobat la
vostra història i he pogut transmetre-la ". Nadine

“El  meu  amic  ha  estat  totalment  curat  del  càncer  d’intestí  en  quatre  setmanes  després  de  prendre  oli  de
cànnabis. Els metges es rascen el cap, no ho poden entendre. Aquest home s’havia de sotmetre a una cirurgia
radical el 12 d’octubre i tenia un 10% de possibilitats de sortir de la cirurgia. L'1 de novembre, els seus metges
li van donar una salut neta. Aquests són els mateixos metges que li van dir que no estaria viu per veure el Nadal.
Al·leluia. Lloeu el senyor per haver posat aquesta planta extremadament curativa en aquesta terra per curar tots
els que tinguin prou fe per utilitzar-la. FUNCIONA." Sherrie

“Bé, em sento millor. He estat a RSO durant uns 30 dies per tumor cerebral i diabetis. El sucre a la sang cau.
Vaig deixar la insulina fa 2 dies perquè el sucre en sang baixava massa ". Jeff

"També va eliminar la fase 1. de càncer de mama d'un altre amic. Va passar d'un tumor de mida de pilota de
golf a més petit que un pèsol en dues setmanes. 0,4 g dues vegades al dia, oli cru. Un altre amic amb càncer de
pell el va eliminar amb una solució tòpica fregada directament sobre la pell.

En mi mateix m'he eliminat de la infecció i la inflamació d'una mala dent, he esborrat els pulmons després d'un
atac d'asma i he eliminat dues taques funky de la pell  que poden haver estat  o no càncer ...  mai no ho he
comprovat i s'ha anat ... Vaja. Ni quimioteràpia, ni radiació, ni efectes secundaris, ni cap problema ”. Bruce

"Vaig utilitzar oli que vaig fabricar amb les instruccions de vídeo de Rick i em vaig curar del limfoma difús
gran de cèl·lules" B "de la fase 4, un càncer fol·licular suposadament" incurable "en només 58 dies. Des de
llavors he continuat fabricant l'oli per a mi i per als altres i he vist més de 10 casos confirmats de pulmó, mama,
pròstata, cervell, còlon, leucèmia, pancreàtic, els pacients es curen amb olis de color verd fosc. Faig oli amb
AMB les fulles i les flors a causa dels compostos antiinflamatoris especials que es troben NOMÉS a les fulles
verdes.  Vaig perdre tot  l'intestí  gros el  1992. He tingut una "bossa" feta a partir  del meu intestí  prim que
funciona  com a fontaneria  normal  durant  20 anys i  que hauria  d'haver-se cucat  fa  7 anys.  Segons el  meu
gastroenteròleg de PAMF; atribueix el fort consum de cannabinoides a una "bossa" sana "en millor forma que fa
20 anys el dia que es va posar per primera vegada. "Ha escoltat els mateixos resultats de molts altres pacients
que utilitzen cannabinoides i ara els recomana als seus pacients". Craig

“Whoot Whoot, Rick Simpson Oil és INCREINGBLE !! Gràcies per compartir amb el món com fer aquesta
meravellosa cura a tothom. Vaig fer que la meva amiga Carmen prengués l’oli quan li van diagnosticar un
càncer de limfoma de Hodgkin. Fa un any que és CÀNCER SENSE !!! I la meva malaltia d’Addison s’ha
acabat sense deixar rastre i els metges no poden explicar com ni per què, ja que això no ha passat mai. PER I
puc i ho faig !!! CURATS DE CÀNNabis !!! ” Amy

“Hola, només pensava compartir amb vosaltres una bona notícia. El pacient oncològic del qual us vaig parlar
anteriorment ha passat recentment per una tomografia computaritzada. No hi ha tumors presents !!! Hi havia un
tumor al pit que tenia la mida d’un beisbol. Ell i els altres tumors han desaparegut completament. L’únic que
queda és una mica de teixit  cicatricial.  Ell  i  jo igualment lloem Déu per aquesta meravellosa medicina.  El
cànnabis, una planta impressionant, un regal que Déu ens ha fet a tots. Tots hauríem d’agrair a Rick Simpson i
els sacrificis que va fer per conscienciar la gent del que pot fer la planta de Déu. El pacient ha recuperat els 40
quilos que va perdre. Sembla més sa i millor del que mai he vist. Estic 100% confiat i crec que el Rick Simpson
Oil, quan es fabrica i s’utilitza correctament, pot curar el càncer. Ara, després de dotze anys de lluita contra
aquesta malaltia, aquest pacient no té càncer. Només podem donar la nostra glòria a Déu per això.

Gràcies de nou Rick, per ser un home de peu que va fer sacrificis molt grans per a la gent. Des de fa un any
estic  difonent  el  que  RSO pot  fer.  Ara  estic  100% segur  que  tot  el  que  es  va  dir  als  vostres  vídeos  és
veritablement blau. Prenc un altre pacient oncològic de l'etapa 4 i estic molt segur que es quedarà lliure de
càncer en menys d'un any. Seguiré difonent el millor que puc. També ajudaré a tanta gent com pugui. La veritat
prevaldrà. Gràcies per tot el que heu fet i encara feu. Atentament, creixeu la deessa ”
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“Aquesta cura és una realitat ARA. Li van dir a la mare que tenia càncer de pulmó en fase 4 el desembre passat.
14 mesos després es veu i se sent millor del que fa anys! Gràcies per tenir les boles que s’adhereixen a les
vostres creences ”. CK

“El Dr. Rondeau em va dir abans de Nadal que aquesta taca negra de l'esquena era melanoma. Vaig anar a ell
després que comencés a sagnar. Vaig tornar a casa i vaig començar a posar-me oli de cabdell a l'esquena i també
vaig començar a menjar oli constant. Vaig trigar menys de dues setmanes i el punt a l’esquena es va aclarir i
vaig continuar menjant unes 2 unces d’oli. Amb prou feines una marca a l’esquena i em sento fantàstic.

Philip també es va revisar durant un any i ha estat lliure de càncer durant més d’un any. Per tant, anomenen això
càncer  lliure.  No necessita  veure  un  metge  durant  almenys  3 anys.  NO VA PRENIR NINGÚ CHEMO I
NINGUNA RADIACIÓ, VA PRENDRE 4 UNCES D'OLI DE CANNABIS I ENCARA MENJA UNA MICA
POC QUASI TOT EL DIA. NO HI HA MOLTES PERSONES QUE BATEN EL CÀNCER DE VESTRE.
RICK ÉS EL NOSTRE HEROI ". Fusta de flauta

“Recentment, el meu xicot i jo hem elaborat el vostre oli i l’hem ofert a un bon amic que tenia un melanoma de
mal aspecte al peu. Vam explicar com utilitzar el vostre oli i ahir mateix va trucar per exclamar la seva sorpresa
que s’havia acabat completament. Amb un nou i fresc creixement de la pell per sota ”. Gwendolyn

"És difícil creure-ho per a les persones que no han tingut l'oportunitat d'educar-se sobre el poder curatiu de l'oli
de cànnabis ... Visc a la zona d'on és Rick Simpson, i hem vist el poder curatiu durant deu anys. Cura el càncer,
la diabetis, els trastorns musculars, els mals de les dents, especialment un remei miracle per a les cremades (cal
veure-ho per creure-ho).

Fins ara no hi ha res en què hàgim vist que no funcioni, si es pren correctament i regularment. Especialment bo
per al càncer de pell, nàusees, rampes a l’estómac i qualsevol cosa que calgui. Una bona nit de son. No hi ha res
que alleugeri l'oli de cànnabis de la vida de l'estrès i la majoria dels nostres problemes interns són causats per
l'estrès. Així doncs, aquí teniu. Molta sort a tothom. Realment funciona, només cal confiar-hi. Confieu en Déu i
Rick Simpson ". Terry

"Tot el que sé és que estava a punt d'anar, no podia més, va posar la meva història aquí i el meu àngel va
intensificar i em va enganxar amb l'oli RSO. Havia deixat de menjar i, amb tan sols uns quants grans d’oli
d’arròs, podia sentir el canvi dins meu. Abans, la meva vida estava al sofà amb un coixinet de calefacció,
mantenint les begudes baixes. Però el segon dia, ja estava al capdamunt, a la caixa de gel, buscava alguna cosa
per menjar, i vaig dutxar-me. Per a alguns això no és un gran problema, fins que arriba el moment en què no
pots aguantar el temps suficient per dutxar-te. Vaig continuar-hi, vaig guanyar pes, vaig començar a viure de
nou, recuperant la meva vida. Lament que no ho sabés abans de la cirurgia. 56, Kathleen, víctima de càncer de
mama femení blanc ”

“La mare del meu amic va tenir càncer de mama 3 vegades. Utilitzava marihuana regularment,  però el seu
metge li  va dir que no l’utilitzés quan passava una quimioteràpia.  Va escoltar el seu metge i va deixar de
consumir marihuana, però mai va millorar. La tercera vegada que va tornar, va ignorar el metge i va utilitzar
marihuana durant els seus tractaments i la continua utilitzant a través d’oli Rick Simpson i comestibles. Fa cinc
anys que està lliure de càncer i no té signes que torni! " Duane

"Només he de compartir aquesta excel·lent notícia amb vosaltres i els vostres seguidors ... L'amic de la feina de
la meva dona li va dir fa uns mesos que el càncer de pàncrees del seu marit havia tornat per segona vegada, la
meva  dona  i  jo  ja  coneixíem la  vostra  RSO,  de  manera  que  poseu-los  al  vostre  lloc  per  obtenir-ne  més
informació, etc., doncs va començar-hi de seguida i ahir va tornar a l'hospital per obtenir els resultats de les
seves proves més recents. L'hospital li va dir pràcticament que necessitava quimioteràpia, però el que realment
va passar quan van examinar els resultats és que el càncer havia esdevingut definitivament molt més petit que
quan es van adonar que havia tornat, de fet gairebé va desaparèixer. Es van desconcertar sobre com podria haver
disminuït (haurien d’aprendre sobre tot tipus de medicaments, eh, no només sobre els verinosos). Van dir que
volien eliminar el que queda, però li vaig aconsellar que continués amb les mateixes dosis que feia abans, ja
que, òbviament, ha tingut un efecte positiu i que no es molestés en deixar que aquests carnissers fossin a prop
seu. Tot i així, em va alegrar molt escoltar les notícies i no vaig poder esperar a fer-vos-ho saber. :)" Senyal
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- Ben fet, Mark, vés com se sent el pacient, en la majoria dels casos no són necessàries exploracions. Sembla
que si menja 120-180 g durant sis mesos, no té gaire preocupació. JB

“Hi ha milers de proves documentades que de fet curen el càncer en persones que es van negar a tenir res a
veure amb els metges, només el petroli. Vaig tenir càncer d’etapa 4. Només em quedaven tres mesos per viure i
això va ser fa 14 mesos ". Tom

“Només per fer-ho saber, aquí teniu una informació sobre el meu oncle Tom. El seu nou nivell de PSA és 0,1 i
estable. Gràcies per donar-nos el coneixement per salvar-li la vida. Va estar a la fase 4 de càncer de pròstata.
Volem fer un testimoni. Que deu et beneeixi." Sherri

"Des de la meva recuperació de la colitis ulcerosa i el càncer, ara el meu gastroenteròleg té TOTS els seus
pacients amb productes de cànnabis perquè són els antiinflamatoris més poderosos que coneix ... i funcionen
MILLOR QUE QUALSEVOL DROGA QUE POT PRESCRIBIR !!!" Craig

"Sé que cura el càncer ... Vaig curar la meva mare 3 vegades i ara no té càncer". Mc Jay

“Benvolguda Lara, només volia enviar-te un missatge molt ràpid per donar-te les gràcies per tot el que fas. Fa
uns 6 mesos que segueixo la vostra pàgina. (Ho sento, és la primera vegada que parlem. Suposo que no sóc
gaire parlant.) Tot i que poques vegades dic res a la vostra pàgina, he agraït molt la investigació que heu fet
perquè em va portar fent la meva pròpia investigació. Una de les coses que vaig aprendre quan vaig començar a
seguir les vostres publicacions va ser com el cànnabis pot curar el càncer. Això va arribar a casa perquè la meva
mare ha estat molt malalta de càncer de pàncrees des de fa aproximadament un any. Va estar molt malament
durant un temps i estàvem terroritzats perquè no acabés. Un dia vaig llegir la vostra publicació sobre oli de
cànnabis i vaig decidir preguntar-li a la meva mare si ho provaria. No havia consumit mai cànnabis abans, però
en aquest moment estava disposada a provar qualsevol cosa. Com que vivim al sud de Califòrnia, li vaig poder
demanar  un subministrament  d’oli  de cànnabis  durant  tres  mesos a  un distribuïdor  local.  Vam pensar  que
havíem tallat la quimioteràpia durant uns mesos per veure si el cànnabis funcionava tot sol. Sorprenentment, la
podríeu veure millorant de seguida. Es va sentir millor, va poder menjar millor, tenia més energia, però va poder
dormir  bé  sense  despertar-se  constantment.  Fins  i  tot  va  poder  caminar  per  l’habitació  sense  l’ajut  d’un
caminant per primera vegada a mesos. Fa uns dies la vam portar a l’especialista per veure quant s’havia reduït el
càncer. Ha estat prenent aquest oli durant dos mesos i dues setmanes a partir d’avui, i em complau anunciar que
el seu càncer ha desaparegut gairebé completament. El metge va dir que només tenia un 5 per cent de la mida
que tenia. Quan li vaig explicar com va passar, el metge no s’ho podia creure. Realment crec que vas ajudar a
salvar la vida de les meves mares. La lluita encara no s’ha acabat, però quasi s’ha acabat i ara es pot guanyar
totalment. Aquest missatge és de mi i de tota la meva família ... Gràcies pel que fas Lara. Gràcies de tot cor. ♥
”Degà

“Benvolgut CureYourOwnCancer.com, fa un temps, vaig llegir sobre el Rick Simpson Oil i vaig decidir provar
de fer-ne alguna. Fa molt de temps que cultivo marihuana. Vaig utilitzar alguns dels meus millors cabdells i
vaig elaborar una mica d’oli de cànem de primera qualitat. Ho vaig provar i no m'ho podia creure. Era tan potent
que era com res que mai he tingut.

Després de provar-ho, vaig conèixer un pacient que havia estat lluitant contra el càncer (el limfoma de Hodgkin)
durant uns 11 anys en aquell moment. Em vaig oferir a ser el seu cuidador mèdic de marihuana i subministrar-li
l’oli sense cap cost per a ell sempre que agafés l’oli segons el recomanat. En aquell moment, era més que menys
desconegut per a mi. L’havia conegut aproximadament un any abans en una reunió del club de compassió i vaig
saber que tenia el càncer. Tenia moltes ganes de veure si l'oli podia curar el càncer, com s'esmenta a "Run From
the Cure" de Rick Simpson.

Per tant, després d’entrar en contacte amb aquest pacient i presentar-li l’oferta, vam presentar la documentació
adequada al nostre estat i vam començar el tractament. El vam instal·lar fins a on estaria en possessió de les
plantes, de manera que, finalment, seria capaç de subministrar-se l’oli. Això també va formar part de l'acord,
que va aprendre a ajudar-se a si mateix. Vam començar el tractament. Al principi li va costar molt, perquè l’oli
era molt potent i prendre’l tres vegades al dia pot ser molt difícil.
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Al cap de tres mesos, un tumor a la part superior del pit va començar a reduir-se. Al cap de cinc mesos, el tumor
havia desaparegut completament. Després va entrar a fer una exploració CAT. Els resultats van tornar que no té
càncer. Els metges han estat intentant curar el seu càncer durant almenys 11 anys. Quimio, trasplantaments de
medul·la òssia, etc. Només calia aproximadament una lliura de cabdell de primera qualitat convertit en oli de
cànem. Té els resultats d’escaneig CAT abans i després al disc (aviat se’ns proporcionaran). S'ha presentat i ha
parlat públicament amb la gent. De fet, ara és un cuidador que ajuda altres pacients amb l’oli curatiu de cànem.

Aquesta història és el  veritable  negoci,  no BS. Tinc dos vídeos (tots dos a la dreta)  que es van fer en un
campament  de  cànnabis  local.  Un  vídeo  és  només  el  meu  pacient.  L’altre  vídeo  és  el  meu  pacient  i  els
testimonis  d’altres  pacients.  El  meu  pacient  i  jo  donem la  glòria  a  Déu  per  aquest  miracle.  Atentament,
GrowGoddess ”

"Fa un any, el meu oncòleg ens va dir que contactéssim amb l'hospici aviat, el càncer de còlon tornava als meus
pulmons i al còlon, m'havien tret del còlon el 09 i del fetge el 11. El meu marit va insistir que provessin una
roda de quimioteràpia més, al mateix temps. Quan vaig descobrir l'oli de cànnabis, vaig començar a prendre l'oli
el mateix dia que la quimio. El meu marcador tumoral era de 17,6. Després d’un tractament (i dues setmanes
d’oli), el marcador tumoral era de 10,6. El divendres passat, després de 2 tractaments i 5 setmanes d’oli, el meu
marcador  tumoral  és  de 4,8.  La  meva  infermera  em va  dir  que  no  sabia  el  que  estava  fent,  però aquesta
quimioteràpia no havia de produir aquests resultats. Em sento millor que en molt, molt de temps ”. Diane

"Ho vaig provar, tenia càncer de còlon, el càncer s'ha anat !!!" Jean

“Benvolgut Rick, tot i que no et conec personalment, sento que quasi series membre de la meva família per la
importància que ha tingut ja el teu paper per a la meva vida i per a la meva família.

Mai tindré prou paraules per agrair-vos el vostre compromís d’ajudar a la humanitat sencera amb un objectiu
totalment desinteressat. Visc a Eslovènia i he sentit que estareu aquí al final del mes i no perdré l'oportunitat de
donar-vos les gràcies en persona per donar la mà al meu heroi.

La meva xicota mare ha estat diagnosticada fa gairebé 3 mesos amb càncer de pulmó de cèl·lules petites de 4
etapes (un tumor gran com una pilota de tennis al pulmó dret, amb 2 metàstasis al fetge i als ganglis limfàtics).
Pocs mesos abans vaig tenir la gran sort de trobar-me amb el vídeo "Run From the Cure" i, fins i tot, si coneixia
els  molts  avantatges  de la marihuana medicinal,  em va sorprendre la revelació feta  a la  vostra  pel·lícula  i
recordo haver pensat "si em passa per tenir un càncer, segur que aniré pel petroli ". Aleshores no em va passar a
mi, sinó a la mare de la meva xicota, una persona realment especial que sempre em va encantar, a més de ser la
meva xicota mare.

Així que decidim prendre mesures immediatament i vaig tenir  la sort de trobar tota la matèria primera per
preparar la medicina. Tot i que estava oberta a la idea de prendre oli, també va començar amb la quimioteràpia
perquè en aquell moment tenia tanta por que faria qualsevol cosa per desfer-se d’aquesta merda malaltia.

Així que al principi va començar amb la quimioteràpia i des de l’endemà també va començar amb el petroli. Va
poder veure el gran efecte anti-quimio al cap d’1 hora després de prendre la primera dosi d’oli. Va ser increïble,
tot i que sabíem que el petroli probablement funcionaria, no esperàvem una millora tan ràpida. Després de 24
hores de vòmits continus i sentint que moria, va començar a sentir-se millor des de qualsevol punt de vista
(sense nàusees, sense mal gust a la boca,  gana,  dormir,  etc.)  i  va anar millorant  i  millor fins a la propera
quimioteràpia.

Després de 3 rondes de quimioteràpia i 35 ml d’oli, va fer la seva primera tomografia computada i els resultats
van ser realment encoratjadors, el gran tumor del pulmó era ara la meitat del que tenia a la TC anterior i de les 2
metàstasis que hi havia només en quedava un, i era més petit.

En  aquest  període  també  vaig  començar  a  investigar  molt  sobre  el  sistema  endocannabinoide  i  sobre  les
propietats dels cannabinoides. I és increïble veure quantes investigacions, estudis i experiments existeixen sobre
el tema i sembla que tota la ciència dóna suport al que heu descobert gairebé per casualitat. Darrerament, fins i
tot  el  National  Cancer  Institute  (d'Amèrica)  va  obrir  una  secció  al  seu  lloc  web  anomenada  "cànnabis  i
cannabinoides" i fa només un mes es va actualitzar amb molta documentació sobre THC i càncer.
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Ara, el motiu pel qual m’agradaria conèixer-vos en persona (a més del fet que us he d’agrair com us mereixeu)
és perquè necessito ajuda per convèncer la mare de la meva xicota que deixi aquesta quimio sense sentit que,
fins i tot si està curant càncer, la perjudica enormement!

He calculat  que el  15 d’aquest mes haurà completat  el tractament de 60 ml,  però el  27 hauria d’anar a la
cinquena ronda de quimioteràpia (que seguirà fins i tot a la sisena!).

Així que, com podeu entendre, vull evitar que vagi a fer una quimioteràpia quan ja no pugui tenir càncer. El
problema  és  que  se  sap  que  el  càncer  de  pulmó  de  cèl·lules  petites  respon  bé  al  començament  de  la
quimioteràpia (o almenys això és el que diuen els metges), de manera que li van dir que realment no és tan
sorprenent els bons resultats que va obtenir en la seva última tomografia computaritzada ...

El que li vaig suggerir és fer una altra tomografia computada abans d’anar a la cinquena quimioteràpia per estar
segura que no farà una quimioteràpia en un cos net. Va estar d'acord, però sé que té por d'anar en contra del que
diuen els metges ...

Em preguntava si potser seria possible tenir una trobada privada amb vosaltres abans del congrés i abans de la
seva cinquena ronda de quimioteràpia. Estic segur que estarà entusiasta de conèixer-vos i, probablement, podreu
trobar l’argumentació adequada i donar-li l’incentiu adequat per deixar la quimioteràpia.

Puc imaginar que probablement estigueu sobrecarregat de tot tipus de sol·licituds d’ajuda, de manera que entenc
totalment si no teniu temps i energia o, fins i tot, voleu participar en totes les tristes històries personals que
trobeu al vostre pas ... I independentment de la vostra disponibilitat per conèixer-me en persona sempre estaré
infinitament agraït pel que heu fet per mi i per al món sencer.

Gràcies de tot cor. Us desitjo tot el millor per a la vostra vida i espero que algun dia també pugueu tornar a una
vida normal en un món normal! Respect, xxx

PS Si voleu publicar aquest testimoni, no dubteu a fer-ho, però si us plau no etiqueteu ni utilitzeu el meu nom
perquè seguim utilitzant el petroli i vivim encara al país prohibicionista, de manera que no em puc permetre el
risc de ser atrapat. De totes maneres, us mantindré actualitzat sobre el desenvolupament del tractament i estaria
encantat de proporcionar-vos una història completa de bon final.

"Xxx, hauria de menjar 120-180 g d'oli d'alta qualitat durant sis mesos o més ràpidament, si pot. Ja no hi ha
quimioteràpia, ja no es poden realitzar tomografies, ja que són carcinogèniques i propagaran el càncer encara
més. Feu supositoris amb 0,2-3 g d’oli (foneu mantega de cacau, afegiu oli, remeneu, aboqueu-los en motlles,
deixeu-los refredar a temperatura ambient) i feu-los servir dues o tres vegades al dia a més de l’oli que menjarà
( si pot prendre-la, sinó reduir lleugerament la dosi oral). També hauria de vaporitzar l’oli diverses vegades al
dia: la tos ajudarà a netejar els pulmons i, posteriorment, també tossirà els tumors.

Pel que fa a conèixer-vos en persona, estarem més que encantats, però normalment fem un procés molt breu
amb aquells que volen fer quimioteràpia, ja no perdem el temps persuadint-los, la decisió els correspon. Des del
nostre punt de vista, tota la informació que necessiten es troba al nostre lloc i als llibres de Rick. Si algú vingués
i digués que volia prendre l'oli amb quimioteràpia, ni tan sols els subministraríem l'oli, algú més estarà més que
content de menjar-lo sense la quimio mortal. Qualsevol persona racional ha de saber que prendre verí no és bo.
L’oli farà una feina molt millor sense la quimioteràpia.

Aleshores,  de totes  maneres,  com més quimioteràpia  pren,  més oli  haurà de menjar  per desfer el  dany;  si
sobreviu a la quimioteràpia, és clar, que mai no se sap per endavant i cada injecció pot ser l’última. Ho sento,
però és així.

Així, doncs, tal com ho miro, hauria de picar l’oli i mantenir-se allunyada dels metges i dels seus tractaments
tant com pugui. Ha d’augmentar el pH del seu cos, menjar llavors de dues pomes cada dia i després menjar-ne
l’oli, prendre’l en supositoris, vaporitzar-lo i potser també utilitzar-lo tòpicament al pit en una tintura d’alcohol
o en una barreja amb llavors de cànem. oli o similar. Simplement seguiu les instruccions del nostre lloc i del
llibre  de  Rick  per  obtenir  els  millors  resultats.  Consulteu  també  els  vídeos  de  Youtube  de  Rick:  sentireu
pràcticament les mateixes frases que escoltaríeu d’ell o de nosaltres en persona, el missatge es mantindrà igual i
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és “Mantingueu-vos allunyats de la quimioteràpia i la radiació” tant com pugueu. Els millors desitjos, Jindrich
Bayer ”

“Com a algú que havia passat per la quimioteràpia quan era adolescent, et puc dir que no és un passeig pel
parc !!! Sentint això, et puc dir que estem intentant trobar una cura i per què no intentem tot el que podem per
trobar-la de formes menys doloroses. Donar verí per matar verí no sempre és la resposta, intenteu una cura
natural i vegeu què passa ”. Constança

“Hem de veure alguns canvis reals ... i els pares no haurien de ser obligats a injectar verí al seu fill (quimio)! Si
la gent sabés realment què era la quimioteràpia, endevinaria que la bombava al cos. Per no mencionar si teniu
sort i venceu el càncer, els efectes secundaris de la quimioteràpia. És fastigós! És hora de despertar Amèrica i el
món! ” 46/7 Lluitant per una cura

“Hola  Jindrich,  ahir  vaig  acabar  de  llegir  el  llibre  de  Rick.  Coses  fantàstiques!  Sincerament,  realment  no
necessito més proves sobre el veritable poder màgic del petroli.

També he fet alguns experiments i cada dia descobreixo alguna cosa nova que pot fer aquest medicament.
Increïble! Lamentablement, tot i que estic convençut, i encara que la meva xicota estigui convençuda, la seva
mare no és capaç de "deixar-se anar" completament ... i encara no està segura de deixar de fumar la quimio ...

Estic constantment intentant portar bones argumentacions, però no puc decidir per ella! Ella és la que té càncer i
és l’única que pot decidir què fer amb la seva vida.

Sé que es curarà de totes maneres al final perquè li farem tanta oli que li serà impossible morir. Però, tot i així,
crec que és tan estúpid i tan perillós jugar amb aquests fotuts productes químics, sobretot quan es té accés a la
medicina natural que s’ha demostrat que cura el càncer.

He llegit sobre la vostra experiència amb el càncer i el sistema mèdic ... Lamento molt la vostra pèrdua ... i ara
entenc millor la vostra actitud envers la tradicional anomenada "medicina". " Luigi

- Hola Luigi, gràcies per les teves bones paraules sobre el llibre i és una llàstima que hagis de passar. És la tria
que tria, però no m’acostaria a la quimioteràpia; només llegeix-li la història de la meva mare, potser entendrà
que prendre verí mai no és una bona idea, sobretot quan no és justificat ni necessari. Les seves possibilitats de
sobreviure a la quimioteràpia milloraran considerablement si pren l'oli, però, de nou, per què causar encara més
danys al seu cos malalt? No té cap sentit. Els millors desitjos, Jindrich

"Un amic em va asseure a veure Run From the Cure fa uns dos anys i mig pensant que em podria ajudar a la
psoriasi. Vam fer l’oli junts -la primera vegada per a tots dos- en tres setmanes, la meva psoriasi en placa havia
desaparegut. Des de llavors he estat fent l’oli i ingerint-lo. Si ingereixo cada dia i aplico l’oli per via tòpica a la
nit a les taques individuals que apareixen aleatòriament, la psoriasi és molt controlada i gairebé invisible. A
causa d’aquesta experiència,  vaig saltar  de dos peus i ara tinc el primer negoci de marihuana mèdica amb
llicència total a Colorado. Al cap d’un any del meu negoci, al meu pare se li va diagnosticar un melanoma en
fase IV, que s’havia estès als pulmons i al fetge. El seu oncòleg li va donar de 3 a 12 mesos i li va dir que
estigués preparat per a l'atenció de l'hospici. Immediatament el vaig començar amb un règim de RSO i cinc
mesos després, el seu càncer ha desaparegut. Desaparegut. El més fàcil del món! Gràcies Rick, per reintroduir
aquesta increïble medicina al món. :-) ”Erica

“L’oli de cànnabis cura el càncer. Sóc pacient amb càncer de mama en fase 3 i faig servir l'oli per curar-me ".
Adele

"Sense quimioteràpia, sense radiacions ... RSO i canvi de dieta ... RSO em va curar el càncer d'estómac sense
cap mena de merda ..." Dale

"Vaig fer-ho, el vaig administrar al meu fill de 18 anys ... Ara no hi ha signes de càncer. Et dec un enorme
agraïment Rick Simpson. Al meu fill se li va diagnosticar a l’octubre un sarcoma sinovial després d’haver extret
un tumor abans de fer-li una biòpsia ... Se li va dir que el càncer encara hi seria i que s’hauria pogut estendre als
pulmons a causa del tipus agressiu de càncer que és ... els resultats de les proves, no en poden trobar cap rastre
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per  al  seu  desconcert  ...  L’oli  de  cànnabis  va  ser  una  de  les  moltes  coses  que  vaig  començar  gairebé
immediatament després del diagnòstic ”. Amanda

“A un amic íntim se li administrava morfina per al dolor del tumor cerebral. La mateixa morfina va causar
addicció,  retirades  i  només  va  empitjorar  les  coses  durant  el  seu  ús.  El  mateix  cànnabis  va  ser  l’únic
medicament que va proporcionar alleujament als símptomes d’abstinència, depressió, dolor i el propi càncer. El
vostre missatge és el que va salvar el meu amic ". Jasper

“Estic molt emocionat amb l'oli. Aquest darrer mes era la primera vegada que en llegia o sentia parlar. Estic
encantat ... Senyor Simpson, molts de nosaltres us agraïm la feina desinteressada i amorosa que heu fet per a
tota la humanitat.  Ets la meva definició d’Humanitari !!! Des de 1998 sóc voluntari a Hospice, he vist com
molts pateixen i moren, fins i tot entre els meus braços. Pensar que gran part d’aquest patiment s’hauria pogut
alleujar és literalment desconcertant ... ”Cindy

- Segurament ho és, sobretot quan es considera que tota la informació sobre els "poders curatius miraculosos"
de l'oli de Rick Simpson és certa. Un oli que es produeix i s’utilitza correctament pot curar realment el càncer,
la diabetis  i milers d’altres malalties. Realment pot ajudar amb el dolor que la morfina no toqui. Realment
rejoveneix el cos i fa créixer els músculs. Crec que la paraula bogant no la descriu completament. JB

"OH DÉU MEU. Acabo de rebre notícies d'algú a qui estic donant llàgrimes a Phoenix a qui tenia i vull dir que
tenia càncer de ronyó. Després de prendre l'oli durant 90 dies, el més recent escanejat de PET mostra que els
tumors han desaparegut. Això és increïble. He vist a Phoenix Tears curar-ne molts des que hi treballo. Gràcies
per ajudar-me a ajudar els altres a curar-se ".

-  Enhorabona i  gràcies  per ajudar  els  altres,  Gregg. Ja no hi  ha exploracions,  només l’oli.  L'exploració és
cancerígena, pot provocar la tornada del càncer i qui ho vol? JB

“Hola estimat dolç Rick Simpson i Jindrich Bayer, espero que estigueu tots dos contents i feliços. Tenint en
compte les quantitats de correu electrònic que heu d’obtenir, estic segur que no em recordeu de fa mesos, de
manera que vaig incloure les nostres correspondències anteriors.

La mare és viva i molt sana! Dir que estem molt agraïts és una eufemització.

En el diagnòstic de febrer de 2012 (adenocarcinoma pancreàtic en fase 4 amb metàstasi al fetge i al pulmó), el
seu pronòstic era de 3 a 6 mesos amb una disminució severa prevista de la salut durant aquest període de temps.
En lloc d'això, és viva, feliç i es troba bé deu mesos després.

Sé que tots dos us oponeu a la quimioteràpia i nosaltres també ... Però quan van dir que feia tres mesos que hi
tiràvem TOT, inclosa la quimioteràpia juntament amb iniciar RSO immediatament. Ens han dit que ningú es
manté tan sa com la mare amb la quimio Gemzar que va rebre. L’RSO l’havia d’haver mantingut sana durant
aquell temps.

La quimio es va aturar fa 6 setmanes quan va decidir que podia sentir els inicis de la quimioteràpia. Ara fa 6
setmanes que no té quimioteràpia i se sent molt bé.

Des del seu diagnòstic el febrer de 2012, després de la acumulació inicial,  ha pres un gram de RSO al dia
(aproximadament 300 grams en total fins ara).

L'última exploració feta el dilluns 12 i 12 de desembre va mostrar una major reducció del tumor, inclosa la
documentació segons la qual  alguns dels tumors eren massa petits  per  visualitzar-se mitjançant  tomografia
computada. Va ser una notícia increïble! Després, dimarts vam obtenir els resultats del seu treball de laboratori.
Després de rebre tan bones  notícies  d’exploració,  ens va sorprendre sentir  que la  seva prova de marcador
tumoral (CA19-9) havia augmentat de 285 a 2100. Alguna vegada heu vist això passar? Teniu alguna explicació
sobre per què o com van augmentar els marcadors? Alguna idea? Alguna suggerència? Aquesta pregunta ha
arribat a diversos fabricants de RSO, però fins ara no hi ha cap resposta definitiva.

Aquests són els seus resultats CA19-9 fins ara. El nivell normal és MENYS DE 37. Al febrer es va fer una
prova de marcador no tumoral al diagnòstic inicial. 30-04-12 ... 23.568; 30-30-12 ... 5.240; 18-06-12 ... 4.458;
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8-8-12 ...  538;  10-8-12 ...  285 (L’última  quimioteràpia  va  ser  el  29-10-12);  17-12-12 ...  2.100.  Qualsevol
aportació que tingueu serà estimada per la meva família. Molt amor, B ”

- Benvolgut B, les tomografies computaritzades proporcionen una dosi massiva de radiació i això és el que
podria haver causat, a més la quimioteràpia era totalment innecessària. Voldria que mengés 180 g d’oli de la
millor qualitat el més ràpidament possible. Ja no es fan tomografies ni cap altra tonteria cancerígena, només
l’oli i tot el que pot prendre. Primer heu de desfer els danys causats per la quimioteràpia i la radiació i trigarem
una mica de temps, només ha fet que el petroli sigui més difícil. Igual que donar un antídot mentre li bombejem
verí a les venes, no té cap sentit per a mi. Els millors desitjos, Jindrich Bayer

“Una dona amb càncer de mama em va acostar fa unes 4 setmanes i vaig aconseguir que la dirigissin cap a la
direcció correcta. Té un tumor força important (crec que en podria tenir més d’un) i és capaç de sentir-lo. Han
passat només 3 setmanes des que va començar l'oli i el tumor ja s'estava suavitzant. No està malament durant 3
setmanes! Em sento molt animat per ella i només sé que aquesta senyora serà una altra història d'èxit. Un amor
". Corrie

“El meu pare té 89 anys, té càncer de pell a la cara. En tres ocasions l’he portat a l’hospital per fer-ne un tall,
cosa que l’obre a les infeccions, sense oblidar la presa de la residència de la tercera edat, que li costa molt. Fa
un parell de setmanes que he començat amb l’oli de cànnabis. Alguns d’aquests són de la mida del dit del meu
nadó fins al dit polze. N’hi havia 11 que he tractat ara, n’hi ha 4 de la mida de la mida del polze del dit del nadó.
Simplement moren i cauen de la pell curada. Estic sorprès com totes les infermeres i metges. ” Steve

“Només m'agradaria dir que estic molt content d'anunciar que la cerca del seu càncer per part del meu sogre ha
quedat completament neta per segona vegada després que el primer mostri taques als pulmons. El vam iniciar al
petroli just després que el primer va mostrar punts. El cànnabis li ha pres els pulmons i els ha netejat. Li van dir
que necessitava quimio. Estàvem en contra i el vàrem posar a l'oli. El cànnabis cura el càncer !!! També he
començat  el  meu  petit  pomerani  amb  l'oli  perquè  té  una  tràquea  col·lapsada  i  una  insuficiència  cardíaca
congènita. Des de l’estiu no ha seguit els medicaments habituals i no ha tossit amb prou feines per primera
vegada des de l’estiu (tos i galeig constant fins i tot en els seus productes farmacèutics donats pel metge). Té
més energia i ho està fent millor del que feia quan estava als medicaments ”. Karen

“També cura el càncer de coll uterí! No em podia permetre el tractament (ni tan sols UN ...) i vaig passar un any
sense cap tipus d’ajut medicinal ... però vaig fumar gairebé tots els dies ... després un any més tard, en el meu
examen anual, el metge i les infermeres van quedar impressionats ... no van poder trobar una cosa que no fos
una cicatriu lleu on havia estat el càncer ... ara estic 100% lliure de càncer ... gràcies a la marihuana ... no als
metges ... ni a la "medicina" ”... no tractaments ... sinó per una planta NATURAL pura, herbària ... Estic a prova
...

Els metges van dir que hauria d'haver tingut un càncer de nivell 5 per no haver rebut cap tractament ... però, tot i
així, s'havia acabat ... sense cap ajuda d'ells ... van quedar tan impressionats que em van enviar a l'HOSPITAL
DE L'ESTAT a LITTLE ROCK (UAMS) per fer més proves ... i UAMS tampoc va trobar res més que una lleu
cicatriu ... van dir que era un miracle ... Crec que només era marihuana ... Legalitzeu-la ja. .. ajudar a la gent ...
no és això el que feia servir la humanitat? " Mònica

"Estic molt agraït perquè David Triplett hagi posat el seu vídeo aquí ... m'ha encantat el vídeo i va ser una de les
històries que em va provar a provar oli de cànnabis amb un càncer de pell de carcinoma de cèl·lules basals al
front ... que ja ha desaparegut! ... No deixeu de difondre la veritat! ” Dee

“He utilitzat oli de cànnabis per tractar el carcinoma de cèl·lules basals al coll i a la cara del cap. AMB ÈXIT.
Aquest és un càncer ideal per investigar. És clarament visible a simple vista i es poden veure fàcilment els
canvis que es produeixen. He intentat generar interès per això aquí als Estats Units, però els federals tenen a
ningú,  i  sembla  que  tothom tingui  por  de  mort.  Mireu  què  podeu  fer  ".  Joseph  Siler  (Primer  missatge  a
CANNABIS CURES CANCERS! Group de Facebook administrat per Kane Slater, 7 de gener de 2010)

"Tinc un bony a la cuixa, abans era dur, gairebé 2 cm, ara fa menys de la meitat i es fa més suau (4 setmanes)".
Katri
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"Acabo de descobrir que no tinc càncer després d'haver estat al petroli durant 5 mesos seguits !!" Mimi

P. JB, teniu alguna cosa per curar certs tipus de tumors anomenats "hemangioblastomes"? Segueixo les teves
publicacions, així com altres. MAI he vist un tractament d’aquest tipus de tumor que no sigui l’excisió. En tinc
un munt. Graeme

R. No en persona, sens dubte no hem tingut l’oportunitat de tractar personalment tots els diagnòstics coneguts
per l’home, però, a jutjar pel que n’he llegit ara, no veig cap raó per la qual l’oli no hauria d’ajudar. Que jo
sàpiga,  només  el  poden diagnosticar  mitjançant  tomografies  computaritzades  i,  segons  la  meva manera  de
veure, tothom que es faci una tomografia computadora hauria de menjar almenys 60 g d’oli després. I si mengeu
aquests 60 g abans de la cirurgia, en la majoria dels casos estic segur que la cirurgia no serà necessària perquè
els tumors no hi seran. Així que sens dubte provaria jo mateix l’oli. Tots els desitjos, JB

“El fet que els placebos curin algunes persones és motiu per descartar la medicina per sempre i estudiar l’art del
placebo. Dit això que mai no feu un estudi amb placebo quan teniu una cura eficaç, teniu raó: això mataria la
meitat dels vostres pacients, malalts i cruels ". Christopher

- De fet, seria malalt i cruel, i per això jo personalment no ho faré. Altres ho poden si volen, però jo no. Vull
que el sistema mèdic comenci a utilitzar l'oli com a placebo; si demostren que tot el que volen utilitzar és més
segur i eficaç que l'oli (i és més divertit / agradable per al pacient), poden continuar venent-lo . Si no, llavors no.
Crec que és bastant senzill i molt racional. I així serà en el futur de totes maneres, per què esperar? JB

“Mai no és tard per acceptar el fet que el cànnabis sigui simplement medicina. Al mateix temps, mai no és
massa tard per començar a utilitzar l’oli com a medicament, independentment de quina sigui la seva condició o
de la seva gravetat. Amb l'ús de l'oli, normalment hi ha una possibilitat per al pacient o l'oli li proporcionarà la
màxima qualitat de vida fins al final. I això també és molt. "JB

“Quan els pacients que han pres quimioteràpia comencen a utilitzar l’oli, el primer que ha de fer és desintoxicar
el cos. Per tant, de vegades es necessiten 120-150 g de l’oli abans que comenci a atacar el càncer. Realment no
és una bona idea prendre quimioteràpia,  sobretot quan és absolutament innecessari tenint en compte que el
sistema mèdic coneix des del cànnabis com a cura per al càncer des de fa desenes d’anys. "JB

P. Pacients amb càncer "terminal": els inicieu de forma agressiva amb 1 gram al dia o els treballeu al llarg d'una
setmana més o menys? Consells per experiències?

R. No, sempre comencem amb dosis petites i seguim pràcticament les instruccions. Per descomptat, si tenen
experiència prèvia amb el cànnabis i saben que no hi ha res a tenir por, de vegades podeu començar amb una
dosi  més  alta.  Però  mai  se  sap  com  respondrà  el  pacient  a  l'oli,  a  més  de  que  solen  prendre  diversos
medicaments, de manera que potser voldreu anar amb compte i vigilar la pressió arterial del pacient, etc. La
recomanació general és seguir les instruccions, el menys formal és: seguiu el vostre instint i el vostre judici i
quan el pacient no té “res a perdre”,

No dubtaria en donar-los una dosi elevada quan fos necessari (mal d'esquena agut, etc.). Un gram d’oli de molt
alt nivell pot fer que un usuari sense experiència sigui molt alt. De vegades, aquesta coma induïda pel cànem
seria beneficiós i estic segur que s’utilitzarà d’aquesta manera per a l’anestèsia abans de la cirurgia,  tard o
d’hora de totes maneres, però ara volem que els pacients es quedin a la seva zona de confort tant com sigui
possible. Espero haver-ho explicat bé. Els millors desitjos, JB ”

“Corrie, amic meu, em vas ajudar amb ***. Li he estat donant medicaments pels seus tumors neuroendocrins.
Porta 1 mes a la medicina i comença a reduir-se. Era tan gran que li empenyia l'estómac, però ara ha arribat al
punt que pot tornar a menjar i el seu metge va dir que mai no va veure que un tumor com aquest es reduís tan
RÀPID. El va espantar i tots els treballs de sang van tornar a la normalitat, de manera que un altre es va curant i
això és IMPRESSIONANT. I sou impressionant i Déu és gran ”.

“Tinc un amic que té càncer de cervell i tinc Cml. L’oli funciona per a tots dos !!! El meu amic és una prova de
primera mà als meus ulls que aquest oli és un miracle ... Tenia els meus dubtes abans, però no ara! Agafeu l’oli,
FUNCIONA! ” Tyler
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"L'amic de la meva mare em va preguntar l'any passat si podia fer un curs d'oli de cànem durant 6 mesos per a
la seva mare, a partir del cànnabis de més qualitat. Tenia càncer de coll. Li vaig fer l'oli seguint els consells de
Youtube, i després el vaig publicar a Rússia. Va utilitzar el primer curs de 6 mesos amb resultats sorprenents i
va demanar una altra dosi de 6 mesos, li vaig enviar una altra càrrega i ara, 14 mesos després, té bona salut.
Estàs fent una feina increïble, Rick. Gràcies." Gareth

“Hola em dic Alysa Erwin i tinc 16 anys. El 2011 em van diagnosticar un astrocitoma anaplàsic en etapa 3.
Nosaltres (la meva família i jo) vam prendre la decisió d’utilitzar un concentrat de cànnabis. La Universitat de
Michigan ens va dir que probablement no sobreviuria més d’un parell d’anys i que el càncer en si mateix era
inoperable  perquè  es  trobava  en  una  formació  d’aranyes.  El  gener  passat  vaig  anar  a  fer  la  ressonància
magnètica habitual a la Universitat de Michigan. Tots els tumors han desaparegut ".

“Em van tornar a diagnosticar càncer. Tercera vegada. Fase 4 d'os i fetge, per càncer de mama. La meva història
de càncer va començar fa gairebé 7 anys, sóc dels afortunats que he sobreviscut a la quantitat de quimioteràpia a
què he sotmès el meu cos, per no parlar de la radiació. Aquest tercer diagnòstic em va convèncer que ja havia
acabat; Vull dir qui sobreviu a aquest tipus de diagnòstic ??

Així que vaig anar a buscar miracles i vaig trobar a Rick Simpson. Estava segur que no hi havia manera que
aquest noi digués la veritat, així que vaig mirar més a fons. Vaig començar a connectar amb la gent de Michigan
i vaig aprendre més sobre l’oli de Rick Simpson o l’oli de cànnabis i el resultat que experimentaven persones
com jo, que era la supervivència, la remissió, la cura.

En aquest moment no tinc res a perdre, així que vaig contactar i vaig demanar ajuda. Vaig començar a ingerir un
gram al dia de la meva medicina, treballant lentament fins a la dosi. El descans es va convertir en una gran part
del  meu  dia,  que  és  exactament  el  que  necessitava  el  meu  cos  de  lluita.  L’únic  efecte  secundari  que  he
experimentat és la quantitat i la meravellosa qualitat de son que tenia. Això a més de la meva regulació de la
pressió arterial i el meu dolor ara està controlat.

Fa menys d’un any em van diagnosticar càncer d’os i de fetge de la fase 4 amb innombrables tumors (tants que
deixen de comptar), em van dir que posés les coses en ordre. (Això encara em treu l'alè.) Avança ràpidament
fins avui i estic a centímetres de la remissió. La meva anàlisi de PET la setmana passada va ser negativa ...
Negativa! Mai no n’he tingut cap. Vol dir que no hi ha càncer. L'única raó per la qual no estic en plena remissió
és perquè hi ha un parell d'ombres als meus ossos en l'exploració del gat, però continuo el meu tractament i
aquelles  també aviat  desapareixeran.  Això no és res més que un miracle,  innombrables  tumors a un parell
d’ombres que ni tan sols apareixen en un PET.

La gent pot dir que aneu amb compte amb la paraula curar ... Però, vull dir, és el que és. Estic aquí i cada dia
tinc més salut i en John m'ha ajudat a arribar-hi. Em va acollir quan el vaig trucar i li vaig demanar ajuda. Ell i
el seu grup s’han dedicat el temps a seure amb mi per assegurar-me que estic educat sobre la serietat d’aquest
medicament i el compromís que pren totes les nostres parts per fer-ho possible. Per a mi i per a vosaltres això és
una qüestió de vida o mort. Espero que tothom s’ho prengui tan seriosament. Dependrem d’aquest medicament
la resta de la nostra vida.

El Michigan Cannabis Club ha atès les meves necessitats medicinals i les meves necessitats educatives. Aquest
és un grup seriós i necessiten un suport seriós, beneïu-vos John Roberts, els vostres sacrificis m’han mantingut
viu. Si us plau, ajudeu-los ara perquè puguin continuar ajudant tants. Gràcies!!"

-  Aquesta  actualització  es  va publicar  fa  diversos  mesos  i  ara  està  en  plena  remissió.  Projecte  Càncer  de
Michigan

"Sóc un home de 68 anys que vivia en el que jo considerava una vida sana i normal sense problemes importants
i em mantenia amb una vacuna contra la grip i revisions anuals. Les meves funcions corporals estaven bé i tot
semblava correcte fins que un matí em vaig despertar amb un terrible mal de panxa.

Pensant que era un apèndix o una hèrnia, la meva dona em va precipitar a urgències. M’han operat d’urgència
unes 2 hores més tard, el 15 d’agost de 2012, i hi havia un tumor massiu al còlon que es va extirpar juntament
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amb 14 ganglis limfàtics. Una setmana després, el meu interior es va obrir i em va enverinar i això va provocar
una segona cirurgia.

Començant a sentir-me millor 4 dies després, em posava de peu i recuperava lentament la mobilitat i començava
a sagnar. De tornada a la cirurgia número 3 i un dia després va tenir un infart lleu.

Poc després d'aquests -33 dies a la UCI- em van donar l'alta i emportaven una BOSSA D'OSTOMIA. La bossa
va estar amb mi durant 8 mesos i es va fer una cirurgia d'inversió sense complicacions. El cirurgià va dir que el
càncer no s'havia estès més enllà dels nodes.

Malgrat això, em van marxar a la clínica del càncer i van començar a discutir sobre quimio i radiació com a
"seguiment". Protocol estàndard que van dir. BULLSHIT va dir que jo! No hi haurà radiacions del meu cos ni
enverinament més amb quimio o radiació. L'oncòleg de la Clínica del Càncer no va discutir i va esbossar els
seguiments cada 3 mesos durant un any, cosa que va comportar una tomografia computada i un treball de sang.

Vaig obtenir el material tal com va esbossar Rick Simpson i vaig produir el RSO. Seguint totes les instruccions
per al procés d’extracció i fent servir Nafta com a dissolvent, tenia l’oli acabat en xeringues i vaig començar a
ingerir-lo dues vegades al dia, una petita quantitat cada vegada.

Vaig completar el quart curs de seguiment a la Clínica del Càncer i van declarar que la tomografia computada
no mostra res que indiqui la presència de CÀNCER. Els treballs sanguinis van mostrar el nivell de CEA a 1,4,
però què diables, tothom té una o dues cèl·lules cancerígenes. Consideren que qualsevol cosa de més de 5 anys
pot causar preocupació. Ara estic preparant un altre lot i ingeriré diàriament com a mesura preventiva.

A Tothom que pateixi càncer ara li suggereixo que faci el mateix. No tenim res a perdre i tot a guanyar ”. Gerry

"És massa tard per salvar algú que té l'etapa 4 i que ja té pell i ossos i que amb prou feines pot caminar per la
pèrdua de força?" Caiguda

"Mai és massa tard. S’han vist molts miracles amb l’ús d’aquest oli. Si no pot salvar-los, el mínim que farà és
alleujar el seu patiment sense els durs efectes secundaris dels productes farmacèutics. Tingueu en compte que si
comencen amb dosis elevades, hi haurà molta son fins que no s’acabi la tolerància. És molt potent ". efecte

“Sóc guerrer  contra  el  càncer  de mama dues  vegades.  M'agradaria  ser  la  prova  viva  que el  vostre  petroli
funciona per salvar vides ". Michelle

"Jo també, lliure de càncer de tiroide !!" Michelle

“Alba: digueu què voleu de mi, desafiant-me, jutgeu-me ... El vostre argument no és vàlid! Aquest és l’escaneig
final que mai obtindrà la mare! EL CANNABIS MATA EL CÀNCER!

Stacy: Quina etapa va ser la teva mare? Sé que ja l’heu publicat una vegada, però ho oblido. Això és un 
reportatge fabulós de seguida !!
Alba: Stacy, era el carcinoma de cèl·lules petites del pulmó de l'etapa 3. 5 tumors amb petits mets al sistema 
limfàtic superior.
Debbie: És tan fenomenal! Mai he sentit a parlar de ningú que curés cèl·lules petites, fins i tot amb tots els 
protocols habituals. Això és notable! No només has salvat la vida de la teva mare, sinó que això salvarà altres 
vides perquè és una prova que el cànnabis funciona. Moltes gràcies per compartir això.
Dawn: Debbie, ho va fer tot, oli de cànnabis - quimioteràpia, PERUT es va curar abans que es fessin els seus 
tractaments de quimioteràpia i de radiació, de manera que va rebutjar el tractament restant i es va quedar amb 
l'oli ... Que encara pren i prendrà CADA DIA per la resta de la seva vida!
Steve: diu que "això és més compatible amb els canvis posteriors a la radiació". Va tenir radioteràpia?
Alba: Steve, sí que ho va fer, però no va acabar mai ... La doctora és a terra! ”

“Pacient: Linda V., Data de servei: 16/11/2013, Procediment: CT PIT AMB CONTRAST

Es va realitzar una TC del tòrax ... Es fa una comparació amb la TC del tòrax anterior a partir del 8/7/13

INDICACIÓ: Es tracta d’una dona de 64 anys amb antecedents de càncer de pulmó ...
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CONCLUSIONS: Hi ha un augment del canvi intersticial i un engrossiment septal interlobular ... que es millora
en comparació amb l’examen previ ... No es demostra cap nòdul definitiu de teixit tou mediastinal ni adenopatia
mediastínica.  No hi ha evidències definitives de limfadenopatia axil·lar  o limfadenopatia hillar.  A part dels
canvis posteriors a la radiació en l'aspecte medial del lòbul superior dret, no es demostren opacitats pulmonars
parenquimàtiques addicionals ni nòduls pulmonars sospitosos. La tràquea i els bronquis principals són patents.
No  hi  ha  vessament  pleural.  La  mida  del  cor  és  normal.  No  hi  ha  vessament  pericàrdic.  Les  porcions
visualitzades de l’abdomen superior no són remarcables. No hi ha una lesió òssia esclarosa o lucent focalment
agressiva.

IMPRESSIÓ: Millora dels canvis post-radiació al hillum dret i l’aspecte medial del lòbul superior dret. No hi ha
proves concretes de malaltia recurrent o residual ".

"El petroli va invertir tots els danys causats per la radiació i es va curar fora de creença ... La marihuana mèdica
em va SALVAR i em manté fora de cinc farmàcies. Vaig perdre el ronyó dret per quimioteràpia i comença a
agafar-me fins on em fa mal tenir pell sobre mi ... i als pocs minuts de consumir els olis en una tintura que faig
que les convulsions s’aturin i quedi allunyada durant mesos ... això és només un dels olis que van revertir el
dany nerviós dels meus ulls causat per la quimioteràpia on em van diagnosticar glaucoma i, a la meva última
visita fa només 6 mesos, no mostra cap signe de glaucoma i la meva visió és millor quan medico ... ”Teresa

“La meva tia, amb glioblastoma de l'etapa 4, va passar de cadira de rodes a caminar després de només tres
dosis! El seu costat esquerre va estar paralitzat durant més d’un mes. Però ara completament funcional !! Tan
emocionat! ” Nicolette

“Vaig treballar durant molts anys en un col·lectiu i tenia un càncer de pell al braç esquerre a causa de penjar-lo
a la finestra mentre conduïa. Ara sé que ningú no m’ha de creure, però vaig començar a posar-hi oli RSO cada
dia i juro que s’ha anat. Va trigar un parell de mesos, però realment ha desaparegut on ha estat durant anys ”.
Randy

"Això ha canviat la meva vida després de diagnosticar-me una LMC (leucèmia mielògena crònica) fa gairebé un
any i  vaig veure el  vídeo Run From the Cure sobre com l'oli  de cànnabis  curava els  pacients amb càncer
terminal. Bé, sóc una prova viva que això funciona. Ha canviat els meus nivells de càncer. Encara no estic curat,
però espero que aviat puga dir que sóc un supervivent, així que, tret que hàgiu caminat un quilòmetre amb les
sabates de qualsevol pacient oncològic, no comenceu a punxar alguna cosa que no sabeu res ”. Denise

"Jo crec. Al meu amic se li va diagnosticar 3 tipus de càncer. Li van donar 3 setmanes de vida. Ara, dos anys
després, ha baixat fins a 1 amable i va bé ”. Sandra

“El meu germà tenia  limfoma,  estómac, metastitzat  a la columna vertebral.  Les drogues que li  donaven el
mantenien despert tota la nit i cada dia i mai arribaven a dormir ni menjar durant setmanes. Una píndola d’oli
d’un gram i es queda a dormir 18 hores i menja a gust. Una setmana més tard, no té càncer al 78%. El metge
estava desconcertat. No li vam dir perquè estava en un estat no mèdic, però el cànnabis li va salvar la vida i la
nostra. Ara, un any després, EL MEU GERMAN BATA EL LIMFOMA! Això no ho fa ningú ... sense cànnabis
”. Errl

“Actualment tinc càncer d’etapa 4. He tingut ablació i resecció hepàtica, així com quimioteràpia folfox. He
utilitzat els marcadors de petroli i tumors que van passar de 1200 a 3. Tot l'equip mèdic va dir NSD. No hi ha
signes de malaltia ". Jim

"Em vaig desfer de cinc dels meus tumors que utilitzaven oli  de cànnabis ...  va ser interessant  veure com
s'enfrontaven els metges quan no va poder trobar els cinc dels tumors originals ... on anaven? Importa? Gràcies
a l’oli de cànnabis ”. Kelly

“En tenia una ampolla gran, una estona enrere. Em prendria una gota al dia. La persona que m’ho va donar em
va tornar a demanar. El va acabar donant a una dona que s’estava esvaint del càncer. No podia menjar, beure, i
molt menys viure realment. Pesava menys de 70 lliures. La meva amiga li va donar l'oli ... voilà! Va començar a
menjar,  beure  i  va  continuar  la  seva  lluita  ...  amb èxit.  Creient  fermament  en  les  propietats  curatives  del
cànnabis ”. Tara
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“Avui he rebut notícies sobre un home al qual he donat una gran quantitat. Tenia un tumor de càncer a la gola.
Ha estat completament alimentat amb tubs des de principis d'abril del 2013. La dona de l'home malalt llora a
tots plorant. Després de 4 setmanes de prendre oli 2 vegades al dia, ja no hi ha. Completament desaparegut ...
Ha menjat aliments sòlids ...  No hi ha tractaments nous ni medicaments nous, només RSO. Comparteix el
coneixement, salva una vida ". Jared

“Degà: la meva tia va utilitzar quimioteràpia. Els mateixos resultats. MORT.

Stephen: Disculpeu la vostra pèrdua. He vist com l’oli de cànem treia el càncer de pell de la meva padrina. Crec
que encara cal agafar-lo aviat. Estic segur que el cànnabis va ajudar ”.

“Acabo de saber que el meu pacient de 16 anys que tenia un limfoma no Hodgkins és CLAR! Els tumors han
desaparegut, els laboratoris són normals ". Janet

“Va rebre una trucada d'un pacient malalt terminal. Fa un parell de mesos que tracta amb RSO. Càncer d’intestí.
La doctora Ted va tenir mesos de vida. Jindřich Bayer, em complau informar que a l'últim doctor Appt li va
donar el millor regal de Nadal de la història. Ell li va dir: no puc trobar cap càncer, i és possible que visquis !!!!
És un regal de Nadal. Gràcies Jesús !!!! Mai diguis mai ... ”Raymond

“He tingut dos amics que van sobreviure al càncer fent el famós Simpson Oil! Un tenia càncer de pulmó i se li
van donar 6 mesos de vida, ja fa 7 anys que viu i l’altre ha passat per càncer dues vegades, l’últim va ser el
càncer d’ovari i em complau dir-ho fa dues setmanes, que no hi ha més càncer! Les dues vegades va fer servir
oli de cànnabis !! ” Vicki-Jane

“Fa un any que segueixo la pàgina de Rick, des que la meva mare va obtenir el diagnòstic de càncer de pulmó
de cèl·lules petites. Li van diagnosticar el març de l’any passat i poc després va començar la quimioteràpia. Va
suportar la radioteràpia i la quimioteràpia durant l’estiu i es va posar molt malalta, ja que la ràdio li va cremar la
gola, de manera que no va poder empassar-se ni menjar, etc. va estar ingressada durant gairebé dos mesos.
Després  va  tenir  una  mica  de  radiació  cerebral  (preventiva,  bleh:  /)  durant  tot  aquest  temps  havíem estat
investigant a fons i havíem començat el nostre viatge per reunir-ho tot per produir el nostre propi petroli des de
zero. Cosa que vam aconseguir fer -sí!

Així, després dels seus primers dos dies de radiació cerebral, es va posar molt malalta, de manera que vam
decidir que començaria el petroli (octubre). Des de la primera dosi, mai va mirar enrere !!!! Va navegar per la
resta  de  radis  cerebrals  i  va sorprendre  els  metges  que  no  tenia  migranyes,  ni  vòmits  greus  ni  pèrdua  de
memòria, etc. Volava!

Per tant, després del seu control a l'octubre, va mostrar una gran reducció del tumor pulmonar, però encara hi
era. Volien tornar a veure-la al gener per decidir els passos següents. Així, vam treballar fins al novembre i el
desembre administrant-li  només oli  i  cap altre  tractament.  Va tenir  un revés menor a Nadal i  es va sentir
deprimida i va vomitar durant dues setmanes, però la vam tornar a posar en els seus batuts vegans crus i herba
de blat. La seva gran revisió després de les seves darreres exploracions va ser ahir, no ho suposo ... La meva
mare no té càncer !!!! Ha desaparegut !!!! Que increïble és això !!!! ” a través de Janet

“Fa uns 6 mesos a la meva mare se li va diagnosticar un melanoma metastàtic de càncer terminal amb 6 tumors
als dos pulmons. Els metges ens van dir que la quimioteràpia i la radiació no farien res i van dir que tenien un
nou tractament que havia tingut èxit en evitar que els tumors creixessin i potser expandissin la seva vida durant
un parell d’anys més. Vam començar el nou tractament i els efectes secundaris eren horribles, de manera que
ens vam aturar. Aproximadament una setmana més tard, un amic meu va mencionar el vostre documental a
Youtube, Run From the Cure.

Després de veure això, vaig decidir quin mal podria provar? Ei, si no funciona, morirà igualment. Per tallar una
història llarga, la mare ha ingerit l'oli durant uns 3 mesos i va fer exploracions fa 2 dies i 5 dels 6 tumors han
desaparegut COMPLETAMENT i l'últim és la meitat de la mida que tenia.

No puc expressar amb paraules l’agraïment que tinc per la vostra informació i per salvar la vida de la meva
mare. És horrible pensar en totes les persones i nens del món que pateixen i moren quan una simple planta pot
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solucionar tot això. Ara estic decidit a difondre la notícia i, potser, a cultivar-ne una de pròpia i fer oli per a
persones que conec que necessiten ajuda. Gràcies de nou i molta sort en el futur amb tot ”. a través de Janet

"Càncer d'ovari, 5,5" tumor, 90 dies de vida, estès a l'estómac ... Ingerit 90 grams en 38 dies. Ja no hi ha càncer.
Tingueu tota la documentació que caldria creure, però encara la gent no. Déu us beneeixi Sant Simpson per
ajudar-nos a mantenir la nostra mare !!! " Larry

"Tinc notícies bastant impressionants. Un dels meus peeps a l'est va donar-ne un, compti-ho ... UN tub d'oli a un
amic que tenia un tumor massiu embolicat al voltant de l'artèria caròtida. El va ignorar, es va fer créixer el
cabell  llarg per amagar-lo a  mesura que creixia.  El  seu germà,  metge,  no sabia què fer,  ja  que el  pacient
rebutjava la quimioteràpia. Incapaç d’ignorar-ho més, fa 2 dies el van portar a la sala d’operacions pel que havia
de ser una cirurgia massiva. Hi van assistir diversos especialistes / cirurgians, ja que aquesta seria una cirurgia
altament perillosa, llarga i complicada. Intentarien eliminar el màxim possible del tumor i haurien de prendre
una vena de la cama i trasplantar-lo al coll. Li van obrir el coll i el tumor VOILA va quedar completament
encapsulat i separat de la caròtida. Han entrat i ho van treure literalment. Els metges estan desconcertats i volen
un informe detallat de tot el que va fer. No serà una llarga llista de gent. Només sucs i UN tub d’oli ”. Corrie

“El petroli és increïble !! Una amiga meva tenia quists ovàrics ... es va sotmetre a una cirurgia per retirar-ne un i
al cap d'un mes va tornar a descobrir que en tenia més. Va passar un mes i es va duplicar de mida i se li va dir si
passava alguna cosa i tornarien a fer una cirurgia d’emergència. El seu noi li va fer oli ... se la va prendre durant
3 setmanes ... per a la seva sorpresa quan va anar a fer la seva pròxima ecografia, ja gairebé no estava. ” Jolie

“Avui fa un any algú molt proper a mi em va dir que tenia càncer terminal. Li van dir que li queden 8 mesos de
vida. Al cap de cinc dies, li vaig donar una mica d’oli de cànnabis per ingerir menjant la meitat d’una mica de
gra d’arròs de l’oli. Al cap de 6 setmanes es va produir una reducció de la mida del tumor i no hi va haver
signes que es propagés tal com es deia.

Estic content de dir que el tumor tenia la mida d’una toronja gran i avui la mida d’una gla. L’oli de cànnabis li
ha salvat la vida. Continuarà menjant l’oli fins que no se n’hagi anat. No només cura el seu càncer terminal,
sinó que també ha tingut un efecte sorprenent sobre la seva salut. Era prediabètic i tenia obesitat i ara ha baixat
del pes perfecte i està feliç que mai.

Animo a tothom a estudiar la teràpia amb oli de cànnabis. Si us plau, mireu -> Vídeo de RICK SIMPSON
"RUN FROM THE CURE" a Youtube ... És possible que us salvi la vida o algú que conegueu. Doneu-los el do
de la vida! ” Jose

Proves

"Rick  Simpson  Oil  té  plena  credibilitat  científica  si  us  molesteu  a  llegir  la  literatura  científica"  Robert
Melamede, alias Dr. Bob

"La inhibició de la via de supervivència cel·lular condueix a la desfosforilació de Bad i la translocació d'aquesta
proteïna Bcl-2 als mitocondris i, posteriorment, a l'apoptosi". Ummmm, els termes de Layman si us plau ??? ”
Oportunitat

- Això es tradueix en: "El cànnabis mata les cèl·lules cancerígenes", Chance. JB

P. Per què hauria d’esperar que els metges donessin suport a l’afirmació que el cànnabis cura el càncer? 

R. Bé, perquè cura el càncer i això és tot. El THC causa apoptosi, de manera sorprenent que provoca apoptosi
en tots els càncers. Per què? Bé, perquè l’oli descarboxilat entra a totes les cèl·lules del cos d’alguna manera si
s’ingereix en les quantitats adequades. El sistema endocannabinoide regula el sistema immunitari, de manera
que, quan el sistema immunitari funciona correctament, també pot combatre el càncer. No hi ha gaire cosa,
realment, és realment ofensivament senzill.
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L’oli d’alta qualitat produït correctament és la millor possibilitat que té el pacient de totes maneres (pot ser que
sigui necessària una cirurgia en alguns casos que posin en perill la vida). I si coneixeu una opció de tractament
més segura, eficaç i divertida per al pacient que l’oli, bé, expliqueu-nos-ho. No n’hi ha cap.

Mireu què diuen Mechoulam i Pacher: “La inflamació / lesió dels teixits provoca elevacions ràpides dels nivells
d’endocannabinoides  locals,  que  al  seu  torn  regulen  les  respostes  de  senyalització  en  cèl·lules  immunes  i
d’altres que modulen les seves funcions crítiques. S'han informat de canvis en els nivells d'endocannabinoides
i / o expressions del receptor CB2 en gairebé totes les malalties que afecten els éssers humans, que van des del
trastorn cardiovascular, gastrointestinal, hepàtic, renal, neurodegeneratiu, psiquiàtric, ossi, cutani, autoimmune,
pulmonar, fins al dolor i el càncer, i modula CB2 l'activitat del receptor té un potencial terapèutic enorme en
aquestes patologies ". http: //www.ncbi.nlm.nih. gov / pubmed / 21295074

I com ho fas tot això? Doncs amb l’oli. Equilibreu els nivells o els col·loqueu en un excés, quan calgui. Podeu
menjar l’oli, fregar-lo, vaporitzar-lo i prendre’l en supositoris, i entre aquests quatre mètodes podeu trobar una
manera d’ajudar a tots i cadascun dels pacients d’aquest planeta. Més endavant, els metges injectaran els tumors
amb l'oli i els reduiran en temps rècord d'aquesta manera (no es recomana a casa).

I per què he suggerit càncers de pell (o úlceres o cremades diabètiques)? Bé, perquè es pot veure el que hi passa
i normalment no triga a curar-los amb l’oli, unes setmanes com a màxim en la majoria dels casos. Aleshores,
simplement adoneu-vos que el mateix que passa després d’una aplicació tòpica a la pell passa a l’interior del cos
quan ingeriu l’oli. De nou, ofensivament senzill, però al final és una explicació molt precisa. I després torneu al
que Mechoulam va escriure: "S'han informat de canvis en els nivells d'endocannabinoides i / o expressions del
receptor CB2 en gairebé totes les malalties que afecten els éssers humans, que van des de cardiovasculars,
gastrointestinals,  hepàtiques,  renals,  neurodegeneratives,  psiquiàtriques,  òssies,  cutànies,  autoimmunes,  els
trastorns  pulmonars  al  dolor  i  el  càncer  i  la  modulació  de  l'activitat  del  receptor  CB2 tenen un potencial
terapèutic enorme en aquestes patologies ".

- Sabent tot això, vaig a modular la meva activitat del receptor CB2 immediatament. JB

"Em va curar del càncer ... Etapa 4 del cervell ... Així que sí." Cristall

“Dir que cura el càncer és una sobrevaloració bastant perillosa i il·lusionant d’un punt vàlid que mereix una
investigació més gran. Però no, no, no. El cànnabis no cura el càncer. En aquest moment no hi ha una cura
definitiva i real per al càncer, i només una sèrie d’esforços presumptes mèdics, alimentaris i psicològics poden
ajudar a reduir el risc de mort per càncer. El cànnabis no cura el càncer i els pacients ho han de saber ”. Davide

"RSO mata el càncer, company ... Fumar-lo, no, però RSO sí". Kevin

"Voleu ajudar-me aquí, si us plau company? ..." Jeff

"En primer lloc," càncer "és qualsevol cosa, des d'un quist fins al neuroblastoma, de manera que" cura el càncer
"és genèric, il·lusiu i inespecífic. Aleshores, el cànnabis té un efecte molt bo en la duplicació cel·lular, cosa que
segurament ajuda, però no cura sistemàticament els tumors. Una vegada més, cada tipus de càncer és diferent i
el cànnabis ha mostrat una resposta d'alguna manera positiva en els càncers de mama, que són un carcinoma de
tipus o, tractats de manera àmplia i eficaç per la medicina convencional.  Dit això, estic TOTALMENT per
legalitzar el cànnabis, però tot i que estic molt obert a teràpies alternatives, he de trobar-me en desacord amb
aquesta afirmació pomposa ". Davide

"Jindrich Bayer, ajuda, si us plau !!!" Kevin

"Dir que el cànnabis mostra una resposta positiva en la lluita contra certs tipus de tumors és una afirmació que
puc acceptar". Davide

- Davide, accepta tot el que vulguis, amb mi està bé. Sí, hi ha molt poques dades disponibles sobre el petroli de
Rick Simpson, però això només es deu a la corrupció del sistema mèdic i  dels seus amos de diners. Això
canviarà molt aviat quan Colorado i Washington comencin a subministrar les seves dades. A més, Israel i els
Països Baixos comencen a provar el petroli ara, probablement la República Txeca s'hi unirà ben aviat.
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Pel que sabem, i per la nostra experiència pràctica amb milers de pacients, l'oli sembla funcionar en tots els
tipus de càncer molt millor que qualsevol cosa que subministri actualment el sistema mèdic. Si voleu proves,
feu una mica d’oli i busqueu algú amb càncer de pell i observeu què passa quan s’hi aplica l’oli. Els millors
desitjos, JB

"Feu-ho vosaltres mateixos, preguntàvem a Rick on el podríem aconseguir i al cap d'un temps ens vam adonar,
ja que vivim molt lluny d'Amèrica i no podem viatjar a cap lloc per aconseguir-lo a causa de les limitacions
econòmiques, només hem vist el vídeo com 100 vegades , pràcticament memoritzat, vaig trobar cànnabis a un
proveïdor  local,  vaig  comprar  la  cuina  d’arròs,  l’alcohol,  fins  i  tot  un  termòmetre  per  estar  segur  de  la
temperatura. Va ser més fàcil del que pensàvem, ENS HEM FET, el meu xicot ja fa 4 dies que ho prenem ...
Esperarem a veure. Hem llegit revistes mèdiques i hem vist molts documentals, totes les seves troballes són
iguals (assajos clínics fets a UCLA, Harvard ...): l’oli mata les cèl·lules cancerígenes. Així que hem decidit fer-
ho perquè al cap i a la fi no es pot fer mai fins que ho provi! ” Ioanna

“El fet que els placebos curin algunes persones és motiu per descartar la medicina per sempre i estudiar l’art del
placebo. Dit això que mai no feu un estudi amb placebo quan teniu una cura eficaç, teniu raó: això mataria la
meitat dels vostres pacients, malalts i cruels ". Christopher

- De fet, seria malalt i cruel, Christopher, i per això jo personalment no ho faré. Altres ho poden si volen, però
jo no. Vull que el sistema mèdic comenci a utilitzar l'oli com a placebo; si demostren que tot el que volen
utilitzar és més segur i eficaç que l'oli (i és més divertit / agradable per al pacient), poden continuar venent-lo .
Si no, llavors no. Crec que és bastant senzill i molt racional. I així serà en el futur de totes maneres, per què
esperar? JB

"Ei Kim, et repto a demostrar que el cànnabis, com a medicament que no salva vides, és" retòrica ". Bona sort
amb això. SOLIA sonar igual que tu. Aleshores vaig decidir que bufaria aquesta "retòrica" perquè HA DE SER
BULLSHIT ... noi estava equivocat. Vull dir MORT MAL. No es pot negar els fets científics 100% revestits de
ferro. No ho podria fer i tu tampoc ho faràs. Els FETS són els FETS i això és real, Kim. L’AMA i Big Pharma
són CRIMINALS. Saben que han permès que aquest meravellós regal de Déu sigui demonitzat i que hagin
mentit per a PUROS BENEFICIS. Han permès als membres de la teva família patir i morir, Kim. Si creieu que
aquests productes químics Petro que venen són medicina, és millor que torneu a pensar-ho. Voleu descobrir una
mica de "retòrica", aneu a parlar amb el vostre doctor, aneu a parlar amb la Societat Americana del Càncer,
aneu a parlar amb els fabricants de píndoles verinoses. Tingueu en compte, Kim, NO ÉS CADA PÍL·LLA QUE
RECLAMEN "SEGUR". Troba’m un que no sigui tòxic, només UN! Tanmateix, aquí tenim una VEGETAL
NO TXXICA  que  produeix  el  medicament  més  poderós  de  la  TERRA  que  s’ha  demostrat  per  curar  les
MALALTIES i  els nostres “professionals de la salut” i el  Govern han considerat oportú negar-nos aquesta
verdura que ens salva la vida, permetent-nos patir i morir I ser posats a la presó per fer les coses encara més
segures a la societat ... Voleu parlar de "RETETRICA" ??? Espero que aquest post us obri els ulls cap a la
VERITAT.  Si  no,  RIP  Kim,  no  hi  ha  esperança  per  a  tu  i  la  teva  espècie,  teniu  "Deficiències  clíniques
endocannabinoides".  Busqueu-ho, és cert  ”.  Dan Tot i  això,  aquí  tenim una VEGETAL NO TXXICA que
produeix el medicament més poderós de la TERRA que s’ha demostrat per curar la MALALTIA i els nostres
“professionals de la salut” i  el  Govern han cregut oportú negar-nos aquesta verdura que ens salva la vida,
permetent-nos patir i morir I ser posats a la presó per fer les coses encara més segures a la societat ... Voleu
parlar de "RETETRICA" ??? Espero que aquest post us obri els ulls cap a la VERITAT. Si no, RIP Kim, no hi
ha esperança per a tu i la teva espècie, teniu "Deficiències clíniques endocannabinoides". Busqueu-ho, és cert ”.
Dan Tanmateix,  aquí tenim una VEGETAL NO TXXICA que produeix el  medicament  més poderós de la
TERRA que s’ha demostrat per curar les MALALTIES i els nostres “professionals de la salut” i el Govern han
considerat oportú negar-nos aquesta verdura que ens salva la vida, permetent-nos patir i morir I ser posats a la
presó per fer les coses encara més segures a la societat ... Voleu parlar de "RETETRICA" ??? Espero que aquest
post us obri els ulls cap a la VERITAT. Si no, RIP Kim, no hi ha esperança per a tu i la teva espècie, teniu
"Deficiències clíniques endocannabinoides". Busqueu-ho, és cert ”. Dan Voleu parlar de "RETETRICA" ???
Espero que aquest post us obri els ulls cap a la VERITAT. Si no, RIP Kim, no hi ha esperança per a tu i la teva
espècie,  teniu  "Deficiències  clíniques  endocannabinoides".  Busqueu-ho,  és  cert  ”.  Dan  Voleu  parlar  de
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"RETETRICA" ??? Espero que aquest post us obri els ulls  cap a la VERITAT. Si no, RIP Kim, no hi ha
esperança per a tu i la teva espècie, teniu "Deficiències clíniques endocannabinoides". Busqueu-ho, és cert ”.
Dan

“El meu marit té raó. Tinc 4 exploracions PET que ho demostren. Quan estava pesat de l’oli, els meus tumors
desapareixien com bojos. Quan vaig haver de reduir la meva dosi, eren més estables que la reducció. Tinc
proves visibles de les coses que funcionen ". Maria

“Sona com un engany per guanyar diners. De debò creieu que la llei em permetrà cultivar cànem per fer una
mica d’oli? Aconsegueix amic de debò. Tinc leucèmia i no crec ni una paraula del que dius. El vostre estafador
flipant que prega als malalts  hauria de ser empresonat.  Si esteu tan segur que funciona,  feu alguns assajos
clínics reals. Un munt de països us permetran fer-los, no utilitzeu cap excusa de Lame Ass FDA! "Steven

- Steven, com més aviat aconsegueixis l'oli, millor serà per a tu. No em culpis de la manca d’estudis científics
sobre el petroli, de debò. Si realment el sistema mèdic fes el que se suposa que haurien de fer, només aquests
vuitanta testimonis haurien estat tot el que haurien de veure per dur a terme totes aquelles desenes o centenars
de milers d’estudis que s’hauran de realitzar.

Rick i jo realment no ens podem permetre el luxe de fer tots aquests estudis, és molt més enllà del nostre
pressupost, a més de que no podem dur-los a terme legalment i de la manera que volem dur-los a terme, de
manera que realment depèn dels altres fer la seva feina ara. Pel que sé, hi ha estats on es permet la marihuana
medicinal, no sé per què encara no van realitzar cap estudi. Per exemple, sobre el càncer de pell, es faria en pocs
mesos, només amb l'ús tòpic de l'oli. Però no sembla que passi, o no sé sobre aquests estudis.

Però  hi  ha  proves  científiques  per  fer  una  còpia  de  seguretat  de  tot  el  que  estem  dient,  només  cal  que
investigueu, comproveu PubMed i connecteu els punts per vosaltres mateixos.

Espero que satisfaci les vostres necessitats científiques i espero que obtingueu petroli  abans que els vostres
metges tinguin l'oportunitat de matar-vos amb el seu verí químic, cosa que mai s'hauria permès si es provés en
un estudi mèdic adequat i ètic. JB

"Els investigadors van concloure:" Les dades que es presenten aquí són les primeres de les quals coneixem per
demostrar el paper crític dels receptors CB1 (cannabinoides) i dels endocannabinoides en l'etiologia del TEPT
en humans. Com a tals, proporcionen una base sobre la qual desenvolupar i validar biomarcadors informatius de
la vulnerabilitat del TEPT, així com guiar el desenvolupament racional de la propera generació de tractaments
basats en l'evidència del TEPT ".

Però no espereu que els funcionaris federals ajudin a avançar en aquest procés. El 2011, els administradors
federals  van impedir  que investigadors de la Universitat  d’Arizona de Phoenix realitzessin un assaig clínic
aprovat per la FDA i controlat amb placebo per avaluar l’ús de cànnabis en 50 pacients amb TEPT. Integritat
científica? No quan es tracta de marihuana. Ni de bon tros. "

- Si us plau, no ens culpeu per la manca d’estudis mèdics sobre l’oli de cànnabis. Com més aviat us adonareu
que sí, hi ha un grup de persones que controlen realment aquest món i que simplement faran qualsevol cosa per
endarrerir la reaparició del cànnabis, millor per a vosaltres. No vol dir que no tirem endavant la medicina del
cànnabis, només significa que trigarà més del necessari o del previst. JB

“Sóc ferm creient en el petroli. El fill del meu marit tenia leucèmia, els metges li van donar 4 mesos. Va viure
durant 2,5 ANYS tot a causa de l'oli que va ingerir a la poma. Gràcies a Rick Simpson !!! Que deu et beneeixi."
Terri

“4 dies sense aconseguir una nova feina. Sense efectes secundaris, retirades i no mossegar els caps de la gent!
Hi ha la vostra investigació, jeje. Escampa la veu! Necessitem això. Ens devem a la humanitat fer del món un
lloc millor. Aquest és el començament :) ”Christina

“L’abril passat, després de 5 anys lliure de càncer de mama, em van tornar a diagnosticar. Aquesta vegada va
ser l’etapa 4, terminal amb metes a la columna vertebral, costella, ganglis limfàtics, estèrnum i pit. Bàsicament,
em van oferir cures pal·liatives i em van dir que intentarien evitar que em patís massa dolor ... per tornar a casa i
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resoldre els meus assumptes. Tenia molt dolor i continuaven prescrivint analgèsics cada vegada més tòxics amb
efectes  secundaris  MOLT desagradables  (Percocet,  hidromorfona  i  desimetasona).  No podria  funcionar  en
aquests.

El meu marit va començar a llegir aquestes coses a Internet i, com a mínim, era escèptic, però vaig pensar que
literalment no tenia res a perdre provant-ho. Mastegant una quantitat molt petita de White Widow 3 vegades al
dia. La setmana passada vaig rebre la notícia que els meus ossos han desaparegut completament. Avui m’han dit
que la ressonància magnètica mostra una contracció SIGNIFICATIVA dels tumors dels teixits tous. Ara no és
tan escèptic i em sento molt bé, sense dolor ”. Julia

“Cura el càncer, sóc una prova viva. L'etapa 4 de l'os i el fetge es va reunir amb innombrables tumors, va
utilitzar l'oli i ara estic lliure de càncer ". Laura

“Hola  Jindrich,  ahir  vaig  acabar  de  llegir  el  llibre  de  Rick.  Coses  fantàstiques!  Sincerament,  realment  no
necessito més proves sobre el veritable poder màgic del petroli. També he fet alguns experiments i cada dia
descobreixo alguna cosa nova que pot fer aquest medicament. Increïble!

Lamentablement, tot i que estic convençut, i encara que la meva xicota estigui convençuda, la seva mare no és
capaç de "deixar-se anar" completament ... i encara no està segura de deixar de fumar la quimio ...

Estic constantment intentant portar bones argumentacions, però no puc decidir per ella! Ella és la que té càncer i
és l’única que pot decidir què fer amb la seva vida.

Sé que es curarà de totes maneres al final perquè li farem tanta oli que li serà impossible morir. Però, tot i així,
crec que és tan estúpid i tan perillós jugar amb aquests fotuts productes químics, sobretot quan es té accés a la
medicina natural que s’ha demostrat que cura el càncer.

He llegit sobre la vostra experiència amb el càncer i el sistema mèdic ... Lamento molt la vostra pèrdua ... i ara
entenc millor la vostra actitud envers la tradicional anomenada "medicina". " Luigi

- Hola Luigi, gràcies per les teves bones paraules sobre el llibre i és una llàstima que hagis de passar. És la tria
que tria, però no m’acostaria a la quimioteràpia; només llegeix-li la història de la meva mare, potser entendrà
que prendre verí mai no és una bona idea, sobretot quan no és justificat ni necessari. Les seves possibilitats de
sobreviure a la quimioteràpia milloraran considerablement si pren l'oli, però, de nou, per què causar encara més
danys al seu cos malalt? No té cap sentit. Els millors desitjos, Jindrich

“Aquesta és la batalla amb la qual han de fer front moltes persones bones, un metge ignorant que creu que sap
més sense avançar mai en la nova informació existent i en evolució sobre el cànnabis, els seus cannabinoides i
la capacitat  de matar  el  càncer  sense danyar el  pacient.  Per què és boig, segons la nostra perspectiva,  que
demanin verí per una cosa tan segura? És ignorància o estan espantats?

He vist un metge Un cop en cinc anys des que vaig conèixer aquest oli per al meu SII i era per alguna cosa que
no podia fer jo. Un roset dislocat i jo utilitzavem l’oli per no infectar-nos mai, traiem les puntades sense patir i,
cada vegada que l’aplicava, el dolor desapareixia instantàniament a causa de la eliminació de la inflamació. Es
va curar completament en 2 1/2 a 3 mesos en lloc de fisioteràpia i uns 9 mesos a l'any per curar-se. He vist amb
els meus propis ulls una vegada i una altra i ningú no m’ho pot treure ”. Covey

“Els metges NO són científics ni practiquen ciències. Si ho fessin, exigirien al govern que els permetés l’accés a
la  marihuana.  La  raó  és  que  una  part  del  cos  ara  demostrada,  el  sistema  endocannabinoide,  ha  estat
completament  ignorada  per  la  societat  mèdica  nord-americana.  Mentre  que  altres  països  fan  més  i  més
investigacions sobre marihuana i específicament sobre el tractament del càncer, els establiments mèdics nord-
americans estan dirigits per Big Pharma, grans assegurances i molts diners. Els metges han cedit el control de la
seva embarcació a no metges i polítics basats en la por. Passaran anys intentant trobar alternatives sota control
d’advocats en matèria de patents, mentre amenacen les possibles cures.

Si  la  marihuana  estigués  amagada  en  alguna  jungla  profunda,  controlada  per  alguna tribu  analfabeta,  Big
Pharma seria el primer a controlar la seva producció, patentaria els seus 64 compostos cannabinoides diferents, i
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després recorreria als metges per "prescriure-la". Però la tribu més gran dels Estats Units ja comença a cridar la
veritat. Llàstima per Big Pharma que aquesta tribu no estigui en venda ". Bryan

“Aquesta prova ens acompanya. I ho compartim. S’està exposant el grup mèdic [que ja no s’ha de tractar amb
respecte] dels impulsors de drogues que treballen per obtenir incentius. Es retiren a la cartera. Són conscients
del que està passant i el seu company de joc, la FDA, va amb ells. No és diferent de cap forma de tirania que
hem trobat abans d'acceptar que aquesta vegada és domèstica. Ho estem fent nosaltres mateixos. Hi ha una cura
per al càncer, no hi ha cap cura per a la manera com la medicina se’ns imposa en aquest moment, tret que votem
amb les butxaques i les paperetes! ” Thielman

“He vist com els parents, els amics,  decaien i moren tan ràpidament després d’haver estat  obligat  a gastar
desenes de milers de dòlars per matar-me lentament quan la cura surt de la Mare Terra. Vinga, desperta’t i fa
olor de la merda. No saltis sobre els estereotips i fes una investigació REAL ”. Amy Jane

"Sé que prefereixo tenir RSO que quimioteràpia ... És curiós com algunes persones poden trucar a RSO quan els
efectes secundaris de tota la resta et poden deixar amb molt poca qualitat de vida." Kerry

“Ha de ser fàcilment accessible. NECESSITA estar disponible "Com més llegeixo, més fascinat estic". Shelley

“Tots els càncers són cèl·lules no regulades. La cèl·lula només s’ha de regular. Si el seu cos no pot regular les
cèl·lules cancerígenes, és possible que les cèl·lules cancerígenes puguin haver trencat / danyat els receptors CB.
Quan un fito-cannabinoide (fito = basat en planta) entra en contacte amb una cèl·lula no regulada, pot fer senyal
a  la  cèl·lula  cancerosa  a  través  de  més  portes  d’entrada  que  els  receptors  CB 1/2.  Així  és  com un fito-
cannabinoide té èxit quan falla un cannabinoide endogen.

Aquí teniu algunes notes sobre el procés de com els cannabinoides regulen les cèl·lules cancerígenes: Càncer

1) El càncer és una cèl·lula no regulada. 
2) La inducció de l’apoptosi regula la cèl·lula cancerosa. 
3) Els cannabinoides indueixen apoptosi a les cèl·lules. 

El càncer es defineix com "un ampli grup de malalties diverses, TOTES que impliquen un creixement cel·lular
NO REGULAT". https://ca.wikipedia.org/wiki/Cancer

P: Com regulem les cèl·lules? A: Via apoptosi. Apoptosi: http://en.wikipedia.org/ wiki / Apoptosis # Process
“Apoptosis  (pron  .:  /  ˌæpəˈtoʊsɪs  /  also  pron  .:  /  ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs  /)  [2]  [3]  és  el  procés  de  mort  cel·lular
programada  (PCD)  que  es  pot  produir  en  organismes  pluricel·lulars.  [4]  Els  esdeveniments  bioquímics
condueixen a canvis cel·lulars característics (morfologia) i a la mort ".

"El procés d'apoptosi està controlat  per una gamma diversa de senyals cel·lulars,  que poden originar-se de
manera extracel·lular  (inductors extrínsecs) o intracel·lular  (inductors intrínsecs).  Els senyals extracel·lulars
poden incloure toxines, [13] hormones, factors de creixement, òxid nítric [14] o citocines, que han de creuar la
membrana plasmàtica o transduir-la per donar resposta. Aquests senyals poden afectar positivament (és a dir,
desencadenar) o negativament (és a dir, reprimir, inhibir o esmorteir) l'apoptosi ".

Com fem que una cèl·lula cancerosa passi per l’apoptosi?

Necessitem cannabinoides / endocannabinoides per fer un senyal als receptors cannabinoides (CB1R, CB2R)
per induir l’apoptosi (fa temps que es sospita que hi ha més de 2 receptors):

Què és un CBR? (Receptor de cannabinoides):

“Els receptors cannabinoides són activats per tres grans grups de lligands, els endocannabinoides (produïts pel
cos  dels  mamífers),  els  cannabinoides  vegetals  (com  el  THC,  produït  per  la  planta  del  cànnabis)  i  els
cannabinoides sintètics (com HU-210). Tots els endocannabinoides i els cannabinoides vegetals són compostos
lipòfils, és a dir, liposolubles. " http://ca.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Els cannabinoides poden fer senyal a un CBR per induir l’apoptosi?

86



CURA PER AL CÀNCER: EL PROTOCOL DE RICK SIMPSON

"Els estudis sobre aquests models de malalties juntament amb molts experiments in vitro demostren que els
cannabinoides exerceixen les seves propietats immunosupressores de quatre maneres principals: (1) inducció de
l'apoptosi", http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548 /

Autofàgia: si sóc incorrecte, corregiu-me, però pel que entenc:

L’autofàgia és un procés on es pot reparar o reciclar una cèl·lula. Normalment, amb cèl·lules cancerígenes,
només estan programats per morir, tot i que l'autofàgia encara pot jugar un paper en aquest procés.

És com si teníeu un contenidor de reciclatge i un contenidor d’escombraries i recolliu diversos residus i els
organitzeu en els dos contenidors. De vegades cal reciclar, de vegades només s’ha d’eliminar alguna cosa ”.
Scott

“En el nou estudi, Chen i el seu equip van descobrir que el tractament amb Δ9-THC va provocar un augment
dels  nivells  d’un  enzim  anomenat  ciclooxigenasa-2  (COX-2)  a  l’hipocamp  del  ratolí,  una  regió  cerebral
implicada en l’aprenentatge i la memòria. Els fàrmacs o les tècniques genètiques que van reduir els nivells de
COX-2 en ratolins van evitar problemes de memòria i anomalies neuronals causades per l’exposició repetida al
Δ9-THC. Atès que el COX-2 està inhibit per analgèsics sense recepta com l’ibuprofè, les troballes suggereixen
una estratègia fàcil per prevenir els efectes secundaris de la marihuana.

Els investigadors també van descobrir que el tractament amb Δ9-THC reduïa el dany neuronal en un model de
ratolí  de  la  malaltia  d’Alzheimer  i  aquest  efecte  beneficiós  persistia  quan  els  animals  eren  tractats
simultàniament amb un inhibidor de la COX-2. "No hi ha medicaments efectius disponibles actualment per
prevenir i tractar la malaltia d'Alzheimer o aturar la progressió de la malaltia", diu Chen. "Els nostres resultats
suggereixen que els efectes secundaris no desitjats del cànnabis podrien ser eliminats o reduïts, tot conservant
els seus efectes beneficiosos, mitjançant l'administració d'un inhibidor de la COX-2 juntament amb Δ9-THC per
al  tractament  de  condicions  mèdiques  intratables  com  la  malaltia  d'Alzheimer".  http:  //
www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

"El nou estudi sobre cànnabis / càncer finançat pel govern, la comunitat científica SHOCKS ...

El THC, el principal ingredient psicoactiu del cànnabis, pot canviar el codi genètic humà per prevenir el càncer i
les malalties inflamatòries. Què?!!!! Que que!!!????

Rick Simpson i el seu Elf Cap, l’activista txec Jindřich Bayer, ho diuen des de fa molts mesos, i jo era educat,
però  en secret  em burlava  de la  idea,  perquè em semblava  un munt d’hocus-pocus (i  per  altres  tècniques
menors) desacords que he tingut amb la seva perspectiva). . . Els medicaments no poden canviar l’ADN, oi?
ERROR, pel que sembla! SANT [BLEEP]! ” Alan Gordon

“Antecedents:  els  cannabinoides  indueixen  in  vivo  cèl·lules  supressores  derivades  de  mieloides  (MDSC)
potents. Resultats: MDSC funcional induït per THC mostra un patró d’expressió de miRNA diferent. Conclusió:
el miRNA específic pot tenir un paper important en el desenvolupament i la funció de MDSC regulant els gens
diana implicats en la diferenciació de les cèl·lules mieloides. Importància: el miRNA seleccionat podria ser
objectius  moleculars  importants  per  manipular  l'activitat  MDSC  en  càncer  i  malalties  inflamatòries  ".
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- D'acord, tot el que això signifiqui, això està més enllà de la meva esfera d'expertesa. Probablement diu que
alguna cosa com els cannabinoides pot curar el càncer i, d’alguna manera, ho fan mitjançant la modificació del
gen. I que calen més investigacions, com sempre.

Tot el que dic és que el propi pensament d’una matèria és la partícula més petita de la matèria i el petroli també
pot solucionar els pensaments. Els gens encara són massa grans. La investigació hauria de centrar-se en el que
fan els  cannabinoides  amb les partícules més petites  del nostre cos, àtoms, quarks,  cordes, etc.  Allà és on
comencen els problemes, en les partícules més petites, això és el que heu de solucionar si voleu solucionar-los
realment. JB
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Informació sobre la curació d'altres malalties Afeccions de la pell

"Per la meva experiència amb els meus cosmètics de cànem que actualment estan prohibits, en què 
utilitzem oli de cabdells industrials de cànem, que és molt més feble en comparació amb l'oli que feu, hem
trobat que el cànem és bàsicament un remei, ja que es pot utilitzar en gairebé qualsevol condició. Pot 
confirmar-ho?

La història diu que el cànem és una panacea, que significa curar-ho tot i, en el passat, es feia servir per tractar
una àmplia gamma de problemes mèdics. Per la meva experiència en veure que l’oli de cànem s’utilitzava per a
diverses  afeccions  mèdiques,  jo  també  anomeno  cànem  un  remei.  El  cànem  és  útil  en  el  tractament  de
pràcticament qualsevol malaltia o afecció; afavoreix la curació del cos complet sense fer cap mal. Per tant, per a
mi i per a molts altres, això s’ha convertit en la medicina definitiva i crec fermament que no hi ha res millor.

Al món que vivim avui, molts tenen por de sortir al sol, però aquest medicament es barreja bé amb coses com
ara les cremes per a la pell i la crema solar, i per què amagar-se a les fosques? No seria bo tornar a sortir al sol i
gaudir de la vida sense preocupar-se de coses com el càncer de pell? Vosaltres apostareu que ho faria i ara
aquesta meravellosa substància pot fer-ho tot possible ”. Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

Cremades

“Sé per experiència personal que no hi ha un tractament millor per a les cremades greus que l’oli de cànem. Si
s'aplica oli a una cremada, elimina el dolor en qüestió de minuts i accelera molt el procés de curació. Si els
hospitals  utilitzessin  oli  de  cànem a  les  seves  unitats  de  combustió,  es  podria  reduir  considerablement  el
patiment humà.

Quan vaig començar a produir l’oli, començava a ingerir molts medicaments nocius que els metges prescrivien i
que afectaven les meves capacitats de raonament, de manera que el meu pensament no era molt clar. Aquest
estat alterat em va fer ser una mica descuidat i va provocar una explosió i un incendi, que van deixar la mà dreta
amb cremades greus de tercer grau.

Quan dic sever, vull dir sever, tres quartes parts de la meva mà dreta s’havien fondut literalment i ara penjaven
en gobs. La meva xicota Leah va baixar i després de mirar la cremada, va agafar unes tisores i va tallar tota la
carn morta. Sé que això sembla horrible, però el que va eliminar va ser mort, així que en realitat no vaig sentir
res.

En onze dies, la meva mà es va curar completament, sense deixar cicatrius. L'única manera de dir que fins i tot
havia patit una lesió era la presència de tota la nova pell rosa que era visible i fins i tot els fol·licles pilosos van
tornar a créixer.

Mireu ara què passa en aquestes unitats de cremades que proporciona el nostre sistema mèdic. Els nens i adults
que han patit cremades greus trobaran que les unitats de cremades són poc més que cambres de tortura, que
sembla  que  no  proporcionen  cap  fi  al  sofriment.  Aquests  pacients  estan  sotmesos  a  infeccions,  moltes
operacions doloroses que impliquen empelts de pell i, al final, solen estar encara cicatritzades.

L’oli essencial de la planta de cànem és un anestèsic natural i un antibiòtic natural. Quan col·loqueu l’oli de la
planta de cànem sobre una crema, al cap de 5 minuts el dolor ja no existeix i comença la curació. A jutjar pel
que he vist fer aquesta substància per curar la cremada que vaig patir i altres persones que han patit ferides
similars, crec fermament que aquesta increïble medicació podria fer créixer de nou la cara o altres parts del cos
per a aquells que han patit cremar.

Si l'oli pot tornar a fer créixer la meva mà i no deixar cicatrius, per què no un peu, ni tan sols una cara? Per tant,
si els que funcionen amb unitats de combustió realment voldrien ajudar els seus pacients i alleujar el patiment,
potser ja és hora que comencin a utilitzar alguna cosa que funcioni ”. Rick Simpson, Cànem: la planta més
medicinal
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“El diumenge al matí vaig rebre cremades d’oli bullint de tercer grau als dits. Ampolles grans i molt doloroses.
Vaig recordar que llegir RSO és increïble per curar cremades, així que ho vaig provar. OMG Folks, la cremada
ha desaparegut totalment en només 40 hores. Ni cap rastre d’això. Vaig aplicar una quantitat més bona de RSO
a les butllofes, un filet d’Aloe Vera fresc i un embenat. Es repeteix 12 hores després. No cal la tercera aplicació
". Bobbi

“La meva nora fregia costelles de porc i, bàsicament, va submergir els dits en l'oli bullent fins al primer artell i
es van tornar blancs com el pollastre cuit. Els vam posar RSO i el dolor va desaparèixer al cap d’un minut més o
menys, els va recobrir dues vegades al dia amb el RSO. Es van curar molt ràpidament en pocs dies i no hi va
haver pèrdues de pell ni cicatrius. És increïble que ara guardem una mica a la nevera de la cuina, de manera que
si algú es crema (especialment els nens) aplicarem el RSO immediatament, no cal sentir aquest tipus de dolor
quan tenim una planta natural que se n’encarregarà. ". Debra

“L'he utilitzat en cremades solars greus. Va funcionar molt bé, l’he vist curar una ferida de ganivet en menys
d’una  setmana.  També  cura  l’halitosi.  L'he  utilitzat  durant  sis  mesos  més  o  menys  i  em  vaig  retirar
completament dels medicaments per a les crisis convulsives. Quan em vaig quedar sense un atac de menors.
Tinc la sort de poder obtenir medicaments com aquest, ho recomano per al dolor del nervi ”. Jack

“Faig servir una estufa de llenya per calor, de manera que les cremades al canell m’han acompanyat molts
mesos més freds. Vaig fer una escaldada profunda la tardor passada, encara no vaig deixar despert. Abans em
van donar oli RSO, de manera que vaig aplicar un cop de pell, vaig cobrir la cremada i en dos dies la zona era
una taca neta de color rosa, sense ampolla ni cremada. Estic venut al 100%! ” Janine

Cicatrius

“He vist curacions cremades amb l’ús d’aquest oli que hauria d’haver deixat cicatrius horribles. Però després,
només quedava una pell rosa sana i, segons el sistema mèdic, aquestes coses no haurien de ser possibles. Al
llarg de la història, el cànem sempre ha tingut la reputació de tenir la capacitat de curar ferides deixant poca o
nul·la cicatriu després.

He subministrat aquest oli a moltes persones que tenien males tonalitats i problemes de cicatrització a la cara.
Després del tractament amb l'oli, la millora de les seves pells va ser sorprenent. Fins i tot les cicatrius que hi han
estat durant anys es poden eliminar completament o en la seva majoria simplement tractant la zona afectada
amb oli.

Això es pot aconseguir de la mateixa manera que es tractaria un càncer de pell: simplement aplicar l'oli a la
cicatriu i cobrir-ho amb un embenat. Seguiu repetint això fins que la cicatriu s’esvaeixi i amb el temps, la zona
tractada es combinarà amb el teixit circumdant.

Vaig entrar en contacte  amb un home de la República Txeca que tenia  una cicatriu  horrible  a la cara que
semblava que havia estat causada per una espasa. Després que va tractar la zona amb oli, em va costar molt fins
i tot dir on havia estat la cicatriu. Des de la meva perspectiva, es pot ajudar a aquells que han estat desfigurats
per l’espant i el tractament és indolor, de manera que si teniu una cicatriu desagradable, ja sabeu com afrontar-la
”. Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

Úlceres, berrugues, talps

“Les úlceres del cos es poden curar ingerint l’oli. Les úlceres, berrugues i lunars no saludables del cos es poden
eliminar simplement aplicant oli i cobrint-los amb un embenat. L’oli va darrere de cèl·lules no saludables o
mutants i, en la majoria dels casos, les destrueix sense dolor. Molt sovint, les berrugues i els lunars poden
esdevenir poc saludables, moment en què solen enfosquir-se i començar a créixer. Si teniu alguna cosa així per
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tractar, els metges sovint poden eliminar el problema, però en molts casos només torna. Per eliminar el cos
d’aquestes coses d’una manera assenyada, proveu aquest medicament.

En el passat, fins i tot he tractat persones que patien berrugues plantars als peus i aquest tipus de berrugues
desenvolupa arrels,  que normalment  només es  poden eradicar  mitjançant  una operació  extensa.  En lloc de
deixar que el sistema mèdic es talli els peus a cintes, només cal aplicar una gota d’oli al cap de la berruga i
tapar-ho amb un embenat. Intenteu mantenir l’embenat al seu lloc durant uns tres dies i, a continuació, torneu a
aplicar l’oli i un altre embenat. Normalment, després de fer-ho tres o quatre vegades, les arrels de la berruga
s’han destruït i el cap de la berruga només cau. Quan s’utilitza l’oli per tractar aquesta afecció, tot això té lloc
sense dolor, de manera que, si pateix les berrugues del jardiner, per què passar per la tortura que el sistema
mèdic té en compte per a vosaltres, guariu-vos d’una manera sensata? ”. Rick Simpson, Cànem: la planta més
medicinal

“Les articulacions em fan veure els dits i la voil·la, em frega una mica d’oli i el dolor s’ha anat. La setmana
passada em vaig cremar al barril de cremades, 3 polzades de pell negra i bullent a l'interior del canell. Petita
quantitat  d’oli,  embenat,  dos dies després,  una pell  rosa sorprenent.  Es va tornar a  aplicar,  igual,  dos dies
després i es va curar ... UP de Mi. ~ Gràcies !!!!! ” Janine

“He utilitzat oli d’estil RSO en una berruga bruixa a la cara. 2 sol·licituds cobertes amb un ajudant de banda i ja
han desaparegut! ” Leslie

“He utilitzat oli d’oliva amb infusió de cànnabis en cremades i talls i es curen en un parell de dies. Mai he vist
res semblant. Sé que el RSO seria fins i tot millor. El cànnabis es feia servir per tractar-ho tot abans que el
nostre govern es posés cobdiciós ”. David

"Em vaig cremar bastant bé en un tub d'escapament i vaig posar una mica d'oli de cànnabis infusionat amb
extracte de llavors de raïm i es va curar en menys d'una setmana i gairebé no hi havia dolor ni irritació ni
SENSE CICATRES!" Daniel

"Tinc molta por d'una malaltia de la pell que em van fer terribles medicaments durant gairebé 6 mesos. Oh
sorpresa! Unes setmanes després del tractament, la meva pell torna a estar malament. És bo saber-ho. Estava
horroritzat amb medicaments, amb una pell seca i malhumorada, seca, sudant, Déu meu, era terrible. No tornaré
a veure el document. " Nikki

"Benvolgut senyor, sóc un vell hippy dels anys 60 i visc al número de Califòrnia. Fa 8-9 anys que heu hiberitzat
una varietat de Train Wreck i White Widow amb excel·lents resultats. Vaig veure que Rick també ha utilitzat
White Widow.

Actualment estic ajudant un pacient de l’hospici en convalescència, qui era / és? morint de les últimes etapes de
SARM segons les indicacions del meu vell metge, el doctor Ronald Sand ... Vaig començar amb tintures que he
estat fent i donant galetes tant d’aigua fins a extracció de brots i només de mantega fa quatre mesos.

Un altre amic germà productor amb qui assisteix a Unity Church em va convertir al vostre lloc web ara fa
només tres setmanes. He començat Jason al 'JOY GREASE “i ha passat pel seu primer tub i ara és el segon. Fa
una mica més d’un mes, les seves boles tenien la mida d’un meló molt gran més gran que un softbol ... Des que
va menjar els meus productes de forn i ara és directament el “Magic Grease”, cada dia està millorant i els seus
Gonads han desaparegut torna a la mida normal ... Diuen que no hi ha cura per al SARM ???

Jason ha tingut llagues de llit grosses molt dolentes a l'esquena, ja que no pot estirar-se de costat ni a l'estómac.
Ara em diu que estan disminuint i quan el nostre metge va aparèixer amb un altre equip al remolc, tots no van
poder entendre per què no estava mort o per què anava millorant. Encara no li he comunicat al metge el meu
tractament amb l'oli de cànem, però aviat qualsevol dia ... Realment vull permís del metge per tractar les llagues
ara amb l'oli per via tòpica, no està d'acord? Si podem aturar el SARM en un pacient a qui només li quedaven
mesos de vida, només cal pensar què podria o hauria de dir a la comunitat mèdica. Pau i respecte, Craig ”

"El meu marit tenia una cicatriu de 30 anys per una cremada que requeria un empelt de pell ... Així que vaig
pensar, aha, en un altre lloc per experimentar amb aquest producte increïble. Bé, tenia menys de zero creença
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que faria qualsevol cosa ... Després d'unes quantes aplicacions s'està transformant, ara té pigment on no n'hi
havia hagut cap. Creixement del cabell on cap ha crescut en 30 anys ”. Rebeca

“Vaig tenir cremades de segon grau per tota la cara i els braços per un foc de casa. Vaig posar RSO barrejat
amb mantega de cacau durant tot un mes i amb prou feines es pot dir que mai em vaig cremar. És increïble la
rapidesa amb què funciona i és el millor analgèsic que he tingut mai ”. Amerikanisch

“Tenia un talp al cuir cabellut que va començar a picar recentment. Vaig aplicar una mica un cop al dia durant
uns dies i el talp va començar a reduir-se. Parleu d’increïble ”. Amanda

"Sóc creient ... corregeix la gota ... ha d'equilibrar el yin i el yang perquè abans pensava que era feliç, però
darrerament trobo una sensació de felicitat que emana des de molt ... Gràcies Rick Simpson". Irving

“Des dels 11 anys (ara tinc gairebé 30 anys) he desenvolupat una mena de fongs a la pell, sobretot al coll i al
pit. Aquestes taques rodones vermelles apareixen a la pell cada any i he pres tot el que cal per tractar l’estat de
la meva pell. Els medicaments que prescriuen els dermatòlegs triguen entre 5 i 6 dies a eliminar aquestes taques
i 5 dies més a eliminar-los totalment.

L’altre dia em vaig adonar que aquests punts començaven a aparèixer una vegada més, PER this aquesta vegada
vaig decidir posar-hi una mica d’oli de cànnabis ... i realment era màgic !!! Només l’he aplicat 2 vegades i les
taques han desaparegut. No em podia creure els ulls! Ja no hi ha pastilles i cremes i xampús especials per a mi!
Ara he fet oli de coco infusionat amb oli de cànnabis i continuaré aplicant-lo durant una setmana més o menys
per assegurar-me que les taques no tornin a aparèixer. Moltes gràcies RS & JB per tota l'ajuda i la informació,
estaré agraït per sempre ". Ioanna

“El 2002 vaig tenir un accident horrible. Tenia laceracions per tot arreu i vaig perdre part d’un os al braç.
Després d’empelts de pell i ossos, em vaig curar gairebé i vaig tenir una infecció al braç. Va resultar ser una
infecció òssia i va haver de començar de nou. Per això sempre que tinc talls / cremades (sóc soldador) sempre
s'infectarien. L’any passat em vaig cremar horrible d’una línia de vapor a l’estómac. Mantenint-lo net i utilitzant
l'oli, es va curar amb només un toc durant una SETMANA. Les petites cremades de soldadura podrien durar de
4 a 6 setmanes. Ja no amb el meu oli. Cargol Neosporin, faig servir OLI! ” Chris

"Hiedra verinosa al meu braç ... Erupció i cremades desaparegudes en 5 minuts ... Sense cops, sense erupcions,
sense dolor ... Vaig fer servir un gra de RSO amb una mica d'oli de coco ... S'HA FET en cinc minuts !!!"
Estelle

“Vaig tenir roure verinós a la cara, després del segon dia va ser des del front fins al coll, taques gruixudes amb
pruïja, crues i amb algunes hemorràgies per rascades. Vaig barrejar una mica d’oli amb una mica d’oli de coco
perquè fos més fàcil d’estendre. El vaig posar i es va alleugerir instantàniament de la picor i el dolor, en una
hora la cruesa i la inflamació ja no havien passat, al matí següent ja no era visible tret que realment ho miréssiu.
Sens dubte, va aixecar algunes celles i, finalment, alguns escèptics van poder veure de què sempre parlo. El
poder curatiu del cànnabis! ” Cindy-Lee

"Psoriasi artrítica en menys d'un mes ... J" Giulliana

"La meva psoriasi va desaparèixer després de començar a menjar oli ... Només utilitzar l'oli per via tòpica no
ajudava tant la meva, no va desaparèixer del tot fins que no vaig començar a utilitzar-lo per via oral. Encara no
ha tornat. Ara tinc una dosi de manteniment, així que ESPERO que sigui suficient per mantenir la psoriasi
lluny. Fa gairebé 4 mesos que no en tinc cap signe. Els metges em van dir que mai no desapareixeria del tot i
que l'única vegada que "aclariria" era quan estava realment malalt i el meu sistema immunitari tenia altres coses
per lluitar. Bé ... no em sento malament, i la porqueria s’ha acabat! ” Lindsay

“També es va curar la tendinitis en pocs dies. Fins i tot una lesió de 7 mesos. Només cal que fregueu una mica
de mantega d’olla o RSO a la zona dolorosa un cop al dia. Caga increïble. Vaig utilitzar el RSO en una cremada
de 3r grau el passat diumenge i dimarts, sense cap signe de cremada després de 40 hores de tractament. Desitjo
que l’hagués fet servir el segon que va passar. M’hauria estalviat hores de gran dolor i tenir-hi gel. ” Bobbi
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“Què no pot ajudar? A través dels meus estudis, les possibilitats són infinites. Tinc un quist a la cara dreta de la
galta. Cinc dies després de prendre l'oli (ingerir) el quist es va reduir ràpidament. L’oli estava format per fulles
glaçades i un petit cabdell que s’empapava de sempre. La barreja va estar durant 2 setmanes. La primera nit de
l'oli, el meu quist va tenir una sensació de formigueig. Cinc dies després desaparegut. L’oli funciona. Hi ha
massa proves i la ciència darrere de tot és increïble. Hi ha compostos químics que responen a tots els nostres
receptors del sistema nerviós que és una obra de la naturalesa. El més sorprenent és que es troba en una sola
planta. CANNABIS. És hora de veure fins a quin punt poden arribar els humans. És hora d’evolucionar. Dr.
Dank ”Jeremy

“La primera vegada que vaig fer l’oli (infusionat amb oli de coco) va ser per al tractament tòpic de l’esquena
d’un veí gran. Tenia ferides a tot arreu que li picaven molt. Les xinxes del llit estan descartades, així com la
sarna, les fugides, els martinets, etc. perquè es va veure afectada en cap altre lloc que a l'esquena i no hi ha
signes d'activitat de bestiar al llit. Saps què va fer el seu fill ??? Va ruixar fortament el matalàs amb productes
químics per desfer-se dels insectes que no existien. Li vaig donar un matalàs nou amb les instruccions explícites
que NO s'ha de ruixar. Va haver d’anar a l’hospital per tenir úlceres sagnants i, mentre era allà, va expressar el
problema d’esquena i ja sabeu què li van dir els metges que fes ??? Renteu-vos el cabell i el cos per tenir polls,
no té polls. Llavors, a qui creus que escoltaré per ajudar-la? Els metges? NO. Vaig fer l'oli, la vaig tractar amb
l'esquena i s'està produint millores i curacions ". Michele

“Morning Scot, vaig parlar amb la meva germana ahir al vespre i em diu que està curada !!!!! La medicina li va
curar l'herpes zòster :) Diu que se sent meravellosa. Només volia estar 100% segur abans d’escriure’t. Moltes
gràcies per la vostra ajuda ".

“A la nena amb l'herpes se li va passar una altra cosa i mai no va dir a la família què passava. Aquí està, ella
m’ho va enviar:

"Hola de nou, ahir em vaig assabentar que la meva germana tenia un creixement de la tiroide fa un any, però no
ho va dir a la nostra família. Pel que sembla, el metge li va dir que el vigilarien i, si creixia, operarien. No era
prou gran per obtenir-ne una biòpsia. De tota manera, va tenir la cita del seu metge la setmana passada i va
descobrir que el tumor ha deixat de créixer. Creu que la medicina va aturar el creixement. No són notícies
meravelloses? Ella continua prenent-la amb l’esperança que la seva propera cita demostri que l’oli mata els
tumors. T’informarà més quan això passi ”. Escocès

“Ahir vaig començar una dona amb la medicina. Aquest és el seu informe del primer dia. Simplement increïble!
Aquí teniu el meu informe del primer dia:

Ahir al matí em vaig despertar amb èczema al llavi i hi vaig posar una mica d’oli. Stinging es va aturar en uns
10 minuts. El dolor va desaparèixer en 30 minuts. La inflor va caure en poques hores. Les butllofes al llavi han
desaparegut aproximadament a la meitat, normalment triguen dues setmanes a curar-se. Respirant els vapors de
l’oli al llavi. Vaig notar que el dolor que he estat al meu si dret durant diverses setmanes s'ha aturat i el meu nas
va deixar de córrer. Només he esternut una vegada des d’ahir Vaig notar que la meva fatiga no era tan profunda
com de costum. Vaig notar que em sentia  relaxat  i que la vora ansiosa havia desaparegut.  Vaig notar una
disminució del dolor corporal al vespre: normalment tinc tant dolor corporal fins al vespre que no puc estar
quiet (dolor muscular i nerviós al turmell, disminució significativa del dolor al genoll / espatlla / colze / canells /
polze).

A més, tinc una brillantor molt lleugera amb cada dosi. No tinc dificultats per treballar o enfocar i no dubtaria a
conduir. Tinc el cap molt clar tot i que m’he oblidat de prendre el Citicoline aquest matí. Poso l’equivalent
d’aproximadament mig gra d’oli a un Craisen i m’ho prenc així ”.

P. Hola JB! Volia preguntar-vos alguna cosa, em preguntava si RSO ajudaria les cremades de la meva mare per
radiació? Va decidir seguir endavant amb el tractament "convencional" i ara té el pit, a falta de paraules, fotut.
Fa mal només mirar-ho. Recordo que, o bé en Rick o una vegada es van cremar, suposo que mentre preparava
RSO, van mostrar imatges de com funciona l'oli també en cremades. Llavors, li serviria de res?
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R. Hola Enrique, per descomptat, frega-li l'oli o una crema de cànem al pit i l'esquena. Per descomptat, s’ha de
menjar l’oli i mantenir-se allunyat dels metges i de qualsevol altra forma de dany innecessari. JB

“La meva mare (72 anys) té una pell esquerdada i dolorosa a la majoria de les puntes dels dits des de fa uns 2
anys ... molt dolorosa. El doctor diu: "Sí, això passa amb l'edat". Dufuss !!! Hem barrejat una quantitat molt
petita d'oli amb aquàfora ... un tractament, de la nit al dia ... desaparegut! Les seves doloroses esquerdes s’han
curat i continuen sent bones des de fa més d’una setmana. INCREINGBLE! ” Dolly

“Vaig utilitzar l'oli en una nova ferida oberta de cirurgia. Al setembre del 2012, em van treure de la cara 2
tumors de carcinoma de cèl·lules basals. Un era gran i era el tumor alimentador que el contagiava. També es va
raspallar un tumor intern a la galta per fer una biòpsia. Quan vaig arribar a casa i vaig descobrir la ferida, tenia
un cràter a la cara.

Els primers 4 dies vaig barrejar mantega de karité i oli i l’he aplicat. Després vaig canviar a oli directe i no he
parat. Quan vaig anar a buscar la meva cita després del postoperatori, el doctor que pensava que aniria a fer una
cirurgia plàstica es va sorprendre de la meva curació. Vaig decidir dir-li la veritat,  que no havia utilitzat la
recepta, que l’havia curat amb oli de cànnabis. Havia sentit a parlar de Rick Simpson i Phoenix Tears, no em va
jutjar i va dir que continués el bon treball.

En un mes, vaig a la meva segona cirurgia, pla d'acció per curar aquesta ferida ...

Oli de cànnabis. Ho diré a aquest cirurgià? A la meva cita de Post op! Enamorat i lleuger ". Patti-Jo

- Patti,  no es necessitarà cap cirurgia si continua amb l'oli. O ajornar 60 g més si cal,  però, si és possible,
mantingueu-vos allunyats de la cirurgia i dels metges. És un trist requisit previ per a l’èxit del tractament en
molts casos. JB

“RSO ha fet que la meva psoriasi sigui pràcticament inexistent. He estat ingerint una dosi de manteniment des
de fa tres anys i la meva pell és clara, la meva ment és clara i mai he estat més sa ". Erica

"He vist  a  algú proper  que utilitzava  l'oli  de Rick  en una cremada  dolenta  que hauria  deixat  una cicatriu
desagradable i, al cap d'una setmana d'aplicar l'oli, havia desaparegut i no tenia signes de cicatriu o que s'havia
cremat". Janice

“Ara tenim la meva filla a l’oli. Té psoriasi als colzes, als avantbraços i al genoll. Vaig fer fotos al principi. Fins
ara les zones escamoses seques han desaparegut. La pell és vermella, però llisa en lloc de ressaltar i inflamar-se.
Les zones més petites de l’exterior s’han netejat completament. Estem convençuts que això funcionarà. Estem
fent fotos cada dos dies o quan hi ha una millora notable. Tot això en menys d’una setmana utilitzant l’oli per
via tòpica. Moltes gràcies per donar a conèixer aquest medicament que en última instància curarà les nacions
Rick i JB. Estic compartint publicacions cada dia i ho dic a tothom que escolti. Comença a enfonsar-se ”. Ron

P. Aquestes mescles funcionen per a l'acne? 

A. Jennifer, l'oli funciona per a "tot tipus de malalties de la pell". Això significa incloure l'acne. Els millors
desitjos, JB

“(Vaig trobar l'oli) fa 3 mesos buscant a Internet una cura per a l'acne i la rosàcia. Ho va esborrar a l'instant.
Afegeix oli iso a l’oli de coco per utilitzar-lo a la cara i al coll un cop al dia. El meu marit diu que tinc 15 anys
menys! Moltes gràcies per compartir aquesta informació. Que Déu us beneeixi. Mantingues la bona feina." Toni

“Funciona també per als  pèls  encarnats a la cara.  El vaig fer servir  al  meu fill  de 23 anys amb èxit  en 2
aplicacions. UN AMOR ". Patti-Jo

“Charlie camina. Sense medicaments contra el dolor. Està dret. Les seves passes són rectes i amples. Pot córrer
saltant i jugant. El seu coll té gairebé un 90% de curació. Fa dos anys que no es veu així. Ahir va menjar un
plàtan, pizza, mig entrepà, arròs fregit, iogurt i molt més. MAI ha menjat tant. (...)

El genoll dret de Charlie era el pitjor. És aproximadament un 50 per cent millor. L'esquerra està gairebé curada
completament, excepte pel fet que va picar l'altra nit i va tornar a fer ampolles. Però res important ... El canvi
més gran és la ferida al coll i sota les aixelles. El coll està gairebé curat completament, així com les aixelles.
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Faig servir una petita gota d’oli al tub g abans dels banys. També ha ajudat amb el dolor al genoll. Si li fan mal
els genolls, aconsegueix aquesta gota. No hi afegeix ni tilenol ni ibuprofèn. Fa el truc. També faig la meva
pròpia pomada. Tinc una màquina d’aigua que filtra l’aigua i separa l’aigua alcalina de l’àcida. Com que l’aigua
oxigenada  àcida  és  tan  bona  per  a  la  pell  i  també  és  antibacteriana,  tinc  aigua  àcida  i  la  barrejo  amb
metocel·lulosa per crear un ungüent.

Afegeixo el concentrat per fer una crema que sigui com la consistència de la vaselina. Amb això els mantega els
apòsits i els faig servir a les ferides. AIX alone només fa una diferència increïble amb el dolor, la picor i la
curació. Aviat us enviaré fotos. Els he anat portant tots els canvis. Crec que el petroli durarà un mes més, però
com que és la primera vegada que faig això, no estic segur. Estic encantat. La seva gana mai ha estat tan bona.
Ahir va menjar més menjar que durant tot l’any ”. Trisha

"Hola Rick i amics, tinc un amic que ha tingut aquesta nafra (aprox. 2 polzades per 4 polzades de diàmetre) a
l'omòplat esquerre des de fa 4 anys, amb infecció irritant, sense cap crosta al lloc, només pura d'obertura crua,
sota la superfície es podia sentir un gruix dur de beisbol sensible al tacte.

Ha aplicat tòpicament l'oli 8 vegades en 7 mesos amb aproximadament 2 caps de setmana per a ús intern també.

El gruix de cicatrius i cicatrius ha desaparegut, la ferida oberta cicatriu i el meu amic se sent feliç d'haver tingut
l'oportunitat d'utilitzar l'oli ". Rebeca

“Ahir vaig tallar el dit sobre una batedora a la feina. A les 3 de la matinada em vaig despertar amb un dit que va
provar gel, peròxid i neosporina. Res no va funcionar. Estava pulsant quiet. Llavors vaig recordar que escoltar
l’oli ajudaria a la regeneració cel·lular i va aturar el dolor i va curar les cicatrius i els problemes de la pell, per
què no provar-lo. Així que vaig agafar una gota i la vaig estendre per tota la punta del dit. En un minut, el dolor
havia desaparegut un 80%. Dins de 30 min. Vaig poder tocar el dit amb només una mica de dolor, però sense
dolor real. Estic venut. Al cap de 12 hores vaig tornar a sol·licitar i no vaig tenir dolor des de llavors ”. Rebeca

“Ei Rick, m'agradaria mantenir el meu nom confidencial si publiques això (cosa que no m'importa). La meva
xicota va tenir una educació molt dura i va recórrer a tallar-se els canells quan es va deprimir; aquest problema
està enrere anys i anys, però encara queden algunes cicatrius força desagradables al canell. Allà és molt visible i
apareix força, és el primer que molta gent nota quan la coneixen per primera vegada, a ella no li agradaria més
que desfer-se’n.

Per tant, la meva pregunta és si el petroli ajudaria a eliminar les cicatrius? O, si més no, ajudar a fer-los menys
visibles? M'encanta el que fas i m'agradaria saber del petroli quan el meu avi va emmalaltir de càncer, ets un
heroi de totes les vides que has ajudat a salvar! ”

-  Benvolgut  XXX, comenceu a aplicar  l'oli  tòpicament  sobre les cicatrius,  probablement  desapareixeran en
poques setmanes o mesos. També l’obtindria amb l’oli, això ajudarà amb el TEPT de tots aquells records del
que va viure, i també millorarà la qualitat del son. Feu fotos i vídeos si no us importa, la cicatriu desapareixerà,
ja sigui completament o difícilment serà visible. Els millors desitjos, Jindrich Bayer

“Ei, Rand, tinc el mateix problema amb les nafres de les cames. Primer perquè era pre-diabètic. Però em vaig
assabentar que sóc molt sensible a les picades d’insectes i mosquits. Vaig posar-hi l'oli i  vaig posar-hi una
corretja durant la nit i les picades es curen ". Michelle

- El que pot fer l’oli per picar mosquits o paparres és simplement increïble. Proveu-ho i veureu per què diem
que ningú no hauria de sortir de casa si no té l’oli. L’oli té tants usos que és irresponsable intentar viure sense
ell. JB

"Menja l'oli ...  Porto dos mesos prenent l'oli,  la psoriasi gairebé el 80% és clara, i  no he de fer servir cap
medicament ... I també em vaig treure l'artritis ..." Giuliana

“He  utilitzat  una  barreja  d’oli  d’oliva  de  cànnabis  i  en  una  setmana  la  meva  psoriasi  va  començar  a
desaparèixer. Per desgràcia, només en tenia una mica i no en tenia prou per prendre-ho més tant internament
com externament. OBSERVEU, ni tan sols tenia RSO real, però sí un oli de cànnabis fet amb oli d’oliva ”.
Teemu
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- Esperem que aviat obtingueu més oli, Teemu. El millor és utilitzar-lo tòpicament per controlar els símptomes i
també per menjar oli; també voleu eliminar la causa subjacent del problema. Els millors desitjos, JB

"Funciona bé en les picades de mosquits i els mals de dents. La meva filla va ser mossegada, sense fer broma,
almenys 50 vegades pels mosquits en 15 minuts AMB OFF! Spray d'insectes Deep Woods activat. Vaig provar
una pell de plàtan, desodorant, àloe vera, dermaplast i hidrocortisona. Res d’això va fer caure la inflamació (és
al·lèrgica a les picades de mosquits que inflen malament) ni li va proporcionar alleujament. Desesperat, vaig
treure la resina d'un vaporitzador, la vaig barrejar amb només una mica d'oli de coco perquè s'escampés més
fàcilment i "vaig greixar" les cames amb ella. Al cap de mitja hora, tota la inflamació havia caigut i, encara que
encara tenia punts vermells on les picades no la molestaven, vaig evitar donar-li Benedryl.

Vaig formar un abscés a la boca i vaig empaquetar la resina del vape al voltant de la dent afectada i de nou en
aproximadament mitja hora, la inflor va disminuir i vaig poder curar-la, des de llavors, sense problemes. Ho
vaig empaquetar dos dies, per estar segur. Ara puc dir que empaquetar la resina (si teniu un Vapir No2 dins del
con on canvieu la pantalla recull hash gairebé pur, concentrat també.) Al voltant de la meva dent em vaig posar
increïblement alt, probablement més alt del que he estat mai a la meva vida .

Fins i  tot  vaig enviar un missatge de text al  meu marit  des de la  sala  per demanar-li  ajuda per  arribar  al
dormitori.  Els  medicaments  sublingües,  però,  funcionen millor,  i  és  per  això  que a  la  sala  d’urgències,  si
sospiten d’un atac de cor, ruixen nitro sota la llengua. Tot està bé ara, però, no vaig morir per una sobredosi, no
em vaig despertar horriblement amb ressaca i el millor de tot ... no vaig haver de prendre grans quantitats de
Tylenol o Advil i fer encara més mal a la meva estómac i fetge.

Sé que la resina no és la forma més eficaç i ni tan sols estava segura de si funcionaria, però era amb el que havia
de treballar des que visc en un estat il·legal. Vaig pensar que no podia fer mal. No puc esperar per viure en un
estat on puc cultivar lliurement el meu propi material orgànic de primera qualitat, elaborar el meu propi oli i
curar-me a mi mateixa i a tota la meva família ... inclosa la meva filla de gairebé 2 anys que ha estat passant
l'infern l'any passat perquè ningú no pot entendre què li passa.

Creuen que ara té un trastorn proteic, però això és una altra cosa que estan tirant, perquè no tenen ni idea del
que està malament. Aconseguir-la amb el petroli només li pot salvar la vida.

Tot i que m’encantaria tenir un diagnòstic precís, així que sé el que estic tractant, però la conclusió és que
només vull que el meu bebè se senti millor i si això vol dir enganxar a la societat convencional, això és el que
faré ”. Sara

“Gràcies no és suficient pel que heu fet. Estic aquí amb oli sobre el meu roure verinós. MAI ho hauria intentat
sense tu. Va durar més de 2 mesos tocant gairebé el 100% del meu cos l'any passat a causa d'algú que va
començar una foguera, així que ara ho aconseguiré a tot arreu i, pitjor encara, diuen que no creem immunitats a
aquesta.

Fa un dia va aparèixer. Per tant, l’oli d’ahir a la nit no va aturar la picor en absolut. Tanmateix, veig cicatritzants
diàries, així que tinc fe. Aquest matí, 24 hores després de la primera aplicació, veig que ha funcionat i em cura
la pell ferida per les ratllades. Per tant, amb una mica d’òxid de zinc sobre el meu oli, crec que acabo de trobar
l’ajut 1 # per al roure verinós.

En realitat,  no puc esperar a la propera temporada per veure si potser el  petroli  es cura per reparar aquest
problema de per vida. Ja us ho faré saber. No seria fantàstic? Novament Gràcies per tot el que feu ". Rebeca

- L’oli també pot solucionar-ho. És una cura o control per a tots els problemes mèdics. Com més aviat s’aplica,
més aviat solucionarà el que s’ha de solucionar, això és tot el que hi ha. JB

"Vull que la gent sàpiga que RSO va aclarir una enorme ampolla que el meu marit es va posar al taló mentre
estava estirat al llit durant tant de temps que estava tan malalt. Vaig posar-hi l'oli i al cap d'una setmana ja no
estava. Tenia por de que es desenvolupés en alguna cosa molt més greu. Li cobria tot el taló. Gràcies Rick
Simpson per tot el que fas ". Susan
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"Com a mecànic, he utilitzat l'oli en alguns talls força dolents i tens tota la raó ... Curar la pell molt més ràpid
que qualsevol altra cosa". Cory

"Vaig curar el meu VPH en dues setmanes amb només tres aplicacions tòpiques". Milles

“Ara mateix estic en el procés de tractar un mol desagradable que s’ha tornat negre. Cada matí  aplico una
quantitat generosa just al talp i després cobreixo amb un tocador. En 3 setmanes puc veure visualment que el
talp  es  redueix.  Funciona.  També  menjo  una  mica  cada  dia  ...  quina  diferència  de  nivell  d’energia.
FELICITACIÓ MEDICINAL PER CANNABIS !!!!!!! ” Beau

“Ho reconec ... sóc maldestre ... Tinc un mal costum de ficar-me els dents de la forquilla de peu al peu. RSO
directament sobre el terreny, cobreix-lo amb cinta adhesiva, el dolor s'ha desaparegut en pocs segons, es cura en
3 dies ". Bruc

“He vist una versió molt menys potent del bàlsam de l'oli destruir la psoriasi en dies, reduir la inflamació dels
ovaris el primer dia del període en 20 minuts i evitar cicatrius i dolor quan s'aplica immediatament a cremades
menors. Realment em fa preguntar-me què pot fer l’oli ... ”Beres

“Vaig tenir un dels pitjors casos de peu d'atleta quan tenia 10 anys, m'agradaria tenir l'oli. Però el tinc ara. Tot
va bé 47 anys després. Cura la majoria de tot ". Donald

“La meva nora fregia costelles de porc i, bàsicament, va submergir els dits en l'oli bullent fins al primer artell i
es van tornar blancs com el pollastre cuit.

Els vam posar RSO i el dolor va desaparèixer al cap d’un minut més o menys, els va recobrir dues vegades al
dia amb el RSO. Es van curar molt ràpidament en pocs dies i no hi va haver pèrdues de pell ni cicatrius.

És increïble que ara guardem una mica a la nevera de la cuina, de manera que si algú es crema (especialment els
nens) aplicarem el RSO immediatament, no cal sentir aquest tipus de dolor quan tenim una planta natural que se
n’encarregarà. ". Debra

"Tenia un petit lot de grumolls al colze, els vaig tractar amb oli ... Una setmana després, el colze és suau i no té
cops ... Crec que eren berrugues, però perquè no crec en els metges no podia" No t’ho dic segur. " Carla

- No importa el que passi amb la pell, simplement apliqueu l'oli, tapeu-lo amb una cinta adhesiva i torneu a
aplicar l'oli cada dos o dos dies o quan la cinta caigui. Cremades, berrugues, èczemes, psoriasi: a l'oli no li
importa el que és i ho solucionarà, només li donarà temps i oli. JB

“El meu amic tenia un quist a la cara i després de prendre l'oli durant uns dies ja no hi havia. I l’estava ingerint
sense fer-ho servir tòpicament ”. Jonathan

“No era un pacient oncològic, però tenia una infecció al taló que no responia al tractament. Fins i tot vaig tenir
un treball tècnic de cura de ferides ... va aconseguir que la infecció deixés de propagar-se, però encara no es
curaria. Vaig embrutar-hi l’oli i en un dia la vermellor va ser menor. Segon dia i enrogiment. Dia tres i la
infecció torna a semblar pell! Meravellós oli curatiu! " Tammie

“Vaig treballar per a una empresa de piscines i spa ... Sóc de pell clara, fora tot el dia. Tenia alguns punts bojos
a la cara, el cap i el braç que apareixien sempre a la finestra del conductor. El petroli va netejar aquests punts en
qüestió de setmanes. Ara ingereixo 5 grams de THC pur cada dia per ajudar a combatre qualsevol malaltia i per
mantenir el meu sistema immunitari fort. Per descomptat, cap vacuna contra la grip mai! Sense grip des de petit
”. Jay

"Sé que els nois d'aquí sempre diuen que utilitzen el RSO pur, i sóc un gran fan d'aquestes coses. Tanmateix,
només  vull  fer  saber  a  la  gent  que  una  infusió  d’oli  de  coco  feta  amb  fulles  de  sucre  ens  ha  substituït
completament la neosporina, fa 2 anys que no he hagut de comprar aquest material.  Funciona millor i més
ràpidament, i puc escampar-lo per totes les mans i el rostre de la gent i no em preocupo que es posin malalts si
se’l mengen accidentalment ”. Tina
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- Tina, res no funciona millor i més ràpid que RSO pur, però sé el que intentes dir. Per descomptat, les formes
menys potents de la medicina contra el cànnabis també poden fer meravelles. El problema és que l’èxit no és tan
fiable com amb RSO més potents sense diluir.

Els cosmètics de cànnabis substituiran aviat la majoria dels cosmètics disponibles actualment, és a dir, després
que les dones esbrinin què pot fer l’oli per la seva bellesa. L’oli de llavor de cànem, l’oli de coco i la mantega
de karité són els meus transportadors preferits, però es pot fer servir allò que sigui popular a la zona on viuen i
afegir-hi l’oli. El 20-30% RSO en cremes fa meravelles, però el 0,01-1% també pot ser de gran benefici per a
condicions menys greus i per al manteniment diari. JB

"La meva xicota és altament al·lèrgica a les picades de mosquits i ahir a la nit en tenia una a la tempa ... va ser
enorme, de totes maneres vaig suggerir que es posés una cinta i posar RSO que havíem fet a partir de fulles de
cànnabis. Aquest matí, quan ens hem despertat, la protuberància havia desaparegut completament ".

-  Gràcies,  Jimmy.  Estic  segur  que  aquesta  informació  ajudarà  a  molta  gent.  Ja  arriba  la  temporada  dels
mosquits.  I  l’oli  també  funciona  com a  repel·lent,  proveu-ho.  Sempre  és  millor  evitar  que  es  produeixin
problemes tot i que és tan fàcil solucionar-los amb l'oli. L'oli es pot utilitzar tòpicament sobre qualsevol cosa
que pica,  es cremi o faci mal.  Com més aviat  apliqueu l'oli,  més aviat  podran desaparèixer els problemes.
Recorda-ho. JB

P. Quant de temps pot durar l'oli? Per sempre? Quin és el millor emmagatzematge, nevera, congelador i rebost?
Gràcies.

A. En una xeringa i si es manté en un lloc fosc i fred, l'oli durarà anys, sobretot si aconseguiu protegir l'oli
contra els visitants i la família, és a dir, les dones, perquè sembla que els agrada més ingerir l'oli que als homes. 

En el moment en què les dones de la vostra família descobreixin els efectes rejovenidors de l’oli i el que fa amb
les arrugues, no us haureu de preocupar de la durada de l’oli, sempre es menjarà o s’utilitzarà tòpicament molt
ràpidament. Si voleu preservar el subministrament d’oli, no digueu a les dones que els cosmètics amb un 20-
30% de l’oli faran miracles per la seva pell i els faran semblar el més jove possible físicament; en cas contrari,
simplement us ho prendran importa el que intentareu dir o fer i no us haureu de preocupar de la durada del
petroli.

No es tracta d’un comentari masclista, només estic informant del que he vist passar moltes vegades, només és
una observació i un intent de cridar l’atenció sobre el que pot fer l’oli per la vostra pell, independentment del
gènere. JB

"Si les dones sabessin que revertia la pell envellida i reparava la pell danyada (com en el cas d'aquesta persona),
el suport a la legalització del cànnabis passaria pel sostre! Tota l'economia ha prosperat a causa de la supressió
d'aquesta increïble medicina natural i veurem com s'esfondra a mesura que cada vegada hi ha més gent que
s'informa i simplement comença a medicar-se ". Gil

P. L'aplica a la cara per tractar les arrugues> o la pren per via oral o ambdues coses? " Toni

R. Tots dos per obtenir millors resultats, però l’aplicació tòpica només pot fer-ho molt. JB

“He llegit arrugues? Ajuda les ARRUGUES? : 0 ”Margie

Dolor crònic

“Si teniu les varietats adequades per fer l’oli, no hi ha res millor per alleujar el dolor crònic que l’oli de cànem.
Els olis de molts tipus de cànem són un calmant natural meravellós que no és addictiu ni nociu. El sistema
mèdic proporciona als que pateixen dolor crònic medicaments perillosos, addictius i nocius per controlar-ne el
dolor. Admeto que aquests medicaments són una mica eficaços, però bàsicament tot el que fan és emmascarar el
dolor sense proporcionar cap efecte curatiu. Quan preneu oli de cànem per al dolor crònic, no només redueix el
dolor, sinó que també treballa intentant curar la causa del vostre patiment. Per a qualsevol persona que pateixi
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dolor crònic, l’oli de cànem és, amb diferència, el millor tractament, ja que no és addictiu i no fa mal a la resta
del cos.

He vist persones amb càncer ossi en agonia quan la morfina i tots els altres medicaments per al dolor que
utilitza el sistema mèdic no podrien matar-los. Però l'oli de cànem el va controlar sota qüestió d'hores i van
poder eliminar aquestes substàncies nocives molt  ràpidament amb pocs símptomes d'abstinència.  També he
proporcionat aquest medicament a molts pacients amb dolor crònic i alguns dels resultats han estat realment
sorprenents. No era estrany per a mi rebre informes de la gent l'endemà, que em deien que ja no pateixen.

Com he dit, l’oli de cànem té la capacitat d’eliminar el dolor, però també funciona per curar-ne la causa. Una
vegada més,  la  idea és eliminar  aquests  medicaments  farmacèutics  addictius  perillosos tan aviat  com sigui
possible i substituir-los per l’ús d’aquest oli. Realment, no hi ha comparació entre l’oli de cànem i els productes
farmacèutics. La majoria dels medicaments per al dolor subministrats pel nostre sistema mèdic són perillosos,
addictius i mortals, mentre que l’oli de cànem no presenta addicció ni perill per al pacient.

Si un pacient pren morfina o altres opiacis per controlar el dolor, li suggereixo que comenci amb dosis de la
mida d’un tros d’arròs sec de gra curt. A continuació, augmenteu la quantitat que ingeriu el més ràpidament
possible,  mentre  reduïu  la  ingesta  d’aquestes  substàncies  fins  que  no  tingueu  més  necessitat  de  productes
farmacèutics. Hi ha un gran nombre de persones que han estat prenent medicaments que els seus metges van
prescriure durant anys i que han ajudat poc o res. Si voleu saber com és tornar a sentir-vos bé, proveu l'oli i
deixeu enrere la bogeria del sistema mèdic ". Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

Mal d'esquena, escoliosi

Ha tingut algun pacient que hagi experimentat alleujament del mal d'esquena o de l'escoliosi?

"El productor del nostre documental" Run From the Cure ", Christian Laurette, havia patit escoliosi durant anys.
Fa uns tretze anys, el sistema mèdic es va oferir a fer una operació, però només li donarien a Christian una
oportunitat de 50/50 de tornar a caminar. Amb probabilitats com aquesta, sentia que la seva única alternativa era
viure amb el dolor. Gairebé diàriament, cauria d’agonia per l’escoliosi i s’havia convençut més o menys que res
no podia ajudar.  Li vaig proporcionar una mica d’oli  de cànem i en poques hores em va informar que no
experimentava més mal d’esquena.

Li vaig explicar que havia viscut la seva vida amb una afecció que no li permetia fer exercici com hauria de fer
una persona normal, per tant els músculs de l'esquena eren molt febles. Com era d’esperar, després d’haver pres
l’oli segons les instruccions, Christian funciona ara amb normalitat sense dolor, els músculs de l’esquena s’han
enfortit  i  ara  pot  deixar-se  sense  oli  durant  períodes  prolongats.  Christian  és  només  un  dels  molts  amb
problemes d’esquena que ha trobat una cura o control eficaç amb l’ús d’aquest medicament per alleujar el seu
malestar. Al meu entendre, no cal que ningú passi per la vida en un estat d’agonia constant. Si teniu problemes
d’esquena de qualsevol  naturalesa,  estic  segur que l’ús  d’aquest  medicament  serà molt  beneficiós  per  a  la
majoria de persones que pateixen aquestes afeccions ”. Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

Diabetis

“Els diabètics que s’acaben de diagnosticar solen ser molt fàcils de curar i en poc temps solen estar lliures de la
malaltia.  Però en pacients que han patit aquesta malaltia durant molt de temps i han patit  els efectes de la
malaltia durant anys, sovint trigaran més. Fins i tot en pacients greument danyats, si l’oli d’alta qualitat es pren
correctament, sovint en un termini de sis setmanes ja no necessiten insulina. Malauradament, els danys que
aquesta malaltia causa als nostres cossos poden trigar bastant més a curar-se, però amb el temps, la majoria
també es pot reparar.
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Sembla que l’oli sovint té la capacitat de rejovenir el pàncrees amb força rapidesa, de manera que pot tornar a
funcionar correctament. Primer vam poder demostrar-ho amb un diabètic que havia tractat contra el càncer. Al
final del tractament contra el càncer, es va retirar del petroli  completament durant deu dies. Per a la meva
sorpresa, els nivells de sucre a la sang es van mantenir normals i menjava moltes coses que un diabètic no
hauria  de fer.  Aquest  home havia  estat  diabètic  des  de  feia  més  de  trenta  anys  i  portava  dues  injeccions
d’insulina al dia. Per tant, després de no haver pres oli durant deu dies i els nivells de sucre en sang es van
mantenir normals, es va fer evident que el pàncrees havia de tornar a funcionar correctament.

Sempre els dic als pacients que no sóc metge, però crec que seria del seu millor interès si poguessin retirar-se
dels medicaments químics que utilitzen per a altres afeccions. Molt sovint, certs medicaments poden impedir
l'eficàcia del tractament amb oli i l'ús del petroli sol substituir aquests medicaments de totes maneres.

He rebut informes de pacients que patien diabetis tipus 1 i tipus 2 que afirmaven que l’oli els havia tractat amb
èxit. Per exemple, m'he trobat amb pacients que han estat injectant insulina durant trenta anys i, després de
començar l'oli, en un termini de sis setmanes ja no necessitaven prendre aquestes injeccions. Al mateix temps,
altres  informes  que  vaig  rebre  d’alguns  van  afirmar  que  només  tenien  èxit  a  l’hora  de  reduir  la  ingesta
d’insulina. Però també van afirmar que amb l’ús de l’oli també feia altres coses meravelloses que milloraven la
seva salut general.

L’objectiu és la meva manera de veure-ho, eliminar la insulina i fer que el pàncrees controli els nivells de sucre
en la sang una vegada més. Tot i això, fins i tot si això no es pot aconseguir completament, els efectes de l'oli
seguiran sent molt beneficiosos per al cos del pacient. Atès que aquesta malaltia causa problemes de circulació i
altres  complicacions,  sovint és impossible  curar una infecció causada per una lesió mitjançant  els sistemes
mèdics anomenats mètodes convencionals. Per exemple, si un diabètic té una infecció al peu i es nega a curar-se
correctament, al final, la resposta del sistema mèdic és eliminar el peu o, com a mínim, la part infectada.

He conegut personalment els diabètics que ho han fet i en un tres i no res solen necessitar-ne més perquè la
infecció continua establint-se. Quina perspectiva horrible per a un diabètic i el que empitjora encara és el fet que
aquestes operacions són completament innecessari.

En aquell moment, no sabia res de les capacitats curatives de la planta de cànem i tot el que podia fer era
observar l’agonia que havien de patir aquests pacients; però des de llavors, finalment, he après la veritat. Si l’oli
s’utilitza externament, guarirà les úlceres diabètiques en molt poc temps, de manera que us podeu imaginar els
beneficis  que  rep  un  diabètic  quan  s’ingereix  aquesta  substància.  Fa  anys  que  estic  disponible  aquesta
informació, però encara els metges decideixen ignorar l’ús d’aquest medicament i continuar mutilant els seus
pacients. Aquesta és una de les raons per les quals no tinc cap utilitat per al sistema mèdic i per a tots aquests
anomenats metges que s’alimenten del nostre patiment.

Després de prendre el  tractament  amb oli,  molts  diabètics que segueixen dietes restringides durant  anys es
comporten com un nen a una botiga de llaminadures. De sobte, poden tornar a menjar aliments que un diabètic
no hauria de consumir i alguns pacients tendeixen a excedir-se. A mesura que passa el temps, l'oli pot revertir
els  danys que s'han produït  als  cossos dels diabètics,  com ara una mala circulació,  etc.  L'oli  també curarà
aquelles infeccions desagradables que els diabètics han de tractar d'una manera sensata i pel que tenim l’oli de
cànem d’alta qualitat que es té en compte és eficaç en el tractament de tot tipus de diabetis ". Rick Simpson,
Cànem: la planta més medicinal

“L’oli rejoveneix el pàncrees i, ho creguem o no, sovint comença a produir insulina fins i tot després d’anys
d’inactivitat.  Molts pacients poden deixar de disparar insulina després de diverses setmanes amb l’oli.  L’oli
també ajuda a curar o controlar tots els altres problemes relacionats amb la diabetis al cos.

Jo menjaria l’oli i / o l’utilitzaria en un suposatori. Fumar o vaporitzar també pot ajudar a reduir el nivell de
sucre a la sang, però els efectes són molt limitats en comparació amb la ingestió d’oli. Jo faria servir l’oli per
via tòpica per a les úlceres diabètiques, simplement aplicar-lo, tapar-lo amb un embenat i repetir-ho cada tres
dies fins que la úlcera estigui curada. Barrejaria oli de llavor de cànem amb l’extracte i el faria servir per fer
massatges, que afavoriran la circulació sanguínia i ajudaran a prevenir inflor i altres molèsties. També inclouria
llavors de cànem i oli de llavors de cànem a la meva dieta ". JB
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Cor, pressió arterial

Heu tingut informes beneficiosos sobre l'oli de cànem i les afeccions del cor?

"Per a aquells amb problemes cardíacs que comencen el tractament amb l'oli, han de ser conscients que sovint
l'oli pot augmentar la freqüència cardíaca d'un pacient fins que es senti còmode amb el seu ús. L’augment de la
freqüència cardíaca sol ser lleuger, però crec que el pacient ha de saber que pot passar.

Aquest medicament és eficaç per reduir els nivells de colesterol i millora la circulació sanguínia, de manera que
en si mateix seria un gran benefici per al cor del pacient. Certament, el cor és un òrgan vital i, segons la nostra
experiència, l’oli de cànem pot rejovenir els òrgans vitals. Tot i que mai no he dit a la gent que deixi de prendre
medicaments per al cor, molts ho han fet sense efectes perjudicials. Crec que l’efecte de l’oli de cànem sobre les
afeccions cardíaques requereix més investigació, però pel que hem vist, aquest medicament sembla ser molt
beneficiós per al cor.

L’oli pot regular la pressió arterial?

L’oli de cànem pot regular la pressió arterial. L’utilitzo jo mateix per ajudar-me a dormir i per regular la meva
pròpia  pressió  arterial.  En  començar  el  tractament  amb  oli  de  cànem,  dic  als  pacients  que  ja  prenen
medicaments  per  a  aquesta  afecció  que  vigilin  de prop la  pressió arterial.  La  majoria  dels  que utilitzaven
productes farmacèutics per controlar la pressió arterial ja no els requereixen en començar el tractament amb oli
de cànem.

Atès  que  l’oli  de  cànem redueix  la  pressió  arterial,  qualsevol  persona  que  intenti  continuar  utilitzant  els
medicaments farmacèutics per a la pressió arterial probablement trobarà que la combinació dels dos farà que
baixi la pressió arterial massa baix. És una bona idea evitar aquesta situació i amb l'ús de mesuradors de pressió
arterial portàtils disponibles avui en dia, això es pot aconseguir fàcilment.

Pot ajudar amb altres malalties d'òrgans interns?

Pel que he vist amb l’ús de l’oli de cànem, es poden controlar o curar moltes afeccions d’òrgans interns i
problemes associats. Quan un òrgan intern es rejoven i es cura, pot tornar a reprendre les seves funcions dins del
nostre cos. Personalment, crec que té molt més sentit rejovenir els nostres propis òrgans vitals amb l’ús d’aquest
oli, en lloc de passar per un trasplantament d’òrgans amb tots els seus perills associats i després passar la resta
de  la  vostra  vida  prenent  medicaments  perquè  l’òrgan  no  ho  faci.  ser  rebutjat.  En  alguns  casos,  un
trasplantament  d’òrgans podria  ser  l’única  resposta,  però si  aquest  medicament  s’utilitzés  correctament  per
rejovenir  els  òrgans vitals,  crec que hi hauria  molta menys necessitat  de trasplantaments ”.  Rick Simpson,
Cànem: la planta més medicinal

“El cor és un òrgan intern i l'oli rejoveneix els òrgans vitals. Quan els pacients comencen a utilitzar l’oli, solen
reduir les dosis de medicaments per al cor a la meitat i la majoria deixen d’utilitzar-los tan aviat com senten que
poden deixar d’utilitzar-los. L’oli és molt beneficiós per al cor.

L’oli pot regular la pressió arterial i l’arítmia molt fàcilment. Normalment redueix la pressió arterial, de manera
que els que utilitzen medicaments per a la pressió arterial han de tenir cura amb l’ús de l’oli fins que s’hi
acostumen. Una combinació de medicaments per a la pressió arterial i l’oli poden disminuir la pressió massa,
per la qual cosa és una bona idea controlar la pressió arterial mitjançant un mesurador de pressió arterial. En
molts casos, l’oli augmenta lleugerament la freqüència cardíaca.

Aquesta àrea requereix molta més investigació, de manera que els pacients han de seguir el seu sentit comú
quan comencen amb l’oli, però també han de mantenir-se en contacte amb el seu metge per assegurar-se que el
cor.

Els pacients amb cor haurien de comprovar el cablejat elèctric a casa o al lloc de treball.
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El cor treballa sobre els impulsos electromagnètics i, per tant, han d’evitar romandre en camps electromagnètics
tant com sigui possible.

Jo menjaria l’oli i també el faria servir en supositoris. Pel que fa a l’aplicació tòpica, mai fa mal, però no puc dir
fins a quin punt és realment beneficiós. Com sempre, faria servir cànem de totes les maneres possibles. També
inclouria llavors de cànem i oli de llavors de cànem a la meva dieta, tant les llavors com l’oli tenen efectes molt
beneficiosos en moltes malalties del cor.

Si fos metge i realitzés una cirurgia o trasplantament relacionats amb el cor, etc., intentaria rejovenir l’òrgan
amb almenys 60 g d’oli. Si 60 g no portessin el pacient a un estat de salut suficient, continuaria donant-li l'oli ".
JB

Asma

"Fins i tot fumar olla és beneficiós per a molts que pateixen asma, però ingerir l'oli o vaporitzar-lo és una
manera molt més eficaç i medicinal de tractar aquesta afecció. L’ús de l’oli en forma de supositori també és
molt eficaç per a aquells amb problemes respiratoris, per la qual cosa aquest mètode també pot ser beneficiós.
Coneixem  moltes  persones  que  tenen  asma  que  han  estat  ajudades  amb  l’ús  d’aquest  medicament  i,
sincerament, puc dir que no tinc coneixement de cap tractament per a aquesta afecció que sigui més eficaç. Fins
i tot aquells que pateixen coses com la MPOC han estat testimonis de millores sorprenents en la seva capacitat
per respirar adequadament amb l’ús d’aquest medicament. Si teniu algun tipus de problema respiratori, proveu
l'oli i estic segur que no us penedireu ". Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

"S'esperava que vaporitzar l'oli sigui el millor tractament per a l'asma o problemes respiratoris. Sorprenentment,
vam  trobar  que  els  supositoris  d’oli  de  cànem  són  extremadament  eficients  en  l’obertura  de  les  vies
respiratòries. Normalment, al cap de 30 minuts després que un pacient hagi pres un supositori, informen que
senten com si els seus pulmons s’obrissin i poguessin respirar molt més fàcilment. Per descomptat, com amb
qualsevol altra malaltia, ingeriria una dosi estàndard de 60 g durant tres mesos i després em quedaria un gram al
dia fins que em sentís completament sa. Després, per descomptat, em quedaria amb una dosi de manteniment la
resta de la meva vida. Utilitzaria l’oli per via oral, tòpicament a la gola i al pit i en forma de supositori ”. JB

Els nens i l’oli

Les mares, en particular, es preocuparan si és segur donar oli als nens. És segur llavors?

“Considero que l’oli de cànem és perfectament segur en el tractament de nens de totes les edats que pateixen
càncer  i  altres  malalties.  Realment  no  sé  com poden  viure  els  metges  que  tracten  nens  petits  en  unitats
d’oncologia. No saben el dany que fan a aquests petits amb la seva radiació, quimioteràpia i altres productes
químics nocius i verinosos?

Qualsevol que hagi estudiat mai la medicina coneix els efectes d’aquests tractaments i és conscient del fet que
és més probable que produeixi la mort amb l’ús d’aquests tractaments, en lloc d’una cura. Si els pares només es
dediquessin al temps per entendre completament el que el sistema mèdic pretén fer als seus fills, estic segur que
la majoria prefereixen tractar-los amb oli de cànem, ja que és una substància natural que és segura d’utilitzar i
danys al nen.

Sabent què faig sobre el sistema mèdic, mai no els deixaria posar mans a cap fill meu. En el cas que algú
intentés obligar-me a fer una altra cosa, la situació es tornaria instantàniament molt lletja.

Crec que és natural que qualsevol pare vulgui protegir els seus fills i mantenir-los fora de perill. Si pensés que el
sistema mèdic presentava un perill com a pare del nen, sentiria que hauria de tenir el dret de triar altres mètodes
de tractament. Recentment, als Estats Units i al Canadà, hi ha hagut casos en què les autoritats van prendre nens
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i els van obligar a prendre quimioteràpia tant contra els desitjos del nen com dels mateixos pares. Sembla que,
com a adults, tenim el dret de rebutjar els tractaments bojos, però els nostres fills no. Com que la quimioteràpia
és simplement  verí,  si  algú anés en contra  de la  meva voluntat  i  administrés  una cosa així  a un fill  meu,
probablement es podria dir que no tindrien un futur molt brillant.

Al meu entendre, qualsevol persona que fes una cosa així sense el consentiment dels pares és culpable d'intent
d'assassinat i, si el nen morís, seria el responsable de la seva mort. No m'importa com trieu mirar-lo, el verí és
verí i, si un metge administra aquestes substàncies, són igual de culpables que jo si ho fes. El fet que els metges
portin bata blanca no vol dir que tinguin dret a fer mal als seus pacients; de fet, va en contra del seu propi
jurament  hipocràtic.  Si  fos  jo,  començaria  a  practicar  la  medicina  de  la  manera  correcta  abans  que  algú
relacionat amb els pacients als quals hagi perjudicat decidís demanar retribució contra ells.

Com es pot utilitzar l’oli de cànem en la prevenció de malalties? Una vegada més, també seria segur donar 
oli als nens?

No sé  res  millor  que  l’oli  de  cànem per  prevenir  malalties  i  també  considero  que  aquest  medicament  és
perfectament segur en el tractament dels nens. Sovint he afirmat que si es donés als nens petites dosis d’oli de
cànem, es podria evitar que es produeixin malalties com la diabetis, l’EM, el càncer i moltes altres en la majoria
dels casos.

Si es donen minúscules dosis d’oli als nens, el THC i els seus cannabinoides associats s’acumularan als seus
sistemes  i  previndran  malalties.  No parlo  d’aconseguir  que  els  nens  tinguin  un  nivell  elevat;  es  tracta  de
proporcionar a nens o persones de qualsevol edat un medicament inofensiu i no addictiu per prevenir problemes
mèdics en el futur.

No hi ha cap raó lògica per la qual se’ns ha d’evitar que creixem i produïm els nostres propis medicaments per
tractar els que estimem. Els nostres fills o fins i tot nosaltres mateixos hauríem de patir i morir perquè les
companyies farmacèutiques volen guanyar més diners? Quan hi ha una medicació natural disponible per alleujar
els nostres problemes mèdics que la majoria de la gent té pocs problemes per produir? Ha arribat el moment de
besar-se adéu a les companyies farmacèutiques i esbrinar què pot proporcionar la Mare Natura per mantenir-nos
sans i els nostres fills.

Com dosificar oli de cànem per a nens?

Pel  que fa a les  dosis,  els  nens no són diferents  dels  adults  i  tots  tenen toleràncies  diferents  per a aquest
medicament.  Per  prevenir  malalties  en  nens,  només  serien  necessàries  dosis  minúscules  un  cop  al  dia
aproximadament una hora abans d’anar a dormir, de manera que la possibilitat d’aconseguir un fill alt seria molt
remota. De nou, l’oli de cànem no causa cap mal, de manera que no sé per què algú dubtaria en donar-lo als
seus fills. A més, imagineu-vos totes les lesions quotidianes que es poden produir ara si hi hagués oli. Coses
com  cremades,  talls,  rascades,  nafres,  infeccions,  picades  d'insectes,  etc.  es  poden  tractar  tan  fàcilment  i
eficaçment amb l'ús tòpic d'aquest oli.

Després de les meves experiències amb aquest medicament, seria el primer que donaria al meu fill per afeccions
internes i externes. Tot i així, dubtaria i hi pensaria dues vegades abans de permetre’ls ingerir medicaments
químics. De fet, sabent què faig sobre la indústria mèdica, ni tan sols consideraria una cosa així.

Es necessita experiència amb els efectes curatius de l’oli de cànem per arribar a aquesta forma de pensar, però
sens dubte, després de veure què pot fer, també us convertireu. Crec fermament que si els nens i les persones de
totes les edats prenguessin petites dosis d’aquest oli regularment, tots podrien viure més temps i estar molt més
sans ”. Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

P. Hi ha una edat en què puguin començar això? El meu fill té 3 anys i té un èczema dolent i fa fred una bona
part de l'any ". Roxanne
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R. Roxanne, és absolutament segur donar oli als nens, fins i tot als nounats, sobretot quan s’utilitza tòpicament
en una barreja amb oli de llavor de cànem o mantega de karité. És una bona estratègia barrejar oli de llavor de
cànem amb l’oli (un 1% d’oli sí, però el 20-30% seria ideal) i després afegir-hi unes gotes al bany cada dia.
Deixarà una fina pel·lícula a tot el cos i això sol ser tot el necessari (o almenys per al manteniment). Feu fotos i
vídeos,  la  millora  serà molt  ràpida.  La picor  i  la  irritació  desapareixeran  en qüestió  de segons o minuts  i
l’èczema simplement hauria de desaparèixer en una setmana o més. Els millors desitjos, JB

"Aquest fum NO és saludable per a nens o mamas ... mamás estúpides i què els dieu als vostres fills? Oli o res!
Especialment per als nens! ” Naia

- No seria tan radical, fumar o vaporitzar també té efectes beneficiosos, per exemple contra les nàusees en dones
embarassades. No farà mal al nen. JB

"El fum no és tan fantàstic ... sobretot si tens tendències cap a les al·lèrgies ... només dient. No puc suportar el
fum! A més, els nens no són capaços de saber quan parar ... si es tracta de sucre, cafeïna, menjar, etc. Heu de ser
el seu guia. No crec que defensar el tabaquisme de cànnabis sigui una gran idea per als adolescents. Només
dient. Només la meva opinió pel que he vist. També es podria distreure del treball escolar i dels problemes
importants ". Naia

- També em distreia de les tasques escolars i de qüestions importants, i no teníem gens de cànnabis a la nostra
disposició. Tot el que em va costar va ser veure una noia amb bon aspecte en algun lloc al voltant, i això va ser
només per al treball escolar i per a qüestions que eren importants per als altres, però no per a mi.

Si controleu la quantitat de te que beuen els vostres fills, per descomptat, controleu la quantitat de cànnabis que
prendran o ingeriran.  Bona sort  amb això.  És un esforç en va,  però estic  segur que mantindrà  molta  gent
ocupada durant els propers anys fins que s’adonin de la seguretat del cànnabis i que és pràcticament impossible
fer-ne una sobredosi fatal.

Llavors, a qui li importa la quantitat que ingereix algú? Jo no. Ni tan sols m’importa quantes tasses de te o cafè
prenen la gent al dia, imagineu-ho. Per què hauria de? No és cosa meva. I no és cosa de ningú importar la
quantitat d’aquesta medicina preventiva i salvadora que ingereix ningú.

Com més oli tingueu i més sovint, millor per a la vostra salut. Aquesta és l’única norma que s’aplica realment.
A persones de totes les edats, inclosos nens i mares embarassades. Si no us agrada aquesta idea, sobrepasseu-la,
apreneu a conviure-hi, això és el millor que podeu fer. Cap regulació del cànnabis funcionarà, simplement no es
pot regular de totes maneres. A més, no hi ha cap raó per regular-lo. JB

“Estic molt content de poder anunciar finalment que el meu dolç nen utilitza cànnabis per combatre els efectes
secundaris de la quimioteràpia i la radiació I per assegurar-me que no creixi cap tumor nou! Aquest medicament
l’ha ajudat enormement.  Abans d’aconseguir aquest medicament,  tirava constantment,  no menjava, era molt
letàrgic i malhumorat ... ara menja, manté el menjar baix, augmenta de pes i qualsevol que hagi estat al seu
voltant sap com és d’absolut feliç que està ".

- Bé, sense el verí al cos, el nen aniria molt millor. Realment no té cap sentit utilitzar la quimioteràpia i la
radiació juntament amb l’oli,  és com donar un antídot al pacient mentre li bomben verí a les venes. Petroli
només per obtenir els millors resultats. Els metges ho haurien de saber, no és tan difícil entendre que no és una
bona idea donar verí als nens quan no és necessari. JB

P. “Sóc una mare soltera de 29 anys. El meu fill ara té 8 anys i viu amb un autisme moderat. No canviaria el
meu mini per res en aquest món, excepte per facilitar-li la vida. Em preguntava si heu tingut algun altre pare que
us vingui a preguntar sobre l'oli? O alguna història d’èxit amb autisme / Asperger? Si decidís seguir aquesta
ruta, quin tipus de dosificació estaria mirant? Agraeixo tota la informació. Gràcies. D’una mare i un nen petits
frustrats ”.

R. "El petroli és l'únic que podria funcionar", va dir Rick quan li vaig llegir això. Al nostre lloc i al llibre
electrònic de Rick trobareu instruccions de dosificació i altra informació sobre com produir i utilitzar l'oli. He
ajudat a molts nens autistes en el passat, i aquest medicament els fa meravelles.
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Als nens els agrada prendre aquest medicament, no tenen prejudicis, no saben que “fan alguna cosa malament” i
els pares gaudeixen molt quan tenen temps per ells mateixos. Per obtenir els millors resultats, com sempre,
començaria amb un tractament estàndard de 60 g, sense pastilles, i després mantindria el nen amb una dosi de
manteniment en una quantitat que triés durant la resta de la seva llarga i pacífica vida. I el noi del vídeo hauria
de fer exactament el mateix, si és possible. Els millors desitjos, JB

P. La meva dona té un dolor  lumbar intens per haver  estat  embarassada de 7 mesos,  ho descriu com una
contracció nerviosa extremadament dolorosa. He intentat mirar al vostre lloc i aquí. RSO ajudarà dramàticament
el dolor? Tens un enllaç a un tema anterior sobre aquest tema? Em preocupa si li posen codeïna, perjudicarà el
nadó

R. Voldria  que ingerís  petites dosis  d’oli  i  l’apliqués tòpicament  a l’esquena.  Feu-li  un massatge amb una
barreja d’oli i oli de llavor de cànem. Sí, hi ha moltes possibilitats que la codeïna pugui perjudicar el nadó. L’oli
no pot ni farà mal al nadó de cap manera. JB

“Quina és la persona més jove de la qual és conscient de ser tractada amb RSO? Hi ha un protocol de tractament
pediàtric? Tot i que fins ara no hem tingut èxit en influir en l'opinió de l'àvia i en hem pogut curar l'avi. Tinc 2
anys amb problemes gàstrics desconeguts (sí, ha estat en tractament "mèdic" durant més d'un any i totes les
pastilles,  cremes,  locions  i  pocions de Big Pharma han fallat.  Ara estan inclinades  cap a una síndrome de
proteïnes.  Un nen de 25 lliures  no pot  gestionar  la  mateixa  dosi  que un home de 175 lliures,  així  que el
recomana per a aplicacions pediàtriques? ”Sara

- Les mares embarassades haurien d’utilitzar l’oli i després augmentar la dosi quan donin a llum. Després del
naixement, les mares haurien de menjar petites dosis d’oli per assegurar-se que el nen es desenvoluparà de
manera òptima.

Per tant, si em pregunteu a mi, el meu pacient més jove tenia menys de vuit mesos i encara ho està fent molt bé,
és el nen més ben desenvolupat del jardí d’infants i va començar a parlar abans que la majoria d’altres. La seva
mare va utilitzar l'oli abans de donar-li a llum, i al nen també se li va donar l'oli després de la vacunació amb
una  hexavacina  per  assegurar-se  que  els  productes  químics  perillosos  seran  eliminats  del  seu  cos  el  més
ràpidament possible.

L’oli de cànnabis és un medicament segur per a persones de totes les edats. Si teniu problemes per comprendre-
ho, vegeu què fa l'oli per l'èczema o una erupció del bolquer i, a continuació, torneu i digueu-me que mai no
donareu  cànnabis  al  vostre  fill.  Tot  el  que sabríeu de mi és  que un pare  que  no donaria  cànnabis  com a
medicament al seu fill o no està mal informat, o bé són sàdics psicopàtics que gaudeixen de veure patir els
altres.

Sabeu l’eficàcia  de l’oli  contra  els  mals  de dents? Li  donaria  oli  al  nen per  combatre  el  dolor  associat  al
creixement de les dents? Voldria. Sense cap mena de dubte.

La dosi per a nens és bàsicament la mateixa que per a adults quan es tracta alguna cosa greu. Comenceu amb
una dosi mínima tres vegades al dia, acostumeu-lo al pacient, augmenteu-ne la dosi cada quatre dies o com sigui
convenient i intenteu sempre introduir tanta medicina al pacient el més ràpidament possible, tot assegurant-vos
que es mantingui. a la seva zona de confort. JB

"Una infermera amiga l'ha utilitzat a l'etapa 3 de l'erupció del bolquer, desaparegut d'un dia per l'altre!" Alícia

- Per a aquells que pensen que els nens no haurien d’utilitzar cànnabis. Quina altra medicina li agradaria donar-
los si no fos aquesta medicina natural més antiga i segura que s’ha utilitzat durant milers d’anys? O veureu com
els vostres nens pateixen tots aquests èczemes i erupcions sense cap motiu? Això no és gens agradable, diria.
Sobretot quan hi ha una solució tan senzilla per a tots aquests problemes de la pell.

Està bé veure com els vostres fills criden de dolor quan simplement podríeu donar-los una gota d’oli i quedarien
lliures de dolor? Hm? JB

"El neurocirurgià va examinar la ressonància magnètica més recent de Spencer i va dir:" El tumor gran, a la
glàndula pineal, i no hi ha dubte que era un TUMOR gran, s'ha acabat !!!! " Després va dir: “El tumor de la tija
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cerebral està totalment calcificat !! És molt poc probable que creixi mai! ” Després va dir: "NO crec que tingui
cap tumor a la columna vertebral, aquests petits punts de llum NO em semblen tumors".

Vaig descobrir que la raó per la qual l'estat mental de Spencer ha millorat de manera dràstica, és perquè el
tumor pineal s'ha anat !!! El neuro va intentar dir que era la quimio, però vaig assenyalar que aquell tumor
encara no tenia canvis, 30 dies DESPRÉS que vam deixar la quimioteràpia !! La seva resposta? "Bé, suposo que
és un nen afortunat, el tumor del qual ha desaparegut MÀGIC !!!"

Màgia? No, quimio? NO, i ho podem demostrar. No he esmentat l’oli de cànnabis. Va insistir moltíssim en fer
una altra ressonància magnètica immediatament per confirmar les seves opinions. Va dir que trucaríem al seu
despatx el mateix segon que reservem la cita per a la ressonància magnètica. Així que, aquí ho teniu gent! El
neuròleg va confirmar que CANNABIS MATA amb seguretat el càncer. ” Corrie

"Pot l'administrador aconsellar quin tipus de dosificació s'ha de donar a un nen de 8 anys que hagi estat enviat a
casa a morir?" Ricardo

- Comenceu amb una dosi petita, vegeu com respon el nen i, a continuació, augmenteu la dosi tan ràpidament
com el pugui prendre. Tres cops al dia. Normalment, quan s’envien a casa a morir, estan plenes de pastilles, de
manera  que  primer  voleu  desintoxicar-les  perquè  no  sabeu què  farà  la  interacció,  normalment  no  és  molt
agradable el que fan les interaccions amb aquests productes químics mortals. Però és perquè l'oli intenta netejar
la taula perquè pugui començar a funcionar.

O, si no teniu res a perdre, també podeu començar amb una gran quantitat d’oli i posar el pacient en estat de
coma controlat  d’aquesta manera.  Probablement  això és el  que faria,  però depèn dels pares la direcció del
tractament que trien.

Tot el que sé és que les malalties agressives s’han de tractar de manera agressiva. I també sé que, en general,
com més oli aconsegueixi ingressar en el pacient i més ràpidament ho feu, millors són les possibilitats d’èxit i
supervivència. Però també sé que les instruccions de dosificació s’esmenten per una raó.

Si fos el meu fill, l’ompliria d’oli, ho sé amb seguretat. El nen hi nedaria i molt probablement no deixaria que
cap metge s’hi apropés. Però sóc jo i sé què fer. Els millors desitjos, JB

Supositoris

Els  supositoris  amb  l'oli  Rick  Simpson  (RSO)  són  una  benedicció  per  a  totes  les  dones  amb  problemes
relacionats amb el síndrome premenstrual, així com per a qualsevol persona que tingui hemorroides, problemes
de Crohn, intestinals i intestinals, etc. També són excel·lents per a la respiració i per a afeccions pulmonars, per
no parlar control de la grip. Produeixen una sensació duradora molt agradable al cos. Encara no he vist ningú a
qui no li agradés agafar-los després de superar les seves vacil·lacions inicials ”. JB

COM FER SUPOSITORIS?

Feu mantega de cacau, afegiu oli, aproximadament 1-2 g d’oli per cada 100 g de mantega de cacau fos per
començar. A continuació, augmenteu la dosi cada quatre dies fins que el pacient utilitzi uns 0,33 g d’oli a cada
supositori.

1 g (pes total) supositoris per a nens, 2 g per a adults, 3 g (boles) per a problemes vaginals.

0,01-0,02 g d’oli per supositori funcionaran bé per als principiants. Si comenceu algú amb 0,05 g en un sopar,
probablement tampoc no ho sentirà gaire, però és millor començar amb una dosi petita (per a aquells que no
havien provat mai el cànem en el passat, etc.). Normalment es toleren dosis de fins a 0,005 g de THC sense cap
símptoma o amb gairebé cap símptoma.

105



CURA PER AL CÀNCER: EL PROTOCOL DE RICK SIMPSON

El RSO real és molt potent i mai no se sap com respondrà exactament un pacient (pressió arterial, etc.), però els
supositoris serien una bona manera d’acostumar la gent a l’oli.

L’interessant dels supositoris és com semblen obrir els pulmons i facilitar la respiració en 20 minuts, un somni
fet realitat per a molts amb MPOC o asma, etc. Els pacients també els han utilitzat per tractar la psoriasi, la
pressió arterial alta, la malaltia de Crohn, Rampes PMS, etc.

També podeu afegir  altres olis  naturals  als supositoris,  depèn del que vulgueu i  de quina finalitat  tingueu.
Simplement  visiteu  alguns  llocs  de  medicina  natural  i  llegiu  què  fan  els  diferents  olis  essencials  i  podeu
experimentar tot el que considereu necessari.

A més, els supositoris són una manera excel·lent de tractar pacients que no poden menjar l'oli o que no poden
mantenir-lo a l'estómac per alguna raó.

Pel que fa a mi, a jutjar pels efectes, prendre l’oli als supositoris és la millor i més agradable manera d’utilitzar
el cànem. Al principi sona i sembla divertit, ho reconec, però els que ho han provat estan d’acord. Potser obre
els xacres de baix a dalt, qui ho sap, però sens dubte se sent molt bé.

A les dones els encantaria prendre supositoris: també ajuden amb tot tipus d’infeccions bacterianes i virals,
“intercanvis d’informació microbiològica de parelles”, al·lèrgies als preservatius i als lubricants que s’utilitzen,
etc. nivells) desequilibris hormonals? Els millors desitjos, Jindrich Bayer

“Els supositoris  amb RSO també es poden utilitzar  per a tota mena de problemes vaginals,  incloses,  entre
d'altres,  infeccions  per  llevats,  VPH,  condilomes,  herpes  i  moltes  altres  malalties  o  infeccions  que  no
necessàriament han de patir. Sobretot quan es poden cuidar tan fàcilment amb l’ús de l’oli ”. JB

"Em pot donar consells sobre si l'oli de cànem és segur d'utilitzar durant l'embaràs, si us plau? No hi ha molta
informació que pugui trobar. Acaben de dir-li a la meva amiga que té un quist umbilical que pot causar coàguls
de sang que causen la mort del seu bebè. He vist els efectes de l'oli de cànem i el bé que pot fer, no estic segur
de si és segur durant l'embaràs ". Christine

- Benvolguda Christine, per descomptat que és segur utilitzar-lo, el cànem s'ha utilitzat durant l'embaràs i també
durant segles per al dolor de part. Us recomano que faci supositoris amb 0,01-0,06 g d'oli a cada un (comenceu
amb 1-2 g d'oli per cada 100 g de mantega de cacau). El quist desapareixerà al cap de diverses setmanes, o
normalment ho fa. Tres vegades al dia i sense preocupacions, l’oli no perjudicarà el nadó. Els millors desitjos,
JB

“JB, estic d'acord amb el suposatori, però, quin tipus de mantega de cacau utilitzeu? Haig d’obtenir mantega de
cacau pura sense refinar? L’oli de coco també funcionarà com a base supositori? ” Sara

- Bé, depèn de la vostra marca o tipus de mantega de cacau. L’oli de coco pot ser massa escorrent. La mantega
de cacau funciona millor com a base supositòria. JB

"Algú tindria alguna idea sobre com donar l'oli de cànem a algú a través d'un tub d'alimentació? L’he barrejat
amb oli d’oliva perquè no sigui tan espès, però tinc por que embosi el tub. Alguna idea?" Steven Havre

- Steven, sempre és millor trobar una manera d’administrar oli sense diluir, que és la millor manera d’anar.
Quan no trobeu una manera, podeu barrejar-la amb els aliments del pacient i fer-los menjar d’aquesta manera.
Sí, pot obstruir el tub, és a dir, si l’oli té una consistència espessa. Alguns olis són gruixuts, d’altres són més
secs. Però quan els escalfeu fins a la temperatura corporal, haurien d’estar prou corrents per no obstruir el tub.

Una altra manera és administrar-lo als pacients en supositoris amb mantega de cacau. Tot i així, menjar l'oli és
la  forma  preferida  de  prendre  aquest  medicament,  sempre  que  sigui  possible.  Hi  ha  moltes  maneres
d’administrar l’oli i sovint és molt individual, així que intenteu trobar una manera que s’adapti millor al pacient.
Els millors desitjos, JB

“Exactament! Estic tractant a la meva mare, té càncer de gola i l'he administrat successivament a través del tub
d'alimentació, l'escalfo una mica i el barrejo amb oli de coco. Mai no heu tapat el tub! ” Steve
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"Ho donaré al meu fill a través del tub d'alimentació quan no se l'empassi; aboco aigua molt calenta sobre l'oli
en una tassa, després es dissipa, i després hi afegeixo una mica d'aigua més fresca (no massa) perquè no estigui
massa calent i, a continuació, aboqueu-lo al tub. Ha funcionat força bé, tot i que de vegades el petroli recobreix
una mica el tub, però mai no s’ha bloquejat. El secret per abocar-lo mentre encara fa molta calor ”. Àngela

“Sé que sona terrible, però una mica de coca cola a través del tub per rentar-la després d’administrar coses
viscoses, o simplement per netejar els esclops en general, funciona bé. Un vell stand de RN ". Ellen

Cirurgia o oli?

"Mai no em prendries les pits, quan pugui ingerir RSO !!" Chloe

"La mateixa idea que el càncer de mama és un" risc per cent "és una mentida completa. En realitat, tothom té
microtumors de càncer al cos, inclòs jo mateix. El càncer no és una malaltia que només "aconsegueixi" com ser
atropellada a l'atzar pels llamps. És una cosa que heu de "gestionar" o "prevenir" dia a dia, menjar a menjar,
mitjançant una forma de vida que inclou suplements de vitamina D, nutrició, superaliments, sucs vegetals i
evitar  substàncies  químiques  que  causen  càncer  i  radiacions.  Per  tant,  quan  un  metge  diu  que  teniu
“possibilitats” de patir càncer, el que implica és que no teniu control sobre el càncer, i això és una mentida
directa. En altres paraules, el xarlatanisme contra el càncer ".

- Quan tingueu la "possibilitat" de contraure càncer, simplement feu-ne oli. És una opció molt més sana i segura
". JB

“Mireu  el  càncer  o  una  altra  malaltia  greu  com si  fos  un  foc.  Com més  gran  sigui  el  foc,  més  potència
necessitarà per apagar-lo.

Per tant, preferiu fer servir un centenar d’aigua (RSO) o un got d’aigua (altres tipus d’oli) si la vostra pròpia
casa estigués en flames? O voldríeu que vinguessin bombers professionals que us ajudessin? Això és el que jo
preferiria, però als bombers actuals, és a dir, als metges, ni tan sols se’ls permet utilitzar l’aigua per apagar tots
aquests focs ni tan sols saben fer-ne servir després de totes aquestes dècades d’adoctrinar, rentar el cervell i no
consumir cànnabis a medicament.

Té sentit que algú enviï bombers experts a un gran incendi de la ciutat i no els deixi fer servir aigua, és a dir, la
forma més bàsica i tradicional de lluita contra el foc? No per a mi. Però, tot i això, això és exactament el que
van fer els que estaven al poder amb el sistema mèdic que tenim actualment.

Molts focs, sense aigua, és a dir, molta feina addicional per a bombers / metges que no poden fer la seva feina
de la millor manera possible. Crec que no és així. Haurien de tenir el millor equipament i les millors eines per al
seu treball, no? Això és el que faria si fos el seu gerent / govern. Hi ha res de dolent en mirar-ho d'aquesta
manera? No ho crec ”. JB
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Síndrome premenstrual, menopausa

"Això és una cosa per la qual el cànem i l'oli de cànem en particular són els millors, sense comptar-ne cap.
Simplement no trobareu res que pugui ajudar o millor que el cànem. Ajudarà a restablir l’equilibri hormonal i
eliminarà l’agressió, els canvis d’humor, etc. També ajudarà a alleujar el dolor i els rampes premenstruals, els
sentiments incòmodes, l’ansietat, etc.

Si veiés com una dona es comportava de manera estranya a causa dels desequilibris hormonals relacionats amb
la síndrome premenstrual al cos, li donaria cànem immediatament de totes les formes o formes disponibles. No
veig cap motiu pel qual algú hagi de patir innecessàriament. Per no mencionar que, quan un pateix, tothom que
l’envolta pateix en conseqüència, tal com ho pot confirmar qualsevol persona que hagi hagut de tractar amb una
dona premenstrual. Voldria que mengés l’oli, l’utilitzés en un suposatori i no descuidaria l’ús tòpic del ventre i
de l’esquena. Li agradarà perquè li traurà el dolor i millorarà la pell en aquestes parts. També fumaria una mica
d’oli amb ella perquè sabés que “no està sola” i que a algú li importa.

Amb el cànem, la menstruació no ha de ser una experiència desagradable i frustrant per a tots els implicats. "JB

P. Maleït, JB ... ho estava fent molt bé, FINS als tirs anti-estrògens. La fan malalta de mort.

A. Sorpresa, sorpresa, Valerie. "Mantenir-se allunyat dels metges" és la regla del joc en aquest moment. No ho
diem per plaer, és una realitat.  Els pacients solen treure bé l’oli fins que intervenen els experts mèdics i ho
combinen  amb alguns  medicaments  químics  experimentals  i  alternatius  innecessaris.  Per  tant,  fins  que  els
metges no aprenguin a utilitzar correctament aquest medicament, és molt segur mantenir-se allunyat d’ells (si
les circumstàncies ho permeten, és clar). No necessita els trets, ha d’ingerir tanta quantitat d’oli com pot per
desfer els danys derivats dels tractaments mèdics anteriors i controlar el seu estat. Si el petroli no ajuda, és molt
improbable que ho faci una altra cosa. JB

Regulació del pes corporal

“L’oli de cànem és un gran desintoxicant i no és estrany que les persones amb sobrepès perdin moltes quilos
durant el tractament. És gairebé com si l’oli sabés què hauríeu de pesar i amb el pas del temps portareu el vostre
cos a aquest nivell. En el meu cas, l’oli em va treure uns 30 quilos, però he vist que molta gent perdia molt més.

Quan s’ingereix oli de cànem, no és com estar a dieta. Podeu menjar tant com vulgueu i el que vulgueu. Sembla
que l’oli redueix la gana d’una persona amb sobrepès i no sé cap manera millor ni més segura de perdre pes. A
més, pot estimular la gana d’una persona que necessita engreixar-se.

És com he dit, l'oli vol recuperar el cos amb un pes saludable, independentment de si té poc pes o sobrepès. Si
voleu seguir algun tipus de dieta, aquesta és la vostra elecció, però jo preferiria no menjar tot tipus de conills.

A més, a la meva edat realment no trobo cap alegria en fer tot tipus d’exercicis, de manera que si volgués
aprimar no seria una opció. Si vull perdre uns quants quilos, sé la manera de fer-ho sense dietes ni exercici i ara
també sou conscients de com podeu aconseguir-ho vosaltres mateixos. Una vegada que aquest meravellós oli
estigui  disponible,  en  poc  temps,  aquells  que  ara  tenen  sobrepès  o  infraponderació  probablement  no  es
mantindran durant molt de temps. Tenir sobrepès pot causar la mort precoç, de manera que si porteu uns quants
quilos de més, ara sabreu com afrontar el problema.

Voleu dir seriosament que pot treure l’excés de pes sense fer exercici?

Sí, l’oli de cànem pot treure pes sense fer exercici i sóc una prova viva. Si em trec la camisa, semblaré algú que
ha treballat molt i el meu cos té el pes correcte per a un home de la meva alçada.
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Quan era més jove, nedava molt, però ara, des que vaig perdre l’excés de pes que portava, es poden tornar a
veure tots els músculs de l’estómac. Ni tan sols tinc nanses d’amor, només una banda de múscul a cada costat i
no faig cap exercici. Si voleu experimentar el mateix, tot el que heu de fer és seguir el meu exemple i aviat el
vostre cos començarà a mirar com hauria de ser ". Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

“El meu fill utilitza oli Simpson per al seu Crohn, però sento que pot ajudar a perdre pes. Si és així, com? "
Krystal

- Sí, pot, menja l'oli i perdràs pes si tens sobrepès i guanyes pes quan tens poc pes. No em pregunteu per què, no
em pregunteu com és possible, no sé la resposta. Simplement passa. Vaig perdre 50 quilos amb l’oli i creieu-me
que vaig fer tot  el  possible per desmentir  Rick.  Però vaig fracassar i l'oli també va recuperar els músculs.
Reconec que era estrany i difícil de creure. Però no m’importa que vaig perdre tot aquest pes sense una gota de
suor i sense fer exercici. En realitat va ser molt agradable i no em va importar el bon son que va ser l'únic efecte
secundari notable de l'ús de l'oli. JB

Ansietat, paranoia

"Crec que l'ansietat i la paranoia amb l'ús d'aquest medicament es podrien reduir enormement si el sistema
deixés d'arrestar persones per utilitzar-lo. Quan començo el tractament amb l'oli, els dic als pacients: "Si l'oli us
fa adormir, no combatreu-lo".

Algunes persones poden estar ansioses mentre intenten superar l’efecte relaxant d’aquest medicament quan el
que realment haurien de fer és relaxar-se i no combatre aquests efectes. Moltes varietats de cànem tenen un
potencial molt baix de causar ansietat, però hi ha algunes soques que sí. Si els pacients se senten incòmodes
amb l’oli que intenten utilitzar en aquests casos, sovint els aconsello que facin el medicament a partir d’una
soca que causi menys problemes.

Si l’ús d’aquest medicament només fos legal, estic segur que eliminaria gran part de l’ansietat associada al seu
ús. A més, algunes soques poden produir més ansietat que d’altres, de manera que si teniu aquests sentiments,
simplement canviar de varietat podria eliminar el problema. Moltes persones consideren que l’ús de substàncies
com la xocolata negra i el pebre de caiena és força eficaç per ajudar a reduir l’ansietat i reduir la freqüència
cardíaca.  El  més  important  que  cal  recordar  amb l’ús  d’aquest  medicament  és  tenir  en  compte  que  és  el
medicament més segur de la terra.

L’ús d’aquesta substància no fa mal i, si el pacient experimenta ansietat, és causat amb molta freqüència pels
mateixos pacients perquè es treballen sense cap motiu. O sovint els medicaments farmacèutics que un pacient
intenta ingerir innecessàriament poden presentar un problema que els pot donar símptomes d’ansietat. Però això
es corregeix fàcilment en la majoria dels casos simplement eliminant aquests medicaments químics nocius. A
més, també hi ha una substància natural que el nostre cos produeix anomenada citicolina que se suposa que és
eficaç per tractar també l'ansietat.  Em diuen que la citicolina està disponible a 70 països, de manera que si
només aneu a Internet hauríeu de tenir pocs problemes per localitzar allò que necessiteu.

Es triga un temps a acostumar-se als  efectes  de l’oli  de cànem i els  principiants poden experimentar  certa
ansietat. Però en poc temps, la majoria es sentirà còmoda amb el seu ús i l’ansietat només s’esvairà. De fet, un
cop els pacients s’acostumen als efectes del petroli, sovint es riuen de la manera que els havia espantat tant al
principi.

Amb molta freqüència, encara em contacten pacients que intentaven utilitzar una soca sativa per produir la seva
medicació i sovint els efectes d’una sativa forta poden provocar ansietat. Això continua passant tot i que he
afirmat moltes vegades que no s'haurien d'utilitzar aquestes soques perquè són massa energitzants.

No voleu que un pacient tingui energia, heu d’utilitzar una índica sedant forta per ajudar-lo a relaxar-se i curar-
se mentre dorm. Odio veure que la gent perdi el seu temps i els seus diners intentant produir petroli a partir de
varietats equivocades, però sovint això és el que passa quan no se segueixen les nostres instruccions. Amb un
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petit esforç, estic segur que podem desenvolupar bones varietats medicinals que no produeixin ansietat. Però
això no es pot aconseguir de la manera adequada fins que no tinguem la llibertat de fer la simple investigació
que es requereix ”. Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

Depressió

“He trobat que les soques sativa i índica són efectives en el tractament de la depressió. Tot i això, poques
vegades faig servir  soques sativa per tractar  persones a causa dels seus efectes energitzants.  La majoria  de
pacients que vénen a mi tenen una malaltia greu i no vull que tinguin energia durant el procés de curació.

Trobo que el son i el descans que proporciona un bon oli índica són els més beneficiosos per a la gran majoria
de les afeccions mèdiques. L’oli d’una bona varietat índica és molt eficaç en el tractament de la depressió i
sovint pot eliminar aquest problema en molt poc temps. La majoria dels que han vingut a mi es trobaven en un
estat deprimit a causa d’altres afeccions que patien. Quan la malaltia es cura o es controla, l’estat de depressió
que experimentaven només s’esvaeix. ” Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

Esclerosi Múltiple (EM)

Quines experiències teniu amb la curació de l’esclerosi múltiple? Molta gent ja sap que el cànem pot ajudar, 
però no sap com utilitzar-lo.

"Recentment vam rebre un informe d'una senyora que patia EM que va ingerir dues unces d'oli de cànem d'alta
qualitat fa un any pel seu estat. L'efecte del tractament amb oli va ser molt reeixit i, tot i que no ha ingerit cap
petroli durant l'últim any, es manté en bona salut. Per la meva experiència, l’esclerosi múltiple sovint es pot
curar, però per a les persones que han patit durant anys aquesta malaltia, trigaran temps a desfer els danys que
ha causat la malaltia. Molts afectats de SM fumen cànem per alleujar-se, però l'ús del cànem d'aquesta manera
no els curarà i la malaltia continuarà progressant.

L’única manera que conec per tractar eficaçment l’EM i els danys associats a aquesta malaltia és ingerir l’oli
regularment fins que es cura o es controla. Si teniu EM, feu-vos un favor i proveu aquest medicament.  Se
suposa que la vida consisteix a viure, no a patir, per què un pacient hauria de permetre que aquesta afecció
arruïni la seva vida quan es pugui tractar d’una manera eficaç? Conec pacients amb aquest trastorn que ja no
podien  caminar  correctament,  però  després  d’unes  setmanes  d’ingerir  l’oli  podrien  tornar  a  caminar  amb
normalitat. L’EM és només una de les moltes malalties que els metges diuen que no es poden curar, sinó que
ens diuen que només poden controlar els símptomes, mentre que la pròpia malaltia continua passant factura. Si
voleu demostrar que el vostre metge està equivocat, proveu l'oli i comenceu a viure per un canvi i quan ho feu,
Estic segur que us adonareu que el noi de la bata blanca no sempre té totes les respostes ". Rick Simpson,
Cànem: la planta més medicinal

Addiccions

"Fa molt poc vaig observar que un pacient amb càncer dependent de la morfina, terminalment malalt, es va
apagar de la morfina" TURQUIA FREDA ". Un cop fora de la morfina, es va sentir famolenca; ja no estava
restrenyit; dormia molt profundament i el seu dolor es controlava molt millor.

També es torna coherent una vegada més. INCREINGBLE. Si no hagués vist canviar aquest grau de 180 mi,
mai no m’ho creuria. Mai abans havia estat pro-marihuana, però aquesta observació personal em va fer creure ”.
Janice
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"Una cosa que he notat ara que ja prenc RSO durant 3 mesos, gairebé em va desfer de les ganes d'alcohol.
Abans prenia una copa o 2 cada nit, però ara poques vegades vull beure i, quan en faig, no en tinc tanta, també
em vaig adonar que els meus pantalons han estat molt més fluixos. He perdut 10 lliures. L’únic que faig menys
és beure alcohol.

Segueixo menjant el mateix i encara picant fruits secs, galetes, etc. a la nit quan tinc els menjars i fins i tot
podria menjar més que abans de l’oli. Sí, l'oli pot fer passar gana.

Per tant, la manca d’alcohol o l’oli m’han fet perdre 10 lliures en 3 mesos. I realment no tenia sobrepès, 5’10 ”i
unes 198 lliures. Quan era més jove, sempre tenia unes 186 lliures i estava en forma. Ara he baixat a 187 lliures
l'últim que he comprovat. Sigui com sigui, l’oli o la manca d’alcohol em van fer perdre pes. Només un efecte
secundari feliç ". Scott

“Els opiacis em fan constipar, tenen nàusees, és difícil obtenir la dosi adequada per a un alleujament eficaç. Em
fan "feixuc", fa que sigui poc segur per conduir i continuar. La marihuana no. No dic més." Fred

“Addicció als opiacis de 15 anys curada per l'oli. No ho hauria provat si no fos per Rick. Així que he de dir que
realment li dec la meva vida, de manera que ara sóc un dels seus grans seguidors. Sempre havia fumat, però
això no em va ajudar mai amb el dolor que patiria per prendre pastilles. Només volia morir tantes vegades
perquè ja no era el responsable de la meva vida. Puc dir-ho per la RSO. NO estic en morfina, oxí, perc, vic o
suboxina ... em va treure de tot !!!!! I tinc 40 anys i tinc 20 de nou. La meva artritis que solia sentir cada matí ja
ha desaparegut. He pres l’oli internament deu vegades i la meva vida ha començat de nou. No hi ha paraules per
expressar el grat que estic. Si esteu prenent pastilles, comenceu per prendre el vostre oli a la nit, tret que tingueu
una setmana per dormir, doncs, seguiria aquesta ruta. Pm, si hi ha cap pregunta ". Rebeca

"El cànnabis em va treure de Benzo després de més de 30 anys d'addicció fa més de 158 anys, sense que
continués com era, ara hauria mort ..." Phil

"No tinc tots els medicaments per analgèsics i ara puc funcionar; desitjo que més gent pugui confiar en el poder
de la natura!" Demana

Dormir, insomni

“Pel que fa a l’insomni, no hi ha res millor que l’oli produït adequadament a partir d’una bona varietat índica
per donar a una persona el son que necessita. Els efectes de la meva lesió al cap em van deixar el que millor es
pot descriure com un diapasó embogit dins del meu cap. Aquest so agut em va fer impossible dormir i no vaig
poder aconseguir la resta que necessitava. El sistema mèdic em va donar molts medicaments diferents per a
aquesta  afecció,  però  res  va funcionar.  Sovint  em quedaven terribles  efectes  secundaris  de l’ús  d’aquestes
drogues que em causaven més angoixa que la malaltia que pateixo.

Vaig comprovar que només fumar cànem em permetia descansar més que qualsevol de les pastilles que em
donava  el  sistema  mèdic.  Després,  quan  vaig  començar  a  ingerir  oli  de  cànem,  vaig  rebre  encara  més
alleujament i no era estrany per a mi obtenir vuit a dotze hores de son ininterromput.

Durant anys abans de prendre l’oli, em llevava més cansat que quan m’havia anat al llit i descansava molt poc a
la  nit.  Després,  de  sobte,  després  de  prendre  l'oli,  vaig  començar  a  despertar-me  al  matí  ben  descansat  i
refrescat.

A mesura que molts de nosaltres creixem, comencem a experimentar problemes per dormir i això pot tenir un
efecte molt perjudicial per a la nostra salut i benestar generals. Els metges us poden administrar pastilles per
dormir, però si realment sabíeu de què estaven fets, dubto que els vulgueu al cos.

Una bona nit de son no és gaire agradable, és una necessitat si voleu mantenir-vos actius i sans i no hi ha res
millor que l'oli de cànem per donar al vostre cos la resta que necessiteu ". Rick Simpson, Cànem: la planta més
medicinal
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“Aaryn: Crec que he menjat una peça massa gran ... però no és dolent! Potser és hora d’anar a dormir.

- Com va anar el son, Aaryn? JB

Aaryn: Genial! Encara estic descansant! Estic comprovant que ja m’ajuda amb la depressió i l’ansietat. L’oli em
fa riure, jeje.

Aquí tenia un altre pacient que li mostrava com fer l'oli i també té ansietat. Ell també riallava. Va estar bé.

M'estic  menjant  una  quantitat  de  mida  d'arròs  4  vegades  al  dia  els  darrers  2  dies,  i  he  hagut  d'inhalar  el
medicament amb menys freqüència i tinc un dolor mínim ".

- Així hauria de ser el tractament de les malalties greus, no? El pacient dorm, es desperta refrescat, riu molt de si
mateix i de la ximpleria de tota la situació, no experimenta estrès, ansietat ni efectes secundaris de medicaments
químics, etc. Personalment, m'agradaria molt això ". JB

"Estic amb l'oli de cànem durant diverses condicions i mai he dormit tan bé ni m'he sentit tan bé ... Gràcies Rick
Simpson i JB per rebre el missatge que aquesta planta fa meravelles per tot allò imaginable.  Feu-ho gent i
vegeu-ho vosaltres mateixos !! És l'única manera de convertir-te en un veritable creient, confia en mi! ” Val

- Gràcies, Val. És cert que res és millor que l’experiència personal amb el que pot fer el petroli. Un cop ho
proveu, per exemple en una cremada o una mossegada de mosquit i la picor i el dolor desapareixeran en qüestió
de segons, tothom us pot dir el que vol i sabreu que us pot dir el que vol, però l'oli continuarà sent la millor
medicina que hi ha. I voldreu tenir-ne una galleda a casa, per si passava alguna cosa.

No cal confiar en una paraula que diem, només cal fer oli, trobar algú amb cremades, càncer de pell, úlcera
diabètica, aplicar-lo tòpicament i mirar què passa. Aleshores, recordeu que passarà el mateix a l’interior del cos
quan ingeriu l’oli, i això és tot el que heu de saber, realment. JB

"Hi ha gent que és ignorant i té por ... A causa de Rick Simpson, he estat capaç de baixar considerablement els
meus medicaments contra el dolor, vull dir que prenia 60 mg d'OxyContin 3 al matí i 3 a l'hora d'anar a dormir i
els havia estat prenent des de fa més de 8 anys ... Va ser una merda!

Ara, des que vaig començar l'oli, només en prenc 1 a la matinada i 1 a la tarda. Parleu d’un miracle almenys així
ho veig! Els metges em van dir que mai no podré baixar ni deixar de prendre’ls. Noi, va fer "Rick Simpson" i
demostro que els meus metges estan equivocats.

Ho estic fent i em sento millor que en prendre aquestes maleïdes píndoles verinoses! Tot i que tenia una dosi tan
alta d’OxyContin, encara experimentava dolor, dia rere dia, sense dormir ni menjar ...

Avui no tinc dolor, dormo amb normalitat i menjo més! I no pararé la meva recerca per baixar-me d’aquestes
pastilles que espero en el moment que porti petroli durant un mes estaré totalment de baixa! Desitja'm sort!
"Nancy

En realitat tinc esquizofrènia i faig servir cànnabis medicinal per a efectes secundaris relacionats amb la meva
condició,  com ara  ansietat  i  insomni.  La  medicina  funciona,  des  que  vaig  començar  a  medicar  amb més
freqüència, he pogut dormir, cosa que abans no podia.

Molts  dels  meus símptomes  apareixen  quan em falta  son.  Mai  no he  experimentat  veus  mentre  consumia
cànnabis, sento que realment em protegeix d'ells ... "Jose

- Estic d'acord, Jose, la privació de son és la causa de moltes afeccions mentals. Lògicament, quan un no ha
tingut prou son, no se sent tan bé com ell / ella després de deu hores de son refrescant després de menjar l'oli. JB

“Com més sedant millor. L’utilitzo de nit abans d’anar a dormir i funciona. Ara dormo 8 hores de seguida. El
descans ha estat el millor per a mi. La força del 80% i més tarda una estona a acostumar-s’hi, però hi arribareu.
Comenceu amb 0,01 ml segons les indicacions i treballeu des d’allà. Vaig provar un 0,025 per començar ... la
propera vegada vaig prendre només 0,01 ml. Els 0,025 ml em van posar al sofà durant 10 hores. Vés amb
compte, però recorda de prendre-ho. Com he dit, la nit és el moment adequat per a mi. Pot funcionar durant el
dia i descansar a la nit. " Joan
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"Estic donant l'oli al meu promès (Jason) i no se'l pren molt i el cansa. Dorm la major part del dia. Vaig a
treure'l d'un o dos dies només per veure quins canvis fa ... llavors potser li donaré una mica com 1/2 un gra
d'arròs (almenys això era el que hem llegit) potser ho vam aconseguir ràpidament per a ell ". Jason

- Jason, la sensació de son és correcta i vols que el pacient dormi tant com sigui possible. L'efecte sedant es
desgastarà en poques setmanes, però no és res indesitjable, al contrari. Els millors desitjos, JB

P: Fer-ne una avui per a un home que els abrics blancs han dit que li queden dues setmanes de vida i que no
poden fer res més per ell. Espero tenir bones notícies per a tothom aviat. Intentant que també deixi de fumar,
que canviï de dieta i molt més per donar una oportunitat de lluita al seu sistema immunitari. Gràcies Rick i JB
pel vostre coneixement i per donar-nos una cura real.

R: Dave, deixa’l fumar, no menja res si menja l’oli. A més, dormirà molt, de manera que fumarà molt de totes
maneres.

Pel que fa a canviar la dieta ara, bé, hauria de canviar-la de manera raonable però no dràstica, deixant-li menjar
el que li vingui de gust. No necessàriament una salsitxa, sinó quelcom raonable: augmentar el pH del seu cos,
fer-lo menjar llavors de dues pomes cada dia. El més important és aconseguir el màxim d’oli possible amb ell el
més ràpidament possible. Encara hi ha una oportunitat. Combineu menjar oli, supositoris, vaporització i ús tòpic
per obtenir els millors resultats. Fins i tot si no ho aconsegueix, viurà una qualitat de vida màxima fins al final, i
això també és molt important. Estic segur que passaran més de dues setmanes, però ja ho veurem. Els metges no
sempre tenen raó amb les seves prediccions quan entra en joc l’oli. Els millors desitjos, JB

“Dorm molt tranquil i més temps de l’habitual. Un cop a dalt em sento molt descansat, no gorgós com quan
fumo ". Terry

“Dormo bé i somio, però em llevo atordit. Triga hores a aparèixer i després dura molt, molt de temps. L’utilitzo
cada nit. Em treu el dolor d’artritis i em deixa dormir ”. Katherine

“Tinc càncer i apnea del son. No només tinc un son increïble, sinó que no em desperto dels sofocos. És una
benedicció ". Stephanie

"Se sent com feliçment mort!" Mal

“La meva ment sense ella és com un embús de Nova York. Amb ell, el facilita a un estat de jardí Zen mentre
funciona encara a un nivell normal ". Andris

"Tinc un trastorn del son durant 20 anys, l'oli RSO m'ha ajudat a dormir per primera vegada i estic lliure de
dolor al despertar. Visca!" Bonnie

“Tinc una hèrnia discal que pressiona el nervi ciàtic i provoca un fort dolor que dispara des de la part baixa de
l'esquena per la cama esquerra fins als dits dels peus. Prenia 3 ibuprofè cada quatre hores només per poder
aixecar-me del  llit  i  poder  caminar.  Vaig començar  a prendre l'oli  fa gairebé dues setmanes pel  dolor i  la
inflamació. Ara no necessito ibuprofè, dormo millor del que podria haver fet mai, els meus companys de feina
han comentat el meu millor estat d'ànim i la meva felicitat general. EM SENTO BÉ!" Jennifer

Ja fa 4 setmanes que faig oli a la meva Pit de 14 anys per tenir càncer. De vegades es torna una mica "contrària"
i embriaga quan li dono massa coses, però quan s'acaba la trepidància, dorm com un cadell.

Es va negar a prendre medicaments veterinaris, de manera que vam obtenir una mica d’oli. Encara els primers
dies, però estic registrant el seu progrés. Va trigar aproximadament una setmana a acostumar-se a l’oli i a tornar
a tenir gana. Estic gelós, ja que en aquesta etapa només podem permetre’ns l’oli per a ella. Estima les belles
històries de tots! ”

“Tinc fòbia social (millor anomenada trastorn d’ansietat social), depressió i insomni. Mai vaig prendre l'oli,
perquè no el puc trobar aquí on visc, tampoc el puc cultivar i extreure jo ... però vaig fumar unes deu vegades, el
que vaig sentir era que després de la primera vegada podia ara dormo sempre que em sentia cansat, tenia el
"mes de tota la vida-sense-depressiu-mes", mai em sentia tan feliç (sense depressió) i amb tota aquesta vitalitat
fins i tot prenent els medicaments més potents (que em porten a altres problemes de salut) ) per a això, també la
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meva ansietat social (fòbia) va disminuir molt i no necessitava estar "alta" per sentir-ho, si hagués fumat 1 o fins
i tot 2 dies abans, hauria de sortir a parlar amb altres persones , allotgeu-vos en un lloc públic (el que aquest
trastorn fa impossible), ARA PODRIA FER-HO, em sentia viu de nou com a "persona normal", no ho feia cap
medicament. El problema és, a causa de les lleis, la precedència de l’herba, més la preconcepció social i la
ignorància sobre la planta, ni tan sols puc fumar-la, no vull posar-me “alt”, només vull tornar a viure sense
aquests problemes limitants de la vida, hi ha molt anònim persones que viuen com jo amb algun tipus de fòbia i
altres trastorns i crec que l’oli pot ser la solució ”. Pablo

"Podeu preguntar-li a Rick i o a JB, hem descobert que utilitzar un producte que té un 20-30% de sativa és una
de les millors combinacions per a problemes relacionats amb l'ansietat." Brewster

- Ens agrada treballar amb creus sativa dominants índica amb un 20% de THC o més, exactament per aquestes
raons.  Els  efectes  dels  millors  olis  són  extremadament  potents  i  sedants,  però  eufòrics  i  encara  millor
afrodisíacs.  Quan doneu a  un  pacient  un  medicament  amb aquests  efectes,  podeu estar  gairebé  segur  que
gaudiran de la seva presa. Qui no ho faria? Es dorm bé, es desperta ben descansat, eufòric i ple de ganes de fer
feliç a algú. A qui no li agradaria això? JB

“Agraeixo conèixer cada dia el RSO i el que ha fet per a les persones / animals. Si aquest oli fa el que diuen,
s’ha  de  llançar  des  de  la  muntanya  més  alta  i  no  calmar-lo.  No  n’he  tingut  experiència  personal,  però
segurament si jo o algú que em preocupés trobéssim que en necessitàvem.

Mentrestant, llegeixo tantes publicacions com puc. Encara no he llegit una publicació que digui: "Gràcies Rick
Simpson: em van apedregar totalment, va ser genial, amic".

- Gràcies pel vostre suport, Debbie Nolan, estic segur que escrivireu una publicació que ho dirà exactament ben
aviat. La sensació en el cos quan s'ingereix la dosi adequada de RSO adequada per a ells només es pot descriure
com "molt  divertida".  O extremadament  genial.  O potser  increïblement  genial.  És  un dels  sentiments  més
agradables que es poden experimentar, és molt natural, calmant i calmant.

Com diem, els millors olis tenen un efecte molt sedant, però eufòric, quan s’ingereix. Així que dorms bé i
després et despertes rient com un nen. I quan dorms bé i et despertes rient, és més probable que et sentis bé i
descansis que quan no dorms bé i no despertes. I quan et sentis bé i descanses, el teu cos es curarà lògicament i
tindrà un millor rendiment. No hi ha ciència de coets, com sempre amb la medicina contra el cànnabis. JB

“Tot i que el sistema endocannabinoide afecta una gran varietat de processos biològics (com la gana i el son),
els experts creuen que la seva funció general és regular l’homeòstasi.

L’homeòstasi és un element clau en la biologia de tots els éssers vius i es descriu millor com la capacitat de
mantenir  unes  condicions  internes  estables  que  són  necessàries  per  a  la  supervivència.  La  malaltia  és
simplement el resultat d'algun aspecte del fracàs a l'homeòstasi, cosa que fa del sistema endocannabinoide un
objectiu únic per a aplicacions mèdiques ".

- En altres paraules, es tracta de l’equilibri. Res de nou. JB

Glaucoma, restauració de la vista

“El glaucoma i els seus efectes es poden controlar fàcilment en la majoria dels casos, ja que moltes varietats de
cànem són efectives  per  reduir  dràsticament  la  pressió  ocular.  No és  estrany que  una  persona que  pateix
glaucoma que utilitzi oli de cànem vegi una millora substancial de la seva visió. Fins i tot, molts pacients han de
canviar les ulleres perquè les seves antigues lents amb recepta són massa fortes.

Creieu que té sentit que els metges oftalmològics ni tan sols esmentin el cànnabis, tot i que se sap que és efectiu
almenys des del segle XIX?
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De nou, l’oli de cànem fet a partir de les soques adequades és un tractament molt eficaç per al glaucoma i no sé
res millor ni més segur per reduir la pressió ocular. L’efecte que té el cànem sobre la pressió ocular es coneix
des de fa molt de temps, tot i que el sistema mèdic intenta evitar ni tan sols discutir l’ús del cànem per al
glaucoma. Malauradament, sembla que avui en dia molts metges tenen més en compte els diners que la curació.
No puc explicar com un metge ocular pot seure allà i veure com un pacient es queda cec lentament i no dir-li al
pacient  què  pot  fer  el  cànem  per  la  seva  condició.  Massa  sovint,  al  final,  els  pacients  perden  la  visió
completament  perquè  confiaven  cegament  en  els  consells  dels  seus  metges.  Que un pacient  perdi  la  seva
capacitat de veure correctament no sembla significar gaire per a molts metges oculars. Tot i així, Crec que el
que fan és vergonyós i em sap molt greu aquells a qui se'ls ha robat la visió sense cap motiu que la cobdícia ".
Rick Simpson, Cànem: la planta més medicinal

"Acabo de fer un lot d '" oli de cànem "fa un parell de nits i un lot de mantega. He estat donant l'oli a una
pacient amb tumor cerebral, abans de prendre l'oli era gairebé cega, després d'un mes de prendre l'oli, la seva
vista ha estat gairebé totalment restaurada. No obtindríeu els mateixos resultats de la mantega. Amb la mantega
s’obtenen resultats medicinals, però l’oli és una forma de medicaments molt més concentrada i funciona per a
gairebé qualsevol cosa. Les coses són increïbles. "Dion

“Prendre oralment és restaurar la vista de la meva mare. És legalment cega a l’ull esquerre. Una lesió la va
deixar sense objectiu i diverses cirurgies la van deixar amb glaucoma. Fa un any i mig que treballa a la RSO i
l’utilitza diàriament. Mai no es va adonar de la quantitat de vista que tornava fins que es va maquillar els ulls.
Fa 40 anys que està cega en aquest ull, de manera que s’ha entrenat a aplicar el maquillatge dels ulls amb els
ulls tancats. Era l’única manera que podia aplicar-lo al seu bon ull era tancar el bon ull deixant-la completament
cega. Bé, l'última vegada que va tancar el bon ull, va començar a veure i concentrar-se fora del seu ull cec.
Només es maquilla en ocasions, de manera que no sap exactament quant de temps va passar abans que tornés a
veure la vista, però després d’estar més d’un any a l’oli ara pot distingir imatges, colors, i fins i tot llegir certes
coses del seu mal ull! Estava aixecant una bossa de Lays Chips i, de l'altra banda de la taula, podia llegir laicos.
Pensa que si tingués una nova lent, la seva visió es restabliria completament. Per aconseguir una nova lent, cal
que la posin a la llista de donants d’òrgans; no estic segur que la seva assegurança cobreixi res semblant, per
ara. Aquest oli li ha donat un miracle. ! Per tant, diria que no calen gotes: només un subministrament constant.
Ara, poseu-vos a plantar la vostra cura! Ah, sí, no té cap evidència de glaucoma! Lindsay Per aconseguir una
nova lent, ha de figurar en una llista de donants d’òrgans, no estic segur que la seva assegurança cobreixi res
així, de moment. Aquest oli li ha donat un miracle, un miracle de la vista on només hi havia foscor. ! Per tant,
diria que no calen gotes, només un subministrament constant. Ara, poseu-vos a plantar la vostra cura. Ah, sí, no
té cap evidència de GLAUCOMA. ” Lindsay Per aconseguir  una nova lent,  ha de figurar en una llista de
donants d’òrgans, no estic segur que la seva assegurança cobreixi res així, de moment. Aquest oli li ha donat un
miracle,  un miracle  de  la  vista  on només hi  havia  foscor.  !  Per  tant,  diria  que no calen  gotes:  només un
subministrament constant. Ara, poseu-vos a plantar la vostra cura! Ah, sí, no té cap evidència de GLAUCOMA.
” Lindsay

Malalties i malalties rares o poc freqüents

P. Hola Rick / JB, heu sentit a parlar mai d’una malaltia rara de Porfiria? Si és així, heu tractat algú amb RSO i
quins van ser els resultats?

R. No, no. Però, a jutjar pel que n’he llegit, no veig cap raó per la qual l’oli no ajudi a curar-lo ni a controlar-lo.
Sens dubte, ajudarà als símptomes d’aquesta afecció rara i, certament, molt desagradable.

Seguiria el protocol del nostre lloc, menjaria l’oli i  el faria servir en supositoris (d’aquesta manera anirà al
torrent sanguini). Utilitzaria l’oli per via tòpica en una tintura o un balsam per a afeccions / manifestacions de la
pell (s’eliminarà tota la picor i altres molèsties).
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Menjaria almenys 60 g durant dos o tres mesos, no faria servir productes químics,  simplement seguiria les
instruccions de Rick Simpson. Si 60 g no el curen o el controlen, en menjaria 120 g més. I si això no aportés
resultats satisfactoris, simplement començaria a picar l’oli, un, dos o tres grams al dia o fins i tot més si pogués
prendre’l, i simplement menjaria tant com en tindria el més ràpidament possible. . Per què? Perquè quan l’oli no
t’ajuda, és molt poc probable que trobis alguna cosa més. A més, les malalties agressives s’han de tractar de
manera agressiva. Els millors desitjos, JB

“Tan bones notícies JB & RICK !!! Avui he anat a buscar metges per obtenir els resultats de les proves. La
meva tiroide que va estar poc activa i va tenir medicaments durant 22 anys, ja està massa activa. Fa un mes que
només he ingerit RSO a temps complet, també em fico una tintura a la gola i em vaporitzo RSO. Estic molt
content d’això!

És un metge molt divertit que ha estat allà i m’ha donat suport en tot això i ho sap molt bé: ESTIC DE FET
AMB L’OLI RSO! Sent el metge que és, encara vol fer un so ultra a la tiroide per comprovar si hi ha nòduls.
Què en penseu del so ultra?

Sempre agafaré aquest oli amb orgull durant la resta dels meus dies, això em sembla correcte. Els medicaments
amb recepta són MALS! També tinc molts problemes de salut que estic tractant amb aquest meravellós oli.
Chiari Malformació tipus 1 del tronc cerebral també tinc túnel carpià greu i molt més!

Avui sóc jove de 45 anys, no em sento tot apallissat i ferit com solia sentir! He esmentat que també vaig tenir
una  cirurgia  cerebral  fa  7  mesos i  que no he utilitzat  cap narcòtic  des  de  la  meva cirurgia  a  causa  d'una
insuficiència hepàtica dels medicaments! Realment sóc la prova que aquest oli prové de DÉU! Això és tot el
que hauríem d’ingerir com a medicina.

Gràcies JB i Rick per tot el que feu des del cor! Ja no hi ha medicaments contra la tiroide, SÍ !!!!!!!! ” Margene

- Enhorabona, Margene.  Pel que fa a l’ecografia,  bé,  crec que coneixeu la resposta. Com menys escaneigs
millor, això és tot el que puc dir.

Personalment, no m’acostaria a ningú que no em parlés del petroli durant 22 anys, però si creieu que aquestes
persones encara tenen alguna cosa a dir-vos, no dubteu a parlar amb ells, és a dir, si realment us interessa el que
han de dir. sobre medicina. Però això és tot el que els deixaria fer, només parlant, d'aquesta manera no us poden
fer mal tant com ho faria, ja que la seva conversa es va traduir en una "necessitat" d'ingerir algunes pastilles que
triïn.

Els  millors  desitjos  i  mantingueu  allunyats  dels  que  van  passar  22  anys  donant-vos  consells  equivocats.
Estigueu feliços de que hagueu sobreviscut als seus "tractaments", ja que altres no van tenir tanta sort. JB

"Es pot utilitzar l'oli de cànnabis per tractar la ràbia?" Aami

- Aami, sí, però probablement requerirà posar el pacient en coma durant algun temps, amb dosis molt elevades
d’oli, especialment en casos avançats. JB

“El meu cuidador té una pacient a qui se li diagnostica Lupus i intoxicació per mercuri a tot el cos. Després
d’aproximadament un any fent servir el seu oli casolà, l’intoxicació per mercuri ha desaparegut completament i
el Lupus està gairebé desaparegut. S'han pres fol·licles pilosos cada 2 setmanes per veure exactament què i
quant de verins hi ha al cos per obtenir les actualitzacions del seu èxit. Realment és increïble allò que es pot
curar de forma natural. Costa una mica, però encara és més sa i val la pena! ” Jesse

"Em van diagnosticar fibrosi mieloide primària, em vaig fer medicaments que van ajudar, però no em vaig
sentir satisfet a causa de l'augment dels dolors i de la falta de gana i la disminució del recompte sanguini,
l'augment de la mida de la melsa, l'insomni. Després de prendre aquest medicament durant un any i no sentir
cap canvi fonamental real, vaig decidir provar RSO, només un mes amb l'oli, el meu dolor és inexistent, la gana
ha tornat, el recompte de sang augmenta, dormint com una roca ". Aguae

"L'utilitzo per tractar la meva anomalia mèdica ... diversos hospitals de la meva zona diuen que no hauria de ser
possible ... però la RSO és increïble ... Rebutjo una derivació de VP al meu cos, tinc una malaltia del teixit
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connectiu i diverses altres problemes poc freqüents ... 4 cirurgies cerebrals en 36 dies i em vaig negar a omplir
els estupefaents ... exclusivament marihuana medicinal, RSO i respiració ... Mai no he curat tan ràpidament a la
meva vida ... fins i tot com demostren els meus laboratoris el meu cos està tan fotut que el meu dolor no és tan
dolent ... ”Katie

“El següent és d’un senyor que va estar involucrat en un greu accident de cotxe el 1977. Va patir paràlisi facial,
els conductes lacrimals no funcionaven, va haver d’utilitzar lubricants oculars, pèrdua parcial de visió en un ull.
A més, va tenir una lesió al cap que va provocar problemes de memòria i de parla. Va caminar amb un bastó i
va passar tots aquests anys passats amb dolor. Això prové d’un missatge que va enviar. == “L’oli em repara a
nivell cel·lular. Tot el teixit cicatricial a la meva dreta ja no està. Ara tinc moviment de l’ull dret. Fins i tot puc
somriure, ara la paràlisi del meu rostre s’acaba. Tot això ha passat durant els darrers 6 mesos. Un cop degut al
dolor del tumor, vaig augmentar la meva dosi a un gram i a 11/2 grams al dia dosificats durant tot el dia. Fa un
parell de mesos estava mirant la televisió i em vaig adonar que veig el costat dret del nas. Vaig veure-ho per
primera vegada des del 1977. Vaig començar a exercir-lo. Ara tinc moviment complet ". Oli de cànnabis ... no
només per al càncer Peeps ". Corrie

Animals - Testimonis

"Vaig tractar el tumor del meu gos a l'orella amb RSO ... Va ser ENORME i ara ja s'ha anat !!!!" Andrea

“El  meu  gos  té  ostersarcoma  (càncer  d'ossos).  Fa  una  setmana  em van  amputar  la  cama  i  s’ha  d’iniciar
quimioteràpia d’aquí a una setmana. Amb el seu càncer, generalment s’estén als pulmons, el 95% dels gossos
moren  de  càncer  de  pulmó  en  un  any.  Si  fos  el  vostre  gos,  començaria  l'oli  ara  i  continuaria  fent  la
quimioteràpia, o sense quimioteràpia i oli directe? Per als humans, comenceu amb un gra d’arròs, amb un gos
de 70 lliures, començareu amb una tercera part d’aquestes dues vegades al dia? Gràcies per llegir-ho i espero
amb impaciència la vostra resposta ". Eda

“Eda, l’oli va salvar la nostra preciosa gossa Sophie. Estava morint. Doneu el petroli al vostre gos el més aviat
possible ... Quimio la matarà. Oracions amb tu ... ”Brewster

“Acabo de rebre notícies fantàstiques sobre el gos dels meus amics que només havia de compartir!  Fa uns
mesos, el pitbull Maximus tenia un tumor a l’interior d’una de les seves potes posteriors que estava creixent
fora  de  control.  El  veterinari  li  va  dir  a  la  meva  amiga  que  havia  de  pagar  més  de  tres  dòlars  perquè  li
amputessin la cama, o bé es propagaria i moriria al cap d’un any. Va ser fa uns 4 mesos. Aleshores, quan vaig
veure el seu estat sobre la seva cirurgia prevista, li vaig enviar un missatge i li vaig suggerir que li donés oli de
cànnabis. Va pensar que provaria el tractament natural abans de fer qualsevol cosa dràstica i irreversible com
l’amputació. Per sort per a ella (i Maximus), ja tenia una targeta Cannabis des que viu a Califòrnia. Per tant, va
anar a un dispensari de cànnabis i en va recollir. Li va donar 1 gota d’oli de la mida d’un pèsol, dues vegades al
dia amb els seus àpats. De seguida, va dir que va notar que tenia menys dolor i se sentia molt més còmode. A
més, els seus hàbits alimentaris van tornar a la normalitat. Al cap d’unes setmanes, fins i tot va poder córrer
sense coixés, de manera que va cancel·lar la cirurgia i es va quedar amb el tractament natural. Avui acaba
d’arribar a casa després d’una revisió veterinària i s’ha assabentat que el seu tumor s’ha acabat completament.
No s’ha deixat cap rastre del tumor. La veterinària es va sorprendre quan li va dir com el va curar.

FYI: Aquest és el tercer gos que conec que ha estat salvat per l'oli de cànnabis. També conec molts humans que
també s’han salvat. Si ENCARA creieu que el cànnabis no cura el càncer, no hi haureu estat atents. Fa anys que
conec la veritat i mai he trobat a ningú, ni animal ni humà, que l’oli de cànnabis no hagi pogut salvar ”. Lara

“S'ha acabat el càncer de cèl·lules T de limfoma infantil de CLCT-1! Anirem al veterinari només a fer proves
cada tres setmanes per detectar els nivells de calci i els CBC per mesurar els nivells de calci i el FNA per
controlar  el  recompte  sanguini  blanc-roig  per  detectar  cèl·lules  t  de  càncer.  Ja  no  necessita  medicaments
prescrits, però la mantindrem amb l’oli de Rick Simpson que va curar el càncer cada dia durant la resta de la
seva vida. Som una família agraïda ". Alguns nens necessiten un miracle
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“Una història increïble! Faig i prenc RSO per al manteniment de la salut, ja que la meva família ha tingut molt
càncer. Vaig començar a donar-ho als meus gossos, ja que tots dos tenen tumors petits i el meu gos pastor de les
Shetland té Discoid Lupus, una forma de lupus caní. És increïble! En un parell de setmanes, un dels tumors del
gos s'ha reduït un 70% i l'altre gos amb lupus ho fa increïblement. Per primera vegada en anys, el seu nas
vermell, inflat i dolorós es cura. He provat receptes, esteroides, dieta i res no m’ha ajudat. El RSO està curant el
lupus del meu gos, sé que també pot ajudar els humans. “Ashley

"El meu gat va obtenir 1/4 -1/3 d'arròs de gra de 2-3 vegades al dia per tractar i estimar la seva ITU inflamatòria
crònica quan diverses rondes de líquids, antibiòtics i medicaments no van poder, també el van fer una dieta crua
no ho va fer tornar a ocórrer. Per descomptat, per al càncer, faríeu servir una dosi més alta. En general, intento
trobar la dosi que sembla que no els afecti massa dràsticament; no els farà mal mai, però el propietari notaria
somnolència, incontinència, possiblement una mica d’embriaguesa. Per descomptat, en el càncer no t’importa;
només has de treballar el més ràpidament possible per aconseguir dosis més altes progressivament.

Això és per a "manteniment"; per exemple, al meu gos que se li va treure un ull del glaucoma (i està fent
IMPRESSIONANT) té el risc que el seu altre ull vagi passant glaucoma, de manera que la dosifico almenys
dues vegades al dia amb una mica d'oli i he trobat un bon producte. dosi que no provoca la incontinència, etc.,
però encara obté el seu oli. La vaig fer prendre més dolor davant l’ull. Realment sento que l’oli l’ha ajudat més
que els medicaments convencionals per al dolor després de l’operació: el primer dia o dos, va tenir 1-2 dosis de
medicaments per al dolor veterinari; llavors només vaig anar a RSO. L’endemà de la cirurgia ja tenia volia
tornar a jugar a la pilota i era i és una noia feliç. Chloe se’m lleparà l’RSO del dit, a diferència del meu gat que
l’odia. LOL (…)

No trobo que la RSO provoqui ansietat en els animals: la sensibilitat a la llum es nota amb dosis més altes.

Fins i tot vaig fer servir RSO a la meva fura: era molt vell i un dia es va despertar que de sobte estava molt
feble, potser tenia un ictus. Li vaig donar petites dosis de RSO durant tot el dia per mantenir-lo dormint, aquella
nit que semblava que es despertava, sacsejant el cap i actuant com fan els meus gossos quan mengen cànnabis,
només el vaig deixar dormit pensant en el que fos fer almenys que no té dolor ni sofriment: tenia la meitat
d’idea que es despertaria bé; per desgràcia va morir, però la seva qualitat de vida fins a aquell darrer dia va ser
fantàstica, així que sento que la RSO li va donar el millor el darrer dia possible. Sé que no tenia dolor i que va
dormir molt tranquil·lament i sé que no era massa RSO, ja que se li havia administrat al matí i a la tarda, res i el
vaig comprovar molt tard aquell vespre que només dormia ... es podia despertar, però només volia dormir ".

Whitney: la millor qualitat de vida fins al final, això és el que també importa molt quan es tracta de petroli.
Gràcies, JB

“Ahir, a Chloe, a la meva dona Heeler fox terrier, esterilitzada de vuit anys, se li va diagnosticar glaucoma en
un ull. La pressió era molt alta en el seu 1 ull i pot ser que quedés cega permanentment. Vam fer un tractament
d’emergència amb fluids intravenosos i manitol i va prendre un parell de medicaments. La pressió va baixar una
mica, però no gaire, i ara mateix no gaudeix de l’adaptació a la vida mig cega. Vull tractar-la amb la RSO, ja
que ha estat increïble per al meu propi dolor i bf i crec realment en l'oli i les històries que la gent explica aquí
són increïbles. No vull que Chloe acabi rebent glaucoma a l’altre ull i vull curar tot el que pugui a l’ull afectat.
Entenc que moltes de les mascotes han estat ajudades per l’oli i estaria molt content si Chloe pogués recuperar
la seva visió o fins i tot alguna visió a l’ull afectat ... Gràcies per qualsevol ajuda o consell.

- Whitney, simplement posa-la a l’oli.  Alguns olis són millors per al glaucoma que d’altres. La forma més
senzilla d’esbrinar l’eficàcia que pot ser és prendre una dosi i vigilar els ulls al matí. Si estan netes, busqueu una
altra soca o combinació de soces, si teniu moltes coses a netejar, és probable que sigui una bona soca per reduir
la pressió intraocular. Els millors desitjos, JB

“Gràcies JB! Ahir vaig pensar que estàvem fent un progrés increïble, l’ull estava clar (els vaig treure tot el dia) i
la pupil·la no estava completament dilatada i, tot i que no coincidia amb la pupil·la de l’altre ull, vaig pensar
que responia a la llum, però aquest matí torna a quedar tot ennuvolat. Potser amb la llum brillant com ahir tindrà
un millor aspecte ... Quant i amb quina freqüència li recomaneu que li dosifiqui? Fins ara he estat fent una dosi
molt petita de mida de pèsols, només té 30 # i sembla que l’afecta, a aquest gos sempre li encantava menjar
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tiges i fulles o paneroles, fumar, etc., així que puc saber quan és afectada per l'oli també i sembla que l'afecta
una mica similar a si  menjava tiges,  això no em preocupa,  crec que crec que això significa "funcionar".  "
Whitney

- Whitney, la donaria amb alguna cosa bona dues o tres vegades al dia. Com més hi entri i més ràpid, millor.
Fins i tot ella va haver de dormir un o dos dies, a qui li importa. Una mica de coma induït pel cànem no pot fer
mal. JB

"Em sembla bé! Ho faré avui. Ahir també va ser bastant desconcertada. Gràcies per una resposta tan ràpida JB!
" Whitney

"El meu gos va menjar una part d'una planta ahir  perquè sabia que li ajudaria l'estómac després d'haver-se
quedat greix de pollastre sobrant i en va menjar un munt. Endevina el que hi havia a les fulles de la seva olla.
Gos intel·ligent ". Dona

“Hola JB, dono la RSO als meus cavalls. De fet, la setmana passada vaig tenir un ensurt amb el meu castrat que
havia estat malalt, li vaig donar aproximadament 1/3 d'un gram del nostre oli ISO i estava tan STONNED !! Va
ser sedat. Llavors ... funciona en cavalls i si un 1/3 de gram és aquest sedant en un cavall, imagineu-vos les
propietats curatives. Va trigar unes 24 hores a eliminar-ne els efectes. Vaig reduir la seva dosi oral a gairebé un
gra d'arròs per al manteniment ". Bruc

"Penseu que ja era als anys 70 que la FDA va informar per primera vegada que el cànnabis va matar cèl·lules
cancerígenes ... Tot el que sé és que el càncer d'estómac del meu gat sembla que ja no està, ara menja bé,
engreixa pes i corre com un gatet nou ..." Tony

"Dono al meu gat de 19 anys cànnabis descarboxilitzat mòlt des del desembre del 2011. Era molt letàrgica, caga
corrent, signes de senilitat felina ... un conegut que treballava en un veterinari em va suggerir que li donés 1/4
d'aspirina, 1 / 4 t metamucil ... ho va fer durant uns dies i després vaig decidir provar el cànnabis ... Escampo
una petita quantitat de menjar humit cada dos dies ... encara està amb nosaltres !!! " Lori

"JB, li hem fabricat diversos lots, ja que li fem un lot cada 2 mesos, ja que pren 1cc / dia. Hem utilitzat 2 soques
diferents. Actualment utilitza el mateix lot que va curar el càncer del meu gat ”. Charlie

“Us he de donar  les gràcies.  El meu estimat  gat  de 14 anys va ser diagnosticat  l’1 de juny de carcinoma
escamós. El vaig curar amb el RSO en UNA SETMANA! El veterinari diu que és un miracle. El vaig tornar a
buscar el 8 de juny i em va preguntar si es tractava del mateix gat, perquè el tumor de la boca gairebé havia
desaparegut  i  esperava que tornés perquè el  deixés.  Ara està gairebé totalment  recuperat.  M’estimo molt  i
t’havia d’agrair que compartíssiu com fer el medicament correctament GRATIS! ”

"El meu gat es va diagnosticar el passat mes de juny una forma de càncer" de creixement ràpid, agressiu, no
tractable i inoperable ", un carcinoma de cèl·lules escamoses al seu envà, que és tan lleig com sembla. Se li va
donar entre 1 i 3 mesos com a màxim i el meu veterinari em va suggerir suaument que el deixés anar ara. Vaig
plorar, hi vaig pensar i vaig decidir que no podia veure’l morir. Vaig anar en línia i vaig descobrir que hi havia
moltes cures contra el càncer. Va començar a donar-li diversos suplements, etc. Estava bé, però el càncer encara
creixia i afectava la seva respiració. El tumor finalment va començar a créixer fins a l’altre costat del nas i al
desembre començava a baixar. Vaig pensar, d’acord, ja és hora.

Després vaig descobrir el cànnabis i com pot matar el càncer. En resum, Ted porta la RSO des de desembre. Va
ser una mica una situació al principi obtenir una dosi petita correcta, perquè és un gat. I molt més petit que un
humà. Està dormint MOLT millor, la seva respiració és millor quan dorm, la gana ha tornat, encara que no al
que solia ser. Tot això és un viatge en curs i no sé com acabarà.

Tot i així, el tumor sembla que s’està aplanant, tot i que és molt lent. Crec que si no hagués estat un càncer tan
desagradable, probablement s’hauria curat fa mesos. El meu veterinari està encantat i impressionat de com va.
Per tant, m’ho prenc dia a dia i estic content que la majoria d’aquests dies semblin bons. La seva data màxima
de caducitat va ser el setembre passat, de manera que va bé ". Anne-Marie Leidl
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"Visca!!!! Jo també tinc un gatet de cànnabis. L’oli de cànnabis d’alta qualitat em va estalviar haver de pagar
4800 dòlars als veterinaris per carnisser ... Vull dir ... fer una cirurgia a l’orella del meu gat per eliminar un
tumor. Hurra per a Cannabis Kitties n Cannines! ” LinZy

“La substància RSO-ish va salvar la vida d'un gos de 40 lliures: un oli extret d'etil, d'una altra manera idèntic al
RSO, utilitzat per salvar el meu gos que havia begut l'anticongelant del veí. La veterinària va dir per telèfon que
estava acabada, massa tard, i que probablement no sobreviuria als 40 minuts en cotxe per ser eutanasiada, i em
van aconsellar que la sentís còmoda.

El meu fidel company estava escumós a la boca, tenia convulsions freqüents, estava sobrecalentat i tenia la gola
tan inflada que amb prou feines podia respirar, entrant i sortint de la consciència. - Definitivament moribund, no
hi ha dubte.

Intentant  facilitar  el  seu  pas  d’aquest  món,  vaig  escalfar  1/2  gram d’oli  en  una culleradeta  de  mantega  i,
literalment, li vaig ficar-la per la gola amb el dit, empenyent una obertura a la gola inflada. Al cap de deu
minuts, ja no tenia forma de boca, li havia trencat la febre, respirava amb normalitat, havien cessat totes les
convulsions i convulsions.

Va beure  aigua  amb ganes,  després  es  va quedar  a  dormir  durant  12  hores  i  es  va  despertar  en  un  estat
aparentment perfecte, corrent i jugant pocs minuts després del despertar. Li vaig dir al meu veterinari i li vaig
demanar que publiqués l'esdeveniment en un estudi de cas, i ella es va negar al·legant que el cànnabis és tòxic
per als gossos. " Alan

“L’utilitzem amb el nostre chihuahua de 14 anys que té convulsions. Fa uns mesos vam pensar que no duraria
molt, així que vaig pensar per què no provar una mica d’oli? Al cap d’un dia, era com un gos completament
nou! Menjava millor i se sentia divertida i tenia ganes de jugar. Aquestes coses funcionen realment per a moltes
coses! ” Mindy

“Vam rebre un cadell que havia estat trepitjat per un humà molt gran. És una chihuahua de joguina, tenia una
vara de quatre per quatre polzades que li cobria tota la meitat inferior. Es va posar molt malament i va començar
a fer fred, així que vaig decidir que provar les llàgrimes no podia fer-li massa mal.

Quan la vaig dosificar per primera vegada, amb prou feines va poder moure el  cap.  Tanmateix,  estic molt
content de dir-vos que després d'una setmana de llàgrimes tres vegades al dia, és una capgrossa alegre, sana i
yippy. Gràcies Rick i JB per exposar-nos a la veritat. La meva dona i jo creiem que les llàgrimes la van salvar.

No oblidem que estava dosificant un chihuahua de joguina que pesava menys d’una lliura amb un gram de
RSO, tres vegades al dia. Això suposa 3 grams al dia per a un cadell que pesava menys d’una lliura i que estava
a la porta de la mort a causa d’un pis que va trepitjar un noi de més de 300 lliures. Si el cànnabis fos realment
tòxic, el kaimana encara no estaria amb nosaltres, quedant-se embogit i saltant pel fum de les males herbes ".

“Ho vam donar als nostres 13 anys per ajudar-la amb artritis a les cames i els malucs del darrere ... sorpresa,
també no només vam tenir un gos elàstic, sinó també quatre cadells. De cap manera hauria d’haver pogut tenir
encara un litre i tots estan sans i ho fan molt bé. M'encanta RSO! " Julie

"El meu gos tenia un problema de pell (una erupció que li va fer arrencar-se la pell) i una infecció de l'oïda que
es repetia. No tenia RSO, però li vaig donar una tintura que va fer el meu amic. La pell ha tornat a créixer i la
infecció  de  l'oïda  s'ha  aclarit.  Si  la  tintura  funcionés  bé,  estic  pensant  amb  el  RSO  que  el  podria  curar
completament. Per tant, diria que sí, RSO funcionaria tant en el càncer d’un gos com en els humans. Beneeix-te
Rick i tu també, JB ". Bette

- Gràcies, Bette. El vostre pensament és lògic i correcte. Els animals tenen un metabolisme més ràpid i, per tant,
l’oli  els  cura  molt  més  ràpidament  que  els  humans.  És  un  plaer  curar  els  animals  amb l’oli,  els  encanta
prendre’l. JB

“L’utilitzo en els meus gossos. Una mica menys del que faríem. Tinc un nen de 12 anys que va ser atropellat i li
va haver de treure el maluc. No substituït ... eliminat! 4 setmanes a ...
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No hi ha cicatrius per la cirurgia, camina, encara amb coixesa, però es mou bé i he fet servir l'oli en lloc de
medicaments  per al  dolor ...  Va funcionar  molt  bé! (...)  Tinc un Rotty de nou anys que té  cucs,  al·lèrgies
terribles,  molta  energia  i  perden els  cabells  a la  cua.  Començant-ho avui mateix  ...  Acabo de rescatar  una
chihuahua de 10 anys que té 3 tumors i sé que això la solucionarà !!! "Dolly Durbin

“Les galetes RSO OIL per a gossos i amb ungüent tòpic a les nafres cancerígenes de la cama tenien la mida 1/2
d’un bitllet de dòlar. Començava a plorar aixecant-se i el seu tremolor era dolent. Sabia que RSO funcionaria ...
L'endemà es va aixecar sense plor ni tremolors i va estar corrent pel pati pocs dies després amb el seu petit amic
Nugget, rat terrier. Va ser fa 6 mesos. Ara és com un gos de 6 anys, no de 12 anys. Aquesta és una de tantes
històries que he presenciat en els darrers 2 anys.

La meva història és molt més llarga ... RSO em va salvar la vida. No més opiacis. I molt poc dolor la majoria de
les vegades. Gràcies Rick Simpson ... La pau sigui amb tu ". Ron Youngblood

P. Benvolguts amics, espero que això us trobi bé. Estic donant RSO al meu gos de vuit anys i 40 lliures per als
tumors que creixen al costat dret del seu cos. Avui és el seu primer dia de tractament i està eliminat i dorm. Li
vaig donar la quantitat d'un gra d'arròs. És massa? Per quant de temps i amb quina freqüència recomanaria

Li dono oli? Jo mateix sóc al petroli. A mesura que passa el temps, estic acostumant-me cada cop més a allò
"alt".  Haig de ser operat el  mes que ve i tinc previst  utilitzar  RSO per al  meu dolor i recuperació.  Si puc
treballar-hi, hi estaré tota la vida. Benediccions ~ Moltes gràcies

A. Catherine, posposaria la cirurgia si fos possible fins que mengessin 180 g de l'oli per gram al dia (o més) en
tres dosis. Doneu la meitat al gos si creieu que no està còmode amb el que té ara. Dormir forma part del procés
de curació, no té res de què preocupar-se i és un senyal que l’oli és sedant, que és el que voleu. Com més potent
i sedant, millor. Els millors desitjos, JB

“Us envio l’actualització del diagnòstic de càncer ossi del meu gos. L'1 de juny han passat set mesos, els últims
raigs X no mostren cap propagació als pulmons. Van trobar un trencament intacte a prop del lloc del tumor a la
cama, no saben què fer-ne. Normalment,  aquests gossos que tenen un descans s’han de deixar enrere. Han
conclòs que les infusions mensuals de la droga anomenada Zometa la mantenen intacta,  de manera que la
continuaran en el judici, mentre que rebrà infusions mensuals de Zometa. Però no s’estén càncer i no poden
recollir  el  tumor  que hi  havia fa  7 mesos.  Només he pensat  que voldria  saber-ho. Aquest  càncer  agressiu
normalment pren la vida del gos als 4-6 mesos posteriors al diagnòstic. Aquí està, 7 mesos, SENSE càncer. Una
fractura intacta però que encara camina com si res no estigués malament ”. Linda

“Després  de 9 setmanes,  els  càncers  de pell  del  meu gos han desaparegut  COMPLETAMENT !! Dosi  de
manteniment ara per a la prova de la vida. El que crec que ara no només serà més còmode per a ell, sinó també
una vida més llarga. BENEDICCIONS RS & JB !! > ;-) ”Goblin

“El meu gos tenia tres setmanes de vida. Tumors de cèl·lules massives a tot el seu cos de pitbull de pura raça ...
Després de 3 setmanes, els tumors es redueixen a la norma ISO / RSO. Juro. S’ha fet pipí unes quantes vegades
un  borratxo,  però  sabia  que  era  per  a  millor.  Encara  hi  segueix.  Fins  i  tot  quan  desapareguin,  encara  el
convertiré en el seu metge. T'estimo, JB i Rick ". Bocaj

“Ja fa 4 setmanes que faig oli al meu Pit de 14 anys per tenir càncer. De vegades es torna una mica "contrària" i
embriaga quan li dono massa coses, però quan s'acaba la trepidància, dorm com un cadell. Es va negar a prendre
medicaments  veterinaris,  de  manera  que  vam obtenir  una  mica  d’oli.  Encara  els  primers  dies,  però  estic
registrant el seu progrés. Va trigar aproximadament una setmana a acostumar-se a l’oli i a tornar a tenir gana.
Estic gelós, ja que en aquesta etapa només podem permetre’ns l’oli. Estima les belles històries de tothom! ”
Janine

"He vist els efectes de primera mà d'un gos prenent RSO ... Durant els primers dies, Ruby (un gos de 12 anys)
estava malalt i tremolava una mica, preocupant els símptomes si estàs escèptic sobre el tema, però puc assegurar
Estàs 1 mes en tractament i el gos està rebotant ple de vida corrent pujant escales saltant al llit i cadires plenes
d’energia  tot  el  temps  de  nou  molt  juganer.  Els  ulls  solien  ser  aquosos  i  tenien  una  coberta  grisa  ara
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completament normal. La Ruby va tenir un creixement força gran a l'interior de la cama des de feia anys i ara
després de menjar oli gairebé va caure !!!

Gràcies a Rick Simpson xxx beneïu aquest oli, realment funciona, per què NO hi ha testimonis que diguin que
no ...? ” Brett

“Avui és el  dia 3 per a un tractament al  meu gos amb RSO (Rick Simpson Oil),  que és un concentrat  de
cànnabis per al tractament medicinal de moltes malalties greus. Té 13 anys i fa uns 7 mesos va tenir alguna cosa
que li va causar mocivitat extrema, mucositat important i alguns dies va ser letàrgica. Vaig buscar-ho en línia,
vaig dir "tos de canyera o fred caní", així que tenia alguns antibiòtics aquí i la vaig iniciar en un curs. No va
ajudar gens, així que la vam portar al veterinari.

Per descomptat, volien fer treballs de sang, radiografies i cribratge de moc. Aproximadament 500 en factures
veterinàries, vaig rebutjar, de manera que la vam començar a utilitzar un antibiòtic ampli que tampoc no el va
tocar en un mes. La va recuperar i va aconseguir dos antibiòtics més forts, i va passar un mes religiosament.
Tampoc la vaig tocar!

Llavors,  la  veterinària  va  provar  un  medicament  fungicida  ...  ENCARA  NO  VA  TOCAR  LA  SEVA
MALALTIA !! És difícil determinar què es justifica gastar-se en un gos de 13 anys ... Així que vaig deixar tots
els medicaments fa aproximadament un mes per deixar que el seu cos es recuperés i la vaig començar a fer RSO
fa només 3 dies, un total de 6 tractaments i un gos totalment nou!

Sense mocs, sense tos, té els dolços i, en general, hem vist una millora notable. Realment increïble. Per la meva
experiència personal, puc donar fe que es tracta d’un medicament surrealista increïble. Gràcies de tot cor! ”
Supervivència

“El meu gos és un pastor belga de 13 anys. Fa uns anys va aparèixer un petit grumoll al seu costat. De sobte va
començar a créixer a un ritme alarmant fa uns mesos. Lamentablement, li van diagnosticar càncer ... i no només
l’únic. Després de l'examen en tenia molts. També tenia altres problemes ... Principalment l’artritis i la disfàsia
del maluc. La cirurgia no era una opció, ja que era dubtós que sobrevisqués a l'anestèsia. No suportava veure’l
patir ... amb prou feines podia caminar i havia deixat de menjar. Vaig decidir provar de donar-li oli de cànnabis
com a últim intent d’ajudar-lo. La meva parella Pat i jo li vam donar una petita quantitat (aproximadament de la
mida d’un gra d’arròs) en una galeta. Realment el va afectar ... estava inestable de peus i va dormir durant
hores.

Vam ajustar la dosi durant els pròxims dies i vam notar que la seva gana va millorar de seguida. També va
començar a moure's amb molta més facilitat i la seva actitud era molt més brillant. A mesura que avançaven els
dies, augmentàvem lentament la seva dosi. Han passat 3 setmanes i gairebé no el reconec com el mateix gos. Ell
és feliç! Moure la cua, divertit, menjar i el millor de tot és que la meitat del tumor és la meitat de la mida que
tenia abans de començar l’oli !!!! Continuaré el seu tractament (tenim la sort de poder subministrar el nostre
propi oli) i us mantindré informat. Espero veure aquests tumors desaparèixer completament !!!!!!!! ” Josie

“Tinc un veí  que va extirpar  amb èxit  els  tumors del seu gos en un mes donant-li  el  medicament.  Seguiu
endavant i sí dosis molt petites, ja que Rick ha afirmat que el seu metabolisme és molt elevat, de manera que
milloren molt més ràpidament que nosaltres ". Covey

“Vaig curar el nostre Furet d'insulinoma que va crear un càncer de pàncrees. Poseu-vos-hi, la vostra "família
peluda" us necessita. Aquí hi ha Flower durant el tractament, ella té una mica els ulls creuats i està preparada
per a un son tranquil ..! ” Cànem

“Sí, vaig curar el meu gat de càncer al juny, quan el veterinari va dir que el deixés caure. Acaba de donar-li de
menjar l’oli i, al cap de deu dies, el tumor mortal havia desaparegut. El veterinari va dir que era un miracle! ”
Charlie

“GOD BLESS JB i Rick Simpson per la vostra fidelitat a les persones que més us necessiten. Faré les meves
pròpies quan pugui per ajudar les persones que conec que ho necessiten desesperadament. La meva filla va fer
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una mica de retall d'un tumor al seu gos. Quatre dies d'ús, va dir que semblava que estava a punt de caure.
Encara estic esperant els resultats finals. DÉU davant d’un QUIMISTA! ” Greg

Qualitat de vida

L’oli de cànem podria millorar l’esperança de vida?

"Si tots prenguéssim petites dosis d'oli de cànem regularment, estic fermament convençut que viuríem més i
seríem molt més sans. Una vida més llarga seria molt beneficiosa per a la humanitat, ja que permetria a aquells
que tenen un talent meravellós aconseguir molt més. Massa sovint en el món actual, una persona només es fa
bona en el que fa i se li sorprèn amb problemes mèdics que acaben amb la seva carrera professional.

A tots ens va donar aquesta experiència anomenada vida per ampliar les nostres capacitats i horitzons perquè la
nostra espècie pugui evolucionar a un nivell superior. A més, se’ns va proporcionar aquesta meravellosa planta
per preservar i protegir el nostre cos de malalties. Em resulta impossible comprendre que la raça humana pugui
ignorar el potencial curatiu d'aquesta planta per més temps. Ara que la veritat sobre els poders curatius del
cànem està disponible, seríem una mica absurds en els nostres deures amb nosaltres mateixos i els nostres éssers
estimats si no exigíssim aquest ús gratuït de medicaments immediatament.

Si a vosaltres o a qualsevol altra persona del món us agradaria viure més temps en un estat d’excel·lent salut per
aconseguir el màxim potencial del qual som capaços, no veig com algú podria sentir que té el dret d’imposar-
nos la seva voluntat o provar-ho per obligar qualsevol persona a abstenir-se de l’ús medicinal d’aquesta planta.
Com que se suposa que la vida tracta de viure i que ara heu trobat la manera d’evitar tot el patiment innecessari,
us desitjo a tots una existència molt llarga i sana.

Segur que heu escoltat tanta gent que us deia: “Això no pot funcionar, res no us ajudarà. El metge va dir 
que patiré això la resta de la meva vida ... ”

Un gran nombre de pacients m’han acudit amb afeccions mèdiques que els seus metges no han tingut èxit en el
tractament i han considerat que la seva situació era desesperant. Molt sovint, la gent ni tan sols té un diagnòstic
del que realment els passa, ja que, en realitat, els metges no els podien donar una resposta. La majoria d’aquests
pacients a qui vaig proporcionar oli no creien que el cànem pogués ajudar les seves afeccions fins que no van
provar el tractament. He estat en contacte amb milers de persones, que van quedar completament sorpreses pel
que va fer aquest medicament per les seves condicions. Si l'oli de cànem no pot curar el vostre estat, és probable
que trobeu que aquest oli és, amb diferència, el millor control disponible.

Als metges els agrada dir-nos que moltes malalties i afeccions són incurables, però aquest medicament presta
poca atenció a les opinions dels metges i sovint fa allò que es considera miracle mèdic. Si teniu un problema
mèdic, proveu l'oli i hi ha moltes possibilitats de veure els miracles que us pot produir.

Té sentit no proporcionar a la gent medicaments basats en el cànem?

No té absolutament cap sentit prohibir l’ús medicinal del cànem al públic i, en realitat, ningú no té dret a fer tal
cosa. L'única raó per la qual es va prohibir el cànem en primer lloc es va deure al fet que presentava un perill
real per a moltes preocupacions de diners importants. Restringir l’ús medicinal de la planta més medicinal de la
terra  als  habitants  d’aquest  planeta  només  es  podria  qualificar  de  crim  contra  la  humanitat.  Sembla  que
actualment els governs encara estan disposats a deixar que els seus rics amics propietaris de les companyies
farmacèutiques tinguin el seu camí, però al final no podran retenir la veritat sobre aquest medicament.

Quan el cànem torni a la medicina general, destruirà tota la corrupció que mai s’ha oposat al seu ús medicinal
gratuït. Aquesta planta es torna a reconèixer ràpidament una vegada més com la planta curativa més gran que
existeix i els medicaments que se’n produeixen canviaran la cara de la medicina per sempre. Aviat el públic
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rebutjarà els productes químics i els verins que actualment anomenem medicaments i exigiran l’ús d’aquesta
substància natural perquè puguin curar-se sensiblement.

Creieu que les persones que fan complir la llei no s’adonen que tard o d’hora podrien necessitar aquest 
medicament per si mateixos?

Moltes persones en aplicació de la llei saben definitivament que la medicina del cànem funciona i tots s’han
d’adonar que no tenen dret a interferir en el seu ús medicinal. De fet, he subministrat aquest medicament a un
bon nombre de persones que serveixen per controlar la nostra societat. Fins i tot els agents de la GRC m’han
enviat pacients per tractar-me, que moren de càncer terminal, de manera que molts agents són conscients que
aquesta substància natural funciona. La policia no és diferent a nosaltres quan es tracta de malalties, també
temen el càncer i altres afeccions greus.

Tot i així, sembla que a la policia li costa molt passar el cap que les polítiques del nostre govern pel que fa a la
medicina del cànem també estan matant a ells i les seves famílies.  La majoria d’agents de policia intenten
eliminar  les  seves  accions  il·lícites  pel  que  fa  a  les  batudes  que  realitzen  contra  aquells  que  utilitzen
medicaments de cànem dient que només estan fent la seva feina. Però aquesta és la mateixa línia que feien
servir  als  camps  d'extermini  de  Hitler  i  no  justificava  el  seu  comportament  aleshores  ni  justifica  el
comportament de les forces policials d'avui.

És hora que la policia es desperti de la realitat del que està fent. Els agents de policia creuen que és incorrecte
que el públic cultivi la planta més medicinal de la terra per produir aquest medicament? O ells mateixos no
estarien buscant aquest oli si tinguessin un ésser estimat que moria i necessita un tractament? Espero que ho
faran, així que potser és hora que la policia comenci a apuntar les seves armes cap als autèntics criminals.

Negar l'ús de la medicina del cànem al públic és un delicte i la policia ha de deixar d'aplicar les lleis que es van
establir contra l'ús del cànem per a necessitats medicinals. El cànem és simplement una planta curativa natural
inofensiva. Llavors, com podria la policia o qualsevol altra persona pensar que tenen el dret de privar algú amb
un greu problema mèdic perquè se li  permeti  l’ús gratuït  d’aquesta substància? ”Rick Simpson, Cànem: la
planta més medicinal

Per què es diu RSO?

“Rick no va començar a dir-ho RSO, altres sí. És un bon terme, ja que condueix la gent a la informació de Rick
sobre mètodes i materials. Rick està preocupat amb raó per les persones que diuen oli que no es fabriquen amb
els seus mètodes i recomana les qualitats del material inicial Phoenix Tears o RSO. Sap el que va funcionar en
la  seva  àmplia  experiència  en  el  tractament  de pacients  i  vol  assegurar-se que les  persones  molt  malaltes
obtinguin el que sap que funciona, i no alguna cosa que “pugui ser tan bo” amb el mateix nom ... ”Matthew

"Sense Rick i el seu vídeo no hauria sabut que cura el càncer ... tot i que he estat usuari i productor durant uns
27 anys, no sabia que tenia aquestes qualitats ... ara ho faig gràcies a Rick Simpson. .. i sense la seva audàcia i
franquesa, tots viuríem a les fosques ... per aquest motiu crec que RSO és un bon nom per al petroli ... però RSO
s'ha de fer  a  les instruccions  RS ...  no algunes  olors fan idea del  que és millor  ...  si  no es trenca,  no ho
solucioneu ". Pere

“Jack Herer va començar a anomenar-lo Rick Simpson Oil o RSO. Rick no volia dir-ho així i va trigar una mica
a convèncer-lo que en realitat és una bona idea. El truc és que hi ha molts olis de cànem / cànnabis per aquí i hi
ha moltes maneres de produir un oli o extracte i molts pacients han estat enganyats per comprar olis o extractes
de qualitat inferior.

RSO es produeix utilitzant un mètode específic, a partir de materials específics, i d'una manera específica, per la
qual cosa s'hauria de dir el que és - RSO. L’RSO no és BHO (oli de mel de butà), l’RSO és descarboxilat i molt
potent i sedant. El millor RSO és un 95-98% de THC, un 1-2% de CBD i extremadament potent i sedant. La
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majoria d’altres tipus d’extracció simplement no produiran un oli descarboxilat i tan potent que requereixi molta
feina addicional. Normalment processem grans quantitats de cànnabis i el mètode de Rick és molt eficient i
simplificat per processar grans quantitats de cànnabis. Podeu processar una lliura de cànnabis i produir oli en
menys de dues hores amb un equipament fàcil de trobar a la majoria de parts del món. La qüestió és fer el
medicament el més ràpidament possible perquè el pacient no hagi d’esperar. “JB

“No m'importa com es diu !!! Si us plau, truqueu-ho com vulgueu, però no deixeu escombraries a un home com
Rick que ha salvat milers de vides i ha dedicat tota la seva vida a difondre la veu. Simplement no està bé !! ”
Dona

"Jo en dic" oli de cànem "tot el temps, perquè és el que és, es troba al diccionari, només una paraula més per al
cànnabis. És un terme antic, però no obstant això, és correcte. Tots sabem de què parla. " Dion

“La màgia es troba al cap globular del tricoma. En cap altre lloc existeix el THC a la planta. La planta produeix
THC per protegir les seves parts reproductives. Com més us acosteu a aquestes parts, els brots, més tricomes.
Per tant, els cabdells tenen la major quantitat de medicaments disponibles. És ciència, no especulació. Gràcies
de nou Rick per inspirar-me a fer el millor oli que puc. Bonic oli d'ambre clar ". Toni

“Tant com el blat de moro? Tots no estem d'acord JB. Més barat seria bo, però vaja ara ". Rick

- Rick, si el cànnabis es conrea en milers d'hectàrees de camps, quant voldries pagar per això? 20 dòlars el
quilo? O menys?

Realment heu de començar a pensar en tones de cànnabis en lloc de grams. La demanda de petroli serà tan gran
que no serà possible cultivar tota la planta només en "hivernacles mèdics". Les soques més potents i sedants
hauran de cultivar-se en milions d’hectàrees de terra a tot el món.

Per exemple, quan les dones comprenguin què pot fer l’oli amb la pell i les arrugues, demanaran un 20-30% del
millor oli de tots els seus productes cosmètics i, de sobte, hi haurà demanda de milions de tones de millor oli
només per a cosmètics. A continuació, afegiu uns quants centenars de milions de tones més de petroli per als
hospitals.

Necessiteu 5-8 quilos de cabdell sec per produir un quilo d’oli. Un quilo d’oli produirà 5 quilos de productes
cosmètics, és a dir, 100 pots amb 50 g de crema de crema / loció / llapis de llavis / crema facial / xampú. I cent
pots de cànem / cremes /  locions / llapis de llavis / cremes facials  /  xampús no són res;  podeu regalar-ho
fàcilment en un dia, sempre trobareu algú que els pugui utilitzar.

De nou, comenceu a pensar en tones i no en grams. Sé que els preus actuals són molt més alts. No estic satisfet
amb ells i faré tot el que pugui per aconseguir que el preu del brot exterior sec d’un camp pugi a uns 10-20
dòlars el  quilo.  Perquè aquest preu donaria feina i  una bona feina a milions  d’agricultors  de tot  el  món. I
comportaria un canvi molt positiu en la vida de tots nosaltres. JB

“Permeteu-me resumir la major part del que està passant al voltant del Rick Simpson Oil. Les instruccions
indiquen a la gent A, B, C i D. La gent els llegeix i em pregunten: si no faig A, continuaran funcionant B, C i
D? Si no faig B, continuaran funcionant A, C i D? Si no faig C, funcionaran A, B i D? Què passa si no faig D,
continuaran funcionant A, B i C? I si faig A, B, C i D, de manera diferent, encara produirà el real?

La resposta general és: no, no ho farà. Si voleu produir el RSO, seguiu les instruccions de la paraula. Si voleu
produir una altra cosa, seguiu altres instruccions. Però si us plau, no ens feu responsables quan produïu un tipus
d’oli diferent i el tractament falla i acaba amb la mort innecessària d’un pacient.

Si feu A, B, C i D, l'oli funcionarà de la millor manera possible. Per això hi ha les instruccions. Si no ho feu, no
funcionarà o potser no funcionarà. És tan senzill, oi?

Què li agradaria obtenir personalment si necessités el medicament? Alguna cosa que ha demostrat que funciona
tan bé o alguna cosa més, només perquè qui fabriqués l'oli pogués demostrar o desmentir la seva hipòtesi o
"mètode"? És la teva vida la que està en joc. Així que aneu amb compte,  penseu per vosaltres mateixos i
apreneu dels que han recorregut aquest camí abans que vosaltres.
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Els millors desitjos per a tu. Jindrich Bayer ”
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Esperem que aquest llibre us hagi ajudat. 
Ara és el vostre torn que ens ajudeu a ajudar els 
altres.

Crear  aquest  llibre  i  compartir  la  informació  és  un  treball  d’amor.
Malauradament, l’amor no paga les factures.

Estem treballant per traduir aquest llibre a més de 300 idiomes i escriure
deu llibres diferents sobre el tema.

Comptem amb el suport de persones com vosaltres per ajudar-vos amb els
costos de les traduccions, la investigació, etc.

Si us plau, ajudeu ara tornant al lloc web a http://www.hempcures.work i
fent clic al botó DONAR mitjançant PayPal que hi ha a continuació i doneu
tot  allò  que creieu que val  la  pena per  a  vosaltres  i  els  vostres  éssers
estimats.

Com  a  alternativa,  podeu  utilitzar  PayPal  per  enviar  una  donació
directament  a  DONATE@HEMPCURES.WORK o podeu  donar  a  través  de
BitCoin a: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Agraïm el vostre suport i desitgem a vosaltres i als vostres éssers estimats 
una vida sana i feliç amb infusió de cànem.
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